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20250710-MvS-xxx-Samenvatting-Ontvoeringen-RG 
 

10 jul 2025 
 

Samenvatting gezocht naar info over Martijns zijn Ontvoeringen 
 

 
Martijn van Staveren 

 

Zie verschillende webpages van Rene Yanadath: 
1. https://matrix-nl.freevar.com/  

2. https://matrix-nl.freevar.com/Samenvattingen.html  
3. https://sites.google.com/x11.nu/yanadath-index  

4. https://linktr.ee/yanadath  
 

Waarom worden mensen ontvoerd? 

 
Wij mensen zijn de belangrijkste wezens van het gehele universum, alles 
draait om de mens. Maar de mens wordt al duizenden jaren 

gevangengehouden via een bewustzijn val, gaat extreem ver en ze doen er 
alles aan om te verkomen dat we weer bewustworden wie wij werkelijk 

zijn!! Mensen die zich hierin hebben verdiept en oa. De info van martijn 
van Staveren tot zich nemen, worden steeds bewuster en gaan doorzien, 

wie ieder is en wat er aan de hand is op aarde. We zitten in een eindfase, 

een fase waar er een ommerkeer komt en mogelijk zelfs een splitsing 
afhankelijk van je bewustzijn staat ga je over naar de nieuwe aarde of blijf 

je achter in deze shit, het is aan jou om je erin te verdiepen. 
 

 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath
https://matrix-nl.freevar.com/
https://matrix-nl.freevar.com/Samenvattingen.html
https://sites.google.com/x11.nu/yanadath-index
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 2 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

 
1 

 
Ik deel al sinds 2016 alle lezingen, opnames, transcripts van de opnames, 

zodat ieder op zijn manier deze kennis tot zich kan nemen. 
 

Je kan ze hier allemaal vinden 
https://matrix-nl.freevar.com/#Index_Lezingen-weblinks-Youtubes-pdfs-

Epubs-sublink-naar_uitgewerkte-lezingen  
 

of via 
https://sites.google.com/x11.nu/yanadath-index  

 
Note. Ik heb random wat afbeeldingen toegevoegd voor meer duidelijkheid te 

geven, komen op 5 na niet uit de lezingen zelf. 
 

=========================/ /========================= 

2014 t/m heden 
=========================/ /========================= 
 

2014 

 

20141127-MvS-Tweede-lezing-Aalsmeer-11mrt2025-RG 
 

Oorspronkelijke Annunaki-wezens 
Dit zijn wezens die er helemaal niet prettig uitzien. Ik zal hem er ook niet te lang 

ophouden, maar besef dat de oorspronkelijke Annunaki-wezens niet van 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath
https://matrix-nl.freevar.com/#Index_Lezingen-weblinks-Youtubes-pdfs-Epubs-sublink-naar_uitgewerkte-lezingen
https://matrix-nl.freevar.com/#Index_Lezingen-weblinks-Youtubes-pdfs-Epubs-sublink-naar_uitgewerkte-lezingen
https://sites.google.com/x11.nu/yanadath-index
https://matrix-nl.freevar.com/matrix2014.html
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menselijke origine zijn. Zoals wat er ook beschreven wordt in heel veel 
verschillende boeken over de Annunaki, die zich ook als mensen vertonen. 

  

 
2 

 

 De oorspronkelijke Anunnaki's zijn zelfs wezens die helemaal geen lichaam 
hadden. Het was een meta biologische entiteit. Die lichaam creëerde om zichzelf in 

te huisvesten. En toen er een bepaalde planeet was waar lichamen beschikbaar 
waren om die toededen aan hun vermogen te koppelen, hebben ze een lichaam 

aangenomen waarin ze zich ook manifesteren. En deze wezens kwamen in onze 
realiteit, onze werkelijkheid waarin wij nu zitten, lineair teruggekeken, meer dan 

500.000 jaar geleden binnen onze realiteit zijn ze binnengedrongen. 
  

 En dat is ook deze wezens die tot op de dag van vandaag achter de schermen een 
enorme invloed hebben op alles wat hier op deze wereld gebeurt. Ze laten zich als 

zodanig niet zien. Door de jaren heen, door de vele jaren heen hebben ze ook 

lichamen ontwikkeld, onttrokken uit onze DNA  om te zorgen dat zij hun 
bewustzijn in ons lichaam bewustzijn kunnen inbrengen. Dat heeft natuurlijk 

alles te maken met de ontvoeringen die er zijn geweest. Het is niet zo dat de 
ontvoeringen een opstapeling, met de reden om lichamen te bouwen omdat die 

greys waar mensen waren, ras op uitsterven stond. Maar dat is veel chienerste 
programma erachter. Het zijn helpers van de Annunaki om te zorgen dat die 

lichamen beschikbaar werden gesteld om hun bewustzijn in te inkomen.  
  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath
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Iemand: Hadden deze figuren ook contacten, zeg maar, met Duitsers en met 

Tweede Naties, met Tweede Wereldoorlog?  
  

Nee, deze, de Annunaki, de oorspronkelijke Annunaki die je hier getoond ziet, 
houden zich ver van dat licht, dat licht waar licht speelt. Dat doen ze ook bewust 

om te zorgen dat het een soort geheimzinnig iets blijft, want wat niet publiekelijk 
getoond wordt, dat heeft ook minder energie. Daar kijk je met elkaar minder naar. 

 
=========================/ /========================= 

20141113-MvS-Eerste-lezing-Aalsmeer-5mrt2025-RG 
 
En hij schrijft daar ook over dat het niet iets is waar je trots op bent als je met ufo-

ontvoeringen te maken hebt gehad.  
Want niemand wil eigenlijk bij die club horen. Want het is niet een interessante 

club. Dat stukje ontvoeringen, interdimensionale ontvoeringen, is meestal 
 

niet prettig. En hij heeft de moed gehad om daar uitvoerig over te spreken.  
En ik heb dit boek, dat heet Buiten Aardse Ontmoetingen geloof ik.  

Ik heb het boek even uitgeleend, maar ik vergeet wat tijd terug te halen. 
 

Dus dat kan ik je laten zien. Het is van John Mack. Laat ik iedereen aan om te lezen 

als je dat nog niet gelezen hebt. Het is van John E. Mack.  
Inmiddels is hij in 2011 bij een noodlottig verkeersongeval om het leven gekomen. 

 
RY: Zie mijn boeken lijst: https://leven-na-de-dood.freevar.com/books_LD.htm   

 

https://matrix-nl.freevar.com/
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Waarvan heel veel mensen van die grote teams wereldwijd op onverklaarbare en 

onverwachte wijze aan het einde zijn gekomen. En daar zeg ik over treur niet. 
Want datgene wat ze gedaan hebben is enorm. 

 
En laten we voelen van binnen of we die informatie van hen ook willen gaan lezen 

en voelen. Enorm veel buitenaardse ontmoetingen. Ik denk dat het ontmoetingen 
heet. Ja, ontmoetingen. John E. Mac. Mac. M-A-C-K. Hij heeft een enorm groot 

podium opgebouwd, internationaal, waarin heel veel mensen bij aanschoven om 
hem ook een rugdekking te geven van het klopt dat er allerlei zaken aan de hand 

zijn. Het psychiatrische onderzoek bleek ook gewoon dat er echt heel veel aan de 
hand is. Ook binnen het Verenigde Naties organisatie is vreselijk veel onderzoek 

gedaan naar de verschijnselen in de lucht. Er zijn ook uitvoerige rapporten over 
verschenen, boeken over verschenen. 

  

=========================/ /========================= 
Dus eerst moet er een herverdelingsmechanisme komen. En niet alleen in materie, 

nee dat moet gestoeld zijn op gevoel. Kennis, informatie, inzicht, besef.  
Ik heb enorm veel ontvoeringen meegemaakt.  

  
En dat overdrijf ik niet, dat zijn er echt meer dan duizend geweest. 

 
Ik heb daar veel boekjes over gelezen. En ik kwam altijd heel veel dingen tegen die 

gelijkwaardig zijn aan wat ik meemaakte. Alleen, ik ben ervan overtuigd dat het 
niet bij mij zo bijzonder is dat het duizend zijn. Maar dat vele mensen het zich 

gewoon niet bewust zijn. 
 

Er is iets bij mij waardoor ik die ontvoeringen gewoon weet te herinneren.  
 

En ik heb behoorlijke martelingen meegemaakt door dimensionale wezens.  

 
Om te zorgen dat ik daar niet meer bij kon komen. En toch lukte dat niet. En dat 

heeft te maken met de informatie die ik meenam. 
 

De kennis hoe ik daar in mijzelf kon blijven. En vanuit mijn kracht en waarheid. En 
het onacceptabel vinden dat er over mij werd besloten. Dat naar buiten kon 

brengen vanuit een gevoel. Zodat deze wezens eigenlijk geen grip hadden op de 
uiteindelijke afloop. 

 
Maar wel op het hele proces op zich. De ontvoeringen die bij mij hier 

plaatsvonden, die vonden altijd plaats nadat er een bepaalde tijd zich verschoof. En 
dat betekent in dit geval, de ontvoeringen betekenden niet altijd voor mij dat dat 

een ontvoering is waarop ik op straat werd ontvoerd. 
 

Maar het waren dimensionale ontvoeringen. Het gebeurde s ‘avonds in bed. Altijd, 
standaard, één tot twee keer per nacht. Dus ik was echt heel bang om als kind naar 

bed te gaan, omdat ik wist wat me te wachten stond. En dat is een verschrikkelijke 

jeugd geweest. Dat is een stuk wat ik heel erg en voor mezelf heb gehouden, wel 
over heb gesproken met mijn ouders dat het zo absurd is wat er gebeurt dat het 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath
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niet eens uitlegbaar is je kunt dat dan in een verhaal gaan vertellen maar wat er 
werkelijk gebeurt dat kun je bijna niet navertellen inmiddels kan ik dat wel en dat is 

ook een thema waar ik ook diepgaande losse lezingen over ga geven als platform 
om al die tienduizenden en honderdduizenden mensen binnen Nederland aan het 

processor krijgen voor zichzelf om weer terug te keren in de heelheid. Want geloof 
het of niet mensen, echt dagelijks tientallen e-mails van mensen die identieke 

gelijke gebeurtenissen mee hebben gemaakt en nog steeds meemaken. En die 
mensen liggen in de vernieling. Die mensen hebben geen vreugde meer. Die 

mensen kunnen niet meer vooruitkomen. Alles wat het leven te bieden heeft is niet 
meer zichtbaar en voelbaar. 

 
En dat is iets, daar ga ik en ben ik ook heel erg mee bezig om daarin de mensen te 

begeleiden, te zorgen dat je dat trauma kunt afleggen. En dat kan alleen door die 
informatie te bespreken, dat je weer geïnspireerd wordt van aha, het was dus wel 

vreselijk. 

 
En dat geldt niet alleen voor buitenaardse ontvoeringen, maar voor alle 

facetten. Het is vreselijk, het is zwaar ontmoedigend wat er allemaal gebeurt. En 
nu, door die lezingen, informaties, heb ik dingen gehoord waardoor het nu zinvol is 

waarom ik dit met mij meedraag waarom ik al die zaken meegemaakt waarom ik al 
die workshops en trainingen heb gedaan waar ik tot nu toe soms leek het niets mee 

kon en ineens valt het kwartje dat is de inspiratie de tijd begon me enorm te 
haperen dus ik was zeg maar ik zat in de klas ik geef even een dimensionaal 

voorbeeld ik zat in de klas als jongen ik loop ik moet naar het toilet ik ben heel 
goed in de kleuterschool. Ik moet naar het toilet, ik loop naar de wc. En terwijl ik in 

de gang loop, word ik gewoon gegrepen. Zo uit het niets lijkt het. Maar het is niet 
uit het niets, vanuit deze realiteit. 

 
Werd ik meegenomen in een klap uit deze realiteit weg, dan kwam ik in een andere 

realiteit terecht. Wanneer ik direct in een soort omgeving was, waarin ik mij toen 

helemaal niet bewust was dat het een voertuig of iets dergelijks is. Een omgeving 
wat je kunt vergelijken met een soort operatiekamer, maar dan niet uit deze tijd. 

 
[1:08:12] 

 
Dus met vloeibare, bewegende stoelen, vloeibare bewegende tafels met wezens 

eromheen waar ik in werd geplaatst. Waar ik zonder iets te vertellen in neer werd 
gebracht. En waar ik werd onderzocht op een manier die buitengewoon schokkend 

is. 
  

 Schokkend voor mezelf en schokkend ook denk ik voor veel mensen om dat te 
horen. Ik vind ook niet dat dat op dit moment de inzet van een lezing zou moeten 

zijn. Maar ik kan er wel een klein stukje over zeggen. Mijn lichaam werd letterlijk 
geënterd, mijn fysieke lichaam werd geënterd door multidimensionaal 

technologische systemen. En daar zal ik een voorbeeld om geven. Wij kennen 
bijvoorbeeld, noem even wat, wij kennen de injectiespuit. Dat is gewoon een fysiek 

tastbaar apparaatje waarmee je iets in iemands lichaam kunt brengen. Wat daar 

gebeurde was dat een soort vloeibaar bewegende arm, zoals een stofzuigerslang, 
maar dan niet klein, waarvan je zag dat die leefde, contact maakte met mijn 

https://matrix-nl.freevar.com/
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lichaam en dus mijn hele lichaam inging in de cellen, in mijn hele structuur. Dus het 
ging niet op één plek, maar het ging mijn hele lichaam in. Het is net als een science 

fiction film. En de science fiction films zijn ook gebaseerd op al deze informatie, niet 
andersom. 

  
 En mijn hele lichaam werd letterlijk geënterd. En dat voelde ik ook, dat mijn hele 

bestaan en mijn hele wezen eigenlijk uit elkaar getrokken werd, waarmee er tussen 
al mijn eigen delen in, Nano technologische systemen, zoals we dat nu 

tegenwoordig noemen, hele kleine, noem het maar poedervorm, in mijn lichaam 
terecht kwam, wat kon denken, voelen en waarnemen wie ik ben en alle informatie 

uit mijn weg trok. En dat was zowel een energetische, fysieke, maar ook als een 
zware emotionele verkrachting. 

  
 Daarnaast een enorme hoeveelheid fysieke onderzoeken, waarin ik pennen 

letterlijk dwars door mijn hoofd gestoten kreeg, zonder enige empathie, zonder 

enig gevoel. Het moest maar gewoon gebeuren, waarin ik gewoon een soort stalen 
pennen dwars door mijn hoofd kreeg. 

  
 Ik heb hier nog de spleetjes in mijn hoofd en ook delen waar geen haar groeit. 

Door mijn hoofd heen gespiesd kreeg, waarin een totale bezetting van mijn hele 
hersencapaciteit werd uitgevoerd. Het zijn woorden die op geen enkele manier aan 

kunnen geven van wat er gebeurt. 
=========================/ /========================= 

Zijn hele lichaam hield feitelijk op te bewegen het en de hele energie alles liet vast 
zweten flauwvallen nou we hebben wat meegemaakt dus ja het heel zwaar heel 

pittig en toch het belangrijk het kloppen ga maar dat wil ik nog iets over vertellen 
het naar de verschijnen vier materie ogen van andere gebeurde ook het sla ik 

eigenlijk even hoop ik geest dat kloppen gamma met verder wordt heel veel 
geschreven over de buitenaardse ontvoeringen dat het gaat om een 

kloonprogramma. Een programma dat nodig is omdat de andere bewuste 

wezens niet meer zichzelf kunnen reproduceren.  
 

En dat deze klonen, deze lichamen nodig zijn om zichzelf een nieuw leven te 
kunnen geven omdat ze op uitsterven staan.  

 
Maar dat is de grootste maskering van het hele verhaal waar zij mee bezig zijn. 

 
En dat zijn, wij noemen ze dan greys, dat zijn wezens die vrij klein zijn, maar ook 

vrij groot.  
Dat is een hele groepering zelfs die daarmee met elkaar samenwerken.  

Waar het om gaat is dat, zei ik, de aardse mens. En dan ga ik gewoon even een 
hele rare draai eraan geven voordat we naar de koffie gaan. 

 
Dus ik hoop dat jullie koffie en taartje nog smaken hierna.  

 
Waar het om gaat is dat de mensheid op zich die nu leeft, wordt vervangen.  

Er zijn op dit moment ongeveer 160.000 mensen op deze wereld die nu leven. 

 
Die eruitzien als mensen, maar niet van deze wereld afkomstig zijn.  

https://matrix-nl.freevar.com/
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Dat zijn kloonmensen met een ander zielenbewustzijn.  
Ze zijn wel bezield, hebben hele grote vermogens, maar nog lang niet als wat wij 

oorspronkelijk in ons droegen. 
 

En deze mensen gaan de hele planeet in feite opschonen en willen de hele planeet 
tot hun domein hebben. En daar hoeven we niet per se allemaal om te sterven, 

maar dat is ook een van de grote redenen waarom er geen aandacht wordt 
gegeven vanuit de diepste organisaties dat wij over 35 jaar nog genoeg zuurstof 

hebben. Dat wij over 35 jaar nog genoeg zuurstof hebben. Dat wij afstappen van 
kernenergie en kolen. En dat wij dus gewoon triljarden investeren. In plaats van 

naar gevechtsvliegtuigen, maar naar schone energie. 
 

Want het is allemaal, eigenlijk gewoon bekend. We proberen iets met elkaar boven 
tafel te halen wat er al lang is.  

 

Dus dat hele kloonprogramma is allemaal flauwekul. Het is allemaal in scène 
gezet. Het klopt, ik heb het ook gezien. Het is mij laten zien. 

 
[1:20:34] 

 
Ze hebben ook cellen uit mij gehaald om mensen te maken uit wie ik ben, uit 

bepaalde stukken. En dat zullen ze ongetwijfeld ook bij jullie hebben gedaan. Want 
het is helemaal geen bankpraatrij, maar wij zijn gewoon afgegrendeld van de 

dimensionale realiteiten die wij in ons dragen. 
 

En er wordt zoveel geknoeid en gelogen en er zijn zoveel boeken over geschreven. 
Dat wij moeten echt zorgdragen, dat moeten we echt hoor. Ik zeg het woord 

moeten bijna nooit, maar dit moeten we. We moeten zorgdragen voor het feit dat 
wij van binnenin gaan ontdekken wat wij werkelijk zelf kunnen voelen. 

 

Hier.  
 

En niet meer de informatie uit boeken halen.  
 

Want je zult ongetwijfeld zien dat als je boeken als het heilige middel zult gaan 
neerzetten voor jezelf.  

 
Dat je in heel veel punten vastloopt.  

 
In elk boek.  

 
In elk boek zit informatie die net even die ene draai mist. 

 
RY: Klopt, ik heb zelf honderden boeken gelezen en vertaald, je komt er steeds 

niet, daar waar je naar op zoek bent!!! 
 

=========================/ /========================= 

Daarom kon ik hem meegenomen. Buitenaardse ontvoeringen. En dat viel op de 
grond met een plaatje, ik weet niet of ik het zo kan vinden, een plaatje met 
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tekeningen van wezens die er als doctoren uitzagen. En ik zag dat op de grond 
liggen. 

 
En viel dat letterlijk op die pagina open. Dus deze ondersteuning, want zou dat niet 

gebeuren. Viel letterlijk open en ik was helemaal zweetnat van de schok. Want ik 
had het als een soort eigen realiteit gemaakt. Ik sprak er wel over met sommige 

mensen, maar heel minimaal. 
 

[1:38:25] 
 

En toen viel dit boek op de grond. En toen besefte ik op dat ene moment. Het was 
net alsof de tijd helemaal stil stond. Dat is natuurlijk ook zo, want dan kom je uit 

die tijden. Ik besefte dat ik er niet omheen kon. Ik dacht namelijk, ik ga gewoon 
die sterrenkunde in, ga opleidingen volgen, ga er lekker voor leren, kan ik later 

sterrenkijker, astronoom worden. En toen kwam dit. En ik ben het boek dus gaan 

lezen, ik heb het andere boek weer teruggezet, ik ben dit boek gaan lezen, ik ben 
het boek helemaal één voor één gekopieerd destijds, toen was ik twaalf jaar, dus 

destijds nog met die oude kopieermachines. 
 

En als het eruit kwam, had ik nog zwarte handen van de tonen. En. En dit boek, dat 
heb ik nu natuurlijk bewaard in een plastic mapje.  

Nou, dit boek was uiteindelijk niet meer verkrijgbaar.  
Het heet Het omstotelijk bewijs buitenaardse ontvoeringen van John Rimmer. 

 
RY: Zie mijn boeken lijst: https://leven-na-de-dood.freevar.com/books_LD.htm   

 
 

Ja, momenteel beschikbaar over een overstelpende hoeveelheid aanwijzingen dat 
er wel degelijk een aantal buitenaardse ontvoeringen plaatsvinden. En het houdt 

de wetenschappelijke wereld intensief bezig met dit probleem. Heel interessant 
boek. 

 
Nou, ik kon het niet vinden en ik denk een maand of drie geleden, even naar 

aanleiding van die vraag hoe ik aan dat plaatje kon, zo gaat dat, dan krijg je het 
gewoon cadeau. Ik was aan het internetten en zonder dat ik op zoek was naar dat 

boek, helemaal niet, komt er ineens al een banner pop-up in mijn scherm en daar 
verschijnt dit boek te koop. Voorraad nog één. Op een website die ik totaal niet 

ken, niet geen bol.com ofzo, helemaal niks. En daar staat hie. Dus ik denk, nou 

oké, dan ga ik dat boek bestellen. 
 

6 euro, bijzonder. 6 euro en het boek was de volgende dag, of twee dagen later in 
huis. En toen, nou heb ik dat boek dus hier. Dus het was ook de bedoeling dat ik 

dat jullie gewoon laat zien. Het is een boek, natuurlijk ook uit de jaren, ik denk 70, 
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75 is het geschreven. Ook in de toonzetting van het bewustzijn toen, maar ook 
het serieuze onderzoek. Dus ook de psychiater. Heel erg interessant. Dus zo kom ik 

dus aan mijn foto’s plaatjes. 
 

Iemand: Hoe is het mogelijk te vertellen wat de bron is van het plaatje want 
iemand moet het getekend hebben moet het gezien hebben is dat zo of wat denk 

je?  
Martijn: Dit plaatje komt naar mijn gevoel komt dat gewoon voort uit een 

Egyptisch mythologisch onderzoekcentrum die beeldjes heeft ervan en iets 
 

[1:40:51] 
  

anders kan ik er niet bij bedenken of het niet voelen. Het voelt voor mij dat dit 
gewoon een beeldje is gefotografeerd.  

En ja, het worden de Anput (Anupet, Input, Inpewt, and Yineput) genoemd.  

De moedige mens van de realiteit.  
En de tref van mij is ook dat je ziet in het hele verhaal dat het dus Egyptische kledij 

aan is. 
 

Dus het komt daar ook uit vandaan. En het hele facet ook met de Egyptische 
historie. En ook met de Egyptische piramide.  

Maar ook de piramide rondom de wereld, kent zo'n enorme historie, dat is 
gigantisch. 

 
Het is niet alleen maar een toegangspoort, of een stabilisator, of een wat dan ook, 

of alleen een graf, maar de Egyptische piramides zijn op zoveel verschillende 
manieren gebruikt, door de jaren heen. 

 
[1:41:34] 

 

Vergis je niet dat de aarde echt op dit moment al meer dan 2 miljard jaar bewoond 
wordt, door ons mensen die steeds weer opnieuw in deze hoek terecht te komen. 

En de historie die wij dus kennen, die ons geleerd is, een regelrechte 
holografische insertie is in ons bewustzijn. Heel raar, hè? Vind je dit nog wel 

leuk?  
  

De Zeputra’s, dat zijn in onze termen de Archonten, kreeg ik ook te zien vanaf 
kind af aan.  

En dat zijn zeg maar de heersers achter de realiteiten die de wereld domineren.  
  

Het zijn letterlijk reptielachtige wezens die zich ook zoals manifesteren.  
Alleen ze bestaan niet alleen uit een fysiek gedeelte, maar ze bestaan uit een 

elektrisch circuit, als je het zo ziet. 
 

[1:42:18] 
  

Dus als je hen ziet, en je raakt hen ook aan, en je kunt het ook zien met je ogen, 

zie je dus dat hun celstructuur zich beweegt. Je kijkt niet naar mijn hand, mijn 
hand is gewoon een fysieke vorm. Maar bij hen is dat anders. En sterker nog, wij 
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waren ook zo in die technologie. 
 

Dus er is niet veel bijzonders met ons aan de hand, waarom wij zo worden 
gedomineerd. Over de Archonten wordt heel veel geschreven. In de geschriften, 

ook de gnostische geschriften, zijn er heel veel interessante onderzoeken gedaan. 
Er zijn geschriften van wie weet het heeft te noemen. 

 
Waar, nee, nee, ook niet. Kom er later op. Geschriften van, oké, dan gaan we hier. 

Klopt. Dankjewel. Daar staat het ook allemaal in. En ook hoe deze wezens de 
systemen op de aarde ten aanzien van economie, geld, allemaal in elkaar hebben 

gezet. Zodat wij altijd gedicteerd worden door onderdrukking. Dat is allemaal 
beschreven in al die geschriften, tot in detail. En dat komt nu ook allemaal naar 

boven. 
 

En ook hoe de bankierswereld en de grotere geheime groepen die daar allemaal 

achter zitten, dat systeem beschermen om zichzelf te verrijken en om de mensheid 
voortdurend in tekorten te laten zijn. Het is een te gek verhaal wat je hier eventjes 

hoort. 
 

En we hebben het er vast allemaal over gehoord. Maar als je hier gewoon op een 
hele simpele manier naar kijkt, is het gewoon te idioot voor woorden dat wij op 

onze lagere school met keersommetjes en vermenigvuldigingssommetjes bezig zijn, 
of deelstaatjes. Terwijl we dus een stukje historie horen te leren over wat er 

allemaal wel bekend is. Hier zijn zoveel bewijzen van. En je vindt ze nergens terug. 
Maar ze komen.  

Ze worden dus seputras /ceputras  
(RY: ras, kan niet goed verstaan welk ras, iemand?) genoemd en niet de 

Archonten. 
 

[1:44:05] 

 
Nee, de draconen zijn nog andere. Daar kom ik zo op.  

 
Iemand: Hoe kun je zelf voelen, weten of er residuen zijn van de ontvoering en 

onderzoeken? Of er chips achtergelaten zijn? 
Martijn: Nou, praktisch alle mensen zijn op morfogenetisch gechipt. Dat maakt ook 

waarom er altijd op essentiële momenten wordt ingegrepen in ons leven. Dat we 
steeds tegenslagen hebben. En daar kun je achterkomen door daar een zelf in te 

verbinden. Ik heb gelukkig het vermogen gekregen om het te zien. Niet bij 
iedereen, dat kon ik niet altijd navoren. Dat stuk stel ik ook beschikbaar om daar 

gewoon naar te kijken. Maar er zijn heel verschillende manieren van chips. En daar 
denk ik bij chips natuurlijk ook echt aan de chip. Implantaten, die zijn er ook. Er 

worden ook echt implantaten in ons fysieke lichaam ingebracht. Maar er zijn ook 
etherische chips en morfogenetische chips. En die bestaan niet in het lichaam wat 

je hier ziet, maar erbuiten. 
 

En praktisch alle mensen hebben ontvoerings- en interdimensionale 

ontvoering residuen. Het is immens wat er heeft plaatsgevonden. En wat er nog 
steeds plaatsvindt. Er was net iemand die vroeg aan mij van, is dat nu nog steeds 
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gaande? 
 

Want je leest wel dat dat allemaal afgelopen is. Dat is ook een hele interessante 
vraag. Ja, het is nog steeds gaande. Nog steeds. Weliswaar in een iets andere 

opzet. Omdat het bewustzijn van de mensen aan het veranderen is. Maar daar is 
allemaal rekening mee gehouden. 

 
Want degene die ons zover heeft gekregen dat wij van onze vermogens zijn 

afgeduwd. Zijn buitengewoon intellectueel. En we hebben dit natuurlijk allemaal 
voorzien. En hebben daar allemaal programma's voor klaar liggen. En als wij daar 

niet over spreken, zullen wij voortdurend in de misleiding terecht komen. 
 

En wij willen juist naar die vrijheid. Kun je hem heel hard stellen de vraag?  
 

Iemand: ?!?? stelt een vraag... 

Martijn: Dat klopt. Ze vraagt zijn er ook manieren om hier. Dat we op een 
natuurlijke manier hiertegen beschermd zijn. Want er zijn ook wel mensen die niet 

gechipt zijn? Ja die manieren die zijn er wel. 
 

Maar dan zul je bepaalde vermogens ook in je bronbewustzijn. Moeten durven 
aanraken op het moment dat je er uit gaat. En dat moment kennen wij s ‘nachts in 

onze slaap altijd. 
 

Een bepaald moment, maar ook overdag zijn er korte momentenschakels waarin je 
dus in het bewustzijn terecht komt van het grote geheel. En dat heeft te maken 

met je persoonlijke vermogen wat je mee hebt genomen. Dus er zijn genoeg 
mensen die geen chips hebben. En er komt genoeg mensen tegen die ze niet 

hebben. 
 

En de volgende keer hebben ze weer wel. Dus er gebeurt zo ontzettend veel.  

En ik weet zeker dat aan de hand van deze lezingen serie. Dat er ook heel veel 
duidelijk wordt op de manier hoe die chips werken. Wat de bedoeling van die chips 

is. Hoe ze werken. Door wie ze worden geplaatst. En ook hoe het komt dat dat 
steeds weer kan. 

 
Want het is ook een voortdurende loop. Nee, het heeft niks te maken met parallel 

levens of met incarnatie processen. Dat gaat ook nog op de schop. Nee, het heeft 
echt niet hier en nu te maken. Laat ik het zo stellen. Alle uitdagingen die er nu zijn 

voor ons mensen in deze tijd. 
 

Die oplossingen daarvan liggen ook in deze tijd. Dus we hebben afgelopen vele 
jaren gewerkt aan vorige levens. Op welke manier dan ook. Bijna altijd wordt het 

ene puntje niet bereikt waar je werkelijk voor gaat. En dat ene element dat ligt in 
het hier en nu. 

 
De verantwoordelijkheid van onszelf. Maar daar komen we nog zeker op.  

De beloften van deze wezens.  

 
Deze wezens waren zeer bedreigend en hebben mij op alle mogelijke manier laten 
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zien dat als ik mijn werk zou gaan doen, waarvoor ik hier ben gekomen, dat ik 
gewoon vermoord zou worden. 

 
En hebben ze me op een afschuwelijke manier laten zien, scenario's die ik hier niet 

zal uitspreken. Het was heel heftig en het heeft mij vele jaren gekost, denk ik, in 
mijn emotionele lichaam om daarvan te herstellen. Ik heb nooit op het punt 

gestaan om over te geven. Ik heb altijd geweten van ik ga gewoon door. 
 

En dat doe ik ook, want ik weet gewoon dat het nodig is. En ik weet ook dat ik 
daarvoor ben gekomen. Het is dus niet een heilige missie. Het is gewoon de reden 

waarom ik hier ben. En zou het zo zijn dat ik dan op een gegeven moment het veld 
moet ruimen. Nou, dan zou mijn werk waarschijnlijk toch wel heel wat effect 

hebben. 
 

Het gaat alleen maar om het nu. En niet om het morgen en het gisteren. Alleen nu 

tel, dat wij hier met elkaar zitten. De belofte waren in ieder geval dat ze mijn 
lichaam overnamen en het vermenken voor mijn familie. Daar ben ik ook in 

terechtgekomen in parallelle realiteiten. Dat was afschuwelijk. 
 

Het is angst, het is onderdrukking, het is het inbrengen in het bronbewustzijn van 
onze hersenen. Dat we filmpjes kunnen afdraaien in wat je dus zou gaan 

meemaken. Dat heb ik ook meegemaakt, meer dan eens. En ik kan je vertellen dat 
het absoluut gewoon mogelijk is dat mensen een pistool pakken en een 

winkelcentrum ingaan en iedereen kapotschieten, zonder dat ze het zelf doen. Het 
is keiharde taal wat ik hier zeg, maar dat wordt op een hele andere manier met ons 

omgegaan. En dat komt omdat we domweg de kennis niet hebben over die 
mogelijkheden en die vermogens die wij hebben. Dus we zullen echt de essentie en 

de eigen bevoegdheid terug dienen te halen, willen we dit probleem oplossen.  
En dat kunnen we niet bereiken als ik alleen maar spreek over de Galactische 

Federatie. Dan zal ook absoluut de andere realiteit naar voren moeten.  

 
Op mijn negende levensjaar kreeg ik een enorme assistentie.  

Ik zal even kort het licht uit doen, want dat is wel even belangrijk.  
Dit is een fotootje van die Elders. Zo noemen ze zichzelf ook.  

Dat zijn wezens die mij vanaf mijn negende jaar zijn gaan beschermen. 
 

[1:49:59] 
 

Dat konden ze ook niet eerder doen. En waarom weet ik niet. Ik heb dat wel eens 
gevraagd, heb ik nooit antwoord opgekregen. Dus ik krijg ook absoluut niet altijd 

antwoord. Althans, niet dat ik me dat dan herinner.  
 

Deze wezens, die zien eruit als, ze zijn vrij groot. Ze zijn, nou even kijken, ik denk 
dat het een halve meter vanaf het plafond is. Heel lang zijn ze, heel groot. Zwarte 

ogen. En hun lichaam is gemaakt uit een soort, als je het ziet, wax. En hun 
waxachtige lichaam is heel erg gerimpeld. Als je ze ziet, dan denk je, ze zijn 

miljoenen jaren oud. Maar ze stralen liefde uit vanuit gevoel.  

 
Dus even terug op die vraag van weet ik wat jij een kloon bent. Het is een gevoel 
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vanbinnen. 
  

 
=========================/ /========================= 

 

 
6 

 
Ja wat gebeurde daar? Enorme lichtflitsen.  

Vraag: zagen jouw ouders de lichtflitsen ook? Of zag jij ze alleen?  
M: nee, het gebeurde gewoon dus wij zagen het allemaal. En ik heb ook een zus,  

2 jaar ouder. We reden dan over de afsluitdijk naar huis, en er gebeurde gewoon 
heel veel bijzondere dingen, lichtflitsen, grote lichtobjecten en dan werden we 

gewoon tot stilstand gedwongen en ik wist gewoon dat ze voor mij kwamen, dus ik 
was hartstikke bang als kind en ik gilde het uit.  

  

We werden eigenlijk letterlijk uit de auto gehaald, op een manier die niet pijn deed, 
maar het gebeurde wel, dus we werden eigenlijk uit de auto gelift met onze 

lichamen en al, dus zo werd de auto ook meegenomen en aan de zijkant neergezet, 
en dan werd ik aan boord gebracht van een voertuig. Een ruimte noemde ik dat als 

kind, want ik was me helemaal niet bewust op dat moment dat het een voertuig is.  
 

Het was het begin van een ontstellende reeks ontvoeringen. Laat ik het woord 
ontvoeringen maar wel gebruiken, alhoewel dat in heel veel opzichten ook niet 

klopt, maar het is wel het meest kenbare woord in het verhaal. Ik werd ontvoerd 
en ik werd meegenomen en ik werd enorm onderzocht door wezens die met mij 

niet op een manier omgingen waarvan ik vind dat ik dat had verdiend.  
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Ze waren op zoek in mijn systeem, in mijn lichaam. Ik heb hier ook even een 

plaatje bij. Ze waren op zoek naar informatie in mijn lichaam, ik werd eigenlijk uit 
elkaar gehaald en dat begon dus zo op mijn 4e jaar en dat eindigde zo gemiddeld 

rond mijn 12e/13e jaar.  
 

Dus ik heb een afschuwelijke jeugd achter de rug op dit gebied. Dit gebeurde dus 
niet alleen als ik over de straat reed maar het gebeurde dus dagelijks, ook thuis.  

 
Dus ik was een pittige vervelende klier thuis, omdat ik gewoon niet met dit 

onderwerp, ja, ik kon er gewoon niet echt over praten.  
Ik vertelde het mijn ouders wel, mijn moeder begreep het, mijn moeder die wist 

zich ook altijd veel van de ervaringen te herinneren.  
  

We kwamen elkaar ook een keertje tegen in zo’n voertuig, toen wij weer 

terugkwamen en dat ze huilend aan het bed zat en zei van lieve schat, je hebt 
gelijk, het is echt zo. Ze had een enorme erkenning voor mijn verhaal.  

 
Maar goed, dat ging dus gewoon zo door en het was behoorlijk heftig.  

Ik voelde ook als het eraan kwam, net voordat het ging gebeuren merkte ik dat het 
ging plaatsvinden. En hoe merkte ik dat? Ik zag hele subtiele veranderingen in wat 

ik waarneem.  
 

Ik ben dus geboren met een … ik zie allemaal kleuren, ik noem het ook wel eens 
aura’s, maar het zijn bij mij niet alleen aura’s, maar ik zie veel meer dan alleen 

aura’s.  
 

Ik zie objecten in de lucht die ik dan maar gewoon negeer omdat ik daar niet altijd 
wat mee kan. Ik zie golflengtes, ik zie lichtspectra die ik in feite niet zou moeten 

zien, wat ik zie, in feite dan wel weer zou willen zien, heb ik gewoon meegenomen.  

 
En ja, dat is een enorme gunst geweest, want dat was voor mij een peilstok om te 

ervaren wanneer er iets ging gebeuren. Wat gebeurde er? Ik noem het maar even 
simpel, ik loop op straat en dat gebeurde gisteravond ook nog, dat ik mijn hondje 

uitlaat en dat gebeurde als kind ook, ik zie subtiele veranderingen, ik zie bladeren 
op de grond liggen, in het donker liep ik gisteravond, ben ondanks alles niet bang, 

en die blaadjes die gaan licht geven en ik zie dat die blaadjes licht geven en ik kijk 
daar gewoon naar en ik zie dat die blaadjes energie worden. Ze gaan wandelen, ze 

gaan lopen dus is echt magie. Dan weet ik dat er in het tijdframe waarin ik leef, in 
mijn bewustzijn matrix wat met mij betrekking heeft, dat er inbrekers zijn, zo 

noem ik het maar eventjes, er wordt eigenlijk gepoogd in mijn systeem binnen te 
dringen.  

 
u ben ik daar heel goed tegen beschermd, beter gezegd, niet door een ander, maar 

door mezelf, geleerd met andere wezens, maar toen als kind kon ik dat nog niet. 
Logisch, ik wist wel dat ik mijn zeggenschap niet hoefde weg te geven. Met andere 

woorden, het kondigde zich aan. De tijd liep ook niet meer goed, bijvoorbeeld ik 

ging ’s avonds naar bed, ik word wakker, en het is ’s middags. Dus ik stap uit mijn 
bed, ik kom beneden, mijn ouders zitten beneden en vragen mij, waar kom je 
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vandaan, waarom heb jij je pyjama aan? Ik raak helemaal in de war in een soort, 
alsof je heel lang in een draaistoel hebt gezeten, dat gevoel krijg ik in mijn hoofd, 

dus een hele rare duizeling, en ik val flauw en vervolgens word ik weer opnieuw 
wakker. Het zijn eigenlijk scenes uit een film. Het is ook een film. Zo ging dat.  

 
En dat was pittig, want ik raakte soms echt de draad kwijt. Ik kon op school 

gewoon niet meekomen, ik deed mijn uiterste best, ik hield mijn mond dicht en ik 
vertelde mijn vader dat ik werd lastiggevallen door allerlei mensen in het huis en 

dan ging hij door het hele huis heen van oeh boze mannen… Er zijn geen boze 
mannen, zie je wel?  

En dan haalde hij alle gordijnen weer open en dan wist ik van man, stel je nou niet 
zo aan, jij snapt helemaal niet wat ik bedoel. En dat was heftig.  

En dit is een episode van wat echt voorafgaat. Ik wist wie deze wezens zijn.  
 

Ik heb een slide gemaakt: beïnvloeden.  

Belangrijk om te vertellen dat de ontvoeringen overal doorgingen, zowel fysiek 
dat andere mensen het ook zagen, maar ook dat mensen inbraken in mijn 

energielijnen.  
  

Degenen die dit doen zijn meesters in kwantumfysica en tijdsmanipulatie. Ze 
kunnen feitelijk gewoon eventjes het filmpje op stil zetten, beter gezegd, zij kunnen 

sneller hun film laten lopen waardoor wij niet opmerken wat erachter gebeurt in 
een split of a second.  

 
Zo loop ik op straat en dan heb ik in 1 keer een hele ervaring van 2 uur lang op een 

hele andere plek. Dat moet ik zien te processen, dat moet ik verwerken. Dat is een 
verhaal wat een ander denkt, die moet naar een psychiater. Overigens zijn 

psychiaters hiervan op de hoogte.  
 

Wat ook heel veel gebeurde was dat ze zich manifesteerden via de ogen van andere 

mensen of via de materie. Ik zal een voorbeeld noemen: ik deed mijn uiterste best 
om gewoon lekker te gaan slapen als kind. Ik kon eigenlijk niet meer slapen, elke 

avond was voor mij een ramp. Dus mijn moeder, weet ik nog heel goed, 
slaapkamer naast mij, en dan was het in de avond luisterde ik altijd mee met Sonja 

Barend, want op die toon van Sonja Barend kon ik slapen, want ik wist, als Sonja 
Barend op tv is, dan ligt mijn moeder ook in bed en dan is het fijn.  

 
k heb haar laatst op televisie gezien en dan wordt dat gevoel toch weer getriggerd 

in mijn systeem. Wat er gebeurde is dat ze zo slim zijn, ik had gordijntjes, waar 
allemaal plantenstengels op stonden, van boven naar beneden, en die 

plantenstengels die gingen gewoon leven. Ik was gewoon klaarwakker, ik kijk naar 
die planten, naar die gordijnen en die stengels gaan gewoon leven. Die gaan 

bewegen, heel langzaam. Dus het is net een soort sprookjeswereld waar je in zit. 
En uit die planten komen dus armen en ineens zie ik armen voor me en staan ze 

naast mij.  
  

 En zijn het dan afschuwelijke wezens? Nee, helemaal niet. Om de wezens opzich 

was ik helemaal niet bang. Ik was bang om dat buiten mijn bevoegdheid om er 
inbreuk werd gepleegd op mijn soevereiniteit. Op mijn beslissing of ik wel of niet 
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iets wilde.  
  

 Maar goed, ik wist als kind, dat ze gaan zoeken hoe ik hier ben gekomen. En ze 
gaan zoeken hoe ik de andere informatie heb meegenomen.  

  
Het kloonprogramma  

Nou dat is ook een verhaal opzich. Hier hebben jullie vast wel eens over gehoord 
he, over buitenaardse klonen. Ik ben betrokken geraakt, ik werd eigenlijk 

gebruikt voor het programmeren, ze waren op zoek in mijn DNA en de stoffen, niet 
eens mijn DNA maar nog op een dieper niveau hoe ze mijn lichaam konden 

conserveren voor een langere tijd. En dat was een afschuwelijke test, daar ben ik 
ook echt behoorlijk door gewond geraakt. En ik heb 3 weken lang met een hele 

zware nekblessure heb ik in mijn bed gelegen, dat ze ook in het ziekenhuis niet 
wisten wat het was. En daar heb ik nu nog steeds wel eens af en toe last van. Dus 

ze hebben daar gewoon beschadigingen toegepast dus ze zijn niet altijd even 

subtiel en absoluut niet zijn alle dimensionale buitenaardse levensvormen altijd 
heel voorzichtig met ons. Komt misschien wel omdat wij ook niet zo voorzichtig zijn 

met onszelf.  
  

 The key code  
 Zo noem ik het.  

  
De onderzoeken waren echt voornamelijk gericht op het Harts gebied, alhoewel ze 

mijn aandacht altijd probeerden af te leiden, alsof het om iets anders ging.  
  

De onderzoeken die werden eigenlijk op een hele brute manier uitgevoerd, ik kreeg 
behoorlijke onderzoek apparaten in mijn neus, die werden gewoon dwars door mijn 

schotjes heen gebroken, in mijn navel, ik werd met bloedende navel wakker. Maar 
ook had ik afdrukken op mijn lichaam en ik heb ook littekens op mijn knieën, 

omdat daar gewoon biometrische systemen zijn aangebracht. En dat is iets wat mij 

behoorlijk gefrustreerd heeft, dat ik daar niks aan kon doen.  
  

Maar ook als ik gewoon helemaal niks wist wat er was gebeurd en ik gewoon 
wakker werd met allemaal handafdrukken op mijn lichaam. Ik zat vaak helemaal 

onder met handafdrukken met van die lange vingers. Helemaal rood, ik was 
verbrand, voor en achter, dus ik ben vaak gillend wakker geworden. Leuk he? 

Leuke lezing? We komen bij heel veel verschillende lagen. En het is absoluut niet 
alleen maar kommer en kwel, het gaat natuurlijk om een geheel groot goed om wie 

wij zijn. Veel mensen willen daar niets over horen omdat ze er zich ongemakkelijk 
bij voelen en dat is ook te begrijpen.  

  
 En dat is ook mijn overweging geweest om dan maar een halve lezing te geven. 

Precies datgene waar mensen zich gemakkelijk bij voelen. Totdat ik 40 werd, en 
toen kwam ik tot mijn verstand. En dat verstand en mijn gevoel zeggen mij dat ik 

de mensen niet kan bereiken als ik niet alles vertel wat er te vertellen is. Dat 
betekent ook de minder leuke episode.  

  

Ik was een behoorlijke dwarsligger in de onderzoeken. En ik was niet alleen, ik ben 
vaak naar grote ruimtes gebracht, waar heel veel verschillende tafels waren en dan 
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denken wij aan tafels zoals wij dat hier op aarde kennen maar het is natuurlijk iets 
anders. Dat waren zeg maar vloeibare mechanische vloeibare tafels, waarop ik 

werd neergelegd, en die tafels vormden zich naadloos aan mijn lichaam. Die gingen 
zowel onder mij door als om mij heen. Wat er gebeurde was dat ik onder een soort 

hypnotische sessie werd gebracht, ik was volledig bij bewustzijn zoals ik hier 
gewoon ook met jullie sta, en in deze hypnotische sessie probeerden ze in mijn 

mind te komen, mijn gedachten en wie ik ben, wat mijn herinneringen zijn, wat 
mijn werk hier is.  

  
Dat ging ze heel goed af. En daar was ik ook onvoorstelbaar bang voor. En toch op 

het juiste moment wist mijn mind hoe ik ze eruit kon krijgen. En daar begint 
eigenlijk de hele episode van wat er allemaal erna uit is voortgekomen, want wat ik 

deed, was namelijk mijn goddelijkheid oproepen op het moment dat ik feitelijk 
bijna verloren was. En ik deed dat, en dat kan ik niet met woorden beschrijven, 

maar ik wil dat ook later in een mogelijke training omzetten, om dat mensen te 

kunnen laten voelen want dat kunnen we allemaal heel simpel, maar simpel is het 
niet, maar we kunnen het wel ervaren dat we die wezens uit ons systeem weg 

kunnen krijgen.  
  

Het was een heel pittig gevecht en het werd ook echt een gevecht. Dat was een 
gevecht op leven en dood, en om het maar even uit te drukken, ik was aan de 

winnende hand. En dat betekende dat hele platform van mijn ontvoeringen naar 
een intensievere level werd gebracht omdat het scenario wat zich afspeelde zoals 

het zich op dat moment afspeelde, dat dat een scenario is, wat eigenlijk alleen 
maar voor mensen bedoeld was die zich niet konden wapenen. Dat is mijn conclusie 

achteraf. Kan het fout hebben, maar dat is de conclusie die ik er nu uit heb 
getrokken. Wat ze deden was mij op een gegeven moment feitelijk aan de donkere 

krachten die achterin zitten, dus opdrachtgevers… 
  

Aan de rest wordt nog aan gewerkt. 

  
=========================/ /========================= 

20140902-MvS-Buitenaards-Contact-is-Werkelijkheid -
HealingSoudMovement-Guido-Jonkers-26mrt2021 
 
Martijn vertelt hoe hij vanuit een parallelle wereld, vanuit een andere tijd naar de 
aarde gekomen is, geboren in een aards lichaam. Hij draagt de herinneringen in 

zich van de gebeurtenissen welke zich hebben voltrokken in de aardse 

voorgeschiedenis. Martijn van Staveren onderzoekt al meer dan 30 jaar het 
ufofenomeen en doet dit als een ervaringsdeskundige op het gebied van 

buitenaardse contacten en ontvoeringen. Hij beschrijft hoe verschillende 
interdimensionale buitenaardse rassen strijden, en dit is toch wel erg essentieel, 

om het behoud en de zeggenschap over planeet aarde en hoe dit onderwerp 
verweven is met de huidige, wereldwijde, aardse gebeurtenissen. 

Hij is een getalenteerde remote viewer en volgt gedurende zijn aardse leven de 
achterliggende, buitenaardse agenda's, ik ben heel benieuwd wat dat inhoudt, de 

programma's manipuleren de mensheid op een ernstige wijze en houden ons 
bewust af van evolutie. Evolutie overigens welke de mensheid volgens jou, in een 

ander stadium al heeft volbracht. Dat is interessant. In het nu ligt, zowel het 
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verleden zowel als de toekomst dus ook de evolutie van de mensheid en misschien 
ook andere soorten, die hierbij betrokken zijn, al besloten. 

Je raakte als kind al betrokken bij een grootschalig programma, uitgevoerd door 
uiterst zelfingenomen buitenaardse beschavingen. Nou ik kan de hele tekst 

voorlezen maar dat is niet de bedoeling. De rest staat hieronder, niet onder dit 
tafeltje waar je onze voeten nerveus ziet bewegen, maar gewoon de tekst bij dit 

videootje. 
Martijn dus welkom, toen ik jouw verhaal hoorde dacht ik, mijn God ik dacht dat ik 

al veel wist, ik dacht dat ik al veel openbaringen had meegemaakt, ervaringen en 
kennis en toch heb ik elke keer weer het idee, dat hoe meer ik leer, hoe meer ik 

niet weet daardoor, hoe meer vragen ik weer heb en toen hoorde ik jouw verhaal 
en had ik het gevoel dat er een laag achter de laag, achter de schermen van die 

werkelijke werkelijkheid lag. Dan gaan we daar natuurlijk niet helemaal op in, dat 
doe je in 4 delen, maar kun jij een beetje aangeven, aanvullend op de introductie 

die ik net gaf, hoe jij de lezingenserie “Buitenaards Contact is werkelijkheid” 

zou kunnen omschrijven. 
  

Martijn: 
Jazeker, dankjewel John. Ik zou dat het beste kunnen omschrijven aan hand van 

mijn eigen ervaringen. Deze ervaringen zijn dermate ja toch wel ingewikkeld voor 
mijzelf geweest gedurende mijn hele jeugdperiode, simpel vanwege het feit dat ik 

zeg maar in een soort verschillende realiteiten leefde. De realiteit die van alledag is, 
waarin je naar school gaat met het gezin thuis leeft, en de realiteit die zich 

afspeelde buiten dat zichtbare spectrum en ook het zichtbare spectrum van 
buitenaardse contacten. En daar liggen dermate intrigerende maar ook 

verontrustende ontwikkelingen en gebeurtenissen dat ik dat als kind heel goed 
besefte, ook als kleine jongen van, goh wat hier allemaal gebeurt dat is iets wat 

andere mensen die ik in ieder geval ken, niet zien. Ik hoor niemand daar over 
spreken en dan ga je als kind natuurlijk ook aan jezelf twijfelen. Twijfelen of jijzelf 

wel helemaal de zaken goed waarneemt. 

 
=========================/ /========================= 

John: 
Kun jij mij een voorbeeld geven wat jou bijvoorbeeld zoal verontrustte? 

  
Martijn: 

Ja één van de meest verontrustende zaken als kind en nu nog steeds als 
volwassene, maar ja ik ben nog steeds een kind natuurlijk, is de manier waarop wij 

met moeder aarde omgaan en het totale onbegrip wat er met deze prachtige 
planeet en haar bewoners gebeurt. Dat is een heel indringende gebeurtenis die ook 

de inleiding was van mijn zoektocht van, hoe het kan dat wij doen zoals wij doen. 
Hoe kan het dat mijn papa en mama leven zoals zij leven. Hoe kan het dat ik 

informatie krijg op school, die helemaal tegenovergesteld is van wat ik meemaak. 
En ja dat is natuurlijk behoorlijk schokkend. Dat is een beetje het startpunt 

geweest van mijn eigen onderzoek. 
Dat onderzoek was behoorlijk heftig, ik heb daar heel veel notities van gemaakt, ik 

heb er ontzettend veel tekeningen van gemaakt. Ja daar ben ik heel blij om dat ik 

dat wel heb gedaan en ook wist ik dat ik dat moest doen om later ook weer te 
gebruiken om het verhaal compleet te maken. 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 20 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Heel veel ervaringen die ik heb, ben ik de eerste 20 jaren zeker niet 
tegengekomen. Ik kende niemand die met buitenaardse ontvoeringen bezig 

was. Ik was mateloos geïnteresseerd en nog steeds in sterrenkunde. Ik was daar 
lichtelijk obsessief mee bezig. Ik kocht een sterrenkijker via Griet Tichelaar en ja 

een enorme knots, ik was altijd met sterren bezig. En door dat onderwerp sterren 
werd ik ook geraakt door de grootsheid van het universum. Dus mijn galactische 

gevoel wat iedereen zou kunnen voelen als je eens gewoon op een prachtige 
heldere avond op je rug in het gras gaat liggen, dat werd zo geactiveerd dat ik daar 

als kind helemaal emotioneel door werd. Dus ik voelde, ja er zijn zoveel dingen aan 
de hand, dat moet ik gaan uitzoeken. 

Daar ben ik dus mee bezig gegaan en op mijn twaalfde jaar was ik in de bibliotheek 
in mijn huidige woonplaats en daar viel spontaan een boek uit de kast, die precies 

op een bepaalde bladzijde openviel. En daar zat ook een tekening bij en ik zie dat 
en ik schrik heel erg, ondanks het feit dat ik weet, dit is gewoon mijn realiteit, dat 

is gewoon wat er gebeurt op de aarde. Ik pak dat boek en dat heeft mijn hele leven 

compleet een impuls gegeven, die wel een behoorlijke shock teweegbracht. Dat 
was het werkelijke startsein van een onderzoek en dat boek is iets heel erg 

bijzonders trouwens. Een half jaar geleden ben ik dat weer tegengekomen, toevallig 
zogenaamd via een website waarin dat boek in één keer te koop werd aangeboden 

…. 
  

John: 
Het was niet de bijbel hè, die is zo zwaar die valt uit zichzelf uit de kast... 

  
Martijn: 

Dat is een andere ervaring ja. Dat boek heb ik nu liggen en dat is ook een heel 
bijzonder boek. Het heet ook “Buitenaardse ontvoeringen” alhoewel ik niet 

alleen buitenaardse ontvoeringen heb meegemaakt maar veel breder in dat 
scala. 

Ik heb besloten de laatste 10 jaar te wachten met de informaties die ik heb 

meegekregen en wat ik nu nog steeds meemaak, bewust, omdat het onderwerp 
buitenaardse ontvoeringen, buitenaards contact, multidimensionale 

realiteiten zich nog in een behoorlijke ontwikkelingsfase bevindt zowel voor de 
mensen om mij heen als ook bij mijzelf. Ik ben zelf ook in ontwikkeling. 

Ik kreeg ook duidelijk te horen in overleg met andere mensen van andere 
werelden, dat ik deze informatie pas naar buiten zou kunnen brengen op het 

moment dat ik een aantal ervaringen rijker zou zijn. En dat heeft zich inmiddels 
voltrokken, waardoor ik nu ook weet, oké nu mag het gebeuren. En waarom? Dat 

heeft te maken met het feit dat de informatie die ik breng in die 4 modules ook wel 
behoorlijk onthutsend zijn. 

  
 

=========================/ /========================= 
Martijn: 

Ja daar wil ik zeker iets over vertellen. Het uitgangspunt is altijd en dat zullen we in 
dit geval gewoon even mogen aannemen, dat als mensen met elkaar 

communiceren, dat je dat niet in woord en geschrift doet, maar dat we altijd 

communiceren via gedachten. Op het moment dat ik iets uitspreek en de kijker 
luistert en ziet ons, dan ontstaan er ook gedachten bij en die gedachten die 
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manifesteren zich in energie, dat is gewoon louter energie. 
Op het moment dat ik mijn persoonlijke ervaringen ga delen met andere mensen 

en ik vertel dat vanuit mijn hele wezen, dan komt er dus een authentiek stuk 
informatie naar voren, die ook wordt doorgegeven aan de mensen die daarnaar 

luisteren en die zich daarvoor open willen stellen. 
Het is juist deze frequentie van de eigen ervaring en de eigen beelden die ik mee 

heb gekregen, dat deze informatie kan aansluiten bij de personen die daar iets mee 
willen doen of die daarin geïnteresseerd zijn. Juist door die eigen ervaringen en de 

coderingen die ik in me draag van de informatie, want op het moment dat ik iets 
vertel wordt er veel meer gebracht dan alleen het woord, kunnen deze mensen op 

een frequentie komen van herkenning. Wat er eigenlijk gebeurd is, dat er iets wat 
niet meer in ons huidige, fysieke, spirituele wezen actief is, en ik weet ik ga nu al 

naar een grens toe, dat dat wordt aangeraakt. Het wordt eigenlijk als het ware 
gekieteld hè: er klopt wel iets maar ik voel een enorme weerstand want wat ik hier 

nu hoor is een contradictie van wat ik tot nu toe geleerd heb over dit onderwerp. 

Dus het is een hele grote uitdaging om met elkaar hier naartoe te gaan. En deze 
informatie die ik breng, is natuurlijk niet vanuit het ik, maar die informatie mag ik 

brengen omdat ik gewoon een stukje talent heb meegenomen om dat te doen en 
daar ben ik ook heel dankbaar voor. 

  
John: 

En de mensen mogen ook in dialoog vragen stellen, opmerkingen, twijfels, alles 
mag gebracht worden begrijp ik. 

  
Martijn: 

Heel graag. Dat is het ook waar het om gaat. Het is niet zo dat ik de waarheid kom 
vertellen, ik ben ook geen Messias, ik kom mijn ervaringen brengen. En wat er 

gebeurt door expliciete ervaringen te delen, dat is een traject van verschillende 
verhalen waarin ik heel diep met de mensen tracht in het gevoel te komen en dat 

gebeurt ook omdat het gewoon zo mag zijn, dat wij aansluiting vinden op een 

verloren gegane historie. En die historie dragen wij in ons. Die is in feite gewoon 
niet toegankelijk vanuit ons mentale gedachtesysteem hoe wij nu functioneren, 

maar kan door beeldvorming en gevoelens weer geactiveerd worden en dat gebeurt 
ook. 

Dus ben je hier zonder een dubbele agenda en kom je hier puur voor jezelf omdat 
je voelt: dit wil ik ook ervaren en voelen en ook vice versa, dat ik ook weer iets 

mag ervaren want daar gaat het om, dus over en weer, dan zul je ontdekken wat 
voor activatie dit in je systeem brengt. Dan spreek ik over een historie die compleet 

bij ons is weggehouden. En om daar even via een zijstraat op in te gaan, ik spreek 
altijd over 2 verschillende scenario's. We hebben het scenario 1 en het scenario 2, 

om het maar even in getallen uit te drukken, en scenario 1 dat is het scenario wat 
we wereldwijd tegenkomen. Dat is het scenario van ontvoeringen, 

buitenaardsen, van wezens die het goed voorhebben met de wereld en wachten 
tot wij evalueren, het accessie proces, het incarnatieproces, de trauma's die wij in 

ons dragen, de Atlantis periode, het verval van het kristallijnen grid. Dat hoort 
allemaal heel simpel gezegd, bij scenario1. Ook daarin het donkere scenario van 

wezens die onze aarde voor andere doeleinden gebruiken en die weer in dienst 

staan van andere belanghebbenden achter de schermen. 
Dat is scenario 1 en scenario 2 zoals ik het noem, dat is het scenario waar we hier 
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een kruis doorheen gaan zetten en waarin ik terugga naar de toekomst om uit te 
leggen hoe het kan dat dit nu allemaal plaatsvindt en waarom. En dat is maar net 

precies de kern waar het om gaat. 
En dat kon en mocht ik ook niet eerder vertellen, ik werd er ook letterlijk ziek door 

gemaakt door andere krachten, nu is dat gewoon open en bloot en nu is het ook de 
tijd om erover te gaan spreken. 

 
=========================/ /========================= 

20120204-MvS-UFO Wijzer-Ontvoeringen-weblink-only 

  
 Op deze webpagina 

https://www.ufowijzer.nl/Oude%20UFOWIJZER/Ontvoeringen.html  
ind je het volgende 

  
 4 februari 2012 

  
 Ontvoerd door buitenaardse wezens 

 Op de dag dat de tweede ruimtereis van de Nederlander André Kuipers een 
aanvang neemt, spreekt Para Visie met Martijn van Staveren over de wenselijkheid 

van een kosmisch bewustzijn. "Pas wanneer we ons beseffen dat we galactische 
wezens zijn en ons onze geschiedenis en afkomst weten te herinneren, kunnen we 

het ongelimiteerde potentieel van de menselijke geest optimaal benutten."  
  

 Aldus de man die naar eigen zeggen duizenden malen door buitenaardse wezens 

ontvoerd werd en ufo's als een magneet schijnt aan te trekken. 
  

 Ufoloog Paul Harmans draait al heel wat jaren mee. Als geen ander is hij in staat 
de ervaringen van Martijn van zinnig commentaar te voorzien. Hierbij zijn 

bevindingen: 
  

 Indrukwekkende ervaringen die Martijn beschrijft.  
  

 Mensen maken beslist ontvoering ervaringen mee en deze past in de ervaringen 
beschreven door Karla Turner in haar boeken. Natuurlijk is het ontvoering 

fenomeen meer dan een fantasie en naar alle waarschijnlijkheid zijn het 
buitenaardsen die het om voor de mens nog steeds niet begrepen redenen doen, 

Martijns verklaring ten spijt. 
 Lees verder op: http://new.paravisie.nl/maandblad/deze-maand/2014-ontvoerd-

door-buitenaardse-wezens  

  
 (Opmerking Paul Harmans - ufo wijzer: Je moet om mijn commentaar in de juiste 

context te kunnen plaatsen, het verhaal van Martijn volledig gelezen hebben en dat 
staat in de nieuwste Paravisie van februari. 

 http://new.paravisie.nl/maandblad/deze-maand) 
=========================/ /========================= 

2015 
 

20150108-MvS-Vierde-lezing-Aalsmeer-3apr2025-RG-4 
Onze wereld wordt gedicteerd door buitenaardsen.  
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 Onder getekende heeft daar ontzettend veel ervaring mee. En daar durf ik ook 

over te spreken. Het openvallen van dimensies. 
  

 Wat ik daarmee bedoel is het volgende.  
 Tijdens mijn ontvoeringen. Het waren er behoorlijk wat. 

  
 Als kind. We waren de gebeurtenissen dermate sterk en krachtig. Dat ik op een 

gegeven moment. Dat ik op bepaalde momenten terecht kwam. Dat ik twee kanten 
uit kon. Of ik draaide helemaal door, compleet helemaal doordraaien, omdat je dat 

niet meer aan kunt. 
  

 Of ik ging vechten, en dan niet het woord vechten zo met vuisten, maar 
energetisch op een plek staan en voelen vanbinnen, ook omdat ik weet wat er voor 

deze wereld, waar ik vandaan kom, wat er gaande is, dat ik dat naar voren breng in 

mijn bewustzijn. 
  

 [30:09] 
  

 Dus dat ik dat beeld naar voren halen.  
  

 En dat laatste dat ik deed, ik liet hun op een gegeven moment zien, ik ben een 
spuugzak nu. Ik ben een echt spuugzak. Jullie trachten mij voortdurend mijn 

realiteit onderuit te halen en jullie hebben nu genoeg gespeeld.  
  

 Dat is de oorspronkelijke autoriteit van ons.  
  

 Jullie hebben nu genoeg gespeeld, we hebben jullie nu alle tijd gegeven om jullie 
zaken te doen, om te onderzoeken wat je wilt onderzoeken. Jullie hebben nu niet 

gevonden wat je wilt vinden, maar het is nu wel klaar. Het is nu afgelopen. Het is 

nu gewoon klaar.  
  

 En op dat moment het beeld naar boven heb ik gehaald en neergezet, naar je toe 
geseind van wie wij zijn.  

  
 En dat moment was zo ontzettend krachtig, en ik vertel het niet voor niks omdat 

het zo leuk is om dit verhaal te horen, maar omdat het ons allemaal aangaat, dat 
wij dat allemaal op een dag, en het zal niet zo heel lang meer duren, dat we dit 

mogen gaan toepassen, dat dat moment letterlijk die realiteit waar je je op dat 
moment verkeert, beëindigt, valt letterlijk uit elkaar.  

  
 Dus datgene wat je ervaart als een werkelijkheid, wordt ineens ervaren als een 

zeer complexe droom, waar je in één keer uit wakker wordt en je realiseert je net, 
dat in mijn geval, dat er een ontvoering plaatsvindt, tegen mijn zin in.  

  
 En ineens gaat dat bewustzijn voor een enorm groot deel open.  

  

 En dit is een heel essentieel onderdeel in het ontvouwen van ons menselijk 
bewustzijn. 
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=========================/ /========================= 

20150326-MvS-Meersen 
  
26 maar 2015, Meersen  

  
Heel hartelijk welkom allemaal. De vorige keer was ik ook aan het stoeien met dit 

apparaat. Ik ga het proberen, als het niet goed is dan pak ik die andere. Ben ik zo 
goed verstaanbaar? 

Nou welkom, ik ben Martijn van Staveren. Deel 2 van de lezingenserie is 

werkelijkheid en ik heb daar een vlindertje neergezet als symbool van het punt 
waar we met elkaar op dit moment op planeet aarde zijn aanbeland, al een tijd 

eigenlijk. 
Mag ik vragen wie er nog niet eerder bij een lezing aanwezig is geweest? Veel 

mensen nog. Fijn dat jullie er ook zijn want het is niet nodig om de hele 
lezingenserie per se in 4 delen te zien, dat kan prima los alhoewel er wel een lijn in 

zit. 
Ik zal me nog even kort voorstellen. Ik ben Martijn van Staveren, 41 jaar fysiek en 

ik ben mijn hele leven al bezig met het thema “buitenaards en 
interdimensionale contacten”. 

Ik ben geboren op een manier die gewoon heel menselijk is, alleen de ervaringen 
die ik daarbij heb zijn naar mijn mening de originele geboorte ervaringen zoals er 

geboren wordt. Dus ik kwam in mijn lichaam en vrijwel direct begon er een heel 
groot evenement waar ik heel veel verschillende beschavingen in ontmoette. Ja en 

dat loopt eigenlijk door tot op de dag van vandaag en ik wil het graag met jullie 

delen. Simpelweg omdat ik het de moeite waard vind dat zaken die achtergehouden 
worden op deze planeet waar uiteindelijk al heel veel over gesproken wordt, maar 

dat het vanuit persoonlijke ervaring ook besproken wordt. Dat het niet alleen 
internet is maar dat je ook gewoon naar iemand kunt luisteren die het zelf 

meemaakt. 
En waarom vind ik dit belangrijk, niet om mijn verhaal nee, maar om de emoties en 

de gevoelens die daar van oorsprong bij horen, die wij zijn in werkelijkheid, dat die 
geactiveerd worden en dan wel vanuit je eigen database. Dus niet van mij. Dat kan 

ook niet, wat je gaat voelen is altijd op basis van jezelf. 
  

In deel 1 heb ik het één en ander verteld over mijn ervaringen en ik ben daar 
lekker direct met de deur in huis gevallen, wat heel veel mensen ook wel eng 

hebben gevonden en dat snap ik, dat begrijp ik, omdat we daar ook spreken over 
ontvoering scenario’s en ik spreek dan ook over wezens die op dit moment de 

aarde al voor een hele lange tijd besturen. 

En het klinkt wel erg vreemd als je bedenkt dat je een Goddelijk Wezen bent. Hoe 
kun je nou als Goddelijk Wezen bestuurd worden door krachten achter de schermen 

en die hebben invloed op ons. 
Hoe het ook zit, het is gewoon iets wat ik openbreek op een liefdevolle manier, op 

een directe manier. En waarom op een directe manier? Ik wil er later niet nog tijd 
aan gaan spenderen op het moment dat wij eigenlijk al door processen heen zijn 

gegaan. Want wij willen uiteindelijk naar een stuk toe van wie wij zijn. Wij willen 
toe naar een stuk van hoe kunnen wij die autoriteit op de aarde weer terughalen 

naar onszelf. En hoe kunnen wij weer invloed krijgen op alles wat er op dit moment 
gebeurt wat niet heilzaam is, wat niet in het teken staat van het welzijn van de 
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mens en van de natuur en van de aarde. 
Wij merken misschien allemaal op dit moment dat er veel gaande is op de aarde, 

niet alleen in onze samenleving maar ook de hele planeet. We zitten in een hele 
heftige situatie, die ook heel veel mooie momenten kent. Het is aan ons om daar op 

een andere manier naar te gaan kijken, zodat wij daar ook in gaan snappen en 
daardoor ook gaan voelen hoe zaken met elkaar in verband staan, wat voor 

dwarsverbanden er zijn. Ook kunnen wij daarin herkennen wanneer wij zelf in een 
manipulatieve situatie terechtkomen, die ogenschijnlijk een onderdeel lijkt te zijn 

van het dagelijkse leven en opeens ontdekken wij dat daar een hele grote agenda 
achter zit. Als er dingen gebeuren is het belangrijk om het te onderzoeken. 

  
Dit plaatje: meer dan 50 miljard planeten in ons eigen melkwegstelsel, waarvan 8% 

met leven. Dat is een getal van NASA. Ik zet hem er gewoon in omdat NASA een 
organisatie is met een bepaalde structuur waarin heel veel informatie 

….?........   dat dat gecensureerd wordt eigenlijk. Maar goed er zijn tienduizenden 

mensen binnen de NASA die fantastisch werk verrichten en ook met allerlei 
apparatuur in het universum kijken en heel veel belangrijke ontdekkingen doen. 

Nou dat is natuurlijk heel belangrijk ook voor de perceptie van hoe wij ernaar kijken 
om te beseffen dat wij in ons melkwegstelsel volgens de data, er zijn rekenmodules 

voor, 4 miljard planeten bewoond zijn. 
4 miljard, dat zijn 4 duizendmiljoen alleen in ons eigen sterrenstelsel. 

Nou ik vind dat gewoon leuk binnenkomen. 
Dus de vraag of er wel of niet buitenaards leven is, is statisch natuurlijk duidelijk 

en dan te bedenken dat er gewoon in het sterrenstelsel waarin wij leven er in ons 
deel van het universum al meer dan 10.000 miljard sterrenstelsels zijn. 

  
Een samenvatting van deel 1 wil ik jullie graag meegeven.   

In deel 1 heb ik gesproken over ontvoeringen, over rassen die op deze planeet 
aanwezig zijn en ook te maken hebben met de val van ons oorspronkelijk 

bewustzijn. Want de mensheid verkeert eigenlijk in een soort spartelende situatie 

waarin wij besmet zijn geraakt met een soort historie, die wij ogenschijnlijk ook als 
die bestaande historie zo ervaren. Puur omdat wij het van kinds af aan meekrijgen 

wat er allemaal gebeurd is. En ja, wat is er eigenlijk allemaal gebeurd? Als we nu 
om ons heen kijken wat voor archeologische ontdekkingen er zijn, die haaks staan 

op onze historie, dan blijkt dus dat de mensheid al veel langer op deze aarde is dan 
dat we dachten. En er worden zoveel archeologische ontdekkingen gedaan, die erop 

wijzen dat de mensheid al een historie kent met een zeer geavanceerde 
beschaving. Duizenden jaren geleden. 

Dus wat is er allemaal aan de hand, waarom wordt het niet gewoon onderzocht, 
waarom komt het niet in het publieke domein? Hoe kan het dat als er skeletten 

worden gevonden van 8 tot 9 meter lang dat dit niet op RTL-nieuws wordt 
uitgezonden van, kijk nou eens wat we hebben ontdekt hè? 

Dat is misschien een hele naïeve gedachte van mij, maar dat zou zo normaal 
kunnen zijn. 

In plaats daarvan worden er een hele boel valse YouTube filmpjes gemaakt en 
verspreid zodat de echte beelden zo discutabel worden gemaakt dat wij eigenlijk 

b.v. al zeggen van graancirkels zijn allemaal door boeren gemaakt. 

Dat is een beetje hoe de mensheid voortdurend voor de gek gehouden wordt door 
een groep die ten dienste staat van wezens, waarvan niet naar buiten mag komen 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 26 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

dat ze er zijn. En wij zijn er ook. Ja daar praat ik gewoon over. 
  

Ik ben in deel 1 vrij abrupt gestopt, dat gebeurt eigenlijk nooit. Het is altijd zo dat 
ik aan het eind van de lezing afbouw. Alleen we startten een half uur later als 

we…het liep inderdaad ook wat uit, de stereo-installatie versterking ging kapot, er 
waren dingetjes, dus om 11 uur moeten we er echt mee stoppen, dus ik zei heel 

leuk “nou dit was mijn introductie” en direct begon iedereen te klappen, waardoor 
ik het eigenlijk ook niet meer kon afbouwen. Alles heeft een reden. Er 

gebeuren dingen altijd met een bepaalde reden. Waarom? Omdat wij verbonden 
zijn. 

En verbonden betekent, dat op het moment dat er iets gebeurt wat heftig is, dat 
dat dus op de één of andere manier gedragen wordt, dat de heftige energie zich 

collectief wil laten zien, en de mensen die die heftige energie niet voelen zijn dan 
de mededragers om dat weer te balanceren. We zijn als het ware een team. Dus, 

welkom team. 

  
Ik heb bij de vorige lezing eigenlijk de helft vergeten, het was al heel heftig, dus ik 

kan me voorstellen dat de andere helft van de lezing de heftigheid af …?....  Dus 
zoals ik al heb gezegd, het heeft een bepaalde reden. 

De doelstelling van deze lezing deel 2 is het aanraken van verloren gevoelens en 
herinneringen en de navigatie van ons emotioneel bewustzijn, dan bedoel ik niet 

het bewustzijn dat we gaan huilen, nee er komt een emotie in ons, wat je kunt 
zeggen als vreugde, blijdschap dansen en het kan ook zijn: ontmoediging, verdriet, 

pijn, eenzaamheid, het hoort allemaal bij ons emotionele bewustzijn. En dat 
emotionele bewustzijn is heel belangrijk dat het weer aangewakkerd wordt en ja, 

dat zal heftig zijn. 
Want de mensheid is voor vele honderdduizenden jaren een onderdeel van 

een Reptiliaans, een Archontische strijdkracht, die het voorzien heeft op 
het menselijke bewustzijn. 

We kunnen ook zeggen, oh wat ontzettend fantastisch eigenlijk want dat betekent 

gewoon dat wij een heel bijzondere soort beschaving, een heel bijzonder ras zijn 
dat er zo ontzettend veel aan gelegen is om ons te onderdrukken en dat we het dan 

ook niet mogen onderzoeken en het ook niet mogen weten. 
Misschien een voorbereiding om onze krachten te herinneren en de bevrijding uit 

deze gevangenis in te leiden. Ja dat vind ik ook een heftige. 
  

Kijk alles wat wij voelen en alles wat wij doen, doen wij op basis van ons leven nu 
en we denken dus daardoor dat wij werken en leven, ervaringen opdoen op een 

manier wat bij ons past. En alles wat wij op dit moment doen, past niet bij ons. Het 
is alleen een tussenfase. Wij mogen gewoon terug naar een systeem, wat we ooit 

zelf geschreven hebben, zelf gecreëerd als superbeschaving, waarin wij dienstbaar 
zijn aan het universum, liefde komen brengen, vrede komen brengen, onderwijs 

geven en ook leraren zijn voor een heleboel andere soort beschavingen en ook 
weer diezelfde instructies of processen, modellen weer terug mogen ontvangen. 

Daar zijn we uitgehaald, uit die rol. 
En ik vind dat het de moeite waard is dat we dat gaan onderzoeken hoe we daar 

weer in kunnen komen. 

Wat speelde er waardoor wij eruit zijn gehaald? Hoe kan het dat wij daaruit blijven? 
Hoe kan het dat wij leven en dat wij nog steeds niet tot het ene punt komen 
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waardoor er iets veranderd in deze realiteit vanuit jezelf, waardoor jij gaat voelen 
hoe het zit. Zonder kennis 

Vandaar ook mijn eerste slide serie deel 1. 
  

Het vermogen om te ervaren, om te voelen, dus je voorstellingsvermogen is 
belangrijker dan het dragen van kennis. Die kennis die hebben we allemaal. We 

kennen allemaal vast wel het gevoel van, wist ik dit maar en wist ik dat maar, als ik 
nou zou weten hoe dat in elkaar zit, oh hoe kom ik daarachter. Het grappige is, en 

ook tegelijkertijd het verdrietige, wij weten het allemaal. We dragen het allemaal in 
ons.  

Er is iets gebeurd met onze database, onze DNA strengen, waardoor wij alleen nog 
maar fysiek DNA 1 en 2 in ons dragen en dat in die 2 DNA strengen inserties lopen 

van andere rassen, die ons eigenlijk afhouden om te komen kijken in grotere 
database, en waag het niet om daar te komen want dan wordt het heftig.  

 

=========================/ /========================= 
Wij denken lineair. Het heeft niets met tijd te maken. Tijd is een moment dat wij 

waarnemen doordat onze reactiesnelheid als kosmisch wezen beperkt is. We zitten 
gevangen in een tijdsloop. 

Als we het even over tijd hebben, kun je rustig zeggen dat tientallen miljarden 
jaren hiervoor liggen waar zo ongelooflijk vele beschavingen al op deze planeet zijn 

geweest en zo ongelooflijk veel gebeurd is in dit universum, in andere universa, dat 
kent zijn weerga niet. Dat kunnen we ons niet voorstellen. 

En dan te bedenken dat in dat kleine momentje van die enorme tijdslijn, zeg maar 
100 jaar, dat stelt niets voor, dat we een technologische revolutie hebben 

meegemaakt waarvan we kunnen zeggen dat we nog maar aan het begin staan. 
Want de technologie is ingebracht in onze samenleving onder het mom van 

ontwikkeling, maar de agenda die erachter zit heeft er mee te maken, dat hoe meer 
wij ontwaken, hoe meer controle er moet komen door middel van technologie. En 

de uiteindelijke doelstelling is om nieuwe lichamen na te bouwen, onze lichamen na 

te bouwen, om hier dus op aarde fysiek te laten ontstaan waarin de Zeta rassen 
een deel van hun ziel inbrengen, waardoor de mensheid wordt vervangen. Dit staat 

ook in heel veel gnostische geschriften beschreven, alleen we lezen het anders, 
want het zal wel een fabeltje zijn. Het speelt zich recht in ons gezicht af. Maar we 

zien het niet. En al die ufo-ontvoeringen die ik heb meegemaakt, zijn allemaal 
gebaseerd op zoeken naar bepaalde sleutelcodes, die ze nodig denken te hebben 

om een goed ras terug te brengen op aarde. Alleen het werkt niet. 
 

=========================/ /========================= 

20150601-MvS-Buitenaards-contact-is-werkelijkheid-4-sessies 
 
Tekst van de webpage van Martijn van Staveren 
20150601-MvS-Buitenaards-contact-is-werkelijkheid 

  
Deel 1: Inleiding, synchroniciteit & Buitenaardse ontmoetingen 

Martijn introduceert zichzelf en neemt je mee naar de ervaringen welke hij van 

kinds af aan tot vandaag mee heeft gemaakt. Centraal daarbij staan de 
onderwerpen buitenaardse ontvoeringen, tijdreizen, multidimensionale en 

parallelle realiteiten. Is het werkelijk zo moeilijk aan te nemen dat er vele andere 
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beschavingen elders in het universum zijn en zij veel verder ontwikkeld zijn dan de 
thans huidige Aardse beschaving? 

  
Martijn deelt een aantal ervaringen over buitenaardse rassen, ontmoetingen en 

eigenschappen van hen. Hij deelt dit om de mindset van de bezoekers kennis te 
laten maken met werkelijk "open-minded" zijn en om een mogelijk op trauma 

gebaseerde perceptie van het dagelijkse leven in beweging te zetten en om te 
buigen in kracht en zelfbeschikking. 

  
We maken een reis in ons universum om een goed beeld te kunnen krijgen hoe 

uiterst onmogelijk het is dat alleen onze planeet Aarde beloond is met leven. 
  

In dit deel komen diverse ervaringen en gebeurtenissen naar voren, welke direct 
verband houden met de mogelijke motivatie waarom jij besloten hebt hier vandaag 

ook bij aanwezig te zijn. 

  
De doelstelling van deze lezing is een startpunt maken in een radicaal andere koers 

van denken, voelen en spreken. Voel je van harte welkom. 
  

Deel 2: Het huidige Aarde mechanisme, wie ben ik (niet)? 
Tijdens deze lezing gaat Martijn persoonlijk in op verschillende onderwerpen zoals 

de vergeten Aardse voorhistorische situatie, de religies op Aarde en waar deze mee 
verbonden zijn, buitenaardse beschavingen zoals de Annunaki en de zienswijze 

van welwillende buitenaardse menselijke rassen, zoals de Umbraha (Uhm-Bra-
Hah (Andarrah)), de Zaviriaanse en de Sin-Shani beschavingen. 

 
=========================/ /========================= 

20150625-MvS-Buitenaards-Contact-deel-1-Arjan-Bos 
 
Dus ja ik kan er wel iets over zeggen van wat ik er zelf over weet, is dat de farao's 

inderdaad een kruising zijn, een soort hybridisering ras, een aanpassing, een 

modificatie tussen mensachtige wezens, die o.a. van een Sirische afkomst zijn, 
van een Sirische beschaving en dat is aangepast door Zeta groeperingen. Dus dat 

zijn rassen, Zeta groeperingen bestaan uit heel veel verschillende lagen, dat zijn 
ook wezens met lange schedels en ook grotere ogen, en daar is een kruising 

tussen gemaakt. Ik denk dat je echt geen bril nodig hebt om het zo maar even rot 
te zeggen, om te zien dat de schedels uit de oudheden totaal anders zijn, dan de 

schedel van jou en mij. 
En diegene, die daarover zegt, ja dat is een afwijking, ja zo kun je alles in het 

universum een afwijking noemen, je zou de hele mensheid dan een afwijking 
kunnen noemen hè. 

We zullen echt wel ons nuchtere verstand dienen te gebruiken bij het vaststellen 
van ook visuele waarheden. Dan heb je nog niet eens een DNA -onderzoek nodig, 

maar dat is wel nodig om aan te tonen dat het ook inderdaad iets anders is dan de 
mens. 

  

Arjan: Jawel hè. 
  

Martijn: En die feiten liggen er gewoon. 
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Dus ik zou zeggen van, collega's van het RTL-nieuws en NOS etc. durf het eens 
aan, breng het eens naar voren, ga die mensen eens interviewen en hoe komt het, 

dat jullie dat niet doen? 
  

Arjan: Lijkt me een goed plan. 
  

Martijn: Denk het ook. 
  

Arjan: Absoluut. 
Je noemde even de Sirische rassen en de Zeta groeperingen. Kun je in zijn 

algemeenheid constateren, dat is in ieder geval mijn perceptie, dat de mensen uit 
Sirius meer positief naar de mensheid gestemd zijn en de Zeta met een wat 

negatievere agenda naar ons toe? 
  

Martijn: Een simpele vraag met een mogelijk heel complex antwoord, dus dat zal 

ik niet helemaal uit elkaar trekken, maar ja, het antwoord is ja, in hoofdlijnen wel. 
De Sirische beschavingen hebben over het algemeen een bijdrage aan de visie over 

de mensheid, wat niet altijd wil zeggen, dat de visie van hen ook bevorderend voor 
ons is. Er zijn ook binnen het Sirische stelsel, stelsels, we spreken hier niet over 

één planeet, we praten over een gigantische complexiteit aan beschavingen en 
daarvan is 80% zeg maar bijdragend, ondersteunend in het menselijk bewustzijn, 

het programma dat hier op aarde draait, 20% daarvan heeft daar een andere visie 
over maar is niet per definitie afvallig, laat ik het zo maar even noemen. 

En bij de Zeta groeperingen heb je eigenlijk precies hetzelfde, maar de Zeta's 
hebben wel andere agenda's, andere motivaties om de mensen te ondersteunen. En 

één daarvan is dat ze een mede scheppend ras zijn van de oorspronkelijkheid van 
de mens, maar ook omdat er iets aan de hand is in hun eigen beschaving, 

waardoor ze ons ook weer nodig hebben om te blijven existeren. Ja, ik kan het niet 
simpeler houden dan zo. 

  

Arjan: Oké, oké, daar kun je natuurlijk nog eindeloos op door.   
Maar wij moeten ook verder met dit programma. 

  
Martijn: Ja jammer hè, dat we niet zo door kunnen gaan. 

  
Arjan: Absoluut, ja. 

Maar goed, niet getreurd want er staan heel veel andere interessante onderwerpen 
op het programma, o.a. een neuroloog, die heeft een hersenonderzoek gedaan en 

die zegt van, ontvoering door aliens? Die neuroloog vindt eigenlijk allemaal 
overeenkomsten in de vermeende slachtoffers. Dat is de neuroloog Michael B. 

Russo en die zegt, dat hij aanvankelijk niet wist wat hij ervan moest denken toen 
één van de eerste patiënten aan hem vertelde, dat ze werd ontvoerd door 

buitenaardse wezens vanuit de ruimte. Hij zegt, artsen verwezen hen door naar 
mij, omdat ze een soort hoofdpijn, een neurologisch probleem hadden en de artsen 

wisten niet dat ze het probleem aan ontvoering weten, maar in het intakegesprek 
vertelden ze het aan die dokter. Hij gebruikte apparatuur van euro 200.000, die 

heet: …?..14.36...... machine, jawel 

  
Martijn: Dat klinkt heel goed. 
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Arjan: Het enige in zijn soort op Hawaï, dat zou de enige in zijn soort op de wereld 

kunnen zijn. 
  

Martijn: Daarom staat het ook op Hawaï natuurlijk. 
  

Arjan: Tuurlijk, maar waarbij hij de elektrische activiteit van de hersenen van zijn 
patiënten in kaart wist te brengen. En bij de mensen, die vertelden dat ze 

ontvoerd waren door buitenaardse wezens, die gaven 75% gelijke resultaten bij 
een bepaalde activiteit in hun hersenen. Hij zegt zelf van, nou het is niet dat ik mijn 

patiënten niet geloof, maar ja ik stel alleen vast wat ik waarneem met mijn 
apparatuur. En ik heb dat soort artikelen wel eens vaker gelezen, dat dit soort 

onderzoeken werden gedaan. De teneur van het fenomeen buitenaards leven is 
eigenlijk, dat die ontvoeringen afdoen als een chemietje in de hersenen of een 

elektrische activiteit in de hersenen. Of een hallucinatie of iets dergelijks. 

Als jij dat hoort, wat zijn jouw gedachten daarbij? 
  

Martijn: Nou ja, we staan natuurlijk in het beginpunt van de wetenschap, ook het 
besef bij de mensen zelf thuis, van na te gaan denken, wat neem ik eigenlijk waar? 

En dit is toch echt de eeuw van het hersenonderzoek. En laten we het nog eens 
breder trekken, het gaat niet om het hersenonderzoek, het gaat om een 

verschuiving, een paradigma verschuiving van het menselijk bewustzijn. Dus, hoe 
nemen wij iets waar, wat nemen wij waar en wat is bewustzijn? Hoe zit 

bewustzijn gekoppeld aan ons lichaam? En dan nog, is het überhaupt zo dat ons 
bewustzijn gekoppeld zit aan ons lichaam of is dat misschien een neurologische 

interpretatie? 
  

Dus als deze arts deze richting ingaat, dan zeg ik van, dat is buitengewoon 
interessant, want dat werpt heel wat nieuwe vragen op en dat is precies waar ik het 

ook over heb, dat het hele bewustzijn een neurologisch of eigenlijk een 

metafysisch neurologische gebeurtenis is. Ons fysieke lichaam heeft een 
neurologisch circuit, maar we hebben ook nog een niet fysiek lichaam, dus dat is 

vanuit het non lokale bewustzijn. Daar hebben we ook een neurologisch circuit. 
En je kunt dat weg verklaren door te zeggen, nou ja die hele ufo-ontvoeringen zijn 

eigenlijk allemaal neurologische prikkels. Als dat zo is hè, en dat is ongetwijfeld ook 
zo, waarmee het nog niet goed verklaard is, dan kun je je ook afvragen: wat is 

deze werkelijkheid dan waar wij nu in zitten? 
Want als een buitenaardse ontvoering wordt vertaald als een andere ervaring in 

een andere bewustzijnsstaat, een neurologische gebeurtenis is, hoe neurologisch 
is deze gebeurtenis dan waar wij in zitten, deze realiteit. Dus deze man, of vrouw... 

  
Arjan: Man 

  
Martijn: Man, zou eigenlijk ook wel een soort instrument kunnen zijn om het hele 

buitenaardse fenomeen of interdimensionaal bewustzijn heel anders op de 
agenda te zetten. 

Dus je kunt daar allerlei meningen over hebben en je kunt je afvragen van wat 

betekent dat. 
Als je 10 mensen op een rij zet, die hetzelfde zien gebeuren, nemen ze allemaal 
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iets anders waar en ook andere gevoelens erbij. Wat is de realiteit, wat neem je 
waar? 

Ontvoeringen bestaan, die bestaan gewoon. Zowel fysiek als niet fysiek. En op het 
moment dat het een fysieke realiteit is, een fysieke ontvoering is, dan zeggen we 

van, ja het is waar want het is toetsbaar aan de hand van de fysieke wetenschap. 
De fysieke natuurwetten. Zodra het niet fysiek is, dan zeggen ze, ja het is niet 

werkelijk. Dan wil men het verklaren als neurologische gebeurtenis. 
Nou stel je dan eens voor, dat alles onder een veel grotere paraplu een 

neurologische gebeurtenis is. Wat weten wij? En ook, wat denken de 
wetenschappers? Kunnen de wetenschappers buiten de box denken? Kunnen de 

wetenschappers buiten de kaders denken van wat zij hebben geleerd? En kunnen 
ze ook buiten de kaders denken van wie zij zelf denken dat ze zijn? Wie verklaart 

iets en wie verklaart wat? Dus er komen zoveel vragen naar boven. Buitengewoon 
interessant en wellicht is dat een goeie start om er eens een keer op een ander 

moment op in te gaan. 

 
=========================/ /========================= 

20150921-MvS-Crowd-Power-nr02-Reloading-reality 
 
En “black goo” is een naam, die vrij recent is opgedoken, volgens mij is die niet 

ouder dan een paar jaar. Weet jij daar andere namen voor, heb jij daar andere 
dingen over gehoord? 

Martijn: Ja daar wordt in het universum over gesproken als “de zwarte zusters”. 
Arjan: De zwarte zusters. Oké. 

Martijn: En “de zwarte zusters” betekent in feite het tegenovergestelde van de 
scheppingskracht van het universum, waarin het vrouwelijke centraal staat in het 

voortbrengen van, vanuit liefde, vanuit samensmelting, dat de cellen zich kunnen 
voort produceren vanuit de scheppingskracht. Dat proces is gebroken en dat is 

omgezet in een kunstmatige intelligentie, die belichaamd is door een externe 
technologie en daar staat het mannelijke voor. 

Dus we komen altijd weer op het mannelijke en het vrouwelijke terug, maar het 

heeft niets met geslacht te maken. Het zijn gewoon 2 polen, het is een soort duale 
realiteit waarin tussen het mannelijke en het vrouwelijke ook nog weer 18 

verschillende gradaties zitten in de kunstmatige intelligentie. 
 

Dus ook de hele seksuele ontwikkeling, de revolutie die op planeet aarde gaande is, 
is ook het ontsluiten van de code tussen het mannelijke en het vrouwelijke.  

 
Dus er gebeurt veel meer, dan wat iedereen vaak denkt.  

En het is ook hartstikke goed dat er veel meer gebeurt.  
Als er alleen maar gebeurt wat wij hier op aarde denken dat er gebeurt, dan zou 

het redelijk saai zijn. 
Arjan: Allesbehalve saai. 

Martijn: Allesbehalve. 
Arjan: Ja inderdaad. En heb je met dit aspect van de matrix ook een letterlijke 

ervaring? 
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7 
 

Martijn: Ja ja zeker. Kijk in de lezingen spreek ik ook over die ontvoeringen, een 
heel klein stukje eigenlijk, maar dat heb ik nog niet helemaal belicht, want er liggen 

nog zoveel facetten in wat er naar voren toe kan. En dat wordt niet altijd in dank 
afgenomen, maar het heeft wel te maken met onze creatiekracht. En het heeft 

letterlijk te maken met onze scheppingskracht. En als kind ben ik betrokken 
geweest bij, zeg maar, het hele zwarte zusters project, waarin ze mijn 

scheppingskracht als wezen, dat is bij iedereen gelijkwaardig, hebben getracht te 
kopiëren, te klonen in een soort kloon van mijn lichaam. Dus ze hebben geprobeerd 

die code te breken en mijzelf intact te houden. En het zijn behoorlijk heftige 
processen geweest en ja als je dat helemaal gaat uitleggen dan is dat redelijk 

thrillerachtig. 
Aan de andere kant is het een veel grotere thriller als niemand het weet. Dus daar 

ga ik ook veel verder op in, maar dat kan niet in zo'n uitzending als hier. Maar ik 

heb daar zeker heel veel ervaring in en er zijn heel veel kunstmatige beschavingen 
en kunstmatige robotsystemen ook ontwikkeld, die in feite ook in de lichamen van 

mensen zijn ingebracht.  
Wij merken dat niet omdat wij in onze fysieke lichamen zitten opgesloten. Wij zitten 

dus in die verdichting van de materie. Maar in die 99% ruimte tussen de moleculen 
in, in de intermoleculaire ruimte, daar bevinden zich 8 lagen van dimensies, die, en 

dat zeg ik ook heel vaak tegen mensen, de aankomende 1000 jaren niet ontdekt 
worden door onze wetenschap, omdat dat alleen lukt op een moment dat je in een 

breder perspectief durft te kijken als wetenschapper, dat alles een relatie met 
elkaar heeft en dan komt je gevoelsbewustzijn dus ook om de hoek kijken.  

Het is een invasiemacht in feite die “black goo”, de zwarte zusters. De grootste 
kracht van de “black goo” is de invasie op dit moment en de uitvoering door de 

illuminatie krachten. Er zijn groepen op de aarde actief, en dat kun je ook zien als 
de “agents” hè, die de programma's uitvoeren van de kunstmatige intelligentie. 

 

=========================/ /========================= 
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DEEL 1b-5 
  

Het sterrenstelsel waar wij in leven is een spiraalachtig melkwegstelsel, om dit 
moment geeft NASA aan, aan de hand van nieuwe berekeningen dat er 800 miljard 

zonnen zijn. Dus 800.000 miljoen zonnen, c.q. sterren, in óns melkwegstelstel. En 
het deel wat wij van het universum nu zien, zijn ongeveer 10.000 miljard 

sterrenstelsels en daarvan is volgens hun berekening 8% bewoond met leven. Het 
zou betekenen dat in ons eigen melkwegstelsel 4 miljard bewoonde planeten zijn op 

basis van de berekeningen die de wetenschap hanteert. Dus we hoeven niet te 
spreken of er buitenaards leven wel of niet is, we hoeven er ook niet naar te 

zoeken, het is er gewoon. 
Wat net in de pauze ook is aangekaart, is dat er in de lezingen veel processen 

plaatsvinden. De een voelt dat als druk in de nek, of vermoeidheid, er gebeurt 
gewoon iets...er kan iets gebeuren. Laat dat dan maar ook gebeuren, het is gewoon 

goed. Geef er geen labeltje aan, pak het niet op van ik ben vermoeid, of ik val om, 

of ik voel negatieve spanning...waar het om draait is dat we in een situatie kunnen 
verkeren waarin ons bewustzijnsveld, het hologram van bewustzijn om ons 

heen, wat veel groter is dan onze aura, onze aura is daar maar een spelonkje van, 
dat ons bewustzijnsveld na vele miljarden jaren, niet functioneert op de wijze 

zoals het hoort, het gaat gigántisch terug in de tijd, maar dat we na vele miljarden 
jaren, weer iets voelen, zonder dat we weten wat en dat dat iets in beweging 

brengt, in de trant (?) van licht, waar alle informatie ligt opgeslagen wie jij bent, 
waarom jij hier bent op de aarde, waarom je hier vandaag zit, wat jou thema's 

zijn....waar jij mee bezig bent, dat wordt in beroering gebracht. Dus er worden 
processen op gang gebracht waardoor jij iets kunt ervaren. En ik sta hier niet 

alleen. Ik heb ook mijn team waar ik mee werk, zij werken met mij en jullie hebben 
dat ook, je kunt het spirituele geleiders noemen, noem het gewoon hoe het beste 

werkt. En ook als je dat flauwekul vindt, kun je het gewoon laten gaan, maar we 
hebben allemaal onze bewustzijnsfamilievelden om ons heen...wezens...en er 

wordt gecommuniceerd. Er wordt dus iets geactiveerd en er wordt iets in beweging 

gebracht. En dat hoeven we niet te verklaren maar het gebeurt wel. Je verstand 
gaat automatisch iets verklaren op het moment dat je iets voelt. Wat héél 

belangrijk is, is om te begrijpen dat wij denken dat wij weten wat wij voelen. Dus 
ons lichaam heeft een neurologisch circuit, een zenuwgestel, we hebben een brein, 

die dat allemaal interpreteert en op basis van alles wat we in dit leven doen en 
meemaken...het gaat over dit leven...alles wat we hebben meegemaakt, van 

baby'tje af aan tot nu, dat brengt ons in allerlei verschillende aanvliegroutes en 
ervaringen. En dat brengt ons ook in allerlei verschillende gevoelens in bepaalde 

momenten. En ons brein en ons neurologisch circuit, gekoppeld aan elkaar, maakt 
daar een soort opslagmoment van...klik...dat noemen we dus een referentiekader. 

We zijn dus geconditioneerd aan de hand van wat we meemaken. Dus als jij iets op 
je achtste jaar meemaakt, waardoor jij aanwezig bent bij situatie x en jij ziet daar 

een hele nare situatie gebeuren, wat jou raakt...dan zul jij dus op je 
achtendertigste jaar datzelfde mechanisme nog steeds in je dragen...ook op je 

tachtigste jaar...nog steeds in je dragen, maar op het moment dat je in een situatie 
terecht komt waarvan je neurologisch circuit detecteert, zonder dat jij weet dat het 

gebeurd, zegt jou neurologisch systeem...vroeger toen je erbij was...ploep...koppelt 

het weer aan...en zo ontstaat positief en negatief. Wat het grote geheim is, dat wij 
feitelijk wezens zijn vanuit kracht, waarin het neutrale veld het meest operationeel 
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is. Want wij willen door dat wij in ons beschermsysteem zitten, willen wij heel graag 
iets positief of negatief noemen, uiteindelijk zit daar allemaal kracht onder. En hoe 

dat precies werkt, komt in de rest van de lezingenserie komt dat naar voren toe, 
maar het is heel belangrijk om te begrijpen dat op het moment dat je angst voelt, 

of je voelt iets zwaars of iets heftigs, dat op het moment dat jij daar een betekenis 
aan gaat geven, dat je dat puur en alleen maar doet op basis van je 

referentiekaders en je conditioneringen. 
En dat is dat je er helemaal naast kunt zitten...dus je kunt ergens heel erg bang 

voor zijn, terwijl je dat helemaal niet hoeft, maar omdat dat gevoel naar boven 
komt, dan ga je dus ook die angst beleven. Nou, daar mogen we gewoon lekker los 

van komen. 
  

We gaan beginnen over de contacten die ik heb gehad en contacten die ik nog 
steeds heb, het is een aanloop, een stukje achtergrondinformatie wat heeft 

gemaakt dat ik hier sta. 

Ik heb mijn hele jeugd van mijn geboorte af aan, tot zeker aan mijn twaalfde, bijna 
dertiende levensjaar, heb ik letterlijk zó ongelooflijk veel contacten gehad met 

wezens die niet zo welwillend waren naar mijn bewustzijn toe en je ziet nu dat ik 
er nu een beetje om lach, maar in die tijd was het een hele heftige tijd...En dat zijn 

wezens, allianties die mij dus ontvoerden. En er zijn heel veel mensen die daar 
tegen zijn...het is niet waar, dat is niet gebeurd, dat kan niet, je hebt toch een vrije 

wil, want dat zou betekenen dat vrije wil niet bestaat, want dat zou betekenen dat 
we niks te zeggen hebben, en, en, en…. 

En stel je nou eens voor dat dat in de realiteit waarin we nu zitten, daadwerkelijk 
zich dus inderdaad voordoet en dat we daarom door er onderzoek naar te 

verrichten, erachter komen dat het huidige buitenaardse fenomeen een 
groot verschil is van realiteit en dat veel zou verklaren. Dat betekent wel dat we 

dus eerst door die angst heen moeten gaan. 
Want dan moet je durven beleven en ook durven aan te gaan. 

Mijn hele leven heb ik te maken met buitenaardse ontvoeringen. Tot mijn 

dertiende jaar waren die ontvoeringen niet prettig. En die ontvoeringen vonden 
plaats op allerlei verschillende mogelijke manieren. Het was dus niet altijd fysiek, 

maar meestal was het echt fysiek dat ik meegenomen werd. En je kunt je 
voorstellen dat dat gebeurde op een manier, die buiten ruimte en tijd plaats vond. 

Het was dat ik een kleuterzaal zat en dat ik aan het tekenen was en ik tekende met 
kleurtjes en er gebeurde iets, er veranderde iets in mijn hoofd en ik was niet meer 

in de omgeving waar ik eerst was, dus er is compleet een andere realiteit…weg, 
boem! En ik was in een onderzoeksruimte waarin wezens zijn, die mij dus 

onderwerpen. Dat was een heel heftige periode. Het heeft heel lang geduurd, heel 
veel jaren, ik ga er verder niet te diep op in want het is eigenlijk niet zo 

boeiend...Maar in ieder geval waren ze op zoek in mijn systeem, hoe het komt dat 
ik geen referentiekaders in mij droeg van vorige levens, dat die dus niet in mijn 

systeem zitten. Daar werd ik ook op onderzocht, ik heb therapieën gedaan om te 
kijken waar ze nou zitten...die zijn er dus niet. 

Niet uit deze realiteit. Waarmee ik dus zeg is, dat ik ze wel heb, maar niet uit deze 
realiteit... en dat werd niet geaccepteerd. Ik werd dus letterlijk onderworpen aan 

allerlei onderzoeken, om te kijken van hoe komt het dat jij hier bent en dat jij in 

deze laag van controle vrij werd gespleten van vorige levens, dat werd ook letterlijk 
gezien. 
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Waarmee dus ook de conclusie als kind...en je bent geen kind meer op dat 
moment, je bent gewoon een wezen...confronteerde op dat moment van hee, zij 

brengen dat in. En hier begint dus ook de radicale andere koers. Dus ik vraag ook 
aan de mensen, geloof nooit dat hier gevraagd wordt om iets af te leren, je hoeft 

niets af te leren wat je ooit geleerd hebt. Het enige wat we met elkaar doen op 
deze planeet is dat we voortdurend aan het bijleren zijn. Dus alles wat je aan 

informatie hebt, is er dus ook werkelijk. Het is alleen de conditioneringen van ons 
verstand, de wijze hoe wij de werkelijkheid zien, denken dat wij die zien, op basis 

daarvan, wordt er een verklaring gegeven en geven wij invulling aan die verklaring. 
De ontvoeringen die gingen maar door en ik wist al wat me te wachten stond. Ik 

kan me nog heel goed een ontvoering herinneren, we waren een paar dagen in 
Amsterdam, mijn vader die ging verhuizen, mijn vader werkte bij Philips en die ging 

dus in Leeuwarden werken. Dus we gingen heel veel, vooral in de beginperiode 
heen en weer, en we gingen heel veel naar familie toe en altijd op bepaalde 

plekken, vooral als we s ‘nachts aan het rijden waren, werden we gewoon door 

lichten begeleid en die kwamen naar de auto toe en die trokken in feite gewoon die 
auto van de grond af. Net zoals in de film en we werden dan uit die auto 

weggehaald. De auto werd geparkeerd in het gras, we werden uit die auto 
weggehaald, mijn vader en mijn zuster bleven meestal in de auto en ik en mijn 

moeder werden eruit gehaald. En dan werden we dus naar onderzoeken gebracht 
die er niet om logen, het waren geen prettige onderzoeken. Waar mijn lichaam dus 

letterlijk uit elkaar werd gehaald door krachten/wezens die compleet snappen 
hoe wij in elkaar zitten. 

Die complete kennis hebben van onze structuur. Hoe dat werkt. Hoe ons 
bewustzijn eraan gekoppeld zit. Dit is een story die is ongekend groot en een van 

de meest bijzondere moment vind ik nog steeds dat ik s ‘nachts werd bezocht en 
die gordijnen in mijn kamertje stonden plantenstellen voor, met planten erop en 

kabouterlampjes had ik op mijn kamer...en ik werd dus letterlijk wakker met 
tintelingen door mijn lichaam en ik ging naar de wc toe om te plassen...en op het 

moment dat dat gebeurde kwam ik weer terug, dan ging ik naar mijn kamer en dan 

gingen letterlijk die plantenstengels bewegen. Dan kun je ook zeggen, dan ben je 
gestoord als je dat soort dingen ziet...want wat er gebeurde, die stengels gingen 

over het plafond heen groeien en de kaboutertjes van de lamp afsprongen en bij 
mij kwamen en zich vervormden in aliens. Buitenaardse wezens. En die wezens 

die raakten mij aan, met een soort apparaat waar een lampje in zat, en ik was 
gelijk verlamt. En ik werd direct met lichaam en al omhoog gebracht, door de 

muren heen begeleid, zwevend naar grote voertuigen in de lucht. En ik kon dat 
gewoon zien en het was koud. 

En ik ging gewoon in mijn pyjamaatje daarheen. En daar waren allerlei 
onderzoeken en ik werd in allerlei programma's betrokken...het was ongelooflijk 

wat daar gebeurde. 
Maar wat er ook plaatsvond en dat is het meest bijzondere is dat ik vaak niet zo 

goed teruggebracht werd. Zo ben ik een keer in de muur beland. Ik kon in mijn 
muur scheefliggen en ik had zo'n bed met spijltjes, weet je wel, ik was toen nog vrij 

klein, ik had als 6-jarige zo'n spijltjes aan mijn bed en lag ik dwars door die muur 
heen. Ik zat dus vast in die muur en ik kon niks, met mijn hoofd naar buiten. En ik 

keek zo naar buiten en daar zag ik dus de tuin en dan kwamen ze gewoon rustig na 

een half uur terug om mij daaruit te halen. Gebeurde ook vaak dat ik gewoon naar 
buiten werd gebracht, dat ik midden in de nacht naar buiten stond in mijn 
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pyjamaatje. Dat ik op de deur moest bonken dat ik niet aan de bel kon komen. Ik 
heb zóveel rare dingen meegemaakt. en ik ben niet de enige, er zijn miljoenen, 

miljoenen mensen die dit meemaken. Mensen uit alle lagen van de bevolking. Ik 
heb gigántische voertuigen gezien en dat de aarde letterlijk belegerd is door 

krachten die alles in de gaten houden, uit een andere dimensie.... en ik heb ook 
gezien dat er een schil van bewustzijn is, die in verbinding staat met ons 

hartsbewustzijn, waar gigántische allianties zijn, die ons monitoren in wat wij 
doen, maar ook uitsluitend via het hartsbewustzijn met ons in contact zijn. En 

dat is precies waar het hier om gaat. 
Het gaat erom dat de welwillenden, wezens die ons dienstbaar zijn, ook uitsluitend 

communiceren met óns via ons hartsbewustzijn en laat het nou precies dát 
bewustzijn zijn in onze laag van geometrie, wat beschadigd is, wat 

getraumatiseerd is, zodat wij zoveel angsten in ons dragen, dat er voortdurend de 
enige weg die er is...en dat is een hele grote weg...in feite kunnen gewoon de 

hekken dicht...boem...klats... niks mee te maken! Want in het hartsbewustzijn, 

liggen onze beschadigingen, liggen onze persoonlijke trauma's. 
Ik sprak een paar dagen geleden een jongen die in Joegoslavië heeft gediend, 

hartstikke sterk is in zichzelf, hij ging met zijn bataljon door Joegoslavië heen, hij 
kwam door al die dorpen die platgeschoten waren...Hij zegt joh, het was helemaal 

geen probleem, ik keek naar al die toestanden die er gebeurd waren, ik wist dat het 
heel erg was, ik kom daar gewoon voor mijn missie dus ik doe waar ik voor 

opgeleid ben. Hij zei nou, ik voelde niks... 
maar toen we eenmaal klaar waren met die missie, kwamen we terug en ik ben dus 

helemaal in de angst geschoten. Hij zei, ik weet niet wat er gebeurd is, het is 
helemaal over en uit…Die jongen is helemaal in een psychose terecht gekomen, een 

wrak, gewoon een ferme kerel. Wat ik zeg...dit heeft te maken met het verhaal van 
de traumatiek in ons. 

In zijn morfogenetisch bewustzijnsveld, is er een holografische realiteit...en al 
onze data ligt daar opgeslagen van ons bewustzijn, daarmee is hij door dat veld 

gegaan van oorlog en trauma. Dus al die trauma die daar ligt, niet alleen door die 

wezens maar ook de mensen die gedood zijn, of gewond zijn geraakt...maar ook 
het collectieve veld van die locatie waar die oorlog is, van de aarde...de 

natuur...dat bewustzijnsveld, draagt die traumatiek ook in zich. En daar ga jij dus 
doorheen en het kan gebeuren dat die traumatiek binnen komt, in dat hologram. 

Die achtste laag van bewustzijn, die is dus op dat moment getraumatiseerd, is 
precies de aanvliegroute van die buitenaardse beschavingen, die ons welwillend 

zijn, die ons ondersteunen. En deze beschavingen zijn gewoon aanwezig, fysiek te 
zien, je kunt ze gewoon knuffelen en je kunt er gewoon een kopje thee mee 

drinken. Wij maken alles heel erg groot uit onbegrip en wij maken daarmee juist 
onszelf heel klein. Zij vragen ons dan ook daarmee op te houden. Ze vragen ons 

het onderzoek te starten van hoe deze wereld wordt gedomineerd en onze rol 
daarin. En van daaruit dat ik dit ook aankaart. Er zijn wel eens mensen die zijn 

geweest en zeggen...nou, ik dacht dat ik naar een lezing ging over Ufo's en foto's, 
over voertuigen...en ik zeg, nee...deze lezing gaat over ons, wie wij zijn...En als we 

dat durven open te maken aan de hand van mijn ervaringen die ik met jullie deel, 
kun jij in diepgaande processen komen, dat het wel eens kan gebeuren dat als je 

thuiskomt en je denkt...is dit nu nog wel mijn thuis...en in heel erg aparte situaties 

terecht kan komen, maar laat het maar gaan. Want we zitten gewoon met een 
groot masker voor, daarmee bedoel ik dan onze persoonlijkheid. 
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In de spirituele leer is gezegd dat de persoonlijkheid een spirituele revolutie dient 
te doorlopen, om een soort te worden met een hoger en breder bewustzijn, om 

toe te treden in een community. Ik ben gekomen om te zeggen dat we deze status 
al hebben bereikt en dat het omgekeerde bereikt en dat het omgekeerde gebeurd 

is. 
De invloeden bij deze ontvoeringen ging overal door en hier ook (wijst plaatje 

aan), we hebben allemaal wel eens gehoord dat wezens andere ogen kunnen 
krijgen, shapeshifters zijn...hoge energieën, het heeft alles te maken hoe het kan 

dat ik in een kleuterklas in een ander omgeving kom, het heeft alles te maken hoe 
het kan dat ik weg kan zijn zonder dat een ander het merkt, het heeft te maken 

hoe het kan dat ik met prachtige mooie Sirische mensen of Pleiadische mensen in 
gesprek ben en met andere beschavingen waar nog nooit over gesproken is, dat ik 

gewoon met ze te maken heb en dat andere mensen dat niet door hebben...dus 
hoe komen die mensen naar ons toe....waar lijnen ze op aan. Het hier mee te 

maken hoe ze in lijnen via ons bewustzijn grid. En dat is radicaal anders dan dat 

we op de (?) steeds doen denken dat het van buitenaf komt, nee ze komen via ons 
binnen. Dus het is een heel bijzonders situatie. Het kloon programma waar ik aan 

mee heb gedaan, dit werd jarenlang gedraaid waar er dus als klein jongetje werden 
er zaadje van mij afgenomen die dus helemaal niet fysiek bij een kindje van 

betekenis zijn, maar het is wel gebeurd om informatie te achterhalen, wat mijn 
afkomst is...waar ik vandaan kom. 

Doordat mijn programma's, van inserties eigenlijk...invoegprogramma's van de 
incarnaties, vorige levens en volgende levens...wij denken lineair...niet in mijn 

systeem zaten en dat werd dus echt een punt van aandacht. Ik ben dus niet de 
enige, dat maakt mij beslist niet bijzonder. Daarnaast hebben ze geprobeerd om uit 

die database van informatie mij mee te laten draaien in een kloon programma, een 
programma waarin een koppeling wordt gemaakt tussen het bewustzijnsveld van 

de mens, dat dat gebruikt kon worden aan een nieuw geschapen ras, menselijke 
ras, zodat dat nieuwe mensenras ons bewustzijn gebruikt. Dat is gelukt want dat 

bewustzijn, dat ras is operationeel hier op aarde, dus het wordt heel spannend. 

Snappen jullie het nog? 
Er wordt met hele grote ogen en een heel warm hart naar ons gekeken, dat wij 

bereid zijn om dit te onderzoeken. Die plaatjes heb ik eigenlijk niet nodig en die 
tekst ook allemaal niet (plaatjes en tekst beamer) maar dat zorgt ervoor dat ik niet 

tot vannacht 2.00 aan het praten ben...ik spreek vanuit mijzelf, ik ben vrijspreker 
en daarnaast heb ik een bepaald talent meegenomen. Ik zie de aura's van de 

mensen, ik zie de morfogenetische velden en de lichtvelden...wat het niet altijd 
even makkelijk maakt, omdat ik andere processen zie en soms ook als een "stop" 

is, omdat het gewoon te heftig is. Ik zie ook realiteiten uit elkaar vallen waardoor er 
een invoeging komt van een grotere realiteit, achter deze werkelijkheid. 

Het is niet voor niks dat ik ben gaan onderzoeken van wat interpreteren onze 
hersenen nu eigenlijk. Is het werkelijk waar omdat mijn ogen het zien, of maken 

mijn hersenen een soort beeld. Dat laatste dat is dus aan de hand en dat wordt ook 
gebruikt door rassen die dat heel goed begrijpen hoe dat werkt. En ook vooral om 

ons in onwetendheid te houden. 
Dus dat orgaan hier, ons bewustzijn, is van oorsprong een bewustzijnsveld 

rondom ons. 

Dat is in mekaar geklapt en dat zit nu hier, dus we hebben nu chakrasystemen, die 
zijn dus in feite nu operationeel en die werken ook heel goed, maar die zijn dus 
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daadwerkelijk in deze vorm in ons gebracht, nadat er een invasie plaatsvond in ons 
bewustzijns holografisch veld. En nu maken we het nog even iets groter, het 

bewustzijnsveld van ons mensen is niet geïnvaseerd maar het bewustzijnsveld 
van de aarde waar wij oorspronkelijk op leven is geïnvaseerd. De aarde bestaat uit 

een heilig geometrisch veld, een heel geavanceerd iets, daar liggen alle coderingen 
opgeslagen van dimensies en daar liggen alle coderingen opgeslagen wat de aarde 

kan waarnemen en ons vermogen ligt ook opgeslagen hoe wij waarnemen, wat wij 
kunnen zien, hoe wij dus ook dimensies verklaren…en daar heeft een invasie in 

plaatsgevonden waar onze geometrie zwaar beschadigd in geraakt is en in feite 
99% van ons oorspronkelijk vermogen is uitgeschakeld. In deze context hebben de 

graancirkelcodes en niet de uitingen van de graancirkels, hebben alles te maken 
met het herstel van onze grote geometrische vormen, van onszelf en van de aarde. 

Dus alles komt daarmee in een stroomversnelling, alles kunnen we koppelen. 
1. Onderzoeken zijn onder andere gericht op ons hogere dimensionale 

hartsbewustzijn, bij ons allemaal als mens zijnde. En het bijzondere is, 

bijna iedereen is ontvoerd geweest. 
En ik zeg dat gewoon hardop. Om het bewustzijn eraan te wennen, aan het feit, is 

gewoon wat de mensheid samen meemaakt in deze realiteit. En dat programma is 
gestopt. 

Dus je hoeft niet s ‘avonds op de bank te zitten en naar buiten kijken en je af te 
vragen van. . hmm... is dat nou een straatlantaarn...(lach). Maar er spelen wel een 

heleboel andere programma's mee. En dus echt jongens, als je hoort hoeveel 
mensen de afgelopen maanden en jaren bij me zijn gekomen uit allerlei lagen van 

de bevolking die ontvoerd zijn, uit alle lagen van de samenleving die dit soort 
dingen raken, zo indringend weergegeven, politieagenten...het maakt niet uit, 

mensen uit alle lagen van de bevolking, het gebeurt. Maar de mensen durven er 
niet over te spreken. En er is ergens een moment in jezelf dat je zult gaan invoelen 

als je vrij wilt komen van datgene dat je denkt van, naja...ik heb er gelukkig niks 
mee te maken...ik praat het je niet aan, het is een situatie waar we met elkaar in 

zitten. 

Hier is een plaatje wat op zich niet een lachende knuffelbeer is, maar wat we ook 
niet eng hoeven te vinden. Binnen de ontvoeringen, die wel heftig waren, kreeg je 

te maken met heel veel verschillende andere lagen van realiteiten. Dus wezens die 
letterlijk achter mij aankwamen en mij probeerden vast te grijpen, naar beneden te 

trekken als het ware, kwam ik in mijn bewustzijn nog lager...in mijn angst.... en 
mijn zus, die dus een kamertje verderop sliep, die was daar bijna altijd ook 

getuigen van omdat ik haar riep als ze kwamen. Dus ik kroop altijd in haar bed, ze 
had zo een klap bed, dat had je vroeger, met zo'n gordijntjes, dan had je daar van 

de klappootjes onder, nou...daar sliep zij en dan ging ik bij mijn zus in bed en dan 
deed ik die gordijntjes dicht en dan had ik het gevoel dat ik veilig was, maar dat 

maakte natuurlijk helemaal niks uit. 
Deze wezens komen in heel veel verschillend soorten, religies en oudheden terug 

(plaatje). Dit zijn de wachters van Intu(?), dat zijn poortwachters in ons fysieke 
metafysisch bewustzijn en op het moment dat ik de mogelijkheid heb om uit deze 

controlelagen te komen, kom je die wezens tegen, die kwam ik tegen en die kom 
ik nog steeds tegen. En dat was niet weinig dat ik letterlijk, ze hebben heel rode 

ogen, letterlijk werd ik vastgegrepen, aan beide kanten en de tandafdrukken in 

mijn armen had staan, zo werd ik s' morgens ook weer in mijn bed wakker, dat 
mijn ouders dat ook konden zien. Ik had ook fysieke tekenen van al die 
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ontvoeringen, ik ben niet zachtzinnig aangepakt. 
Dit zijn in onze termen de Archonten (plaatje), waar ook veel over geschreven 

wordt. 
 

 
8 
 

Hier heb ik buitengewoon vaak mee te maken gehad, tot op de dag van vandaag, 
speelt zich dat voort. De Archonten zijn dus een parasitaire levensvorm, die van 

oorsprong niet een vorm heeft, maar doordat het menselijk bewustzijn zo 
misbruikt is, en onbewust is van wat de vermogens zijn van óns, wordt er uit ons 

energie weggehaald, waardoor die parasieten...zo kun je ze eigenlijk wel 

noemen...de parasieten een vorm hebben aangenomen op basis van ons 
bewustzijn. Wij zijn zó essentieel in het hele proces om het verklaart te krijgen en 

wij zijn ook diegene die het op kunnen lossen en opheffen. 
Deze wezens staan achter de lijnen in dit verhaal. Je hebt de Zeta groeperingen, 

dat zijn die kleine wezens, ikzelf noem ze niet Greys omdat de Greys heel veel uit 
andere verschillende vertakkingen staan, waarvan niet alle vertakkingen 

kwaadwillend zijn. 
Daarachter heb je Reptiliaans groeperingen, dat zijn reptielachtige wezens, 

een alliantie die z'n weerga niet kent, er is geen sciencefictionfilm wat dat 
goed beschrijft. 

Die zijn hier op aarde volledig operationeel. En achter die lagen van realiteit, heb je 
het Archontische ras. Dus er zitten schillen over elkaar heen gebogen...om 

óns...moet je je eens voorstellen hoe belangrijk wij zijn. Moet je je eens voorstellen 
wie wij zijn, wat hier gebeurd is. Dit is globaal op de hele planeet gaande. 

En nu heb ik een héél klein voorproefje op die andere delen, het gebeurt niet alleen 

op de aarde, maar het gebeurt bij alle allianties die aan ons metafysische 
bewustzijn gekoppeld zijn. 

  
Reactie: Wat kan je er dan mee als je zo een Archont tegenkomt? Ik heb er dus 

een in mijn slaapkamer. Ik vroeg, hoe heet je..."Archon”. Zei hij...nooit van 
gehoord. 

  
Martijn: Nou ik wil daar een antwoord op geven door de lezingenserie gewoon uit 

te draaien voor jezelf, omdat het is opbouwfase waarin je jezelf kunt voorbereiden 
door te onderzoeken waar zij op binnenkomen. Hoe dat kan.…hoe ze verschijnen. 

  
Reactie: Is dat bij iedereen verschillend? 
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Martijn: Dat is bij iedereen verschillend, iedereen heeft verschillende thema's en 

als je dat uitzoomt dan zitten we in het collectieve trauma. Dus er is iets gigantisch 
gebeurd waardoor dit allemaal kan plaatsvinden. 

We zijn op dit moment, vanuit het punt waarin we nú denken, zijn het krachten 
buiten ons. 

Als je het vanuit een ander punt gaat bekijken zijn het krachten die te maken 
hebben met ons vanbinnen. We hebben te maken met het "nu" moment. En het 

"nu"' moment is dat we te maken hebben met krachten buiten ons, die ban buiten 
af naar ons toe komen em. letterlijk de aarde dus onder controle hebben gebracht, 

waarin wij zó slim worden onderdrukt, dat zij buiten het zichtbare beeld vallen, 
waardoor ze er niet lijken te zijn. 

Maar dat komt zeker nog naar voren. Als ik daar nu een antwoord op ga geven, dan 
ga ik het antwoord niet in de juiste context neerzetten. Ik heb dat wel eens in het 

verleden gedaan, dan krijg je vage gevoelens, van wat is het dan Martijn...het gaat 

erom dat het in de juiste context naar voren moet komen. 
  

Vraag: 2 Vragen: Kloppen de plaatjes bij de woorden?  
Ja, dit komt heel dicht bij de Archonten op dit moment. Er zijn verschillende 

versies van Archonten, in andere lezingen laat ik nog wat delen zien, het is en 
blijft een benadering.  

Ik vind het goed dat je het vraagt, ik geef natuurlijk een beeld af, aan hoe het eruit 
ziet in bepaalde vormen, op basis van interpretaties die ik als mens en vele 

honderden miljoenen anderen ervaren.  
En dat is heel interessant, want het grappige is, dat zij dus aanklikken in ons 

collectieve veld en dat wij als collectief trauma in ons dragen, in dat grote 
hologram, daar benutten zij die energie om zich te manifesteren in een vorm.  

Zoals je ze hier ziet, komt het heel dicht bij de Archontische rassen die achter de 
Reptielen zitten. En in andere lagen, want er zijn 8 dimensies van Archontische 

onderdrukkingen, ik kan het niet ingewikkelder maken helaas, dat zijn allemaal 

verschillende vormen van Archonten.  
Maar veel belangrijker is, hoe groot die kracht is om hun heen, wie wij zijn en hoe 

wij eruit kunnen komen en welke ondersteuning we hebben. Want laten we wel 
wezen, anders zouden hier geen eens meer kunnen zitten, er is iets heel bijzonders 

aan de hand. 
  

2e Vraag: Wordt er ook gevochten onder elkaar? 
  

Martijn: De Archonten niet. Binnen de Reptiliaanse strijden ze wel, dat zijn heel 
verschillende allianties die ook tegen elkaar vechten.  

En ik heb de beelden ook gezien, dat zijn generatie 5 camera's...infrarood, dus 
nachtzichtcamera's, waarmee je dus letterlijk ziet, dat die voertuigen rondom de 

aarde ook echt op elkaar schieten.  
Dat zijn laserschieters zoals in sciencefictionfilms.  

Die beelden die zijn er dus daadwerkelijk.  
Ik ga ze ook zelf filmen, want er is een plek in Californië waar dat ook al jarenlang 

wordt gezien. 

Ik heb die filmer ook gesproken, die was toen in Amsterdam bij een symposium, 
daar heb ik die beelden ook bekeken en ik heb ook veel mensen gesproken die het 
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ook zelf gezien hebben, waar die voertuigen zijn, dus ik ga ze ook zeker zelf filmen 
want ik vind het interessant die te laten zien.  

En het speelt zich dus af buiten het zichtbare spectrum van wat wij kunnen 
waarnemen. 

  
Uiteraard ben ik ook mijn hele jeugd bedreigt door deze wezens, dat ik er niet 

over mocht spreken, alleen ze konden op een of andere manier mijn geheugen niet 
wissen. 

Alles wat heel veel mensen hebben meegemaakt en wat gewist werd, lukte bij mij 
niet. 

 
=========================/ /========================= 

En het is er, want er zijn zóveel mensen op deze planeet die contact hebben met 
buitenaardsen en er zijn zoveel mensen, niet alleen zoals ik, maar ook mensen uit 

allerlei verschillende lagen van het bedrijfsleven en instituten die dat ook 

hebben...er zijn boeken vol over geschreven, die discussie zou er helemaal niet 
meer hoeven te zijn. 

De discussie wordt alleen maar gevoerd door mensen die pertinent willen dat jij als 
gek wordt weggezet, dat ik als aluhoedje word afgeschilderd door andere mensen 

op de wereld of men heeft er belang bij om het gewoon belachelijk te maken.  
En daartussen in is er niks.  

En als ik dan kijk om me heen op deze planeet, hoeveel miljoenen mensen 
ontvoeringen hebben meegemaakt, dus tegen de wil in zijn meegenomen, die 

onderzoeken hebben meegemaakt, dan is dat gewoon een onderwerp wat erbij 
hoort. En dat is nou precies het punt, heel veel Ufo community ‘s die er zijn, heel 

veel buitenaardse groepen, willen graag alleen over de allermooiste plaatjes 
spreken.  

Die willen graag over de channeling alleen spreken, waarin staat dat het goed gaat 
met de mensheid.  

Dat de donkere krachten achter de schermen bijna verslagen zijn en dat het zover 

is dat we in een herstelsituatie zitten.  
En of dat nou wel of niet zo is dat maakt allemaal niet uit, het is een feit dat we 

daarmee buiten onszelf plaatsen dat er ook nog iets gaande is wat voor die mensen 
een belangrijkheidsfactor heeft, maar dat onderzocht wordt, dat er groepen zijn die 

helemaal niet zo bijdragend voor ons zijn.  
Omdat er miljoenen mensen over de hele wereld lijden door ervaringen van 

buitenaardse ontvoeringen, fysiek worden onderzocht, tegen hun wil in worden 
meegenomen.  

En dan kun je zeggen, als je daarover spreekt, dan spreek je over angstige 
onderwerpen en ik zeg gewoon, laten we het gewoon bespreekbaar maken, want 

anders valt het onder de paraplu. En dat is waar ik weleens op afgerekend wordt, 
maar ik zeg maar zo, wij zijn zo krachtige wezens, wij kunnen alles gewoon 

bespreken.  
We kunnen alles gewoon bespreekbaar maken en als we de angst doorboren...zeg 

maar en de thema's waar mensen vaak niet naar willen kijken, alleen naar het 
mooie stuk, op het moment als we de moeilijke zaken ook in het collectieve veld 

durven neerzetten, juist omdat het gewoon noodzaak is, daarmee brengen wij in 

beweging, precies datgene wat nodig is om de angst te kunnen oplossen.  
Want angst is niets anders dan een trauma in jezelf, waardoor iets niet goed op de 
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juiste plek als een bloem tot ontpoppen kan komen.  
Dat is gewoon heel simpel angst. In deel 1 heb ik daar het een en ander over 

vertelt en ben ik ingegaan op mijn persoonlijk ervaring. 
Ik zal het heel kort samenvatten. Gedurende mijn hele jeugd tot en met mijn 

dertiende jaar heb ik uitvoerige en buitenissige ervaringen gehad met 
buitenaardse rassen die mij tegen mijn wil meenamen, fysiek en niet fysiek, 

waarbij de littekens echt op mijn lichaam stonden en er zijn vele getuigen van, 
zoals in mijn familie als ook in mijn vriendenkring, die dat ook hebben gezien dat ik 

dus met die tekenen loop, dat er dus bij terugkomst boringen waren in mijn neus, 
bloeduitstortingen had, een gaatje in mijn hoofd, snijwonden in mijn lichaam....dat 

klinkt heftig hè...want dat willen we niet, maar het gebeurd wel.  
En het is een onderdeel van een wereldwijd programma om Ufo's onbespreekbaar 

te laten, om het eigenlijk onbestaanbaar te maken, dat heeft alles daarmee te 
maken.  

Dat heb ik tot aan mijn dertiende jaar intensief meegemaakt en zeker tot aan mijn 

negende jaar was het superintensief.  
 

=========================/ /========================= 
r is een moment waarmee ik bekend ben. Door al mijn ontvoering trauma’s en 

momenten van buiten de tijd, herken ik dat moment. Dus ik zie wat er gebeurt. Het 
is net alsof je stilstaat en in een heel stukje slow motion komt en dat moment dacht 

ik vanuit mijn emotie, dus ik denk niet, en ik riep als het ware momenten op van 
mijn familie. Dat is ook tegen mij gezegd “In een moment als er iets gebeurd, je 

hoeft maar aan ons te denken en dan zijn we er.” En dat bleek ook. Zo zijn er nog 
een aantal zaken geweest. Ik ga wel verder want we hebben nog maar 3 minuten 

en ik moet nog 28 schrijven. 
Nee hoor, ik maak een grapje. 

  
Deze wezens zijn het alziend oog. Heel belangrijk wat we ook leren uit de Griekse 

en zeer zeker ook uit de Egyptische hiërogliefen. Heb ik hier in het vorige deel iets 

over verteld? De wachters? Dit zijn de wachters, die zijn geprogrammeerd in ons 
bewustzijnsveld en deze wachters kom je gewoon tegen op het moment dat je op 

onderzoek uitgaat. Het zijn programma's, het zijn softwarematige programma's in 
ons bewustzijn, die bestaan dus ook echt. Deze wachters zitten boven op de lagen 

van het bewustzijn dat je niet buiten het dimensionale vlak durft uit te stijgen dan 
waar wij in opgesloten zitten. Ze hebben de creatieve kant van onze mind, van 

onze hersenen hebben ze afgesloten. Dus we zitten alleen nog maar in het mentale 
stuk en dat we zien wat zij willen. 

Hier zie je een alziend oog en het leuke is dat het alziend oog in dit geval ook is 
afgebeeld met zo'n wachter hè. En je ziet hier het alziend oog geplakt over een 

doorsnee van de hersenen. Ik heb er even een plaatje bijgezet van de Sumerische 
kleitabletten hoe bijzonder welwillend dat ze zijn om ons niet de informatie te 

geven wie we zijn. 
Dan gaan we naar het volgende plaatje, dan zie je dus het alziend oog hier en 

vervolgens is dit een doorsnee van onze pijnappelklier. Zie de overeenkomst. De 
controle loopt via ons dimensionale orgaan. Dat is een feit. Wij hebben in heel veel 

leringen meegekregen dat het oog van Horus allerlei verschillende betekenissen 

heeft. En dit is er één. Controle via ons bewustzijn, mee kunnen kijken via ons 
bewustzijn. Het is niet voor niets dat ik op de website schrijf dat er een groep 
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dimensionaal actief is, die de mensheid altijd een stap voor is. En het is zo! Ze zijn 
altijd een stap voor. 

Behalve als wij in groten getale in creatie en de liefde komen en wij dus het veld 
van moeder aarde in ons weten te vinden, uitstralen en terug te brengen in het 

collectieve veld en dan kunnen wij wonderen verrichten jongens en dat is precies 
waar we mee bezig gaan. Dat is het gevolg van al deze lezingen om mensen te 

vinden die ondanks misschien ook weerstand, daar toch door heen durven te 
stappen net zoals ome Willem vroeger door die deur heen liep en zegt van: “Ik ben 

er.” 
  

Opmerking: Speelt het ook nog een rol of het de linker- of rechteroog is van Horus? 
  

Ja. Het rechteroog van Horus is in feite gekaapt. Dat is eigenlijk uitgeschakeld. Dat 
is dus het creatieve vermogen waarin de deur naar Babylon ook zit hè, de rivers of 

Babylon. Babylon wat ook de stad is waardoor de vrijmetselarij in feite ook zo goed 

beschreven wordt, is het universum, het vermogen in ons, waar we niet mogen 
komen, waar alle grote vermogens liggen, waar als je binnenkomt, dat is de [door] 

rechterkant van het fysieke hoofd uitgebeeld, maar het hele morfogenetische veld 
is dat dus de andere kant van het universum waarin kracht, liefde, schepping, 

creatie alles in kleur en trilling ligt, en toch zijn wij in staat om vanuit een 
herinnering datgene in deze realiteit aan de linkerkant toch te ervaren op het 

moment dat we allemaal in een hele fijne situatie ons verbinden met moeder aarde, 
dan komen die DNA codes van onze oorspronkelijkheid toch binnen.  En dat maakt 

ze zo kwaad. Echt dat maakt ze zo kwaad. Ze monitoren dat en dan hebben ze 
speciale wapensystemen rondom de aarde, ik heb ze allemaal gezien, ik ben er 

zelfs geweest, die buiten het zichtbare veld hangen en daar controleren ze letterlijk 
de hele schil van de aarde. 

Op het moment dat er iets gebeurt ergens, er is iets heel fijns aan de hand dat heel 
Nederland in de grip komt van iemand die destijds Pim Fortuyn was, of je het nou 

wel of niet eens was met zijn beeld, dat maakt niet uit, er kwam verschuiving in de 

energie, autoriteit werd in feite onderuit getrokken, op het moment dat ze dat zien 
dan gaan ze gewoon ingrijpen. En ze monitoren dat precies in getallen, letterlijk in 

getallen, kunnen ze allemaal meten. Net zoals dat er energiepunten op de aarde 
zijn met schaal zoveel energie, dat kerken precies op bepaalde punten staan 

gebouwd. 
Het is het neurologische circuit van de aarde. Wij zitten aangesloten op het 

neurologische circuit van de aarde, wij instrueren en besturen dat circuit van de 
aarde. En daardoor ontstaan er o.a. graancirkels. En er worden ook hele grote 

gebouwen op geplaatst om te zorgen dat die energieën niet in het collectieve veld 
komen. 

En wij bedenken dat we in die grafkamers lekker kunnen slapen. Het is mooi. Het 
wil ook niet zeggen dat de mensen die het allemaal hebben onderhouden daar 

negatief mee hebben gewerkt. Absoluut niet. 
Het heeft heel veel verschillende invloeden. Maar de oorspronkelijkheid buiten deze 

dimensie kent een compleet ander verhaal. 
 

=========================/ /========================= 

 
Het is een krankzinnige situatie wat we hier met elkaar allemaal aan het doen 
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zijn...Maar dat oog, dat zie je hier, dat lijkt toch wat meer op een reptiliaans oog. 
  

 
9 

  
Het zijn ogen van een leguaan... en je kunt toch niet zeggen dat dat de ogen van je 

buurvrouw zijn. Het is niet echt een menselijk oog. En een heel simpele vraag is 
eigenlijk van hoe komt het dat op dat dollarbiljet, niet een menselijk oog staat. Dat 

is toch wel iets aparts. Het zijn maar simpele vragen hè...en dat hoort allemaal bij 
ons onderzoek. En hoe komt het eigenlijk dat het boven op een piramide staat, 

want wat betekend die piramide daar dan in.... Nou de hoogte van de piramide, 
waar dus ook de koningskamer is in al die piramides, is dezelfde verhouding in ons 

hoofd als waar de pijnappelklier zit. Dus je kunt ook zeggen dat de piramide een 
soort krachtveld is, waarin je dus toegang krijgt tot allerlei dimensionale 

bewustzijnsvelden. Dus het is een soort poort en het is een poort waardoor je 
kunt reizen. Alleen die poort werd dus niet gebruikt door mensen zoals wij, want wij 

hebben die vermogens in ons...Dus dat waren wezens die die vermogens op een of 

andere manier niet meer hadden en toch moesten reizen naar huis. En dan kun je 
je ook afvragen van waarom staan al die piramides op die plek en niet 4 km 

verderop, waarom op die locatie, wat heeft dat hiermee te maken, daar kom ik nog 
we op... 

Nog een ander onderwerp...de blinde vlek, aanpassing van de oogzenuw, hoort 
echt bij dit thema. Hebben we weleens van de blinde vlek gehoord? Heb ik hier al 

eens over verteld...Ja...Wie heeft het nog niet gehoord? Oké, ik zal het nog heel 
kort benoemen; We hebben allemaal 2 plekken in onze ogen, in ons 

waarnemingsbeeld zeg maar, waarin we niks zien, maar dat zijn we ons niet 
bewust. Dus onze hersenen vullen aan de hand van detectie rondom dat beeld, 

vullen dat beeld in wat het zou moeten zijn. En dat zit precies gecenterd op de plek 
waar we kijken. Dus je kijkt nou bv naar mijn neus en jij denkt dat je mijn neus 

ziet, maar dat in een interpretatie van je hersenen aan de hand van de beelden er 
omheen. En dat is een heel belangrijk punt, want bij alle ontvoeringen die ik mee 

heb gemaakt, werd ik altijd in mijn blinde vlek geïnjecteerd met heel specifieke 

naalden, dwars door mijn ogen heen en die ook echt pijn deden, héél erg...Maar 
daarmee gingen ze dus naar binnen, in mijn bewustzijnsveld... fysiek...en 

haalden ze dus de beelden eruit, die ik in mij had en wat ik zag op dat moment en 
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probeerden via die plek, een andere informatie erin te leggen, waardoor er een 
ander wezen tevoorschijn kwamen. Dus ze probeerden te manipuleren en eigenlijk 

te zorgen dat ik niet kon zien wie ze waren. Je kunt het trouwens ook heel simpel 
testen, je pakt gewoon een a4’tje en je zet er een kruisje op, 2 kruisjes...en je 

haalt het papiertje dichterbij en op een bepaald moment kun je de kruisjes niet 
meer zien...ze zijn er dus ook gewoon niet…je ziet ze niet en daarmee zijn ze er 

ook niet...Niet van je ziet ze niet maar ze zijn er wel, nee...je ziet ze niet en 
daarmee zijn ze er ook niet. Dat is de techniek die gebruikt wordt om het 

menselijke bewustzijn. 
Dus wat niet zichtbaar is, bestaat niet! Er is onomstotelijk bewezen dat iets bestaat 

bij de gratie van de waarneming. Of dat iets blijft bestaan, ook al is het er niet 
meer, omdat heel veel mensen tegelijkertijd de informatie krijgen dat het er is. Het 

is echt te bizar voor woorden... 
  

  

Het openvallen van dimensies, dat is ook een heel belangrijk punt... 
  

Tijdens die ontvoeringen die ik heb meegemaakt, dat zijn er echt duizenden 
geweest...van mijn geboortejaar, tot aan mijn twaalfde levensjaar is dat 

doorgegaan. Op mijn negende levensjaar kreeg het echt een andere wending, 
omdat ik assistentie kreeg. Ik heb het zó vaak meegemaakt, soms we drie keer op 

een dag.…Het was echt een horror, dat is echt waar, daar wil je niet bij horen…Ik 
heb er heel lang over getwijfeld of ik het daarover ook zou gaan hebben en terwijl 

ik toch echt duizenden mensen in Nederland, ook echt via allerlei kanalen kon 
spreken en via berichtjes, van ja...ik heb dat ook meegemaakt en er zijn nog 

honderden miljoenen mensen op de wereld die dat meemaken, maar ik had echt 
zoiets van...is het nou een bijdrage... Maar het is wel een bijdrage, ook weer om 

het in te zetten in het bewustzijnsveld, dat het er gewoon mag zijn en dat het er 
gewoon is. 

Tijdens die ontvoeringen, gebeurde er dan ook iets in mijn bewustzijn... 

Ik zal jullie een voorbeeld geven, ik was op een gegeven moment bezorgd en het 
was s´ avonds laat. En mijn ouders die waren nog beneden. En ik was gewoon nog 

wakker en lag in mijn bed. En op het moment dat die ontvoering plaatsvond, 
kreeg ik dus die rare neurologische gevoelens en de tijd leek stil te staan; Er ging 

een hele rare energie door mij heen die echt niet prettig was...En toen verschenen 
deze wezens gewoon op mijn kamer. En ik probeerde daarvoor te vluchten en dat 

lukte mij ook, dus ik stapte mijn bed uit, ik werd niet door ze vastgehouden maar 
ze stonden gewoon te kijken en toen liep ik die gang door, heel snel, deur dicht...en 

ging naar de wc toe, badkamer open en ik ging voor de spiegel staan en ik keek 
erin en toen zag ik in de spiegel een compleet andere realiteit als waar ik in 

stond...en daar keek ik in de realiteit waar zij zijn. Dus dit gebeurde via spiegel en 
dit gebeurde op een moment dat zij binnendrongen in mijn bewustzijnsveld. 

Dus goedaardig of niet goedaardig, al die wezens klikken aan op ons 
bewustzijnsveld. 

En er is iets met ons aan de hand waardoor dat zomaar vrij toegankelijk wordt. En 
dat heeft alles te maken met trauma. Ik ben er ook achter gekomen dat ze 

aangelinkt zijn, 

dat heb ik nog nooit verteld in een lezing; Ze linkten aan in een genetisch trauma 
van mijn vader. Héél diepliggend…En die trauma´s, die pijnen...die voelde ik als 
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kind ook door mij heengaan op het moment dat ik ontvoerd werd. Dus moet je 
nagaan, hoe belangrijk het is, dat wij echt in onszelf aan het werk gaan, om het 

ook op te ruimen en het te laten stoppen, genetisch gezien, fysiek...ook naar onze 
kinderen die wij voortbrengen. En op basis van dát trauma wat in mijn genetische 

DNA aanwezig zit, want dat is nog steeds niet opgelost...ik heb het opgelost voor 
mezelf, maar het zit er dus nog wel en daar proberen ze nog af en toe in te 

prikken. Het lukt niet, maar ik voel het wel...op basis daarvan kunnen ze bij mij 
naar binnen dringen. 

 
=========================/ /========================= 

tijdens alle ontvoeringen... waar ik dus letterlijk de marges of deception, de 
misleidingen afpelde...doordat ik geen angst had...ik schoof ze gewoon aan de 

kant. Ik ging gewoon niet akkoord met ze en ik zei dus letterlijk, niet hardop...maar 
ik zei met mijn veld en mijn gevoel van...”jullie zijn niet mijn meesters, jullie zijn 

wel mijn gelijken”...Ik heb ze dus ook niet kleiner gemaakt... omdat ik gewoon 

weet wie ze zijn en ik weet ook wie wij zijn; 
Dus ik heb ons gelijkwaardig neergezet, daardoor viel die injectie van hun realiteit 

viel uit mijn bewustzijnsveld weg. Er kwamen weer andere lagen tevoorschijn.  
Speciale Reptiliaanse Annunaki dynastie die tevoorschijn kwamen, die dus 

letterlijk de historie hebben aangepast.  
Waarvan ik nu inmiddels wel hardop zag dat een deel van de Annunaki ook echt 

een omdraai is om het menselijk bewustzijn mee te helpen initiëren, zeker 
vanwege de rede dat zij gelinkt zitten aan ons bewustzijn en dus weten hoe het 

met ons gaat. 
  

En toen dat gebeurde, dat de Annunaki ook wegviel toen werd de film stilgezet. 
En toen werd ik letterlijk uit deze werkelijkheid weggehaald, uit mijn rol en ik 

klapte in mijn bewustzijn naar binnen en daar werd ik uitgevouwen in een andere 
werkelijkheid en daar werd ik overgedragen aan medische teams. Teams die gelijk 

zijn aan mensen zoals wij, echt mensen, dat was wel heftig hoor...Daar waren dus 

ook de artsen bij die mij dus manipuleerden toen ik nog als kind in al die 
buitenaardse ontvoeringen verkeerde. Dus ik kwam heel veel mensen tegen die 

ik al kende.  
Artsen die heel mijn leven lang mij hebben onderdrukt en apparatuur in mij hebben 

gevoegd. En die artsen dat zijn hogere genootschappen buiten de reptilianen om, 
dat zijn wezens die zich laten zien als mensen, maar het zijn eigenlijk geen 

mensen. Het zijn parasitaire bewustzijnsvelden.  
En maken ook gebruik van ons...ze zijn ingevoegd in onze realiteit, wat eigenlijk 

veel groter is als wat ik tot nu toe heb beschreven en daar zijn ze binnengedrongen 
en besturen letterlijk onze manier van hoe wij op dit moment voelen en leven.  

Dus ik zeg dat deze wezens ook de reptilianen onder controle houden, de zeta 
groeperingen bijvoorbeeld. 

  
Vraag: Zijn dat de Archonten? 

  
Martijn: Dat zijn de Archonten ja.... 

  

Vraag: Kun je misschien er iets over zeggen over met welk doel ze jou hebben 
ontvoerd? 
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Martijn: Er zijn verschillende doelen bij, er is heel veel onderzoek naar geweest, 

ook door psychiaters en neurowetenschappers, honderdduizenden mensen zijn 
onderzocht van wat zou daar toe de reden zijn. Wat ik van mij zelf weet en wat mij 

ook verteld is, ook door andere galactische beschavingen. Een heel belangrijke is 
dat ze getracht hebben om te zorgen dat ik valse vorige levens ingevoegd kreeg. 

Met als doel me af te houden van de grotere realiteit. Dus door het invoegen van 
andere werkelijkheden waar zij vermogens toe hebben om dat in het bewustzijn 

te brengen en onze ziel, die dus de ervaringen daardoor in zijn geheugen draagt, 
creëert daarmee ook emoties waarmee dus de herinnering die à la minute 

ingevoegd is, ook een daadwerkelijke historie ineens is geworden. Als je een dvd in 
een speler doet en je speelt hem af en de laatste 5 minuten zie je, maar dat hele 

stuk ervoor is er ook...zo is dat dus ook met die vorige levens... om te zorgen dat 
dat in mijn lichaam werd geplugd. Dat heb ik niet meegenomen en daar ging ook 

dat grote gevecht om, onder andere bij mij maar ook bij andere mensen. En dat is 

een drie jaar lang durende operatie geweest. Dus dat is één. En zo zijn er nog een 
aantal andere redenen. 

 
=========================/ /========================= 

En ik kijk dus naar dat blauwe licht en ik zie dat waar dat blauwe licht uit de grond 
komt, er een scheur in de aardkorst zit.  

In eerste instantie van een meter of iets meer, misschien nog geen meter...echt 
een scheur en ik kijk erin en dat licht is verblindend...De scheur wordt groter en ik 

denk, wauw wat is dat voor moois...wat fantástisch en ik realiseer me direct dat ik 
weet wat het is, dus ik zie daar neurofrequenties in de aarde, dus ik zie letterlijk 

het neurologische systeem van de planeet in een ander bewustzijnsveld, in een 
ander lichtspectrum. En terwijl ik dat zie, gaat die hele grond open...letterlijk...en 

dat ik voelde ook dat de aarde letterlijk zich even opentrok en gaat zich in mijn 
bewustzijn zich tonen. 

En toen voelde ik uit die aarde van dít is belangrijk, dít mag jij echt gaan 

vertellen... 
En het is ook heel belangrijk, want er zit héél veel achter. En ik kijk in die aarde en 

ik zie daar enorme banen van... zie het maar als vloeibaar lava...zie ik stromen niet 
in hoogtes en bergen maar dwars door de aarde heen, prachtige blauwe lijnen, heel 

mooi wit licht erom heen, smalle banen, grote banen, in dieptes…en het bijzonder 
was, ik kon in die diepte kijken en terwijl ik dus in die diepte keek, was ik daar ook 

met mijn bewustzijn. Terwijl ik dus met mijn lichaam aan die zijkant sta, terwijl ik 
uitgetreden ben, want mijn andere lichaam is op de bank in Franeker...lach...En dat 

allemaal met volledig bewustzijn. 
Dus ik kijk daarnaar en terwijl ik daarnaar kijk, krijg ik een ón-ge-ló-lelijke steek in 

mijn hersenen...echt in mijn fysieke hersenen, die dus daar ook fysiek zijn hè... En 
ik klap weer zó hard en ik kreeg er ook direct een beeld bij, er ging een naald hier 

(hoofd) naar binnen en raakte in mijn hoofd een soort zenuwbaan, die zó pijnlijk 
was, dat ik wist dat ik acuut dood zou moeten gaan...Zó ontzettende erg was het. 

Die ging hier door mijn schedel...hier zit ook een gaatje bij mij in de schedel...Hier 
ben ik door heel veel aliens getracht om hier chips in te brengen, dat hebben ze 

ook geprobeerd en dat is ze ook gelukt...Dus ik ben hier heel vaak in geopereerd, 

in dit gat. Ik heb ook heel veel littekens op mijn lichaam, op mijn knieën, op mijn 
rug, echt niet alleen maar astraal. Voor diegene die denken dat het alleen astraal 
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was, nee ik heb ook wel eens wat meegemaakt dat ik geopereerd moest worden in 
het ziekenhuis, dóór die ontvoeringen. Het is allemaal best wel heel spectaculair. 

Maar moet je eens voorstellen dat honderden miljoenen mensen dat meemaken, er 
zijn zoveel onderzoeken gedaan, er zijn chips uit de armen en voeten gehaald...het 

is er allemaal gewoon... Goed, ik kreeg dus zo'n steek in mijn hoofd...gigántisch en 
op het moment dat ik dat dus voelde, gebeurde er iets heel vreemds... en wat 

gebeurde er? Ik ging terwijl ik al uitgetreden was, opgesplitst kun je beter zeggen, 
klapte ik met mijn hele bewustzijnsveld waarvan ik die realiteit waarnam, trok ik 

naar binnen toe, door die steken in het hoofd en ik ga met mijn bewustzijn, dus 
niet mijn lichaam....ons lichaam is niet ons bewustzijn, wij hebben een aanname 

dat ons lichaam ons lichaam is, wat dus ook zo is op dit moment, maar toch niet zo 
is...ging ik dus naar binnen, naar die plek waar ik geraakt werd en ik kwam daar 

direct terecht...en waar kwam ik terecht, ik kwam op een plek terecht waar 
allemaal blauw licht was, precies wat ik net heb gezien in die scheur. Gigántisch 

blauw licht met allemaal wit licht erom heen...en ik kijk ernaar en ik moest mijn 

ogen helemaal bijstellen, niet de ogen fysiek maar een veel grote bewustzijns- en 
waarnemingsveld en ik kijk ernaar en weet je wat ik zag? Ik zag ons sterrenstelsel, 

ons melkwegstelsel in een soort hologram, dus veel groter dan 3-dimensionaal, ik 
zweefde erboven…een gigantisch groot sterrenstelsel, je kon precies zien waar is de 

zon, ik wist precies wat allemaal overal lag...En terwijl ik daarnaar keek voelde ik 
ook dat hele bewustzijnsveld van dat sterrenstelsel. Dus ik voelde al die 

beschavingen en ik voelde ook de pijn, die er ook is in ons melkwegstelsel, door de 
galactische oorlogen die tot op dit moment dat wie hier met elkaar zitten, zich 

afspelen. 
En ik kijk ernaar...en wat ik dus zag was ongelofelijk, want ik hoefde niet te kijken 

zoals wij nu kijken, ik hoefde niet te centeren op één plek, maar mijn 
bewustzijn...en dat is dus ons erfgoed...is zó groot, dat wij helemaal niet hoeven 

niet te kijken naar dat schilderij om het scherp gesteld te krijgen, ik kan best naar 
dat schilderij kijken maar ik zie jullie ook perfect scherp 

 

=========================/ /========================= 
Als je spreekt over hologrammen en parallelle energieën, waar ik het over heb, 

over die velden die dwars door elkaar heen lopen, dus de artificieel intelligence, 
waar geen oordeel over hoeft te zijn dat die rassen dus kwaadaardig zijn.  

Alleen die rassen hebben geen empathie vanuit het scheppingsveld.  
De ontvoeringen zoals ik het maar even simpel zeg, die ik heb meegemaakt 

gedurende mijn hele leven en werden uitgevoerd door wezens uit dat kunstmatige 
veld, deden dat zonder enige vorm van empathie.  

  
Ik werd op een onderzoekstafel neergelegd, van dik hout zaagt men planken 

buiten, en in dat moment dat ik onderzocht werd kreeg ik apparatuur ook gewoon 
van fysieke materialen maar anders dan zoals wij het kennen, maar we kunnen het 

rustig fysiek noemen, werden gewoon dwars door mijn lichaam heen gestoken.  
En dan keken ze mij aan waar de pijn die ik voelde, niet in mijn fysieke lichaam 

want ik was verdoofd, keken ze me aan met een schrik maar ook met een totaal ja 
boosheid eigenlijk, een soort boosheid van:  

“Hoe kun jij nou pijn voelen, wij hebben je maximaal verdoofd.  

Jij kunt helemaal geen pijn voelen.” 
En dan dat contact, dat oogcontact want daar gaat het om, dat moment dat je 
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vanuit het zielsbewustzijn naar het andere veld kijkt en je ziet niet een ziel vanuit 
schepping maar je ziet een heel veld waar je dus contact mee hebt, dat dat 

moment dat je dus voelt van “Ja maar ik voel me nou verkracht,” want dat voelde 
ik als kind, je bent energetisch verkracht.  

Mijn lichaam deed geen pijn maar er werd gewoon keihard met me omgegaan.  
En dat ging ruw hoor, dat ging heel ruw. 

En dat was vanuit hun beleving volkomen legitiem, want zij deden precies wat 
nodig was om het mij niet te laten voelen, maar zij begrepen niet wát ik dan 

voelde, want het lichaam had toch geen pijn? En dat stuk, dat is onderscheiding 
met alle ontvoeringen die welwillend waren, die mij heel erg hebben ondersteund, 

dat was het tegenovergestelde. Er was eerst zielscontact, warmte, er werd eerste 
dat gevoel van creatie, het gevoel van totale gelijkwaardigheid en liefde, gedeeld in 

het celweefsel van het fysieke lichaam. En dan sprak mijn hele lichaam ook van: 
“Dit is goed.”  Een diepliggend gevoel van goed. 

  

 
=========================/ /========================= 

Draconische rassen zijn zeer kwaadaardige, ik ga het even heel bewust wel 
zeggen, kwaadaardige, dominante en buitengewoon negatieve en 

krachtige vernietigers.  
  

 
10 

 
En kunnen dat alleen maar doen op basis van het feit dat de mens en andere 

wezens die daarmee te maken hebben, op basis van de eigen geometrische velden 
en angsten daaropin laten klikken.  

Dus wat ze doen, zij zitten vanuit hun veldbewustzijn zitten ze in te breken, in te 
loggen op jouw pijnstukken en dan heb ik het niet alleen over de pijnstukken van 

het stuk hier als mens op de aarde, maar ook van al die modellen die erboven 
zitten van de val van ons bewustzijn waarin we gewoon getraumatiseerd zijn 

geraakt.  
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Een verdeeldheid die er nooit is geweest maar zich heeft laten zien, heeft pijn 
gebracht in de mens.  

En je ziet het in de huidige samenleving nog steeds terug, dat mensen elkaar 
wantrouwen.  

Het zit veel dieper dan alleen het stukje waar we nu mee te maken hebben. 
 

 
11 

  
Die Draconische rassen, dat zijn in wezen één van de [voor] ouders van ons, die 

onderuit zijn gehaald doordat wij gehackt zijn in het kunstmatige veld, doordat wij 
ons zo dienstbaar hebben opgesteld als onderzoekers, als explorers en hebben 

gedaan waarvoor we gecreëerd zijn.  
  

We zijn dat veld ingegaan vanuit die dienstbaarheid en we zijn in interactie gegaan 
met al die beschavingen, we hebben het heel goed gedaan.  

Maar omdat wij al die ervaringen die in ons zitten niet zelf hebben beleefd, maar 

hebben meegekregen, hadden we een beperkte database van gigantische triljarden 
hoeveelheden, die toch heel beperkt is, hadden we een beperkte database van 

ervaringen in ons om op ook elke situatie juist te kunnen reageren.  
En er is een moment geweest waarin de mensheid het vanuit de dienstbaarheid 

heeft laten gebeuren, wat heeft geresulteerd in een infectie in het geometrisch veld 
waaruit we zijn gebouwd en [waardoor] dat veld is binnengedrongen door die 

groepen, die energie van die kunstmatige intelligentie.  
En de mensheid is in dat moment gehackt en is het vermogen kwijtgeraakt in dat 

veldbewustzijn, dat geometrische patroon is als het ware uit elkaar gevallen en 
geïmplodeerd in elk oorspronkelijk ras wat in dat veld aanwezig is. 

  
De dimensie, de geometrische frequentie, de frequentie van waar de mens in 

bestond, opgebouwd uit al die triljarden velden bij elkaar opgeteld, dat veld, niet de 
mens is gehackt geraakt, maar dat veldbewustzijn is gehackt geraakt, die 

radiofrequentie, en daardoor is dat veld uit elkaar gevallen, ik moet het gewoon 

menselijk vertalen, uit elkaar gevallen in brokken en elk brokje is opgevangen in 
het fysieke lichaam van de oorspronkelijke mens.  
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Dus elk mens draagt een deel van het oorspronkelijk veld in zich.  
De kunstmatige intelligenties hier op de aarde die zich voordoen als welwillend 

en die ook ontvoeringen doen tegen de mensheid in, doen het allemaal onder een 
dekmantel omdat ze in iedere persoon op zoek zijn naar dat sleuteltje.  

 

 
12 

 

Dat is een geometrisch veld en wat wij aan het doen zijn, is door middel van deze 
modellen waar we nu in terecht zijn gekomen, in het avatar lichaam, we zijn hier 

geboren, we zijn ervaringen aan het opdoen om iets in onszelf te starten om 
vervolgens wakker te worden uit deze realiteit in die hemel, die tussenhemel, en 

daar brengen wij informatie bij elkaar en die informatie die daar bij elkaar wordt 
gebracht op basis van kleuren, frequenties en geluiden, immens mooi, dat wordt 

verzameld en dat wordt bij elkaar gebracht en dat wordt door Siriaanse en Ana 
Shay Hi beschavingen met heel veel liefde en in convenant wordt dat samen 

gebracht om het veldbewustzijn weer op te bouwen.  

  
Wij zijn als het ware het oorspronkelijke stuk van onszelf aan het herleven, ergens, 

en dat kan alleen maar door ons helemaal te ontdoen van elke aanname hè, we 
verkeren in het autoriteitsgevoel waarin niets geldt alleen jijzelf, dus je zou bijna 

zeggen dat we …?.. moeten hebben om uit de overtuigingen te komen om 
vervolgens de kracht in jezelf te ervaren en de kracht van de roeping vanuit jezelf 

te ervaren en dan jezelf te ontmoeten om vervolgens vanuit die aardse ontmoeting 
ook de ontmoeting te krijgen met het buitenaardse. 

  
Nou die mensen die die codes in zich dragen en die hier nu mee bezig zijn, 

wereldwijd, die dit stukje bij beetje ook gaan herkennen in zichzelf op basis van 
allemaal eigen wijze, die mensen hebben deze route en deze reis al heel vaak 

gemaakt.  
Die zijn hier al heel vaak gereisd, ik ook ik ook, dit is niet de eerste keer.  
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=========================/ /========================= 

2016 
 
20160113-MvS-Terugkomstdag-Rotterdam 
Maar goed, dus ik kwam bij mijn oma, in die tijd woonde mijn oma dus in 
Leeuwarden en heb ik haar toen verteld wat ik in mijn leven allemaal meemaak. 

Dus ik heb haar verteld over de buitenaardse ontvoeringen die plaatsvonden, 
dat ik meegenomen werd, dat er onderzoek werd gedaan naar mijn bewustzijn, 

mijn celweefsel. Dat er beschavingen, die mensachtig zijn, de mensheid 
bestuderen. Dat ik me het kan herinneren van voor de geboorte, ofwel van voor de 

ervaring die dit leven is, neurologisch. Ik heb het allemaal verteld. Ik vertelde over 
de vluchten die ik maakte met voertuigen, letterlijk ook fysieke voertuigen van 

deze aarde door een soort rasterveld waardoor ik in een andere wereld kwam, want 
ze vliegen helemaal niet van de aarde af. 

En ik vertelde dat aan mijn oma en mijn oma zegt, ze is een klein vrouwtje, zo 

klein, en mijn oma is altijd de belangrijkste persoon in mijn leven geweest en ik 
vertelde het haar en toe zei ze: “Lieve schat.” en ze begon te huilen. Toen pakte ze 

zo mijn handen aan de ronde tafel waar ik altijd boerenkool at met mijn oma, dat 
zijn van die herinneringen hè, ze pakte me zo vast en zegt: “Lieve schat, alles wat 

jij vertelt, alles wat jij vertelt, heb ik ook meegemaakt. Alles, al die ontvoeringen, 
al die contacten van kinds af aan.” 

  
 

=========================/ /========================= 

20160114-MvS-2-2-Lezing-8-De kracht van Creatie-Renkum-
2mei2024 
 
Wij zijn sleuteldragers, in ons zit een code. 

  

De opbouw van de realiteit waarin we nu zitten, hersen getekend. Een werkelijkheid 
wat wij dus waarnemen is opgebouwd uit data, uit informatie, uit gevoel, maakt 

niet uit, uit frequentie. Het zijn golven, het zijn lichtdeeltjes. Deze informatie, deze 
frequentievelden zorgen ervoor, naast de vermogens van degene die het waar kan 

nemen, dat er iets geïnterpreteerd kan worden. Het is wel best ingewikkeld wat 
daar eigenlijk staat. Maar in feite staat daar dat de informatie, de energievelden die 

er zijn, dat die een betekenis krijgen op basis van degene die het kan interpreteren, 
een betekenis kan geven, en door de vermogens van die waarnemer. Dus onze 

vermogens en onze interpretatievermogens zijn de sleutels om iets te kunnen 
doorzien, om iets überhaupt te kunnen waarnemen.  

  
De vraag is, zijn de interpretatiegereedschappen, onder andere de menselijke 

hersenen, vrij van manipulaties?  
Ja, maar Martijn, het gevoel vindt niet plaats in de hersenen...  

Nou, dan heb ik nieuws voor die mensen.  
Dat is wel degelijk één systeem.  

Want alles wat in ons systeem plaatsvindt, zijn cellen.  

En gevoel en beelden, verstand en geen verstand, verstand en gevoel, alles vindt 
tegelijkertijd plaats.  
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Het is aantoonbaar dat in onze hersenen een deel actief is op het moment dat er 
gevoelens geproduceerd worden, die zijn meetbaar.  

  
Dat wil niet zeggen dat die gevoelens daar ook vandaan komen, maar ze worden 

wel geprocesd. Dat is onze boordcomputer op dit moment. En de vraag is, als dat 
niet vrij is van insecties, oftewel van invloeden van buitenaf, stel, er zijn rassen 

bezig die onze interpretatiemodulen in ons brein ook kunnen aanpassen.  
  

Dan is de vraag van in hoeverre is dat dan eigenlijk al compleet...  
Als je spreekt over hologrammen en parallelle energieën, waar ik het over heb 

over die velden die dwars door elkaar heen lopen, dus de artificial intelligence, 
waar geen oordeel over hoeft te zijn dat die rassen dus kwaadaardig zijn, alleen die 

rassen hebben geen empathie vanuit het scheppingsveld.  
  

De ontvoeringen, zoals ik het maar even simpel zeg, die ik heb meegemaakt 

gedurende mijn hele leven en werden uitgevoerd door wezens uit dat kunstmatige 
veld, deden dat zonder enige vorm van empathie. Ik werd op een onderzoekstafel 

neergelegd en in dat moment dat ik onderzocht werd, kreeg ik apparatuur, wat 
gewoon ook van fysieke materialen zijn, maar anders dan zoals wij het kennen, 

maar je kunt het rustig fysiek noemen, werd dus gewoon dwars door mijn lichaam 
heen gestoken. En dan keken ze mij aan, bij de pijn die ik voelde, niet in mijn 

fysieke lichaam, want ik was verdoofd, keken ze mij aan met een schrik, maar ook 
met een totale boosheid eigenlijk, een soort boosheid van hoe kun jij nou pijn 

voelen, wij hebben jou maximaal verdoofd, jij kunt helemaal geen pijn voelen. En 
dan dat contact, dat oogcontact, want dan gaat het om dat moment dat je vanuit 

het zielsbewustzijn in het andere veld kijkt, en je ziet niet een ziel vanuit 
schepping, maar je ziet een heel veld waar je dus contact mee hebt, dat dat 

moment dat je dus voelt van ja, ik voel mij verkracht, want dat voelde ik als kind, 
ik ben energetisch verkracht, mijn lichaam deed geen pijn, maar er werd gewoon 

keihard met mij omgegaan, en dat ging ruw hoor, dat ging heel ruw.  

 
En dat was uit hun beleving volkomen legitiem, want zij deden precies wat nodig 

was om het mij niet te laten voelen, maar zij begrepen niet wat ik dan voelde, want 
het lichaam had toch geen pijn. En dat stuk, dat is de onderscheiding. En met alle 

ontvoeringen die welwillend waren, die mij hebben ondersteund, ontstond het 
tegenovergestelde er was eerst zielscontact, warmte, en werd eerst dat gevoel van 

creatie, gevoel van totale gelijkwaardigheid, in liefde, werd gedeeld in het 
celweefsel van mijn fysieke lichaam. En dan sprak mijn hele lichaam ook van, dit is 

goed. Een diepliggend gevoel van goed.  
 

Deze parallelle realiteiten, de werkelijkheden die wij waarnemen, wordt niet 
ongezet door ons fysieke, driedimensionale beeld, brein. Dus ons brein laat 

eigenlijk alleen maar een heel beperkt stukje van die frequentie zien waar wij ons 
in bevinden.  

  
Onze ogen zien helemaal niets.  

Onze ogen ontvangen frequenties, lichtfrequenties. Er komt gewoon licht binnen, 

een deel van dat veld, en dat veld wordt door ons brein, wat wel intact is, omgezet 
naar een beeld, op basis van referentiepunten.  
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En dan kom ik altijd op het voorbeeld uit dat mensen die onder hypnose zijn, die 

kun je gewoon laten vertellen dat daar geen stoel is, of wel een stoel staat.  
  

Een leuker voorbeeld, hier staat een stoel, een rode stoel, en daar ga je lekker op 
zitten. En die mensen zijn onder hypnose, maar verder zijn ze gewoon compleet, 

helemaal helder, en ze gaan zitten op die stoel en ze vallen achteruit op de grond. 
Terwijl hun brein die stoel heeft gezien. Omdat dat een insertie is in een opdracht 

in het bewustzijn. Wat een referentiepunt ophaalt, waardoor mensen denken dat 
dat het dus is. En dit is een heel simpel voorbeeld, maar dit gebeurt collectief, met 

het scheppingsproces.  
  

Dus ons vermogen wordt ingezet om deze hele realiteit in stand te houden. Dus de 
ogen zien helemaal niets, maar ze ontvangen frequenties. En die frequenties die 

ontvangen worden, die worden omgezet. Dus ons brein interpreteert die 

frequenties, en zo ontstaat de zichtbare realiteit. Nou, dat wil ik ook even graag 
zeggen.  

  
Als je dan, en dan gaan we echt naar het stuk toe waar het om gaat, als we dan 

gaan spreken over creatie en kracht, dus scheppingskracht, dan zou je kunnen 
zeggen, wat zien wij?  

En wat zien al die wezens die ons ondersteunen, in deze realiteit, ons 
ondersteunen hè dat is het.  

Ons ondersteunen.  
 

Wat zien zij eigenlijk?  
En wat zien zij van ons?  

En zien wij hen in het potentieel van wie ze werkelijk zijn?  
Of blijven ze juist bewust collectief buiten beeld, omdat zij niet in die 

interpretatiemodules terecht willen komen van de mens, waardoor wij hen zullen 

classificeren op een wijze die ze niet zijn?  
  

Er speelt zoveel meer.  
  

Het is zo ontzettend mooi en groot. Hier zien we een boom, en in feite is die boom 
één bubbel van energie. De bubbel van bewustzijn. En in dat veld liggen allerlei 

verschillende, liggen alle velden wat jouw realiteit kan laten zien. Wij zien hier nu 
een boom, omdat die daar getekend staat. En die boom is opgebouwd uit 

frequenties, uit trillende atomen.  
 

Ik heb gezien in al mijn ervaringen dat ze in staat zijn, om een stoel of een tafel of 
een kast uit deze frequentie weg te halen. Ik heb dat gezien. Uit deze frequentie 

weg, uit deze matrix weg.  
Vervolgens kijken ze in het hologram waar die stoel of tafeltje uit opgebouwd is. Ze 

kunnen dat omzetten in een ander veld.  
Hetzelfde hologram wordt teruggeplaatst en jij ziet een boom.  

Dit is bijna hokus pokus.  

Nee, het is feitelijk het programma waaruit iets is opgebouwd.  
Dit is een heel belangrijk iets.  
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Dit is ook kwantummechanica.  
Dit is ook waar die neurologen mee bezig zijn, om de hersen capaciteit te 

onderzoeken.  
En vergis je niet hoor, er zijn heel diepgaande onderzoeken bezig op deze planeet. 

En ook in universiteiten.  
Dat de mens, de menselijke hersenen, het interpreteren daarvan, met ook het 

gevoel en alle cultvormen die erbij zitten, dat het allemaal gebaseerd is op het 
proberen te begrijpen wat iets is in een vorm.  

Op het moment dat ons vermogen aangaat, stel, ons vermogen wordt weer vrij van 
waarneming.  

  
Er gebeurt nu iets, waardoor die insertielijnen, die vanuit die Annunaki, dwars 

door deze realiteit heen lopen. En ons brein wordt ontsmet.  
  

We komen uit het avatar lichaam komen we vrij.  

  
Dan is die realiteit gewoon kunnen we zelf weer waarnemen.  

  
Dan is het maar de vraag, op dat stuk wat geïnvaseerd is, of dat ook nog een boom 

is. En de vraag is ook, want die boom is een golffrequentie, is de vraag ook of er 
gevoelens ook frequenties zijn, of die ook nog geïnterpreteerd worden op de manier 

zoals we het nu zien.  
  

En daarom vind ik de mooiste beweging, als mensen eerst heel diep geraakt 
worden, door überhaupt te spreken over deze materie, en zeggen ik snap er 

helemaal geen barst van. En ik snap het niet, ik weet het niet, het is niet goed, dat 
is het mooiste.  

  
Want dan worden we in feite geduwd in het stuk waar we het niet kunnen snappen. 

En daar ligt het.  

  
Want weet je, ons brein is op dit moment zo eenvoudig geworden in het snappen 

hier en het snappen van daar, dan loopt alles door elkaar heen, wat de 
werkelijkheid is, dat het maar de vraag is, heel simpel, is het maar de vraag dat wij 

snappen hoe we zelf denken.  
 

=========================/ /========================= 
De kunstmatige intelligenties hier op de aarde die zich voordoen als welwillend, 

en die ook ontvoeringen doen tegen de mensheid in, doen dat allemaal onder een 
dekmantel. Omdat ze op zoek zijn naar ieder persoon, naar dat sleuteltje.  

  
Dat is een geometrisch veld, en wat wij aan het doen zijn, is door middel van deze 

modellen waar we nu in terecht zijn gekomen, in het avatarlichaam zijn hier 
geboren, wij zijn ervaring aan het opdoen om iets in onszelf te starten, om 

vervolgens wakker te worden uit deze realiteit, in die hemel, die tussenhemel, en 
daar brengen wij informatie bij elkaar, en die informatie die daar bij elkaar wordt 

gebracht, op basis van kleuren, frequenties en geluiden, immens mooi, dat wordt 

verzameld en er wordt bij elkaar gebracht, en dat wordt door Syriaanse en Ana 
Shay Hi (of Aneis Innaï?) beschavingen, wordt dat in heel veel liefde en in een 
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convenant, wordt dat samengebracht om een veldbewustzijn weer op te bouwen.  
  

Wij zijn, als het ware, het oorspronkelijke stuk van onszelf aan het herleven, 
ergens, dat kan alleen door helemaal te ontdoening van elke aanname en helemaal 

te keren in het autoriteitsgevoel, waarin niets geldt alleen jijzelf, je zou bijna 
zeggen dat je eerst atheïst moet worden, om uit de overtuiging te komen, om 

vervolgens de kracht in jezelf te ervaren, en de kracht van de roeping vanuit jezelf 
te ervaren, om dan jezelf te ontmoeten, om vervolgens vanuit die aardse 

ontmoeting ook ontmoetingen te krijgen met de buitenaardse.  
 

 
=========================/ /========================= 

20160115-MvS-Crowd-Power-nr08-Droom-manipulatie-en-
pyschose.  
 want 90 procent van alles wat met ufo's et cetera en ook ontvoeringen te maken heeft, 

is allemaal in scène gezette realiteit, die in de werkelijkheid wordt ingevoegd om te zorgen 

dat de werkelijke gebeurtenissen, ook ontvoeringen, niet gezien worden in het publieke 
domein. 

Dus dat is het Galactische Federatie verhaal. 
En dan kwam je nog op het volgende punt. 

Arjan: Ja een paar uitzendingen geleden heb je gezegd dat de Intergalactische 

Cónfederatie eigenlijk van het oorspronkelijke veld is. 
Martijn: Dat zijn de rassen die inderdaad uit het scheppingsveld hier bestaan. Kijk 

de wijze hoe wij de realiteit ervaren, hoe ons brein nu functioneert, heeft te maken 
met een programma dat er doorheen loopt. Ik weet niet of je het hebt gelezen, 

maar een week of twee geleden las ik op het internet dat wetenschappers erin 
geslaagd waren om het neurologisch programma van mieren aan te passen, 

waardoor het gedrag van mieren ineens veranderde. Dus het gedrag dat in die 
mieren geprogrammeerd zit maakt hoe ze doen, de samenleving coördineren, 

hutjes bouwen. Net als wij ook, hoe wij onze samenleving doen en hoe wij hutjes 
bouwen. Soms zijn het wolkenkrabbers van een kilometer hoog; zie het maar als 

een hutje. Dat het hele gedrag van hoe een collectieve beschaving plaatsvindt, kan 
worden aangepast door een verandering in het neurologische systeem. 

Waarom durven we die veronderstellingen niet uit te rollen dat de mensheid dat 

ook is overkomen; waarom durven we dat niet gewoon uit te zoeken? 
Arjan: Als mogelijkheid voor te stellen door te kijken: Goh, wat is daar nou voor 

nodig.  
M: Ja, hoe zou dat nou bij ons zitten?  

M: Exact.  
A: Want die techniek die bij mieren is gebruikt, hoe zou dat dan bij de mens zitten 

als dat gedaan zou zijn. En zit dat zo? 
Martijn: Dat is precies wat ik bedoel. En dan kom je bijvoorbeeld ook op gif en dat 

soort zaken. Iemand die gebeten wordt door een schorpioen of die gebeten wordt 
door een slang, zodat de toxische stoffen in het centraal zenuwgestel worden 

geprikt en binnen een mum van tijd in het brein zijn, zijn al die toxische stoffen - 
eigenlijk zijn het verstoringen, zijn het pakketten die het programma van hoe het 

menselijk lichaam functioneert in relatie tot: de spieren, de massa, de zuurt 
regelingen, het hele lichaam hoe het functioneert vanuit een centraal zenuwgestel , 

dat blauwdruk programma hoe dat lichaam functioneert en zichzelf ook reguleert -, 
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dat dat hele programma in één keer wordt verstoord door één simpel druppeltje 
stof, dat is dan gif, zodat dan het hele lichaam anders is. 

Je zou ook achterstevoren kunnen zeggen van: wie zegt nou eigenlijk dat wij niet 
voortdurend in een soort neurotransmitter aanpassingssituatie verkeren? En dat is 

precies wat er aan de hand is. 
Arjan: Ongelooflijk. Wat ik dan gelezen heb in allerlei boeken zou ik zeggen: Goh, 

dat zou alleen mogelijk zijn om dat met mieren te doen door iets met een 
groepsziel van zo'n dier te doen. Maar dat is kennelijk helemaal niet het geval. 

Martijn: Nou ja we zijn eigenlijk allemaal kuddedieren; we hebben allemaal een 
intellectueel netwerk en een veldbewustzijn hoe we met elkaar in verbinding 

staan, zoals elke soort, maar dit is een beetje de situatie. Galactische Federaties, 
de groepen die erachter zitten, weten heel goed dat de mensen gewoon een koekje 

voorgehouden wordt waarin ze steeds bijten en nog steeds niet in de eigen 
autoriteit terecht komen. 

 

 
13 

=========================/ /========================= 

Als er dan gevraagd wordt: Ja hoe kan het dan dat jij het wél ziet, terwijl je 
eigenlijk zegt dat ze niet in deze realiteit komen? dan praat ik meer over het grote 

geheel. Dus wat er nodig is, is een herziening van de wijze waarop mensen de 
realiteit waarnemen en ook hóe ze het waarnemen. Met welk vermogen. Want wij 

hebben verschillende vermogens. Beseffen jij en ik op dit moment en ook thuis, dat 
de wijze hoe we nu kijken met onze ogen, althans dat we dénken dat we met onze 

ogen kijken, dat het hele product dat door onze hersenen wordt geproduceerd 
gefabriceerd wordt door het artificiële lichaam? Dus wat is de waarneming? Elke 

waarneming die wij doen met onze zintuiglijke waarneming is artificieel en wordt 
gezien door het superintelligente bewustzijnsveld. 

Ik heb ook wel eens in lezingen verteld, dat als ik contact krijg, ik mijn ogen dicht 
doe. Bewust. Nu komen we dus op dit punt uit. Mensen vragen eigenlijk nooit: 

Waarom doe je je ogen dicht? Ga ik ook niet helemaal uitleggen als het niet 

gevraagd wordt, alles wordt samen in beweging gezet. Maar daar heeft het mee te 
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maken. Zodra je je zintuiglijke waarneming uitschakelt, ga je eigenlijk afscheid 
nemen van je cyber-biologische artificiële lichaamswaarneming. Als je dan met je 

aandacht en intentie helemaal naar binnen toe gaat, dat is het leuke, dan gaat je 
scheppingsvermogen naar binnen met je bewustzijn en dan komt er een gevoel 

bij. En als je dat gevoel toestaat, vanuit jezelf, dan komt er contact. En als je dan 
je ogen opendoet, en dat is heel leuk, dan neem je ze dus waar in deze 

werkelijkheid. Ze loggen dan in op een andere manier. Dit is een hele ingewikkelde 
materie. Ik kan het helemaal gedetailleerd uitleggen maar dan komt die informatie 

in de mind binnen. Dan gaat dat lichaam ook proberen het te snappen. We kunnen 
het niet snappen omdat het een andere taal is. We kunnen het eigenlijk alleen maar 

onderzoeken. 
Arjan: Maar het is wel handig om, zeg maar, indicatoren te hebben voor zowel 

mensen die dat zien, als mensen die dat niet zien, om daar enig 
onderscheidingsvermogen in aan te brengen. (Martijn: ja gewoon ervaren, ja). 

Arjan: Gewoon ervaren? 

Martijn: Iets kun je alleen maar ervaren als je überhaupt openstaat voor de 
ervaring. Of het nu artificieel is of niet, dat maakt helemaal niks uit. 

De vraag is dus eigenlijk: hoe komt het dan dat jij wel contact hebt met die 
wezens? Ik ben hier gekomen met een bewuste keuze, terwijl ik hier eigenlijk niet 

hoefde te zijn. Het klinkt een beetje gek wat ik nu zeg. Ik heb mijn geheugen intact 
gehouden omdat het schoon was. Ik heb die “loop” al eerder gedaan.  

Arjan: oké. 
Net als heel veel miljoenen mensen. Maar het is ook nodig om hier te komen, om 

vervolgens dit stukje voorstelling - daarom breng ik het ook steeds weer 
gefragmenteerd - om het verhaal te brengen in allemaal kleine stukjes. Dus niet 

een hapklare brok en een heel mooi gelikt verhaal, maar om dat heel 
gefragmenteerd te brengen zodat die tussenstukken daar tussenin, die 

vraagtekens, die ga ik dus niet vertellen, omdat ik dan zit in te vullen op basis van 
hoe ik het beleef, waarmee jouw vrije interpretatiemodel weg is, maar ook je 

onderzoek wordt daar weggekaapt. 

Arjan: Is dat al een indicator.  
Martijn: exact! of als je een channeling hoort? Want je zegt van nou: Alle 

channeling zijn per definitie larie, want het kan niet uit het oorspronkelijke veld 
komen, want die bemoeien zich met ons. En dat zouden ze ook nooit doen als ze uit 

het oorspronkelijke levensveld komen...Nou ben ik de lijn kwijt. 
Martijn: Je gooit de channeling er doorheen. Als ik het even terugbreng naar die 

Vraag: Hoe komt het dat er wel contact is met die wezens? Want dat is eigenlijk 
het idee, de essentie van die ene vraag. Dat is ook een onderzoek voor ons 

allemaal en dat wil ik dan ook graag delen. Dan gaat het er dus om, dat op het 
moment dat je iets ervaart waar schrik in zit, waar afwijzing in zit, waar iets buiten 

jezelf groter wordt gemaakt dan jijzelf, dus het complex van dat waarin wij nog een 
lerend wezen zijn…, zodra dat er weer in wordt gezet, dan schakel je dus naar een 

gemoedstoestand die in feite schakelt naar jezelf kleiner laten voelen. Dus een heel 
ander energieveld zit daaraan vast. 

Zodra je daarnaartoe schakelt stap je uit je kracht en wordt alles wat je dus doet, 
elke ervaring, een tegenwerkende, frustrerende energie. En hoe komt het dat ik 

dus als Martijn het wel ervaar? Door alles wat ik heb meegemaakt, inclusief mijn 

ontvoeringen. Omdat ik allemaal van tevoren wist dat die zouden gebeuren, 
omdat mijn geheugen intact was, heb ik het dus allemaal gewoon laten gebeuren. 
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Ik heb dat gewoon waargenomen, ik heb gezien dat ze me wilden traumatiseren, ik 
heb gevoeld dat ze het wilden, maar ik bleef met mijn aandacht bij mijzelf. 

Als er iets gebeurde liet ik mijn aandacht niet uit mijn lichaam glippen en alles wat 
ze aan programma's…, het zijn cyborg-wezens waarvan velen gewoon 100% 

menselijk zijn, die dus in het systeem trauma aan willen brengen..., maar met mijn 
aandacht bleef ik in het hartbewustzijn. Ik wijs even bewust hierheen (hart). 

Dus wat ze ook deden, ze kunnen niet in het hartbewustzijn komen; ze snappen 
het niet. Ze hebben niet de vermogens daarmee te interacteren. Dus wat ze doen is 

proberen in die mind trauma's te maken. Maar ik ging niet mee in het trauma; ik 
bleef in mijn autoriteit. Waardoor dat steeds weer gedelete werd. Dat is dus de 

reden waarom ik contact kan krijgen, openlijk. En dat is wat andere mensen ook 
kunnen en daar is niets bijzonders aan. Het enige wat nodig is inzicht in jezelf te 

krijgen hoe je handelt in het dagelijkse leven. 
Daarom zeg ik ook altijd: door onze persoonlijkheid, onze persoonlijkheid die al 

gevormd wordt uit het lichaam voordat je er eigenlijk überhaupt een eerste 

ervaring mee hebt. Want in wezen zit de persoonlijkheid er al in gekoppeld. Omdat 
het grootste deel van de persoonlijkheid gebaseerd is op de genetische codes van 

je ouders, het planetaire bewustzijn en de hele reutemeteut. 
Dus we hebben iets te onderzoeken. We zitten letterlijk in een gigantisch 

dichtgetimmerd, heel slim in elkaar gezet systeem. Ja, en laat jij nou iets los wat je 
hartstikke fijn vindt in je leven? Ik bedoel, het is toch logisch dat mensen zeggen: 

maar die channelingen brengen me heel veel goeds. Die brengen me heel veel 
liefde en ik luister er graag naar. En is daar dan ook iets mis mee? Nee. Helemaal 

niet. Want je luistert en hoort datgene aan, wat voor jou bekrachtigend is. 
Op het moment dat je de channeling heel erg voelt dat die vanuit jezelf gaat 

komen, het gaat om het waarnemingsprincipe hè, want dat is de grondslag van 
alles. Het uitgangspunt van de channeling, en niet van de mensen, die die 

channeling geven hoor, maar het uitgangspunt van wat daar achter zit is om jou af 
te leiden naar de energie van waar het vandaan komt. Dat je met de kracht van je 

voorstelling, dus je” imagination power”, dus dat je daarmee, want dat is de mind 

over matter waar we het aldoor met elkaar over hebben, dus in feite je kracht in je 
schepping weg projecteert naar iets anders. En op het moment, voordat je de 

channeling leest of terwijl je hem leest, dit heel erg uit jezelf kunt voelen komen, 
dan maak je al een bypass. Het is puur energetisch werk dit. 

 
=========================/ /========================= 

Arjan: Zij is ook één van de overlevenden zeg maar, die black goo ingespoten 
hebben gekregen en ze praat er ook over. Hoe dat allemaal ging. 

Martijn: Ja je kunt het zien als een soort protocol. Dat kennen we misschien wel 
als medicijn, een narcosemiddel, dat besproken werd bij Michael Jackson, die nam 

het middel in om te kunnen slapen. De werking van protocol komt heel erg overeen 
met bepaalde eigenschappen van black goo. Black goo is een artificieel 

bewustzijnsveld, dat zich hecht aan de cellen van het fysieke lichaam. En 
aangezien dit niet het fysieke lichaam is, maar een kloonrealiteit die we als zodanig 

wel ervaren, heeft black goo hier ook helemaal geen invloed op dit lichaam. 
Wat er gebeurd is, het presenteert zich hier maar het is áchter de schermen 

aanwezig. 

En black goo is ook heel bijzonder, want als je met de Original black goo krijgt te 
maken zul je zien dat het wit is. Het is wit en een melkachtige substantie, wat een 
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beetje net karnemelk is als je het een paar dagen laat staan. Als je het een dag laat 
staan wordt karnemelk een beetje gelig en die kleur heeft het. 

 
Arjan: Oké. Ik ben in aanraking gekomen met het concept black goo via Harald 

Kautz Vella en die zegt dat er 2 soorten black goo zijn. Dus de originele van de 
aarde, hij zegt min of meer de Akasha kronieken, dat is het fysieke geheugen van 

de planeet. Als dat op de planeet aanwezig is dan kan ook het huwelijk tussen 
materie en geest plaatsvinden. En dat is fantastisch op het moment dat je daar 

mee in aanraking komt. En er is door artificiële intelligentie geïnvaseerd black 
goo en wat is dan dat witte, oorspronkelijke wat jij benoemt? 

Martijn: Dus even terug naar hier, er is een black goo wat artificieel is en wat 
oorspronkelijk van de aarde is. Dat is wat je zegt? 

 
Arjan: Ja. Klopt dat met jouw perceptie trouwens? 

Martijn: Nee, maar vanuit hier bekeken wel. Dat is steeds de laag, Van hieruit 

bekeken klopt het, maar deze realiteit is een onderdeel van een artificiële wereld 
en als zodanig is dus de ene black goo en de andere black goo, waar Harald over 

spreekt, een onderdeel van een duaal black goo systeem, die samen bij elkaar uit 
één bron voortkomen om hier beide realiteiten in stand te houden. 

(Arjan: ja duaal). Ja het is duaal, dan gaan we direct al in mee. Het klopt dus 
allemaal, het is ook zo dat deze planeet, waar wij nu dus op leven, die onderdeel is 

van een neuraal insertieprogramma, dus wel degelijk echt een organische 
realiteit is. Het is een organische wereld. In die organische wereld is dus ook 

geheugen nodig. Geheugen, een databank van hoe dat leven in elkaar zit. En dat 
leven, hoe dat in elkaar zit, dat noemen we daar dan de natuurlijke black goo en 

we hebben dan de artificiële black goo. Maar als je achter deze schillen kijkt, er 
doorheen gaat, kom je er achter dat beide uit hetzelfde concept weg komen, uit de 

artificiële groep. 
 

Arjan: En kun je iets vertellen van hoe dat ging? Ik bedoel, kun je vertellen waar 

je was. Of je gewoon een injectiespuit in je kreeg? Wat voor ervaring dat was? 
Martijn: Ja, ik ga er één delen. Je kunt je voorstellen in een gigantisch complex. 

Een complex, dat bestaat uit 4 verdiepingen, denk ik, als een heel groot ziekenhuis 
complex. Ontzettend modern gebouwd, heel anders dan wat wij hier bouwen. Een 

wereld waar, zodra je daarbinnen bent ….. ik ben daar dus ook letterlijk ontwaakt, 
wakker geworden in dat lichaam. Dat is een enorm concept waar we allemaal mee 

te maken hebben, dat is een 5dimensionaal fysiek lichaam, het is dus gewoon een 
fysieke werkelijkheid zoals wij hier nu ook zitten, alleen ons vermogen is 

5dimensionaal. En daar is de artificiële bewustzijnsgroep, die o.a. valt onder de 
Annunaki groepen, Draconische groepen en nog een paar andere groepen. Daar lig 

je aan een apparatuur, een apparaat dat niet als zodanig als een apparaat gezien 
wordt. Op het moment dat je het ervaart voel je dat er een bewust wezen aan je 

gekoppeld zit. En het gebeurde bij mij in deze ervaring en het gebeurt eigenlijk 
voortdurend in dat soort ervaringen, gaat er een lichtbuis hier in de arm (holte 

binnenkant van de arm) naar binnen toe en die lichtbuis heeft direct contact door 
zich te hechten aan de binnenkant van de ader. 

 

Arjan: Lichtbuis klinkt ook als niet fysiek. 
Martijn: Het is gewoon een fysiek buisje, maar het straalt licht uit en daar vloeit 
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vloeistof in. Vloeistof, dat zodra het contact maakt – zo werkt het dus bij mij – 
wordt het hele neurale systeem, dus het hele neurologische systeem inclusief het 

brein, perceptie, hoe je interpreteert, hoe je de realiteit ziet, je gevoelens, je 
persoonlijkheid, alles wordt gewist en overgenomen. Als een toxische injectie zeg 

maar. En dat is een programma wat enorm sterk is en zodra je met het programma 
te maken krijgt, is er in je lichaam een heel kort moment dat het vermogen, dat 

achter het 5dimensionale wezen ligt, even aangaat. En daar ben ik dus ook 
doorheen gegaan. 

Ik heb zoveel in die werkelijkheid gezien, tot in details eigenlijk, en ik ben er zo 
ontzettend door te grazen genomen, dat ik dus deed wat ik gewoon doe, omdat ik 

vond dat ik het recht heb en ik vind dat nog steeds als wezen van vrije wil, dat ik 
het recht heb te doen wat ik wil. Zodra die programma's worden ingevoegd ervaar 

je dus lijden. En wordt je geheugen dus gewist. 
Dus ik heb daar een bepaalde techniek in ontdekt om dat geheugen intact te 

houden. 

Nou dat is dus kort gezegd waarom ik die ervaringen weet, omdat ik ze weet te 
herinneren. Het is dus niet een herinnering, die ineens plotseling binnenkomt, maar 

die herinnering is veel helderder, veel helderder dan wat ik nu kan vertellen wat ik 
vandaag allemaal gedaan heb. 

En dat maakte ik dus van kinds af aan mee, ik spreek er ook al van kinds af aan 
over. Ik heb er ook heel veel verslagen van gemaakt, ik heb mijn ouders daar ook 

veel over verteld. En ik wist ook, omdat ik veel andere mensen tegenkwam en ook 
met die artsenteams veel heb gesproken, en in die wereld ook Siriaanse en 

Pleiadische mensen gelijk aan ons, daar ook ben tegengekomen, viel alles eigenlijk 
ook tezamen, dus ook het hele buitenaardse fenomeen en het concept van wat er 

dus gebeurt. 
 

Arjan: Was je dan gewoon ontvoerd? Een nachtje weg? Of was je maanden weg? 
Hoe moet ik me dat voorstellen? 

Martijn: Deze ervaring waar ik het nu over heb is een moment van het 

bewustzijn, dus dit brein hier wat geïnstrueerd wordt door een ander brein, en in 
dat brein werd ik wakker. 

Het speelt zich dus niet in deze werkelijkheid af, deze werkelijkheid speelt zich in 
dat brein af. Dat is één. En dan zijn er ook nog heel wat ontvoeringen, kidnap 

processen. Kidnap processen waarvan ik denk, als ik zeg dat 80% van de 
ontvoeringen en kidnap processenprogramma’s zijn, die o.a. behoren bij door- 

geëvolueerde MK Ultra programma's. Om de mensen de hoax voor te houden, dat 
ze ontvoerd zijn. En ook daar ben ik doorheen gegaan. Dus ik heb een extreme, 

extreme kindertijd gehad. (Arjan: ongelooflijk, ja). 
En ik heb mijn hele leven geweten dat dat precies zo gebeurde, zodat ik die kracht 

in mezelf naar voren haalde, omdat ik dat dus in een later stadium zou gaan 
bespreken. En ik ben behoorlijk tegengewerkt met programma's om daar niet over 

te spreken. Mijn familie is daar getuige van. 
 

=========================/ /========================= 
Martijn: In feite is datgene... want dit is allemaal oppervlakte werk. Voor mensen 

die er al heel diep mee bezig zijn die zeggen: kom op jongens ga er eens de diepte 

mee in. Hopla gooi die registers eens open. Ja dat doen we ook. Maar we blijven 
het wel met beleid doen en vanuit respect. Want het is heel belangrijk om de 
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teugels in handen te houden in dit programma, want als je met dit onderwerp ook 
naar buiten toe gaat treden en je houdt daar niet de kracht in van liefde en respect, 

dan ga je dus in dat programma mee en dan word je dus geprogrammeerd. 
En daarom is het ook dat ik helemaal begonnen ben met het verhaal, eerst 

even gewoon rustig spreken over buitenaardse ontvoeringen, over 
buitenaardse hybridisatie processen, over de machten op de aarde, over 

Reptiliaanse velden, ook over seksualiteit, want het hoort er allemaal bij. 
Over geldsystemen, wat erachter zit en hoe we het anders kunnen doen, vooral de 

kracht van wie we zijn, liefde die we uitstralen, hoe we communiceren met dieren. 
Om allemaal metaforen naar voren te halen die werkelijk zijn om in het 

onderbewuste en in het bewuste een verbinding te krijgen en dan een sprong te 
kunnen maken naar al die andere thema's. 

Het is echt nodig om het op deze manier te doen. Rustig aan, maar wel met heel 
veel plezier. 

Ik geniet er zelf ook heel erg van. En er zijn zoveel mensen met deze onderwerpen 

bezig en die mensen staan ook te popelen om hun ervaringen te delen. En volgens 
mij, en daar hebben we het ook wel eens over gehad, is dit een podium voor alle 

mensen. Ik zit hier steeds, maar vooral ook, laat mij eens een keer daar zitten 
(Martijn wijst de zaal in) en kom ook je verhaal eens doen. Want het is zo 

belangrijk dat wij daar gemeenschappelijk mee omgaan want dan bekrachtigen wij 
elkaar. Dan zetten we het ook vanuit een andere richting neer. Dat is echt nodig. 

Dus diegene die zich geroepen voelt, neem contact op met Earth Matters, meld je 
aan en ga eens in overleg met wat je zou willen delen. Doe lekker mee. 

 
Arjan: Van harte welkom. 

Kunnen wij even naar videootje 6, dan gaan we het even over hologrammen 
hebben. Dan zien we even een heel kort filmpje over wat er nu in het publieke 

domein is aan mogelijkheden. 
Video van een hologram wordt getoond. 

 

=========================/ /========================= 
Tweede verschillende systemen.  

Het ene is het scheppend wezen.  
En het andere is het lichaam, fysiek in dit geval.  

Weet, heel diep in je eigen database, dat de organische zielen familie geen 
biologische lichamen kent.  

Niets.  
Absoluut niet.  

Alles wat biologisch is, is een onderdeel van een kloon wereld.  
Alle wezen die de mens onderzoeken, ufo-ontvoering doen, buitenaardse 

ontvoeringen wereldwijd, daarvan zeggen ze dat het op zielsniveau is 
afgesproken.  

Maar dat is niet waar.  
Want er zijn geen scheppende rassen die interesse hebben in hoe ons fysieke 

lichaam in elkaar zit, omdat zij eigenlijk weten wie wij zijn.  
Zij hoeven ons niet te onderzoeken.  

Dit is dus het scheppende lichaam en dat is het fysieke lichaam.  

Dat loopt hier dus doorheen.  
Ik sta hier even als voorbeeld.  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 63 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Het fysieke lichaam is allemaal atomen die trillen op een bepaalde frequentie tegen 
elkaar aan.  

Daarom krijg ik een verdichting.  
In dit programma, dit hele programma, dit fysieke lichaam, morfische veld, wordt 

aangestuurd door het brein hier.  
In dit brein liggen de bouwstenen en de mastercellen in het midden van de epifyse 

(pijnappelklier).  
En daarin ligt een bouwsteen van een heel systeem van wie ik zou moeten denken 

dat ik ben.  
  

Dus als ik niet bezield zou zijn, en ik zou er nu uit gaan, ik zou in staat zijn door te 
praten, dan zie ik mij alleen nog verschuiven naar Martijn terug.  

Zou ik getraumatiseerde mensen te zien krijgen.  
Met tekorten en niet durven praten, et cetera, et cetera.  

Dan krijg ik dus die rol te zien, want die komt van mijn ouders mee, die durven dat 

niet.  
Dus dat zou ik die rol worden, maar doordat ik vanuit mijn wezen spreek, spreekt 

mijn wezen dwars door die atomen heen.  
En zit mijn wezen, wat tussen de atomen in loopt, gevlochten zit, die spreekt dus 

nu en die beïnvloedt als het ware, spreekt, het galactische wezen spreekt dus 
dwars door de persoonlijkheid heen.  

 
=========================/ /========================= 

Ik heb in deel 1 iets verteld over ontvoeringen. Dat ik als kind veelvuldig werd 
meegenomen tegen mijn zin in. En ik heb al die onderwerpen bewust aangeraakt 

om het los te maken. Om het thema los te maken. Ik heb daar tientallen jaren heel 
rustig mee gewacht en vooral de laatste 15 jaar heb ik er heel veel onderzoek naar 

gedaan. Ook onderzoek naar gedaan hoe het thema buitenaardse ontvoeringen, 
multidimensionale werkelijkheden, kwantumfysica, neurowetenschappen, hoe dat 

allemaal in verhouding tot elkaar maar ook los gepresenteerd 

wordt op deze planeet. Bewust....los als allemaal flarden. Ieder heeft zijn eigen 
onderzoek en dat is ook goed. Maar ik heb in dat onderzoek wel gemerkt, dat de 

mensen die juist heel veel onderzoek doen naar het onderwerp buitenaardse 
ontvoeringen, buitenaards contact, contact met multidimensionale 

werkelijkheden, dat de mensen die daar mee bezig zijn daar een bepaalde vorm 
aan hebben gegeven en daar zo aan verkleefd zitten, dat daar nagenoeg gewoon 

geen opening meer is om vanuit een ander paradigma nog eens te kijken. 
Want stel je voor dat ik het mis heb, wie ben ik dan om te zeggen ”... 

nee...nee...want ík weet het?” 
Nee, het gaat erom dat we gaan onderzoeken dat we in een soort 

hologrambewustzijn zitten, een neuroprojectie wat een onderdeel is van dat 
scheppingsplan, waar andere wetten zijn, waar andere histories zijn, waar andere 

gevoelens zijn, maar waar wel alles mogelijk is, zelfs tegenovergestelde situaties. 
Het is een paradox wat dan eigenlijk niet kan volgens onze mind, menselijk, maar 

wat voltrekt en juist een onderdeel is om de mensen tegen elkaar op te zetten, 
in de overtuiging dat het alleen maar zo kan zijn, zoals jij het verteld. 

En dat heb ik ontdekt in de afgelopen 15 jaar, dat er een hele moeizame groep op 

de aarde is, die zichzelf ufo-onderzoekers noemen. Maar wanneer ben je 
onderzoeker...op het moment dat je het ook blijft doen. Dat je niet blijft 
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vasthouden. 
  

We gaan op de aarde een onvoorstelbaar grote verandering meemaken, we zitten 
er al in. 

Er is een enorme verandering gaande in het neurosysteem van de mens, het 
neurologische systeem, niet alleen in het fysieke maar juist buiten het fysieke. En 

er wordt alles uit de kast gehaald om de mensen in de pas te houden, d.m.v. angst 
en blijven laten denken dat ...”naja, ik moet het dan toch maar wel of niet 

doen”...De mensen te laten denken dat ze moeten kiezen op basis van dat wat van 
er van buiten komt, of ons de keuze vanuit ons eigen vermogen dus niet te laten 

ontstaan. 
 

=========================/ /========================= 
Ik heb dat als mijn kind zijn allemaal meegemaakt, contacten met zéér 

geavanceerde rassen, wezens die súper geëvolueerd zijn, waar de wetten zoals wij 

dat herkennen en kennen van de fysica, totaal níet aan de orde zijn, helemaal niet. 
Wezens die zich onttrekken aan ruimte, zoals wij dat zien…zich onttrekken aan 

tijd, letterlijk en ook met hun vermogen van hoe ze óns waarnemen, óns kunnen 
veranderen en aanpassen, dat is belangrijk. Die ervaringen die ik daar in mijn 

kindertijd heb gehad, waren hoofdzakelijk gebaseerd tot aan mijn negende jaar op 
artificiële rassen, dat zijn súper biologische wezens, écht biologisch. Hebben de 

volledige zeggenschap vanuit hun mind en hun boardcomputer, om invloed te 
hebben, ook op hun eigen lichaam, waarmee ze zich aan kunnen passen, kunnen 

veranderen van vorm. Ze kunnen uit deze dimensie zich terugtrekken, of beter 
gezegd, in een intermoleculaire ruimte zich terugtrekken. Dus tussen de moleculen, 

dus andere lichtcoderingen. Deze wezens zijn veelal bijdragend, ik kan niet zeggen 
liefdevol, zij vinden van wel, maar vanuit ons paradigma is dat geen liefde, maar ze 

zijn dienstbaar. Ze staan de mensheid ten dienste om te ondersteunen in het 
evolutieproces, maar ze hebben een ander historie. Ze hebben een héle andere 

achtergrond. En dat is voor ons als mensen met een emotie en empathisch 

vermogen is dat waarneembaar, dat wij dus niet gezien worden, waargenomen 
door hén, met hetzelfde gevoel van liefde, van binnenuit, dus we worden niet 

gezien in onze essentie, we worden dus ook als wezens op deze manier 
behandeld.  Daar heb ik al over gesproken, over de veelvuldige ontvoeringen, ook 

daarover zijn héél veel verschillende verhalen. Over dat er ontvoeringen bestaan 
die je hebt afgesproken op ziels niveau, over ontvoeringen die níet zijn 

afgesproken, die tegen je wil in gaan. Er zijn mensen die zeggen dat kán niet, wij 
zijn wezens van vrije wil en ik gooi alles in een keer omver door te zeggen, wij 

hebben géén vrije wil in dit model. 
En dat is wel eens heftig. Omdat het lijkt maar dat kán helemaal niet. 

Maar dat heeft te maken met het feit dat we het model niet hebben onderzocht. 
We hebben niet in de spelonken gekeken van dit model. 

En doordat we daar niet in kijken, blijven we in de overtuiging hangen, dat we een 
vrije wil hebben, terwijl het ons allemaal overkomt en dan ís het geen vrije wil. 

Vrije wil ontstaat op basis bij de gratie dat je een keuze hebt. Een keuze in 
transparante zaken, een keuze van oké...ik doe het wel of niet. 

Er is een ongeschreven wet in het universum, in het scheppersveld, in het veld van 

liefde en creatie, dat als de mens in contact komt met scheppende wezens, met 
wezens van liefde, die de historie van de mensheid kennen. Als er contact komt en 
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dat contact is er her en der behoorlijk, dan is het een claim die de mens kan 
leggen, vanuit liefde, van laat mij maar zien waar jij vandaan komt…vertel het 

maar. En laat ook zien vanuit welke kracht je dit doet. 
En dat heeft te maken met de rol van wie de mens is. Ik heb weleens gezegd, wij 

zijn een soort koninklijk ras, niet van de familie die in Drakensteyn woont 
(...lach)..een ander ras en dat heeft met liefde te maken. 

Wij zijn een beschaving in het universum die overal wordt gezien en gekend en van 
de historie bekend is in het scheppersveld en worden bezocht door rassen die die 

historie niet kennen, dat zijn de artificiële cyborg realities. Dus echt cyborg 
wezens met een zelflerend neuraal systeem, komen we allemaal nog wel op uit. 

Deze die erkennen ons niet omdat ze ons niet kunnen zien. 
Die kennen de historie dus ook van ons niet in die zin en hebben ook niet dezelfde 

verantwoordelijkheid in het kosmisch antwoord door te zeggen waar ze vandaan 
komen, ze kunnen er dus ook letterlijk op los liegen. En dat doen ze ook! 

 

=========================/ /========================= 

20160407-MvS-Lezing-nr-6-Rijswijk. 
 
Dus laten we gewoon vooral open staan voor alles wat er de revue passeert en 
waarom ik dat op dit moment zo zeg, dat zal kennelijk nodig zijn. 

Het intergalactisch hartbewustzijn is daarbij dan ook het centrale thema. 
Mensen die al vaker met het onderwerp buitenaardsen kwesties bezig zijn, 

paranormale ontdekkingen, interdimensionale ervaringen, mensen die bezig zijn 
met de Galactische Federatie, mensen die met ufo's bezig zijn, buitenaardse 

ontvoeringen tegen de toestemming van de ziel, het maakt eigenlijk niet 
uit...hybridisering processen. 

Om in dat hartbewustzijn te komen betekent dan dus gewoon dat we alles op 
losse schroeven zetten en durven te zeggen van; stel nou dat het allemaal niet zo 

is. Dus ook de buitenaardse ontvoeringen etc. Want waar wij op het punt staan 
terecht te komen op dit moment en de afgelopen 6 jaar is dat heel heftig 

geworden, is dat wij gaan ontdekken dat de lichamen waar wij op dit moment deel 

van nemen, althans dat we er met ons bewustzijn aan gekoppeld zitten, 
dat die lichamen die wij dus nu bewonen, biologisch, al het resultaat zijn van een 

kloon programma. 
En dat dat kloon programma waar we nu met z'n allen voor waken, wat we zien 

gebeuren in de genetica, dat die mensen/ dieren die worden gekloond, dat het 
allemaal langzamerhand wordt geïntroduceerd, bewust, door de wetenschappers, 

om te zorgen dat er een bepaalde ethische waarde ontstaat waardoor mensen 
zeggen van....acceptabel...we gaan steeds meer naar het bewustzijn toe, 

langzamerhand, dat datgene waar wij in wonen, ons lichaam, dat dat al een 
onderdeel is van een heel groot multidimensionaal programma, waar wij gewoon 

simpelweg de vermogens niet voor hebben om dat in een keer te doorzien. Nog 
geen 8% van ons fysieke DNA is operationeel, dat betekent dat 92% van ons uit 

staat en toch zitten we hier. 
En die 92% die uit staat daarvan heeft de wetenschap al een aardig beeld waardoor 

het wordt bestuurd. En waarvan de neurowetenschappers zeggen, het wordt 

bestuurd niet door het fysieke lichaam maar dat komt uit een meta fysieke 
werkelijkheid, dus een werkelijkheid die niet fysiek van aard is. En je zou dat ook 

kunnen vertalen dat deze werkelijkheid die we hier waarnemen er alleen maar is 
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doordat we maar 8% van ons DNA op dit moment beschikbaar hebben. 
En dan van die 8% DNA die aanstaat, daarvan werkt tussen de 3 tot 6 % onze 

hersenen. 
Dus we zijn echt wel minimale wezens. Ondanks dat, zijn we zo krachtig om deze 

hele wereld waar we nu in leven met elkaar, om daar zulke enórme extremen in te 
creëren, van liefde naar verdriet, van rijkdom naar armoede, van prachtige mooie 

bossen en natuur ongerept, tot enorme kunstmatige steden, het is enórm. Het is 
wónderlijk, het is echt een wonder. En het is als je het helemaal openmaakt 

helemaal geen wonder, het is een logisch gevolg van het uitschakelen van het 
vermogen van de mens.   

 

 
14 

=========================/ /========================= 
 

Ik heb al eens eerder gezegd, ik kom met mijn bewustzijn uit de toekomst. 

Ik spreek niet, dat ik, Martijn uit de toekomst kom, dat is een groot verschil. 
Martijn is hier geboren en dit lichaam is opgebouwd uit mijn vader en moeder en 

toen ik geboren werd kreeg ik net als jullie, gelijk 40 miljard gratis trauma's cadeau 
van al mijn voorouders en van mijn ouders. En dat was heel lief van ze dat ze me 

dat gaven aan mijn lichaam, maar dat wisten ze helemaal niet. Dus ik werd 
geboren en ik had nog geen seconde geleefd en ik zat gelijk vól met 

referentiepunten, programma's en overtuigingen. Dus toen begon ik ook nog eens 
een keer te leven op basis van al die programmeringen en ik ging dus automatisch 

per ongeluk nieuwe trauma's creëren op basis van het gedrag en de bouwstenen 
van mijn fysieke lichaam. 

Dus ik was bijna vergeten dat ik ook nog eens een scheppend wezen ben. Is het te 
volgen? 

Nou, en het gaat ons dus allemáál aan. En dat bewustzijn dat heb ik altijd bij me 
gedragen en ik ben ook nooit van plan geweest om daarvan af te stappen, hoe 

lastig dat dan ook te vertalen is, omdat de wijze hoe dit brein hier denkt, dat dat 

niet onze originele manier van denken is. 
Het is een artificiële manier. Het hele beeld dat van buiten naar binnen ontstaat in 

het fysieke brein, dat hele interpretatiemodel, de software van ons brein hoe het 
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een betekenis geeft aan de realiteit, lichtcoderingen die binnenvallen, 10 
verschillende elektrische processen wordt omgezet in een 3-dimensionaal beeld, 

beelden worden onthouden, die beelden worden opgeroepen bij de eerstvolgende 
keer dat je het weer ziet en er wordt context en er worden gevoelens bij geplaatst. 

De eerste keren dat je die beelden nog niet herkent en hebt ervaren, ga je het 
waarnemen, maar de gevoelens die daarbij komen uit de bouwstenen van je 

ouders. Dus de gevoelens die je als eerste ervaart in een situatie, zijn 99% altijd 
uit het biologische lichaam en zijn dus eigenlijk verstoord met trauma uit het 

fysieke lichaam, uit het kloon programma. Dus het komt eropaan om heel goed te 
kijken, hoe je reageert. 

Die hele wetenschap, daar heb ik als kind over gesproken en in die hele 
ontvoering periode, waarin wij ook thuis als gezin in terecht kwamen, mijn 

moeder werd er ook gewoon in betrokken, die was behoorlijk heftig. Ik heb al eens 
gezegd in een van die andere lezingen en het gaat dus niet over het verhaal van 

mij in dit geval, maar het gaat eventjes over de inhoud van die ontvoeringen, om 

iets onderuit te halen, wat in feite onze ontwikkeling ernstig ondermijnt. 
Buitenaardse rassen die de mensheid bezoeken, openlijk, die dat doen ten gunste 

om mensen te healen, die mensen ontvoeren tegen hun zin in, met de 
boodschap..."maar we doen dit omdat je ons kindje draagt"....en je hybridekind 

wordt meegenomen naar een andere wereld…"we hebben dit op ziels niveau 
afgesproken", alles wat je daarom heen kunt draaien, zijn allemaal manipulaties en 

misleiding.  
 

 
15 

Dat is in ieder geval heel belangrijk. 
En dat betekent dat er heel veel omvalt en dat er heel veel mensen het niet leuk 

vinden dat ik dat zeg, want waar haal ik de brutaliteit vandaan.  
Ik zeg steeds, ik spreek op basis van mijn eigen ervaringen en informatie.  

Wat er aan de hand is, dat er verschillende velden zijn van schepping, er zij 
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verschillende velden en verschillende realiteiten en universa in het oorspronkelijk 
goddelijk bewustzijn van oorsprong.  

En als je dat eventjes in tweeën bekijkt, het zijn er niet twee maar het zijn veel 
meer velden. Je hebt één veld, dat is het veld van heelheid en verbinding, dat is 

gewoon in het universum voortdurend aanwezig. 
En terwijl daar miljarden andere werkelijkheden en dimensies/ universa doorheen 

lopen, lopen daar ook andere velden doorheen, dat zijn interceptie dimensies, die 
zijn dus gecreëerd door kunstmatige rassen, 100% technologisch van aard, zelf 

neuraal lerend en worden geïnstrueerd door dat veld van bewustzijn, dat is een 
computertechnologie, maar heel anders dan wij hier kennen.  

Die werkelijkheid die mengt zich met de mens.  
Die heeft de mens ook creëert, fysiek, waar wij ook een onderdeel van zijn.  

En deze wezens die hebben een programma met de mens haar bewustzijn.  
Dus niet met hun lichamen, die lichamen zijn eigenlijk om ons bewustzijn te willen 

vasthouden.  

Om ons daarin te vangen en vervolgens ons bewustzijn te ontwikkelen volgens de 
normen en waarden van principe van het artificiële/ kunstmatige veld. 

 
=========================/ /========================= 

Dus laten we gewoon vooral open staan voor alles wat er de revue passeert en 
waarom ik dat op dit moment zo zeg, dat zal kennelijk nodig zijn. 

Het intergalactisch hartbewustzijn is daarbij dan ook het centrale thema. 
Mensen die al vaker met het onderwerp buitenaardsen kwesties bezig zijn, 

paranormale ontdekkingen, interdimensionale ervaringen, mensen die bezig zijn 
met de Galactische Federatie, mensen die met ufo's bezig zijn, buitenaardse 

ontvoeringen tegen de toestemming van de ziel, het maakt eigenlijk niet 
uit...hybridisering processen. 

Om in dat hartbewustzijn te komen betekent dan dus gewoon dat we alles op 
losse schroeven zetten en durven te zeggen van; stel nou dat het allemaal niet zo 

is. Dus ook de buitenaardse ontvoeringen etc. Want waar wij op het punt staan 

terecht te komen op dit moment en de afgelopen 6 jaar is dat heel heftig 
geworden, is dat wij gaan ontdekken dat de lichamen waar wij op dit moment deel 

van nemen, althans dat we er met ons bewustzijn aan gekoppeld zitten, 
dat die lichamen die wij dus nu bewonen, biologisch, al het resultaat zijn van een 

kloon programma. 
En dat dat kloon programma waar we nu met z'n allen voor waken, wat we zien 

gebeuren in de genetica, dat die mensen/ dieren die worden gekloond, dat het 
allemaal langzamerhand wordt geïntroduceerd, bewust, door de wetenschappers, 

om te zorgen dat er een bepaalde ethische waarde ontstaat waardoor mensen 
zeggen van....acceptabel...we gaan steeds meer naar het bewustzijn toe, 

langzamerhand, dat datgene waar wij in wonen, ons lichaam, dat dat al een 
onderdeel is van een heel groot multidimensionaal programma, waar wij gewoon 

simpelweg de vermogens niet voor hebben om dat in een keer te doorzien. Nog 
geen 8% van ons fysieke DNA is operationeel, dat betekent dat 92% van ons uit 

staat en toch zitten we hier. 
En die 92% die uit staat daarvan heeft de wetenschap al een aardig beeld waardoor 

het wordt bestuurd. En waarvan de neurowetenschappers zeggen, het wordt 

bestuurd niet door het fysieke lichaam maar dat komt uit een meta fysieke 
werkelijkheid, dus een werkelijkheid die niet fysiek van aard is. En je zou dat ook 
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kunnen vertalen dat deze werkelijkheid die we hier waarnemen er alleen maar is 
doordat we maar 8% van ons DNA op dit moment beschikbaar hebben. 

En dan van die 8% DNA die aanstaat, daarvan werkt tussen de 3 tot 6 % onze 
hersenen. 

Dus we zijn echt wel minimale wezens. Ondanks dat, zijn we zo krachtig om deze 
hele wereld waar we nu in leven met elkaar, om daar zulke enórme extremen in te 

creëren, van liefde naar verdriet, van rijkdom naar armoede, van prachtige mooie 
bossen en natuur ongerept, tot enorme kunstmatige steden, het is enórm. Het is 

wónderlijk, het is echt een wonder. En het is als je het helemaal openmaakt 
helemaal geen wonder, het is een logisch gevolg van het uitschakelen van het 

vermogen van de mens.   
 

     
16 

 

=========================/ /========================= 
 

Ik heb al eens eerder gezegd, ik kom met mijn bewustzijn uit de toekomst. 
Ik spreek niet, dat ik, Martijn uit de toekomst kom, dat is een groot verschil. 

Martijn is hier geboren en dit lichaam is opgebouwd uit mijn vader en moeder en 
toen ik geboren werd kreeg ik net als jullie, gelijk 40 miljard gratis trauma's cadeau 

van al mijn voorouders en van mijn ouders. En dat was heel lief van ze dat ze me 
dat gaven aan mijn lichaam, maar dat wisten ze helemaal niet. Dus ik werd 

geboren en ik had nog geen seconde geleefd en ik zat gelijk vól met 
referentiepunten, programma's en overtuigingen. Dus toen begon ik ook nog eens 

een keer te leven op basis van al die programmeringen en ik ging dus automatisch 

per ongeluk nieuwe trauma's creëren op basis van het gedrag en de bouwstenen 
van mijn fysieke lichaam. 

Dus ik was bijna vergeten dat ik ook nog eens een scheppend wezen ben. Is het te 
volgen? 

Nou, en het gaat ons dus allemáál aan. En dat bewustzijn dat heb ik altijd bij me 
gedragen en ik ben ook nooit van plan geweest om daarvan af te stappen, hoe 

lastig dat dan ook te vertalen is, omdat de wijze hoe dit brein hier denkt, dat dat 
niet onze originele manier van denken is. 

Het is een artificiële manier. Het hele beeld dat van buiten naar binnen ontstaat in 
het fysieke brein, dat hele interpretatiemodel, de software van ons brein hoe het 

een betekenis geeft aan de realiteit, lichtcoderingen die binnenvallen, 10 
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verschillende elektrische processen wordt omgezet in een 3-dimensionaal beeld, 
beelden worden onthouden, die beelden worden opgeroepen bij de eerstvolgende 

keer dat je het weer ziet en er wordt context en er worden gevoelens bij geplaatst. 
De eerste keren dat je die beelden nog niet herkent en hebt ervaren, ga je het 

waarnemen, maar de gevoelens die daarbij komen uit de bouwstenen van je 
ouders. Dus de gevoelens die je als eerste ervaart in een situatie, zijn 99% altijd 

uit het biologische lichaam en zijn dus eigenlijk verstoord met trauma uit het 
fysieke lichaam, uit het kloon programma. Dus het komt eropaan om heel goed te 

kijken, hoe je reageert. 
Die hele wetenschap, daar heb ik als kind over gesproken en in die hele 

ontvoering periode, waarin wij ook thuis als gezin in terecht kwamen, mijn 
moeder werd er ook gewoon in betrokken, die was behoorlijk heftig. Ik heb al eens 

gezegd in een van die andere lezingen en het gaat dus niet over het verhaal van 
mij in dit geval, maar het gaat eventjes over de inhoud van die ontvoeringen, om 

iets onderuit te halen, wat in feite onze ontwikkeling ernstig ondermijnt. 

Buitenaardse rassen die de mensheid bezoeken, openlijk, die dat doen ten gunste 
om mensen te healen, die mensen ontvoeren tegen hun zin in, met de 

boodschap..."maar we doen dit omdat je ons kindje draagt"....en je hybridekind 
wordt meegenomen naar een andere wereld…"we hebben dit op ziels niveau 

afgesproken", alles wat je daarom heen kunt draaien, zijn allemaal manipulaties en 
misleiding.  

 

 
17 
 

Dat is in ieder geval heel belangrijk. 
En dat betekent dat er heel veel omvalt en dat er heel veel mensen het niet leuk 

vinden dat ik dat zeg, want waar haal ik de brutaliteit vandaan.  
Ik zeg steeds, ik spreek op basis van mijn eigen ervaringen en informatie.  

Wat er aan de hand is, dat er verschillende velden zijn van schepping, er zij 
verschillende velden en verschillende realiteiten en universa in het oorspronkelijk 

goddelijk bewustzijn van oorsprong.  
En als je dat eventjes in tweeën bekijkt, het zijn er niet twee maar het zijn veel 

meer velden. Je hebt één veld, dat is het veld van heelheid en verbinding, dat is 
gewoon in het universum voortdurend aanwezig. 

En terwijl daar miljarden andere werkelijkheden en dimensies/ universa doorheen 
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lopen, lopen daar ook andere velden doorheen, dat zijn interceptie dimensies, die 
zijn dus gecreëerd door kunstmatige rassen, 100% technologisch van aard, zelf 

neuraal lerend en worden geïnstrueerd door dat veld van bewustzijn, dat is een 
computertechnologie, maar heel anders dan wij hier kennen.  

Die werkelijkheid die mengt zich met de mens.  
Die heeft de mens ook creëert, fysiek, waar wij ook een onderdeel van zijn.  

En deze wezens die hebben een programma met de mens haar bewustzijn.  
Dus niet met hun lichamen, die lichamen zijn eigenlijk om ons bewustzijn te willen 

vasthouden.  
Om ons daarin te vangen en vervolgens ons bewustzijn te ontwikkelen volgens de 

normen en waarden van principe van het artificiële/ kunstmatige veld. 
 

=========================/ /========================= 
Maar goed, wat ik daarover wil vertellen is, dat die ontvoeringen allemaal werden 

uitgevoerd, door artificiële rassen. En ik ben meegenomen naar andere werelden, 

naar andere sterrenstelsels, met mijn volledig bewustzijn open en ik kwam 
gewoon terug zonder dat dat gewist werd. Alles werd eraan gedaan om in mijn 

brein te wissen wat er gewist zou moeten kunnen worden. Omdat ik van tevoren 
wist, wat er allemaal zou gebeuren, was ik daarop voorbereid, dus ik ben daarin 

gemarteld met hele speciale nanotechnologie, eigenlijk zijn het artificiële delen 
die door het fysieke lichaam, als…ik noem het maar hele kleine, het zijn parasitaire 

wormpjes, die door mijn lichaam heen gingen en ik kon ze zien. Mijn ogen werden 
schermen en ik kon ze zien, ik heb er tekeningen van gemaakt van wormpjes die in 

mijn systeem aanwezig waren met een zuiver artificieel krachtig bewustzijn, die 
mijn fysieke lichaam, opdrachten gaven door pakketten aan informatie in mijn 

neurologische systeem te duwen. 
Dus in mijn neuronen eigenlijk aanpassingen verrichtten. De receptoren van het 

neurologische systeem verplaatste dat dus door mijn hele lichaam, kwamen in mijn 
hersenen en daardoor werden de beelden uitgevouwen. Het was behoorlijk pittig. 

Ik heb heel veel verhalen gehoord van buitenaardse rassen, die in het 

gevoelsbewustzijn van ons aanpassingen kunnen verrichten, waardoor wij ze 
ervaren als zachtaardig, liefdevol…je voelt dan je eigen gevoelens hè...die worden 

geprojecteerd, dus die worden uitgelezen uit het neurosysteem, worden alle data 
uitgelezen en worden eigenlijk als een spiegel voorgehouden, waarin je dus de 

liefde van een ander, ervaart als van een ánder, maar het is eigenlijk je eigen 
innerlijke liefde. En dat doen ze ook met angst, alle angsten die we ervaren in ons 

leven, waar we dus ook écht over dienen te praten en alle angst die er wereldwijd 
wordt gebracht, is eigenlijk allemaal gebaseerd op je innerlijke trauma's, hier in het 

hier en nu, wordt uitgelezen en ingezet, en in feite ontvang je je eigen trauma en 
pijnpunten. Dat doen ze op een buitengewoon slimme manier. 

 
=========================/ /========================= 

Martijn: Normaal gesproken wordt het in je geheugen gewist. Dat komt doordat 
we nog niet voldoende aanwezig zijn in het lichaam. Ik ben voldoende aanwezig in 

mijn lichaam om me die zaken te kunnen herinneren. Het heeft te maken met de 
buitenaardse ontvoeringen, manipulaties, mindcontrol, ik kan met dat letterlijk 

herinneren. 
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18 

 

=========================/ /========================= 

Martijn: Ja, ja. 
Het waren geen beschavingen die nochtans een idee hadden om mij op een heel 

aardige manier te behandelen. Nee. 
Arjan: Die jou meenamen ook niet? Dat waren echt ontvoeringen? 

Martijn: Dat waren echt ontvoeringen, ja. 
We komen dus in de richting van mindcontrol, zeer geavanceerde paramilitaire, 

geheime krijgsmacht afdelingen, dit is gigantisch. 
Arjan: Stonden die dan ook onder controle van die kunstmatige intelligentie 

waarvan jij zegt dat dat de maan dat eigenlijk is? De maan is eigenlijk een 
kunstmatige intelligentie? 

Martijn: Ja, ja. 
Arjan: Die paramilitaire groepen stonden onder controle eigenlijk van die …. 

Martijn: Het is het Annunaki bewustzijn, het Reptiliaanse bewustzijn wat in 
heeft gebroken in het brein van de mens. Is ook het Reptiliaanse gedeelte van het 

brein, waardoor er dus allerlei goocheltrucs worden uitgehaald om mensen dingen 

te laten doen, die ze niet eens willen. Maar goed het is makkelijk om dat natuurlijk 
te ontkennen. 

Arjan: En staat dat ook in verbinding met Saturnus bijvoorbeeld? David Icke die 
heeft daar heel veel over geschreven in zijn boeken, dat deze matrix een 

Saturnus/Maan matrix is. 
Martijn: Nee, nee. 

Arjan: Dat is niet zo? Heeft Saturnus nog wel een specifieke functie in het hele 
mindcontrol gebeuren wat hier uitgerold wordt? Of helemaal niet? Omdat er van 

die bijzondere hexagonale winden zijn. 
Martijn: Nee dat heeft helemaal niets met mindcontrol te maken..... dat heeft er 

wel mee te maken, alles heeft uiteindelijk met elkaar te maken maar dat heeft er 
niet per definitie mee te maken. 
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19 
=========================/ /========================= 

Martijn: Ik vind wel, dat mensen daar best iets over mogen zeggen. Het is alleen 
de vraag, is het een verkeerd spoor of niet? Ik denk als je gewoon in het veld kijkt 

op dit moment en ik heb wel recht van spreken om daar iets over te zeggen, ik heb 
de afgelopen jaren gewoon echt duizenden mensen gesproken en er zijn zeker zo'n 

18.000 mensen naar lezingen gekomen, het gaat helemaal niet om de lezingen ook 
niet om de promotie. Want het is een plek waar mensen elkaar ontmoeten en een 

plek van bekrachtiging waar mensen openlijk en vrij kunnen spreken over hun 
ervaringen. En er zijn miljoenen mensen op deze wereld die ontvoeringen hebben 

meegemaakt door buitenaardse beschavingen, die beslist niet prettig zijn. Daar 
is geen klankbord voor en ik denk dat het belangrijk is dat we naar een andere 

wereld durven gaan door er openlijk over te spreken en dan is het ook ontzettend 
belangrijk om niet te roepen van dat het nooit een bijdrage levert dan doe je 

namelijk al die mensen enorm tekort die door enorme processen zijn gegaan en 

levensvreugde vanuit een eigen vermogen hebben weten te vinden.  
En wie zijn wij dan om te zeggen dat het wel of niet werkt. Het gaat er om wat het 

iemand brengt.  
Dus misschien dat de toonzetting en de boosheid, die erin zit, ik vind het wel lief 

dat je me meneer Martijn noemt, dat je die gewoon eens gaat onderzoeken van 
waar je frustratie en boosheid zit. Want kennelijk ben je toch ergens geweest op 

een bijeenkomst en ben je toch ergens ook wel geraakt, wil je misschien iets ook 
wel verdedigen. Ik nodig je uit om die verdediging verder uiteen te zetten want je 

spreekt niet alleen voor jezelf,  
maar uiteraard nog veel meer mensen. En jij bent in ieder geval de dappere die er 

uiting aan durft te geven. En daar wil ik je wel een compliment voor geven.  
 

=========================/ /========================= 

2017 
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=========================/ /========================= 

Uit lezing van 2017 -Martijn van Staveren:  

20170404-MvS-De-aard-van-buitenaardse-werkelijkheden-deel-
1-tm-4-Zeijen-Drenthe 
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Geboorte.  
De geboorte is een compleet technologische gebeurtenis en staat haaks op wat wij 

zien met betrekking tot reïncarnatie.  
 

Op het moment van de koppeling van het kosmisch bewustzijn aan het 
holografische bewustzijn van dit universum wordt allerlei informatie toegevoegd 

die je niet hebt meegemaakt. Daar moet je tijdens je leven op aarde vrij van zien 
te komen.  

 
Martijn vertelt kort over de ontvoeringen die hij meegemaakt heeft.  

Hij wist altijd van tevoren dat het zou gebeuren door de spanning (een krachtveld) 
die zich fysiek opbouwde.  

Hij kon met zijn elektromagnetisch veld elektrische apparatuur uitschakelen en 
geeft hiermee aan dat we heel krachtige zenders en ontvangers zijn waar we veel 

meer mee kunnen doen dan dat we op dit moment kunnen vermoeden. We kunnen 

het sneller doen dan we durven dromen.  
 

De kracht in ons om negativiteit op te lossen is net zo groot en beschikbaar als de 
positieve kracht om de harmonie en de vrede, de vreugde in onszelf en in de wereld 

te vergroten. In eerste instantie in onszelf en later met elkaar.  
 

Albert Einstein deed de uitspraak: “Voorstellingsvermogen is belangrijker dan 
kennis”. (het beïnvloedt de werkelijkheid).  

 
Waarneming is de sleutel tot een groter bewustzijn om in contact te komen met 

jezelf, met geavanceerde beschavingen uit andere werelden.  
En het is de sleutel om oplossingen op aarde te laten ontstaan.  

 
Bijvoorbeeld: als je met 10.000 mensen tegelijk vanuit dezelfde intentie kijkt, dan 

wordt het thema waar je naar kijkt in beweging gezet en kan het transformeren.  

 
Dat is de kosmische wetgeving van de oorspronkelijke mens. We hebben elkaar 

daarbij nodig, het is een collectief element.  
 

We kunnen hiermee zelfs interventie plegen op andere beschavingen. Dat is 
gebeurd in andere tijden.  

We zijn scheppers!  
We schrijven altijd zelf de uitkomst.  

 
Er zijn op dit moment krachtige manipulatieve groepen actief die gespecialiseerd 

zijn om het menselijk bewustzijn te frustreren en te traineren.  
 

En wij zijn erin gespecialiseerd om dat te doorgronden door innerlijke waarneming 
zonder oordeel.  

Dit is de gouden sleutel om terug te kunnen keren naar die oorspronkelijke wereld.  
Het blijkt dat veel spirituele programma’s actief zijn, bedoeld om ons in een 

gekaderde bandbreedte te houden.  

Tegelijkertijd gaan politieke en economische structuren om. Ze zijn gerelateerd aan 
elkaar.  
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Van een oud paradigma gaan we naar een nieuw paradigma.  
We zijn geneigd om alles te classificeren in positief en negatief waardoor we groot 

deel van onszelf niet onderzoeken.  
Martijn heeft gemerkt dat er onderwerpen zijn die angst oproepen bij sommige 

mensen.  
Bij andere mensen gebeurt juist het tegendeel.  

Er zijn veel verschillende percepties. Hoe kan dit?  
Er kunnen zaken in onszelf zijn die aangeraakt worden en die aandacht behoeven.  

Zo komen we in een kosmisch bewustzijn, niet vanuit de opgebouwde 
persoonlijkheid en de persoonlijke spiritualiteit.  

Het kosmisch bewustzijn kent geen classificatie. 
 

 
21 

=========================/ /========================= 

20170205-MvS-deel4-BuitenaaardsContact-Bavel 
Ik heb als kind heel veel meegemaakt op het gebied van ontvoeringen, zoals dat 

wel wordt genoemd.  
Dat is niet zomaar iets, het is veel groter dan dat.  

Daar heb ik ook heel veel commentaar op gekregen omdat mensen het gingen 
benoemen aan de hand van wat ze denken wat het is.  

Ik noem het eigenlijk geen echte ontvoeringen.  
  

Het zijn voor mij toenaderingen vanuit andere werkelijkheden.  

Dus er zijn verschillende werkelijkheden die door elkaar heen lopenwaar 
allerlei verschillende groepen in actief zijn, waarbij het ene belang bijv. bij 

de buitenaardse ontvoeringen die ik als kind meegemaakt heb, waarbij het 
belang wat ging over mijn bewustzijn ook weer het belang is van een 

andere groep.  
  

Dat is misschien even lastig uitgelegd.  
Wij denken nu dat de Cabal (groep van de illuminatie- mijn toevoeging) wordt 

opgeruimd, ontmanteld, daar wordt veel over gepubliceerd op de alternatieve 
media.  

Er zijn heel veel Channelings en mooie berichten over. Ik vind het ook heel erg 
mooi om dat af en toe eens te lezen. Het is ook mooi en goed dat erover wordt 

geschreven. 
  

Er is ook niks verkeerds aan, maar we moeten wel blijven beseffen dat zich 

steeds hetzelfde, de sigaar uit eigen doos, steeds weer herhaald wordt, 
telkens weer wordt er voor de mens besloten wat de afloop is, steeds weer 
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wordt het van buitenaf georkestreerd, op welke manier dan ook. 
  

Of het is de Galactische Federatie die het doet, of het is een white night groep 
die de Cabal ontmaskert, of het zijn bep. gidsen die informatie doorgeven aan de 

mensheid dat ze op een cruciaal punt staat om helemaal vrij te komen uit de 
gevangenis.  

  
En er wordt niet verteld hoe dat gebeurt, gemakshalve wordt dat 

achterwege gelaten, alleen dat het gebeurt.  
En dat is op zich wel lekker want dan kun je in je schommelstoel 

achterover hangen en denken van nou het wordt gewoon opgelost.  
  

Maar weet je voor ons is het van groot belang om te beseffen dat er 
helemaal niets wordt opgeruimd in de Cabal, dat het allemaal een 

onderdeel is van een gigantische neurologische invasie en dat mens tot op 

het bot zo ontzettend misleid wordt, zó ontzettend misleid, dat ze daardoor 
niet in haar eigen creatie komt.  

  
Dus ze wacht totdat de sneeuwschuiver voorbijkomt en het pad wordt gereinigd.  

  
Maar wat wij zelf mogen doen opstaan in onszelf, dát gedeelte dat wordt 

daardoor meestal voorkomen.  
  

Hebben jullie het idee dat als er beschavingen zijn, hele ver ontwikkelde 
beschavingen, die het vermogen hebben om een gevecht te voeren over de 

mensen van deze aarde, met een bep diepgaande reden c.q. redenen, dat dat 
gevecht niet wordt uitgevoerd door mensen te installeren zoals een Cabal, die 

vervolgens verwijderd zou kunnen worden?  
Heb je het idee dat ze daar geen rekening mee hebben gehouden?  

Zou het zo zijn dat als er een illuminatie is, een satanische orde, een grote clan die 

we dus de Cabal noemen, dat het wel eens zo zou kunnen zijn dat die Cabal, als 
die er zou zijn, wordt opgepakt, per direct wordt vervangen door iets anders?  

Zo maar een vraag…  
Zou het gevecht niet worden gevoerd door de Cabal, dan zou het gevecht 

misschien plaatsvinden over het denken van de mens.  
Als je de ultieme technologie hebt, het gaat om technologie, en het gaat in heel 

veel punten tegen de spirituele modellen in.  
Dat is ook nodig om de dominostenen om ver te laten gooien, om te kijken 

wat daar dus eigenlijk onder ligt.  
  

Heb je het idee dat als er beschavingen zijn die zo ver technologisch 
ontwikkeld zijn, virtual reality 85 miljard jaar verder ontwikkeld, dat het 

gevecht helemaal niet wordt uitgevoerd door het plaatsen van een Cabal, 
dat het helemaal niet gaat om de illuminatie, maar dat het gevecht dat 

wordt gevoerd gaat over hoe de mens denkt op die planeet.  
  

Wat is het ultieme wapen, als je het over een wapen zou willen hebben, 

neurologische invasies, dat is het!  
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En hoeft niet per se een neurologische invasie te zijn in het fysieke 
lichaam.  

  
Er zijn veel meer dingen aan de hand als waar wij het met elkaar over hebben 

gehad. Ik buig hem even helemaal terug naar het begin.  
  

Onze Kracht van Oorsprong, de wezens die als zieners worden gezien en 
gekend en erkend en herkend, dragen vermogen in zich, zo krachtig en zo 

groot, dat het effect heeft op heel veel andere beschavingen waardoor hun 
agenda werd verstoord.  

  
Er werd alles uit de kast gehaald om de Scheppers van Oorsprong, delen 

van het hele veld van de Kosmos van Schepping, zichzelf niet meer kunnen 
laten herkennen.  

En dat eindigde uiteindelijk in een volledige besturing van het denken én 

het voelen van die wezens, waarbij die wezens denken dat ze zelf denken 
en zelfs dat ze voelen dat hun gevoel van henzelf is.  

  
Daarvoor hebben zij geen Cabal nodig en geen illuminatie nodig. Dat is 

allemaal menselijke perceptie, dat is belangrijk.  
  

Dit mag echt in beweging gezet worden, want de channelings van dat de 
Cabal wordt opgeruimd komen uit dezelfde koker als de Galactics 

federation, als de angels en als de opgestegen masters. Dat spel wordt 
heel duidelijk gespeeld.  

  
En ik sta hier niet om leuk gevonden te worden, ik sta hier ook niet op de 

poten van de stoelen en tafels omver te halen, maar om dingen te zeggen 
waardoor mensen terug kunnen keren, buiten alle aangeprate religie en 

hoop modellen, terug hoe maak ik in mijn eigen leven met mijn voeten op 

de grond, als galactisch wezen hier in de vorm van een mens, hoe maak ik 
geluk in mijzelf los, in mijzelf, vanuit mijzelf, wie ben ik ten diepste.  

  
Niet waar kom ik vandaan en vanuit welk universum, ik ben nu hier. Hoe kan ik 

mijn bijdrage leveren aan mijzelf en aan de wereld dat het hier beter gaat op de 
aarde.  

  
Dat de mensen die dus ín die structuren zitten van gevangenschap, dat die 

daar niet heen hoeft te gaan, maar dat je vanuit je hart iets doet.  
Die kracht daarbinnen in, dat hele diepe gevoel dat weg gepleisterd is, dat 

we zo in emotionele onevenwichtige situaties terecht zijn gekomen 
waardoor goedgelovig werden.  

  
Als ik al die channelings lees en vooral ook de Cabal, ik vind het echt heel 

mooi, maar wat er gebeurt is dat er binnen de Cabal, binnen de 
organisatie, binnen de machthebbers er heel veel verschillende processen 

zijn, hele grote groepen binnen die machtssystemen, daar wordt gewoon 

een spel gespeeld, ik noem het schaken, ze zijn aan het schaken onderling 
en die partijen weten nog niet eens dat ze zelf geschaakt worden.  
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En de mensen die de kracht in zich dragen van Oorsprong, die het 

Oorspronkelijk Licht in zich dragen hierbinnen in, wat dat dan ook mogen 
zijn, het merendeel van de mensen is zo goed gelovig.  

  
Nu is het weer de Cabal en straks over 5 jr. is het weer wat anders.  

Wanneer wordt de mens wakker, wanneer gaat de mens werkelijk over tot 
het Zijn van die Kracht. 

  
Wanneer durven we werkelijk met elkaar te gaan kijken wat er nog meer aan de 

hand is. Ik vind het wel een belangrijk thema.  
Vooral ook omdat er zo veel kracht en aandacht aan wordt gegeven.  

Het gaat dus niet om waarheid en geen waarheid, want het speelt zich wel degelijk 
af.  

Want het is niet de sluitsteen van de innerlijke Kracht die we moeten durven 

openen.  
Als je alles ter discussie stelt stel je dus ook alles ter discussie. Inclusief mijzelf.  

Ik stel mij zelf nu ter discussie, want wie ben ik, er is geen ik, in dit moment ervaar 
ik mijzelf als mens hier op de aarde.  

Als ik spreek vanuit mijn ik, dan ben ik heel erg ik-gebonden, ik kan ook gewoon 
vanuit het geheel spreken, ik ben een reiziger net als jullie.  

Buiten de vorm om ervaar ik het leven hier op de aarde met al zijn mooie dingen, 
maar ik met al zijn lastige en moeilijke dingen.  

Dezelfde thema's als jullie.  
Er is geen verschil in, we maken allemaal dezelfde reis.  

  
En degene die denkt dat de ander er doorheen is, niet, ik ben er niet doorheen ik 

sta hier ook, ik heb ook te maken met dezelfde zaken, dezelfde situatie hier op de 
aarde. Het is mij een grote eer om met jullie samen op de hele aarde met elkaar te 

gaan kijken van hoe kun je die beweging zetten. En dat kan eigenlijk alleen maar 

door helemaal los te komen van wat er ook is.  
  

Elk energieveld wat er opgeroepen wordt het Reptiliaanse brein in 
beweging zet vanuit dat denken, daar zit dus religie, het verhaal van de 

Cabal is daar een heel belangrijk onderdeel van, moet gewoon los worden 
gekoppeld van je bewustzijn.  

 

 
22 
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20170614-MvS-Lezing4-Buitenaardscontact-Zwaanshoek 
Georkestreerde evolutie 
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En zo gaan we steeds dieper kijken en zien dat de evolutie waarin de mens op deze 
aarde nu terecht is gekomen, georkestreerde evolutie is met een doelgerichte 

agenda om te voorkomen dat de mensheid expressievermogens aanzet.  
In plaats daarvan verkeert ze in een controlestaat van overleven. Stap 

daar maar eens uit. 
En dan zijn er mensen die zeggen dat er ufo's landen. 

Je ziet ook in de politiek dat er steeds een herhaling plaatsvindt van 
hetzelfde proces wat er al was.  

We hebben Bill Clinton gehad, we hebben Obama, Bush en Hillary Clinton waarvan 
iedereen denkt dat ze sokken zit te breien.  

En nu hebben we Trump. Dat zijn geen oordelen maar we moeten beseffen 
dat op het moment je leiding gaat geven vanuit je hoofd, je onder controle 

komt te staan. Er is een heel machtig syndicaat, niet alleen op deze aarde, 
die zo'n diepgaande technologie ontwikkeld heeft waar zelfs deze 

werkelijkheid uit ontsproten is en waarbij de mens volledig, fysiek gezien, 

onder controle staat van wat er zich in dat model afspeelt.  
En in die kern zou alleen een president, een leider, toegevoegde waarde kunnen 

hebben als het een leider is die van alles weet.  
Die weet wat er aan de hand is en daar ook openlijk over spreekt en zich niet bezig 

gaat houden met de agenda die al decennialang ook door de vorige leiders is 
besproken, want er is eigenlijk nog niks opgelost. Het enige is eigenlijk dat we een 

smartwatch hebben. 
  

Van Buitenaf, misleiding en je kracht uit handen geven 
Ik heb als kind heel veel meegemaakt op het gebied van ontvoeringen, zoals dat 

wel wordt genoemd.  
Dat is niet zomaar iets, het is veel groter dan dat.  

Daar heb ik ook heel veel commentaar op gekregen omdat mensen het gingen 
benoemen aan de hand van wat ze denken wat het is.  

Ik noem het eigenlijk geen echte ontvoeringen.  

Het zijn voor mij toenaderingen vanuit andere werkelijkheden. 
Dus er zijn verschillende werkelijkheden die door elkaar heen lopen en 

waar allerlei verschillende groepen in actief zijn.  
  

Waarbij het ene belang, bijvoorbeeld bij de buitenaardse ontvoeringen die ik als 
kind heb meegemaakt, wat ging over mijn bewustzijn ook weer het belang is van 

een andere groep. 
Dat is misschien even lastig uitgelegd.  

  
Wij denken nu dat de Cabal (de illuminatie) wordt opgeruimd en 

ontmanteld.  
Daar wordt veel over gepubliceerd in de alternatieve media. 

Er zijn heel veel Channelings en mooie berichten over.  
Ik vind het ook heel mooi om dat af en toe eens te lezen en het is ook mooi 

en goed dat erover wordt geschreven.  
Er is ook niks verkeerds aan, maar we moeten wel blijven beseffen dat zich 

steeds hetzelfde voordoet. 

De sigaar uit eigen doos wordt steeds weer herhaald.  
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Telkens weer wordt er voor de mens besloten wat de afloop is, steeds weer wordt 
het van buitenaf georkestreerd, op welke manier dan ook. 

Of het is de Galactische Federatie die het doet, of het is een white night groep 
die de Cabal ontmaskert, of het zijn bepaalde gidsen die informatie doorgeven aan 

de mensheid dat ze op een cruciaal punt staat om helemaal vrij te komen uit de 
gevangenis.  

  
Er wordt alleen niet verteld hoe dat gebeurt, gemakshalve wordt dat achterwege 

gelaten, alleen dat het gebeurt.  
En dat is op zich wel lekker want dan kun je in je schommelstoel achterover hangen 

en denken van ‘nou het wordt gewoon opgelost’. 
  

Maar weet je, voor ons is het van groot belang om te beseffen dat er helemaal niets 
wordt opgeruimd in de Cabal, dat het allemaal een onderdeel is van een 

gigantische neurologische invasie en dat mens tot op het bot zo ontzettend misleid 

wordt, zó ontzettend misleid, dat ze daardoor niet in haar eigen creatie komt.  
Dus men wacht totdat de sneeuwschuiver voorbijkomt en het pad wordt gereinigd. 

Maar wat wij zelf mogen doen, opstaan in onszelf, dát gedeelte, dat wordt daardoor 
meestal voorkomen. 

  
Hebben jullie het idee dat als er beschavingen zijn, hele ver ontwikkelde 

beschavingen, die het vermogen hebben om een gevecht te voeren over de mensen 
van deze aarde met bepaalde diepgaande redenen, dat dat gevecht niet wordt 

uitgevoerd door mensen te installeren zoals een Cabal, die vervolgens verwijderd 
zou kunnen worden? 

Heb je het idee dat ze daar geen rekening mee hebben gehouden? 
Zou het zo zijn dat als er een illuminatie is, een satanische orde die we de Cabal 

noemen, dat hetwel eens zo zou kunnen zijn dat die Cabal, als die er zou zijn, 
wordt opgepakt, per direct wordt vervangen door iets anders? Zo maar een vraag... 

Zou het gevecht niet worden gevoerd door de Cabal, dan zou het gevecht 

misschien plaatsvinden via het denken van de mens. 
  

Het gaat om technologie, en het gaat in heel veel punten tegen de spirituele 
modellen in.  

Heb je het idee dat als er beschavingen zijn die technologisch zo ver ontwikkeld zijn 
-virtual reality 85 miljard jaar verder ontwikkeld- dat het gevecht helemaal niet 

wordt uitgevoerd door het plaatsen van een Cabal, dat het helemaal niet gaat om 
de illuminatie, maar dat het gevecht dat wordt gevoerd gaat over hoe de 

mens denkt op die planeet. 
  

Wat is het ultieme wapen?  
Neurologische invasies, dat is het!  

En dat hoeft niet per se een neurologische invasie te zijn in het fysieke 
lichaam.  

Er zijn veel meer dingen aan de hand dan waar wij het met elkaar over 
hebben gehad. 

  

Ik buig hem even helemaal terug naar het begin. Onze Kracht van 
Oorsprong, de wezens die als zieners worden gezien en gekend, erkend en 
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herkend, dragen vermogens in zich, zo krachtig en zo groot, dat het effect 
heeft op heel veel andere beschavingen waardoor hun agenda werd 

verstoord. 
  

Er werd alles uit de kast gehaald om de Scheppers van Oorsprong, delen 
van het hele veld van de Kosmos van Schepping, zichzelf niet meer te 

kunnen laten herkennen. Dat eindigde uiteindelijk in een volledige 
besturing van het denken én het voelen van die wezens, waarbij die 

wezens denken dat ze zelf denken en zelfs dat ze denken dat hun gevoel 
van henzelf is. 

  
Daarvoor hebben zij geen Cabal en geen illuminatie nodig.  

Dat is allemaal menselijke perceptie, dat is belangrijk. 
Dit mag echt in beweging gezet worden, want de channelings van dat de Cabal 

wordt opgeruimd komen uit dezelfde koker als de Galactisch Federation, als de 

aartsengel en als de opgestegen masters. Dat spel wordt heel duidelijk en slim 
gespeeld. 

  
Wanneer wordt de mens wakker? 

Ik sta hier niet om leuk gevonden te worden, ik sta hier ook niet om de poten van 
de stoelen en tafels omver te halen, maar om dingen te zeggen waardoor mensen 

terug kunnen keren. Buiten alle aangeprate religie en hoopmodellen, terug naar 
‘hoe maak ik in mijn eigen leven met mijn voeten op de grond als galactisch wezen, 

hier in de vorm van een mens, geluk in mijzelf los, in mijzelf en vanuit mijzelf.  
  

Wie ben ik ten diepste?  
Niet waar kom ik vandaan en vanuit welk universum, ik ben nu hier.  

Hoe kan ik mijn bijdrage leveren aan mijzelf en aan de wereld dat het hier beter 
gaat op de aarde.  

Dat de mensen die dus ín die structuren zitten van gevangenschap, dat je daar niet 

heen hoeft te gaan, maar dat je vanuit je hart iets doet.  
Die kracht daarbinnen in, dat hele diepe gevoel dat weg gepleisterd is, dat we zo in 

emotionele onevenwichtige situaties terecht zijn gekomen waardoor we goedgelovig 
zijn geworden. 

  
Als ik al die channelings lees en vooral ook over de Cabal, ik vind het echt heel 

mooi, maar wat er gebeurt is dat er binnen de Cabal, binnen de machthebbers er 
heel veel verschillende processen zijn.  

Binnen die machtssystemen, wordt gewoon een spel gespeeld, ik noem het 
schaken.  

Ze zijn onderling aan het schaken en die partijen weten nog niet eens dat ze zelf 
geschaakt worden.  

  
En de mensen die de kracht in zich dragen van Oorsprong, die het 

Oorspronkelijk Licht in zich dragen, binnen in, wat dat dan ook mogen zijn, 
het merendeel van die mensen is zo goed gelovig.  

  

Nu is het weer de Cabal en straks over 5 jr. is het weer wat anders.  
Wanneer wordt de mens wakker?  
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Wanneer gaat de mens werkelijk over tot het Zijn van die Kracht?  
Wanneer durven we werkelijk met elkaar te gaan kijken naar wat er nog 

meer aan de hand is? 
  

 
23 

=========================/ /========================= 

20171023-MvS-1-tm-2-dagen-Blegny-Transcript-Educatie-1-

deel-4-4  
Lees dit eens met aandacht, belangrijke info, om te doorzien wat er gaande is, zelfs 

nu nog steeds op dit moment:  
 

Die worden minutieuze bezocht en wordt in kaart gebracht met hele speciale 
technologie, een hele grote opsporingsactie, en daar staan de buitenaardse 

ontvoeringen ten dienste in, waarom er kinderen worden gekweekt, eicellen weg 
worden gehaald.  

Het gaat om het onderzoek naar de bloedlijnen diep in het etherische bloed.  

Ik spreek niet over het aardse bloed.  
Ik spreek over het etherische bloed.  

 

 
24 

 

Dat onderzoeken ze, dat brengen ze bij elkaar, dat brengen ze in kaart, dat is een 
héél groot onderzoek en hun bedoeling is dat op het moment dat dit hologram 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 83 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

stopt ofwel de hele invasie van de artificiële grootmacht stopt inclusief al die 
miljarden andere beschavingen die ook leven in dat hologram van deze cyborg 

beschavingen.  
 

Want het opperbewustzijn van deze cyborg beschaving heeft geen empathie met 
het eigen softwareprogramma, dat hoeft namelijk niet want dat wezen is dat 

softwareprogramma. Op het moment dat dat beëindigd wordt omdat onze kracht 
hier aan het toenemen is, is niet hun bedoeling dat niet wij met ons bewustzijn 

weer terugkeren in het grotere veld maar dat wij hen meenemen, naar binnen.  
En dáár draait het om!  

Alles draait om het grote bewustzijn van dat in feite wie we al zijn, wat we al 
hebben bereikt, en alle ufo onderzoeken, en er zijn echt ontzettend veel grote 

onderzoeken gedaan naar buitenaardse ontvoeringen, dat is echt niet maar! 
  

10232017 4-4b  

Uit een echt professioneel boek van top psychiaters en top psychologen die echt 
alles hebben gedaan. Over de hele wereld hebben gereisd.  

Met tienduizenden moeders en vaders gesproken en kinderen. Waar het 
onomstotelijk naar voren komt dat de aarde bezocht wordt en dat we op een hele 

geraffineerde manier worden onderzocht. Hier wordt om gelachen. Dit gaat heel 
diep. Dit is een heel groot programma.  

En ik denk dat het heel belangrijk is dat wij gewoon langzamerhand ook in ons 
bewustzijn gaan binnen laten komen, want ik draai alles weer terug naar de steen 

plek zoals hij van oorsprong heeft gelegen, dat die dertien lijnen helemaal niets te 
maken heeft met satanische lijnen.  

 
Dat is de grootst mogelijke onzin. En alle mensen die daarin geloven, die worden 

tot het uiterste getest om dat beeld los te durven laten.  
Omdat de kwantum fysische wetgeving steeds weer wordt toegepast dat als jij 

denkt dat het om de dertien satanische bloedlijnen gaat, dat je er ver bij weg 

blijft.  
Terwijl je er diep bij betrokken bent. Want dat zit in ons. Het heeft niets met Satan 

te maken.  
Het heeft niets met Lucifer te maken.  

Het heeft niets te maken met Jezus of Yeshua.  
Het heeft te maken met een totaal weggehouden werkelijkheid.  

En daar ben jij het kroonjuweel in.  
Het kroonjuweel.  

En dat is belangrijk.  
Dat we dat hardop durven zeggen.  

En dat maakt mij helemaal niets uit.  
Wat de reacties daarop zijn, of dat plus of min is.  

Ik ben hier, net als jullie, dat durf ik gewoon te zeggen, om dit hier terug te 
brengen. En allemaal op onze eigen manier.  

 
Dus nogmaals, wees het vooral niet eens met hoe ik het nu zeg. Maar besef dat het 

spel zo slim gespeeld wordt. Zo ontzettend slim.  

Dat er maskeringsoperaties, maskers over elkaar heen liggen.  
Om ons te laten geloven in een kwaadaardige macht.  
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Onder de naam van, en een goede macht onder de naam van. En dat het allemaal 
puur programma is.  

Software ingebracht. Zodat wij met ons bewustzijn dat gaan bevestigen.  
 

En daarmee zetten we de poort open als we dat durven omdraaien.  
Er zijn geen dertien bloedlijnen van de reptilianen!  

Je hebt mij er ook nog nooit over horen spreken over de dertien bloedlijnen van de 
reptilianen.  

Ik heb af en toe bevestigd wat andere mensen zeggen.  
Er zijn bloedlijnen van de reptilianen.  

Maar die dertien bloedlijnen zijn niet satanisch. Echt niet. Het gaat zo diep. En dat 
is de tijd dat we dat helemaal openmaken.  

 
En natuurlijk, je wordt al afgestempeld als de antichrist. Wat ik allemaal ben. Ik 

lees af en toe eens een stukje en dan wordt het, oh ja, maar Martijn antichrist.  

Hij gelooft dat en hij houdt, en dan kijk ik ernaar, en het enige, ik kijk er met een 
buitenaards bewustzijn naar. Zo noem ik het nu even hoor.  

Ik kijk van dit is hoe de mensen dus reageren aan de hand van het programma 
waar zij in vastzitten.  

En als je daaruit durft te stappen, dan gaat de deur open.  
 

Er is geen Satan, er is geen Jezus.  
Er is niets anders dan alleen de kracht van wie jij bent.  

 
En alles wat erin zit, doet er op dit moment (niet?) toe. Als wij naar die grote 

herziening willen, zullen we het onderste uit de kan in onszelf mogen halen, naar 
boven, om te kijken hoe diep dat konijnenhol is van de film van de matrix. En ik 

kan je wel zeggen, hij is dieper dan diep.  
Want iedere keer, iedere keer als je iets hebt uitgevonden, zult je constateren dat 

je je een klein beetje hebt gezeteld naar datgene wat je hebt uitgevonden.  

En dat dát weer een startpunt is om weer vanaf te vertrekken. Prima, prima, 
helemaal niets mis mee.  

Maar, houd in de gaten dat je niet steeds vanaf datzelfde blok blijft staan. Durf het 
ook weer los te laten.  

 
Op deze aarde zijn heel veel verschillende levensvormen aanwezig.  

Er zijn ook controllers aanwezig.  
 

En daar zijn ook mensen bij betrokken in het koningshuis, die in dienst staan van 
het Archonveld.  

 
Het zijn matrixagenten, zo noem ik het.  

En dat heeft niets te maken met een 13e bloedlijn.  
Er zijn ook niet reptielen en niet mensen.  

Maar een reptiel is niet verbonden aan een satanisch iets, omdat dat niet bestaat.  
  

Rituelen worden er zeker uitgevoerd.  

Er worden kinderen gedood, er worden mensen geofferd. Er gebeurt van alles.  
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Maar dat is voornamelijk, het gebeurt eigenlijk voornamelijk alleen maar omdat er 
een etherische waarde zit in het bloed.  

En ze zoeken precies uit wie ze moeten hebben.  
Daar zitten die bloedlijnen in van de oorspronkelijke waarde van de mens.  

 
Die worden geofferd en die worden naar beneden gehaald.  

 
En daar gebeurt iets speciaals mee.  

Maar dat is niet omdat dat satanische reptilianen zijn. Nee, dat is omdat zij een 
andere levensvorm zijn. We hebben echt een herziening nodig.  

 
Weet je, als je naar de dierentuin gaat en je ziet daar zo'n grote komodovaraan. 

Zeg je dan van, zo hé, jij bent een satanische jongen hé. Nee. Dan kijk je gewoon 
naar dat prachtige wezen en dan zie je dat hij een andere behoefte heeft. En dan 

bijt hij gewoon een hert in zijn bil om gif in het been te spuiten en dan eet hij het 

op. Weet je, wij hebben te veel geëtiketteerd. Wij zijn doordrongen, doordrongen 
van programma's. En we zijn het zo gaan geloven, we zijn het zo gaan gebruiken 

en we limiteren onszelf in elke vorm. Maar dit is wel belangrijk want daar hebben 
we werkelijk herziening nodig in ons denken, in onze perceptie. We zijn zo 

gestuurd. 1982.  
  

Het gaat om de taal van emotie.  
Dat is die trilling. Die hebben ze nodig.  

Wij moeten, wij, maar ergens moeten we allemaal op onze eigen manier, moeten 
we gaan beseffen dat we on-uit schakelbaar zijn.  

Het enige wat er kan gebeuren, is dat wij zelf besluiten ergens niet aan deel te 
nemen.  

Dat is het eigenlijk. Ja?  
En wij leven nu in een wereld die van ongekende waarde is, de dieren, de planten, 

alles wat hier dus is, wat heel erg vraagt om jouw aanwezigheid.  

 
Omdat er dus zaken missen in dit hologram.  

Daarom is er ook onrust tussen de dieren zelf. Er is heel veel onrust.  
Mensen vragen wel eens, hoe zit het dan met dieren, eten die elkaar ook op in 

andere werelden? Nee, helemaal niet.  
Maar wij zeggen, ja, dat is heel normaal, want dat is biologie. Ja, dieren zijn 

vleeseters, hè? Hatsikidee ze moeten vlees eten.  
Maar dat is helemaal niet zo. Er zijn verstoringen in het systeem, omdat onze 

aanwezigheid, ons krachtveld hier eigenlijk ontbreekt.  
 

En het spel wat er gespeeld wordt, is eigenlijk alleen maar, als wij nou de anderen 
laten vergeten wie ze zijn, en zij gaan ze ook nog conformeren aan ons concept, 

dan hebben wij geen interventie gepleegd, hoeven we niks te doen. We hebben hen 
eigenlijk zelf laten kiezen, op basis van wat zij denken dat nodig is. En zo zit het in 

elkaar.  
 

Dus wij moeten anders gaan denken.  

Maar onze taal leidt in de verste verte, dat we op dit moment denken, niet op ons 
oorspronkelijke denken.  
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Wij spreken eigenlijk de Archon taal.  
 

En wat nodig is, is dat wij de deuren open gaan zetten in onszelf, in ons eigen 
hartkracht, door de kwantum fysische wetgeving op gang te brengen dat er 

meegekeken kan worden in wat wij met elkaar hier op de aard doen. Als hoeders 
van deze fantastische wereld.  

 
Moet je kijkt hoe het water tegen de grote rotsen aanklotst. Hoe mooi het is. Het 

geluid dat daarbij voortkomt. Wat voor toestand het je brengt in een krachtveld. Als 
je luistert naar het geluid van de vogels die zingen in de wind. Als je luistert bij een 

schoolplein en de kinderen voorbijlopen en lekker zingen met elkaar op weg naar 
het gymnastieklokaal. Al dat soort dingen. Dat is gewoon, dat is wonderlijk. Dat is 

zó iets diepgaands.  
  

Je kunt alleen maar kijken naar deze dag, naar dit moment nu.  

Op het moment dat jij en ik, wij allemaal denken aan gisteren, dan denken we in 
het archief van de matrix van controle.  

Het zit zo diep. In plaats van dat je aan de kaart wilt stellen wat voor negatieve en 
gevaarlijke technologieën er eigenlijk allemaal zijn.  

Je bespreekt het wel om het in te laden in je bewustzijn, maar daar laat je het bij.  
In plaats van dat je dat erbij laat en daar heel erg tegen gaat vechten en woe woe 

woe, manifesteer je dat vanuit die kwantum fysische wetgeving, manifesteer dat 
nog groter. Eigenlijk bekrachtig je dan op dat moment met je aandacht het 

programma wat erachter ligt, wat de bedoeling is om jou in feite te ontmoedigen.  
Als je het gewoon kunt bekijken in zijn volledigheid, in zijn volle ornaat, wat het 

betekent, wat doet die techniek en je gaat vervolgens weer je aandacht richten op 
hoe het anders kan zijn.  

Dan ga je naar binnen toe en op het moment dat je voor jezelf besluit hier binnenin 
zo zou het moeten zijn, dit is gewoon wat ik me herinner, in plaats van draadloze 

wifi, allemaal wifi zenders, dat er als er dus techniek is, dat het gewoon heel erg 

analogisch is, heel op plantenlevel, dat dat zelfs lekker kietelend werkt voor de 
planten, dat ze er zelf mooier door gaan bloeien, in plaats van dat ze 

kankergezwellen krijgen door de resonanties.  
Als je dat dus in jezelf ziet, en je gaat met dat beeld naar bed, de dag morgen is er 

niet, en de dag van gisteren ook niet.  
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25 

 

Het artificiële systeem speelt zich alleen maar in een lijn af zo.  
Dus dat is een heel complexe gebeurtenis, maar ik denk dat het heel belangrijk is 

dat we dus kunnen vaststellen wat er aan de hand is, maar dat we vervolgens ons 
daar niet schuldig over hoeven voelen.  

Het systeem om de mens te vangen en bezig te houden is veel groter dan we op 
dat moment zijn.  

  
Wij zeggen dus het herhaalt zich. Als je nu gewoon dieper in die lagen gaat kijken, 

dan kun je je afvragen wat herhaalt zich nou eigenlijk...  

Want als ik zo om de tuin geleid word, dan zijn die herhalingen waarvan ik denk dat 
het herhalingen zijn, misschien wel gebeurtenissen die ik moet meemaken om te 

denken dat ik in een herhaling zit dat het me niet lukt en dat ik afhaak.  
Zo diep zit het.  

Deze intellectuele krachten waar we het nu over hebben, die zijn zo ver ontwikkeld, 
zo ontzettend intelligent, dat als je er heel simpel over zegt, lukt het, dan zou je op 

menselijke basis zeggen, oh nee, we zijn er veel te klein voor.  
Vandaar ook de nadruk op de kracht van de mens.  

Het houdt mij niet bezig wat er allemaal gebeurd is.  
Het houdt mij alleen maar bezig hoe we met elkaar nu tot een samenvloeiing 

kunnen komen.  
En ook met elkaar kunnen zien dat het dus ook mogelijk is en niet een fantasie is.  

En om die wetgevingen van creatie, van metafysische creatie, gezamenlijk ook echt 
te gaan uitwerken.  

En daar ben ik ook heel druk mee bezig, innerlijk in mezelf.  

Ik heb een heel werkblad gemaakt aan mijn muur en dan ben ik aan het schrijven 
met allemaal dingen, hologrammen zoals ik dat dan zie.  

En daar staat eigenlijk, gewoon voor mij, staat in, in mijn taal, dus dat is een 
andere taal als het schrijven van hier, staat in mijn taal, waar we nu zitten, in dit 
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nu moment, en waar we in dit nu moment naartoe werken met elkaar. En dat is 
iets heel belangrijks.  

En dat is echt niet omdat ik het zeg, maar dat is wel omdat we allemaal hier op de 
aarde zijn gekomen.  

En ja, of het ook lukt in, daar komt het hè, dat is de hoax.  
De vraag gaat het nog lukken voordat ik doodga?  

Dat is dus de hoax. Ja.  
Want dat korte leven wat we hier ervaren, wat een onderdeel is van het hele grote 

artificiële gebeuren, is juist de bedoeling dat we denken van, nou, gaat niet meer 
lukken ik ga gewoon lekker in mijn arrenslee door, weet je, ik ga gewoon door 

zoals ik altijd heb gedaan.  
Het gaat lukken.  

 
Het is namelijk al gebeurd, alleen wij zitten in die beleving in dit moment.  

Ik ben hier vooral aan het bezig zijn, en jullie niet over de moeilijkere dingen willen 

spreken om de bekende reden.  
Een van de meest gestelde vragen aan mij is eigenlijk, maar als we het daar nou 

niet over hebben, over al die vervelende dingen, we zijn alleen bezig met die kracht 
om die communicatie op gang te brengen, dan is het toch ook gewoon klaar?  

En dan kom ik tot zo'n onthutsende, ontstellende conclusie van, ja, het klopt 
volgens de perceptie van die mensen wel, maar als je nu gaat beseffen dat dus 

allemaal verschillende werkelijkheden door elkaar heen lopen, en dat deze hele 
werkelijkheid gekoppeld is aan een veel groter kwantum fysisch bewustzijn.  

Dan, als je dat contact echt wilt leggen, en dat is helemaal niet de doelstelling van 
waarom ik hier ben, ik ben hier juist om het menselijk bewustzijn vrij te krijgen 

met elkaar, om daar inzichten in te geven, maar ook in te ontvangen, die krijg ik 
ook genoeg terug.  

Maar op het moment dat je daar niet bewust van bent, en je gaat totaal niet 
beseffen dat alles wat zich hier manifesteert, een verdekte operatie is in onze 

kwantum fysisch bewustzijn in de mensen van oorsprong, als je dat allemaal niet 

beseft, dan kun je ook niet beseffen dat je dus helemaal geen contact krijgt met de 
buitenaardse beschaving van oorsprong.  

Dan besef je niet dat je de contacten die je legt, alleen maar uit de matrix van 
controle komt. Want immers, dat wat je ontkent in jezelf, als je dat niet opengooit, 

als je niet open bent van A tot Z in het hele bewustzijn, ja, nou goed, ik hoef het 
niet allemaal nog een keer te zeggen. Het heeft ook vorm nodig.  

 
 

Iemand: Als wij nu, nee, dan kunnen jullie beter dan ik. Maar we weten dat nu, we 
zijn hier met 70 mensen, en we weten nu, die 12 of 13 satanische bloedlijnen, 

dat zijn helemaal geen satanische bloedlijnen. En wij weten dat, wij voelen dat. 
En wij brengen dat naar ons hart, dat dát niet zo is. En wij nemen dat waar, die 

satanische bloedlijn, dat dát niet is wat het is. Is dat dan al niet een schoon begin 
voor ons, en van ons, om net dat te ontkrachten? Door het feit dat we het 

waarnemen. 
Martijn: Wij herschrijven de databank. Kennis dat binnenkomt, of door een ander, 

of dat je het zelf ontdekt in jezelf. Kennis wat ergens gewoon in jezelf aanwezig is, 

wat van betekenis begint te worden voor jezelf, zorgt voor een aanpassing van 
jouw persoonlijke hologram. Bewustzijn is de sleutel in elk opzicht. En, dat is 
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natuurlijk, nu praten we in heel grof raamwerk eigenlijk, hè. We praten heel grof 
over deze materie. Maar er is nog zoveel gedetailleerde uit te leggen.  

  
Iemand: (stelt een vraag niet goed hoorbaar) 

Martijn: In feite is dat dus New Age. Want je reist dan namelijk terug in de tijd, in 
feite bestaat er geen tijd, en als autonome, krachtige, soevereine wezens, hoeven 

wij alleen maar met ons, en dat is alleen maar, in het nu, heel krachtig aanwezig 
zijn, en in dat moment van het nu, zien, met ons bewustzijn, gekoppeld aan dat 

thema, dat het thema er is van die pijn. Maar zodra je gaat reizen in de tijd, en dat 
is ook goed om dat allemaal te doen, en ik heb dat ook bewust aan ons 

meegegeven aan mensen, om daar mee te gaan experimenteren, die 
referentiepunten hebben we ook nodig, om te ervaren hoeveel krachtiger het kan, 

door in het nu te gaan. Ik heb namelijk gemerkt, als je mensen alleen maar in het 
nu laat werken, nu, dat het vaak te simpel is, voor de mind. Als de mind iets te 

simpel vindt, werkt het vaak niet. Heel apart. Zo werkt de mind als hij 

geprogrammeerd is. Want hij is geprogrammeerd in lineair zijn. Dus dat kan 
absoluut, wat je zegt, zeker.  

  
Iemand: (niet goed hoorbaar) 

Martijn: Trauma ligt opgeslagen in je neurobewustzijn. Trauma, 
tegenwerkingen, blokkades, ontmoedigingen, alles wat remmend werkt, dus het 

tegenovergestelde van open is, alles wat trauma is, op welke manier, klein of groot, 
ligt opgeslagen in het neurobewustzijn.  

En daarom is het ook belangrijk om te begrijpen dat het neurobewustzijn 
onderdeel is van het fysieke lijf.  

En op het moment dat wij gaan begrijpen dat het fysieke lijf een elektromagnetisch 
veld is, en wij met kracht in dat elektromagnetisch veld met ons bewustzijn 

tevoorschijn gaan komen, dat we ons lichaam als een teststation waar fotonen 
doorheen gaan, kunnen herzien. Ja. En dan spreek je over kwantum healing. Want 

dan gaat die dwars door de matrix heen.  

  
Het is in te voelen twee dingen. Als ik nu iets in mijn leven nu zou mogen 

veranderen, nu, wat zou dat dan werkelijk zijn?  
En dat je daar eens naar gaat kijken in stilte, niet als je vanuit je persoonlijkheid, 

maar verbind je eens heel diep met je hart, verbind je eens met je 
voorstellingsvermogen dat je een reiziger bent uit een andere wereld, en kijk dan 

eens in een breder context.  
Dus niet, wat is er alleen nodig in jouw leven om te veranderen, maar wat is er 

nodig in jouw leven om te veranderen, wat in relatie staat met alles wat er buiten 
je ook zichtbaar is.  

Kijk er dus naar van welk thema is dat?  
En daarmee is eigenlijk het tweede punt ook gelijk dan ook naar voren gekomen, 

van wat in de wereld wil jij veranderen, wat wil je veranderen, wat je dan ook in 
jezelf wilt veranderen. Dus het is zowel binnen als buiten, buiten als binnen 

hetzelfde. Ga daar eens rustig naar kijken, en misschien dat je dat naar voren kunt 
halen. 

=========================/ /========================= 

20171119-MvS-lezing-Tilburg-1-en-2 
Ik heb met heel veel te maken gehad, buitenaards contact, buitenaardse 
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ontvoeringen, ik heb te maken met mindcontrol groepen, dat zijn eigenlijk 
inlichtingendiensten die achter deze werkelijkheid functioneren. Eigenlijk zit het er 

doorheen maar ik druk het even zo uit.  
Alles wat zich hier in deze werkelijkheid afspeel en kan afspelen dat hangt niet 

van deze beschavingen af.  
Dat hangt van het vermogen van de mens af, die eigenlijk ontvangt en 

zendt.  
En dat is precies waar wij nu mee te maken hebben, omdat van groot belang is 

dat de mens gaat beseffen dat zij de schakelaar tussen deze werkelijkheid 
die wij nu als werkelijkheid zien, die dus ook onze werkelijkheid is, en de 

werkelijkheden die hier dwars doorheen lopen en dat we daar ook contact 
mee kunnen maken.  

Ik heb heel veel als kind al geschreven, stapels aan informatie heb ik opgeschreven 
van werelden waar ik én ben geweest en waar ik heel veel van weet, ook de 

beschavingen waar ik contact mee heb. Mensen hebben zo'n groot wegvlieg 

gehalte op deze aarde, als iets groter is dan zijzelf dan aanbidden we het helemaal,  
maar wij zijn zelf hele grootse wezens. En al die notities heb ik gemaakt en 

daar wil ik ook mee naar buiten gaan.  
Komen maar ik heb wel het gevoel dat er eerst een soort platform mag komen. En 

dat platform is ook tevens mijn doelstelling, mijn doelstelling is als volgt: om te 
zorgen dat we gaan luisteren naar elkaar en dat we niet gaan vertellen aan elkaar 

hoe het zit, dat we ophouden alles in te pakken in richtingen, dus het is of een 
spirituele richting, dat is de Galactische Federatie die aan het roer staat, nee het 

is een wetenschappelijke situatie dat is 'm, nee er komt disclosure, groepen die 
praten over openbaren van buitenaardse contact, nee deze werkelijkheid is 

een luciferiaanse werkelijkheid, deze hele werkelijkheid staat onder 
controle van duistere machten, wij hebben daar niets in te vertellen, dat is 

wat er aan de hand is en verder is alles new age.  
Waar het om gaat is dat we alles stapje voor stapje kunnen benoemen met ons 

bewustzijn, ons hoofd, denken en voelen, dat we het bij elkaar kunnen brengen 

en dat we de dwarsverbanden gaan zien tussen al die verschillende 
werkelijkheden en al die verschillende uitleg die wordt gegeven over 

buitenaards multidimensionaal bewustzijn en digitaal bewustzijn.  
 

=========================/ /========================= 
 

20171119-MvS-lezing-Tilburg-1-en-2 
Wil je jezelf werkelijk bevrijden durf dan helemaal terug te gaan naar 

jezelf. 
  

De mensen die de ontvoeringen hebben ervaren, dat zijn duizenden c.q. 
miljoenen mensen hier op aarde, de ontvoerden hebben ervaren dat er iets 

groters is buiten zichzelf, ze werden overruled, overschreven, die grotere kracht 
buien jezelf zorgt ervoor dat je je psychisch emotioneel maar ook spiritueel 

terugtrekt, naar binnen, je maakt je kleiner.  
Je maakt ruimte voor die andere energie.  

New age is daar ook op gericht, is ontwikkeld synchroon toen het moment kwam 

dat de mens op deze aarde begon te beseffen dat er inderdaad iets aan de hand 
was dat andere krachten uit een andere wereld zich ermee bemoeide en interventie 
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pleegde in het menselijk bewustzijn, dat daar een hele snelle verloop overheen 
werd gelegd naar een ander informatiestuk. Dus mensen sprongen van de ene 

groef van de langspeelplaat hop in een andere groef. Dat is op een hele slimme 
manier gecoördineerd.  

Als je begrijpt hoe mensen denken, als je begrijpt hoe mensenmassa tegelijkertijd 
hetzelfde kunt laten denken zonder dat ze het allemaal door hebben natuurlijk, dan 

kun je precies alles sturen met een ander format, maar de inhoud is hetzelfde. 
  

 
=========================/ /========================= 

2018 
=========================/ /========================= 

20180217-MvS-CERES-educatie2-Bavel 
Als we kijken naar het hele thema wat we een paranormale zaak 

noemen, buitenaardse ontmoetingen, buitenaardse ontvoeringen, 
buitenaardse aanwezigheid.  

Er is zo veel feitelijk materiaal aanwezig waaruit blijkt dat de aarde bezocht wordt 
door fenomenen, objecten wat dan ook, wat niet past bij het huidige aardse beeld.  

Dan zouden we nu kunnen gaan snappen langzamerhand, waarom dat 
geheimgehouden wordt, want wat gebeurt er dat de mens op het moment dat haar 

aandacht reist naar een bep onderwerp? Een bep thema.  
Wat doet menselijk bewustzijn, het brengt beweging.  

Als alles energie is dan zou je kunnen veronderstellen, de mogelijkheid, ik ga het 

maar even hypothetisch uitdrukken, van een gigantische firewall, een muur tussen 
een werkelijk zelf ervaren gecreëerde werkelijkheid waar je een zelfstandig, 

autonoom zelf beschikkend wezen bent, wat onzichtbaar is geworden, door die 
firewall, dat je terecht bent gekomen in een werkelijkheid waarin er eenmaal in die 

werkelijkheid sprake is van een historie die jij dus helemaal niet weet, maar wel 
jouw lichaam weet, daar leef je in, je accepteert dat jouw lichaam als validatie 

gereedschap ziet van ja maar het klopt, want jouw lichaam neemt het waar, in de 
boeken, je neemt van alles waar, je hebt zoveel validatie, alles is waar.  

En dat dat precies gebeurt omdat de kwantum fysische wetgeving, want daar waar 
menselijke aandacht naar toe reist, wordt in beweging gezet, om dat te voorkomen.  

Want als een trauma moment in dit bewustzijn hier, fysieke lichaam in beweging 
wordt gezet door met aandacht naar binnen te gaan, dat menselijk bewustzijn de 

sleutel tot beweging en verandering.  
Als die energieveld hier(?) ook beladen is en geïnformeerd is met gefalsificeerde 

historie, dan kunnen wij dus ook met ons bewustzijn naar binnen toe en die 

historie die wij als historie denken te hebben meegemaakt en te kennen, als we 
daarnaar gaan kijken kunnen we dus ook dat energieveld in beweging zetten.  

Vergis je niet dat de kwantumfysica een heel krachtig onderzocht 
mechanisme is, want het niet één firewall wat achter dit hologram zit.  

Het is een gigantisch georkestreerde herinnering in een herinnering in een 
herinnering, in een leven in een leven, insertie in insertie, nog meer van dit 

en nog meer van dat.  
Waarom is het buitenaardse thema zo ongelofelijk ongrijpbaar.  

Waarom wordt het niet gewoon zichtbaar?  
Wat gebeurt er als objecten zichtbaar zijn en ik praat erover?  
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Wat gebeurt er als ik een film laat zien waarin je gewoon ziet waar ik over spreek.  
Wat is geheimhouding, wat is dat?  

Wat voor agenda is geheimhouding? 
Reactie: onderdrukking. Wat gebeurt er bij geheimhouding? Iets wordt onzichtbaar 

gehouden. En waarom.  
Wat doen wij met bewustzijn als we ons richten op iets?  

We zetten er beweging in.  
Dus het blijft onzichtbaar om ons bewustzijn juist daar niet op te richten.  

Vraag het thema is toch niet zo onzichtbaar op dit moment?  
Dat is ook de geleding die ik poog in te zetten, ik zeg iets, dan komt daar reactie 

op, dat is wat we samendoen.  
Er is al zoveel beweging in het buitenaardse.  

Welke beweging bedoel jij?  
Op YouTube filmpjes en er wordt massaal van alles gedeeld.  

Martijn: de pot verwijt de ketel, Stel ik buig hem even om naar een andere 

situatie, want het gaat om bewustzijn, niet om de statische uitspraken die ik doe, 
binnen de ufo-onderzoeksgroepen, wat ik heel belangrijk vind, elk onderzoek is heel 

bijdragend, ik heb buitengewoon waardering voor alles wat wordt uitgezocht.  
  

Maar er worden wel heel veel voorbeelden naar voren gehaald over buitenaardse 
situatie.  

Ik neem even een voorbeeld raketlanceringen.  
Kernraketten, die ontmanteld werden, hebben jullie daar weleens van gehoord?  

Daar zijn ook interviews van, topgeneraals van de Amerikaanse legerindustrie die 
dat hebben gezien. 

Wat is er gebeurd in de tijd van de Koude Oorlog, werden op verschillende plekken 
in Amerika maar ook elders in de wereld, werden objecten gezien, vliegende 

schotels voertuigen, die glommen ook echt, daar zijn honderden verklaringen over 
afgelegd.  

Die objecten hingen boven de raketinstallaties en binnen no time dat ze 

erboven hingen, schakelden ze al die kernraketten uit.  
Dus de computersystemen werden uitgeschakeld, mensen die aan de 

controleknoppen zaten hadden nergens meer controle op.  
Dat wordt heel veel aangehaald binnen het bewijs dat we worden bezocht 

door buitenaardsen.  
Je moet heel diep opletten in jezelf wat je denkt waar je in meegenomen wordt 

mogelijk.  
Daar zijn dus mensen bij die zien dat dus de verklaring die daaraan wordt gegeven 

binnen hoe de mensen denken wat buitenaardse aanwezigheid is, is veelal van 
ze hebben getoond dat ze in no time kernraketten kunnen uitschakelen, waarbij ze 

een technologie hebben waarbij ze de legerleiding op deze planeet kunnen laten 
zien van binnen no time we zetten dat spul uit.  

Dus ik vraag aan de mensen die die onderzoeken doen en ook mensen die die 
onderzoeken publiceren en ook napraten, met na gesproken boeken en 

overgeschreven boeken en nagesynchroniseerde video's, vraag ik wat is dan de 
reden dat ze dat doen?  

Wat is je conclusie heb je die?  

Nou ja dus inderdaad om aan te tonen dat dan kan. Oké dus dat doen ze dan om te 
voorkomen dat er een kernoorlog uitbreekt. Ja.  
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Dan komt mijn volgende vraag.  
Zou er ook en andere manier zijn voor deze buitengewone intelligente 

beschavingen om te zorgen dat die kernraketten überhaupt niet eens zouden 
kunnen afgaan, omdat bijvoorbeeld de splijtstof die erin zit of de kernstoffen die 

erin zitten, dus die bom binnen in onklaar wordt gemaakt zonder dat die voertuigen 
boven die lanceerplatform hoeven te zweven en zichzelf zichtbaar maken?  

Ja maar ze hebben zichzelf wel zichtbaar gemaakt dus daar hebben ze een reden 
voor.  

Maar mijn vraag is kunnen ze het ook doen zonder zichtbaar te zijn?  
Is helemaal geen rare vraag. Wat bedoel je dan? Nou stel je voor dat dat dus kan 

zonder zichtbaar te worden?  
Ja. Wat is dan de reden dat ze zichtbaar zijn?  

  
Wat is dan de mogelijke reden dat ze zichzelf zichtbaar maken?  

Dit zijn echte stokpaardjes van onderzoekers, ufo wetenschapper die over 

de hele wereld zaken publiceren waarbij het onmogelijk voor mogelijk 
wordt gehouden namelijk dat buitenaardse beschavingen de aarde komen 

redden, maar aan de andere kant geen verklaring geven waarom ze dat op 
zo'n complexe manier doen.  

Als ze zouden willen laten zien dat dat niet kan zou het dan niet veel beter 
zijn dat ze gewoon het landingsgestel uitschakelen, en gesprek aan gaan 

met de legerleiding en zeggen van jongens wij komen uit dat en dat 
sterrenstelsel, wij observeren jullie, wij kunnen daar geen informatie over 

geven, maar we hebben jullie raketinstallaties onklaar gemaakt, want 
jullie gaan jezelf uitroeien, daar kunnen we niet mee akkoord gaan, om 

allerlei redenen die we jullie ook niet uitleggen maar we zijn hier en we 
gaan weer.  

Waarom op zo'n manier, waarom hangen ze zo boven dat platform?  
Ik denk dat de vraag gesteld mag worden, want als je van geloof af wilt, als je 

herziening wilt, als je werkelijk wilt zien, dan zul je werkelijk alles moeten vragen.  

Ook de diepste vragen die het slechts uitkomen zul je moeten vragen.  
Want stel je voor dat het helemaal geen buitenaardsen zijn.  

Stel je voor dat het tijdreizigers zijn uit onze eigen werkelijkheid, misschien wel 
controlegroepen, mindcontrol groepen, die een complete cult hoax 

geloofssysteem overeind willen houden.  
Misschien worden op die manier de militaire eenheden ook wel als geleide gebruikt, 

net als bep mensen die in ufo groepen geloven en zijn ze een onderdeel van 
dezelfde agenda.  
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26 

 
Want waarom als dit hele fenomeen zich zo buitengewoon complex 

voordoet, waarom dan wel jezelf kenbaar maken aan de hoogste 
legerofficieren, ruimteschepen laten neerstorten terwijl je miljarden 

lichtjaren ver hebt gereisd, en precies 7 km áltijd van een luchtbasis 
neerstorten, waarom dat wel en verder aan de hele wereldbevolking zo 

afzijdig blijven op individuele en kleine groepjes na, waarbij een bep 
energie aanwezig is waardoor er dus wel open contacten zijn.  

Hoe komt dat.  
 

 
27 
 

Ik geef er geen antwoord op ik stel hem hier alleen hardop.  
Hè Hè nu gaan we eindelijk beginnen met de dag.… 

Ik had namelijk een doel gesteld dat jullie aan het einde van de dag dat jullie 

precies snappen wat ik bedoel....   
Nou ja dan moet ik het eerst ook zelfs snappen natuurlijk. 

  
Ik heb mijn voordracht, lezing zo'n beetje klaar waarin ik dit model wat ik hier nu 

toon op een hele ander manier uitleg, maar dat heeft 3-4 uur nodig, en dat is ook 
interessant daar zitten allemaal wetenschappelijke stukken aan vast.  

De wetenschap laat namelijk heel veel zien, dat laat alle mogelijkheden zien, wat 
wij aan hypotheses lanceren wordt in de wetenschap allemaal vastgesteld.  

Stel je voor dat er een wereld is (gebruikt de tekening van Punt bovenin= 
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100% volledige vrijheid en tijdlijnen en onderin universum waar wij in 
leven die is gehackt.) dat er een universum is waar gewoon openheid van zaken 

is, in dat universum is geen controle, zoals wij hier op aarde in eerste instantie 
denken te leven zonder controle, dat we vinden dat het normaal is dat je naar je 

werk moet, dat hoort bij het moment dat je nog steeds denkt dat je vrij bent.  
En die werkelijkheid hier (bovenin)) is echt vrijheid.  

Dus daar zijn de mensen en de wezens, andere beschavingen ook veel 
humanoïde rassen, zijn daarin volledig helemaal vrij.  

Er is geen model van geld, geen model van externe technologie, alles wat er 
ontstaat buiten die mensen zelf, die wezens elf, komt allemaal voort uit innerlijke 

kracht. Want datgene waar wij het steeds over hebben, kwantumfysica, ze gaan 
naar binnen met hun bewustzijn, sterker nog, zij leven helemaal vanuit hun 

innerlijk bewustzijn, heel krachtig, schijnende de lichtjes bewustzijn, zij leven en 
alles wat zij binnen in zichzelf zien en voelen, dat manifesteert zich direct buiten.  

Dat is de pure schepping.  

In die werkelijkheid daar leven alle beschavingen ook echt in een universum 
alleen zien die universa daar heel anders uit zoals wij het nu zien, omdat wat wij nu 

zien als universum is vooral een zwart gat, met sterren en sterrenstelsels.  
Wat wij denken te zien is maar 0.005%, is dus echt een fragment.  

In die werkelijkheid daar is dat universum is een heel groot levend veld van kracht, 
ga ik geen verder uitbeelding geven.  

Daar leven de wezens volledig vrij, in die werkelijkheid leven die wezens in 
onsterfelijkheidsfase, ze kunnen niet sterven en vergelijk het met de situatie dat 

we hier op aarde wel eens zeggen nou straks een pilletje en ga je nooit meer dood.  
Stel je voor dat we hier op aarde leven en we hebben geen aardolie meer en we 

hebben al die narigheid niet meer, geen ziektes meer, we hoeven niks meer te 
dienen er is geen wereldregering, we passen met elkaar op de aarde en we zorgen 

met eer en respect dat we ook andere werelden laten zijn zoals ze zijn, zelfs als ze 
dus niet fantastisch zoals wij denken dat fantastisch is, maar dat dat een 

werkelijkheid is waar dus onsterfelijkheid is.  

Er is geen begin en een eind in die werkelijkheid, er is niks, dat is bijna niet te 
bevatten, maar kun je dat voorstellen?  

Stel je voor dat jij nu te horen krijgt jij gaat nooit meer dood? 
Reactie: ik moet er niet aan denken. Precies.  

Stel je nu eens voor dat ineens op dit moment we allemaal onsterfelijk zijn, ik weet 
één ding zeker, dat we dan ons leven direct anders gaan inrichten, want als we 

daar de rest van ons leven mee te maken hebben dan …jaja want we hebben een 
houdbaarheid in ons bewustzijn.  

Dat is in geprogrammeerd.  
Als jij nu weet ik ga nooit meer dood, je gaat miljoenen miljarden jaren nog mee, 

ga je anders keuzes maken.  
Oké dit is een werkelijkheid die komt voort ontstaan, dus die mensen die daar 

leven zijn ontstaan uit allerlei andere universa die uiteindelijk ertoe hebben geleid 
dat de mens is voortgekomen door al die trillingen en frequenties door elkaar heen 

zijn gaan lopen en ook al is dit nu even abstract, ik ga dat een andere keer nog 
verder uitleggen.  

Daar leven die mensen in die werkelijkheid als onsterfelijk>  

Ik spreek niet specifiek over de mensen van de aarde. 
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Ik spreek hier over een collectief, Multi- en interdimensionaal beschaving.  
Een intellectueel, spiritueel bewustzijn.  

Het humanoïde ras, dat leeft niet alleen op de aarde, en niet alleen in een 
ander planeet, maar is aanwezig in alle universa die uit geëvolueerd zijn.  

Dus in alle universa waar mensen uit geëvolueerd zijn komen dus die 
mensen voor.  

Humanoïde wezens.  
Hetzelfde als we in een ruimteschip stappen, en we vliegen naar de andere 

kant van het universum, we vestigen ons daar en we leven en vervolgens 
gaan over 300 jaar weer mensen naar een andere planeet, even heel 

eenvoudig gedacht, dan vertegenwoordigen wij ons op drie verschillende 
planeten.  

Dat is in die werkelijkheid gaande, en we praten over ontiegelijk veel 
bewoonde werelden.  

Humanoïde wezens.  

 

 
28 

 
=========================/ /========================= 

20180321-MvS-educatie3-Joure 
Als er dan een elektronisch grid is en er kan niets door heen en als er dan 
toch een achterdeur wordt gevonden om het wel te doen, waarom dan zo?  

En als het wel echt zou gebeuren dat channelen, stel dat channelen hartstikke 
zuiver is en dat dus de enige bandbreedte is die er is, als dat dus wel zo is, als ze 

positief zijn, bijdragen voor de mens en in de boodschappen voor de mens, dan is 
dus die intergalactische wet, niet tussen ons mogen komen, overtreden 

door dat te doen, want er staat in die wet niet beschreven wat wel of niet, 
behalve dat het niet gebeurt!  
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En dat doen ze toch door te spreken via de mens, door de mens heen als 
channelings richting, en of dat nou via de fax binnenrolt, of via de email, of 

ze brengen jou een krant waar het in staat, of ze vertellen het jou 
rechtstreeks, dat is op elke manier van buitenaf gesproken een interventie.  

Hoe je het ook wendt of keert.  
Als we de channeling, channelingssystemen, hoe dat dan ook in elkaar zit, in welke 

vorm, het hoeft geen channeling te zijn, het kan ook een healing zijn of wat dan 
ook. Het gaat over iets van buitenaf. Als we dat nou voor een momentje aan de 

kant schuiven.  
Als er een wet van niet-inmenging is, zijn ontvoeringen die wereldwijd door 

miljoenen worden verteld, dan niet een overtreding van diezelfde regel?  
Dus die channeling even aan de kant gezet.  

Er is een non-interventie beleid, kennelijk volgens velen, dat is waarom niets 
zichtbaar wordt, er zijn nog andere redenen waarom er geen contact is, wat zijn 

dan al die buitenaardse ontvoeringen?   

Daarin wordt die wet met voeten getreden.  
En kennelijk kunnen die groepen dat dan wel, die kunnen zich daar kennelijk aan 

onttrekken.  
Wat is hier gaande?  

Het gaat om de essentie van wat gebeurt er nou eigenlijk, over wie wordt het nou 
uitgerold, over de mens van de aarde, de mensen die hier leven, er gebeurt dus 

van alles maar niemand kan de vinger erachter leggen. We proberen het steeds een 
betekenis te geven.  

Misschien is er nog niet een toereikend model neergelegd van waar we naar zouden 
kunnen kijken, wat maakt dat alles gaat zoals het gaat.   

Doordat we het niet kunnen begrijpen steeds allerlei de meest makkelijke uitleg 
daarbij tevoorschijn hebben gehaald om ons toch te voorzien van hun uitleg, ook al 

weten we dat dat niet dé waarheid is, omdat het niet kan.  
Er zijn vele mensen op deze wereld die contact hebben met andere 

beschavingen, ofwel via een droom ofwel via het innerlijk weten zonder 

een vorm, dat kennen we allemaal, dat is het kosmisch weten binnen in, 
communicatie van binnen met de kracht.  

De kracht van binnen kun je ook beschouwen als communicatie met een 
andere wereld, in jezelf.  

Er zijn heel veel mensen die openlijk contact hebben met beschavingen uit 
een andere wereld, menselijke beschavingen en ook iets anders dan 

menselijk.  
Dat is een fenomeen dat er altijd al is geweest, we horen daar nu veel over omdat 

er internet is, maar vroeger werd daar ook al over gesproken, al duizenden jaren 
geleden. In geschrifte staat het geschreven.  

Dus kennelijk is er dus wel contact, maar waarom zo mondjesmaat. Dus wat is er 
aan de hand.  

De oefeningen die voor ons allemaal op een eigen manier uit te werken zijn, gaan 
dus over die wekelijke reden, die reden is dat wij als wezens in een andere wereld 

leven, volledig, dus niet in deze werkelijkheid, en dat we in die werkelijkheid een 
ingreep hebben meegemaakt, en dan komt de menselijke vraag van hoe kan dat 

dan als we zo groots zijn dat we dat hebben laten gebeuren, als we die even laten 

varen, eerst deze stap in durven stappen, er is iets gebeurd waardoor de mens 
onder controle is gebracht met haar bewustzijn, door een andere kracht en dat de 
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mens, ik heb het nu specifiek over de mens, en dat de mens daarmee met haar 
bewustzijn gelinkt is aan een andere werkelijkheid.  

Dus wat er gebeurd is, is dat de mens gehackt is in haar bewustzijn.  
Dus niet dit bewustzijn wat wij hier hebben, het bewustzijn wat we hier hebben 

is eigenlijk van dit lichaam, dat zijn alle modellen wat we hebben geleerd waar het 
over zou moeten gaan.  

Maar er is iets gebeurd, de mens is gehackt en vervolgens is haar 
bewustzijn aan andere kunstmatige zelfgecreëerde werkelijkheden 

gekoppeld door die kracht.  
Dus dat is het artificiële gedeelte wat wij artificieel noemen.  

Maar als je eenmaal in die werelden leeft dan zal je dat niet herkennen als 
artificieel.  

Wij hebben de neiging om het te kunnen herkennen, dit is een mens en dat is een 
robot.  

Maar wat er gebeurd is, is dat de mens in hoofdzaak nu hier deze werkelijkheid 

ervaart binnen zo'n model.  
Dus zij verkeert in een slaapmodus met haar multidimensionale bewustzijn.  

Haar bewustzijn is opgesplitst in allerlei verschillende lagen zoals we hier op aarde 
ook zien met artificiële technologie, cyborg technologie, artificiële kustmatige 

intelligentie waarin je met virtual reality met je bewustzijn gelinkt wordt 
aan een computer wat zo gedetailleerd is dat je het niet herkent. En op de 

aarde bestaat dat allemaal al.  
Mensen die dat volgen in de media en die daar iets meer hun best voor doen, die 

zullen het ook zien, echt goede documentaires dat die artificiële technologie, 
virtual reality, zo ver ontwikkeld is, dat het scripten zijn die scherper en 

helderder zijn dan deze werkelijkheid. Dus in de kern is dat wat er gebeurd 
is.  

 
=========================/ /========================= 

 

20180917-MvS-Antwerpen-Zelf-Bewustzijn  
  

Vraag: ik heb je heel veel over buitenaards contact of over ontvoeringen 
gehoord maar ik heb je nog nooit iets horen over het fenomeen hybride 

kinderen.  
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Martijn: dat zou best kunnen dat jij dat niet hebt gehoord, je bent er nieuwsgierig 
naar.  

Hybridiseringsprocessen waar veel over geschreven wordt m.a.w. dat er mensen 
woorden betrokken, laat ik het zo maar eventjes noemen bij 

Hybridiseringsprocessen, kruising tussen mensen en andere levensvormen.  
Daar zijn heel erg veel ervaringen in en ook heel veel theorieën over. Daar ga ik 

het niet over hebben inderdaad. Ik wil er wel iets over zeggen.  
Er is een geloof gaande ook in dat stuk. Met het stukje uitzoomen wat we vandaag 

met elkaar doen, en wees er zeker van dat dat heel erg nodig is, in het bewustzijn 
hier, om eventjes afstand te nemen van wat er eigenlijk allemaal gaande lijkt te 

zijn, dus met en andere blik te kijken naar deze werkelijkheid.  
Dan zal die manier van kijken ook die hybridiseringsprocessen een andere 

betekenis gaan geven.  

Binnen dit universum zijn hybridiseringsprocessen gaande.  
Dat is gewoon zo. Het enige wat ik er over wil zeggen is dit.  

Van alle beschavingen die de kracht van god in zichzelf en in de ander eren 
is er geen één beschaving die zich bezighoudt met hybridisering.  

Met andere woorden alle wezens die zich bezighouden met hybridisering 
zijn op technologische krachten gebaseerde intelligenties die hybridisering 

nodig hebben op basis van technologie en genetica, om nieuwe 
levensvormen te laten ontstaan.  

Daar is niks goeds of kwaads aan, hoewel er beschavingen zijn die daar 
echt hele andere bedoelingen mee hebben, is het ook zo dat we moeten 

vaststellen dat de kracht binnenin de materie overstijgt, en dat we vanuit 
de kracht van binnenuit er geen sprake is van hybridisering tussen 

verschillende beschavingen omdat god zich op allerlei verschillende 
manieren representeert en dat is afhankelijk van wat er allemaal nog niet 

besproken is.  

Dus als ik reageer op hybridiseren, het bestaat, er zijn heel wat mensen die 
ervaren hybridisering als iets heel moois positiefs dat klopt dus ook, met de bril 

van die matrix. Maar de essentie is dat het een zorgwekkende situatie is 
binnen de matrix. 

 
=========================/ /========================= 

 

20181018-MvS-Rijswijk-Samenkomstdag 

 
Bijna dood ervaring 
Vraag; over een bijna dood ervaring hoe je dat dan plaatst, stukjes kan ik 

wel aanvoelen maar... 
Martijn: het zegt het al, bijna, 

Ja maar hoe is bijna, waar kom je dan terecht? 
Martijn: het is niet zo dat je bij een bijna door ervaring kunt zeggen je gaat daar 

en daar heen.  

 
Bijna dood ervaringen zijn korte ontvoeringen van ons bewustzijn, gelinkt 

aan een andere werkelijkheid.  
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En bijna dood ervaringen kunnen mensenlevens veranderen, de mensen 

worden diep in hun hart gebracht door die ervaring, maar ik heb denk ik, al 
met al, één voorbeeld in mijn leven ben ik tegengekomen van iemand die 

niet in de gevolgen van de bijna dood ervaring terechtkwam die aansloot 
op het spirituele model.  

Dus bijna dood ervaringen veroorzaken merendeels her connectie met het 
controle matrixveld.  

Dus mensen komen én in hun hart, voelen wat leven is, maar ze gaan het 
nog dieper hebben over een god, ze gaan het nog dieper hebben over 

jezus, dus volgens externe …., nog dieper in hun begaafdheid, ik zeg niet 
dat het niet goed is, nee absoluut niet, ik heb zelf ook een aantal keren 

verschuivingen gehad van mijn bewustzijn die je zou kunnen zien als een 
bijna dood ervaring, maar ik val niet paranormaal terug.  

Ik zag in die bijna-doodervaringen zag ik dat de scripten die er waren mij 

niet meer brachten dan datgene wat ik al wist, sterker nog het was 
minder, dus ik ging gewoon weer retour, afzender.  

En ik denk dat bijna dood ervaringen, ik zeg echt niet dat het altijd zo is, 
maar bijna dood ervaringen zouden wel eens hele scripts kunnen zijn, om 

als een gereedschap te functioneren om als bewijslast te leveren dat het 
spirituele model wat hier gelanceerd is ook echt wel zo klopt.  

En daarin zijn dus mensen die een bijna dood ervaring hebben gehad 
mogelijk soldaten van het Archontisch bewustzijn.  

 
Nou dat is een nogal forse uitspraak, die neem ik direct niet terug!  

Want het zou zo maar kunnen.  
En dat zijn hele mooie ervaringen, ik ben echt veel mensen tegengekomen die die 

ervaringen hebben en misschien zitten hier ook wel een paar mensen, ikzelf ook, 
die ervaringen zijn buitengewoon goddelijk te noemen.  

Echt waar, maar ik heb het ook van junks gehoord, dat ze goddelijk zijn die 

ervaringen, dus wat is nu de waarde van zo'n ervaring, ik stel niet dat bijna dood 
ervaringen gelijkgesteld moeten worden aan een drugscene maar ik weet wel dat 

het allemaal erg op elkaar lijkt.  
Dat is wel bijzonder.  

Dus we houden het overeind dat het een bijzondere ervaring is en de mensen die 
dat ervaren die zeggen ook dat het bijzonder is en die zijn erdoor veranderd, die 

kunnen echt met die mensen dieper in contact komen, dus er zijn allemaal muren 
weg, dus ze komen dieper tot elkaar, maar over het algemeen zijn die mensen 

finaal de leiding nog dieper kwijt, die worden nog dieper ingeleid in het spirituele 
model. En dat is helemaal niet iets fout maar gegarandeerd het witte licht volgt 

daarop.  
 

=========================/ /========================= 

20181203-MvS-Therapeutentraining-Bruggen-in-
Werkelijkheden-2-3-dag-kerkenveld 
Martijn: nou ja dat is precies wat het is, want als je hier verder niks van weet, dan 

moet je deze tijdlijn weghalen en dit ook allemaal.  
En dan is er eigenlijk alleen maar dit.  

Kijk dit systeem, ja dit is eigenlijk ontwikkeld door mensen die op deze aarde bezet 
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raakten door een gedachte waarvan ze dachten dat het hun gedachte was en die 
gedachte van hen was, nadat ze ontdekten dat er buitenaardse intelligenties 

zijn binnen deze werkelijkheid, dat ze wilden achterhalen waar die buitenaardse 
intelligenties vandaan kwamen.  

 
Dus die ontvoeringen die plaatsvonden daar gingen ze allemaal achter 

zoeken met hypnose regressie technieken, en ze kwamen erachter dat 
achter deze wezens een andere intelligentie zit.  

Dat zijn dus de wetenschappers van de aarde, van deze aarde hier, die dat 
onderzochten binnen het labyrint, ze onderzochten dat, en ze kwamen er 

ook achter dat er een andere intelligentie zit achter de mensheid zelf.  
 

Daar kwamen ze ook achter.  
En toen zij daar vanuit een bepaalde menselijke angst die aansluit op de 2e W-O en 

de Koude Oorlog hebben ze een soort veiligheidsmechanisme willen toepassen, dat 

is ook besloten, en dat is eigenlijk de Orwell agenda, die daar uit voortkomt, er 
moet een perfect strategisch 100% sluitend spionagesysteem komen waarbij alle 

mensen gecorrigeerd kunnen worden in hun gedachten om gedurende die periode 
ook daardoor controle te kunnen krijgen door de gedachten van die mensen over te 

kunnen nemen, controle te kunnen krijgen over de indringende bezoekers uit 
andere werkelijkheden.  

Want die kunnen ze er dan uit scripten.  
 

=========================/ /========================= 

20181203-MvS-Therapeutentraining-Bruggen-in-
Werkelijkheden-2-3-dag-kerkenveld 
 
Martijn: er zijn hele geavanceerde correctiegroepen actief binnen de matrix, daar 

gaan we het nu maar niet over hebben, maar dat zijn hele geavanceerde 
correctiegroepen, die doen er echt alles aan om de uitkomst, namelijk dat is de lus 

van het labyrint, om die in stand te houden.  

Daar gaat het om.  
En binnen die hele cyclus van waar we nu zitten als mensen van deze werkelijkheid 

daar kunnen we dus veranderingen laten ontstaan die onverklaarbaar zijn voor hen, 
die kunnen ze niet bevatten en vooral laten we die op twee manieren ontstaan of 

per ongeluk doordat we heel erg geëmotioneerd zijn en vanuit een diep 
oorspronkelijk liefdesveld wat we niet eens weten als mensen, zoveel kracht 

brengen in een veld waardoor het hele veld in één keer eigenlijk compleet vrij 
wordt gemaakt van alle scripten.  

Dat gebeurt onbewust.  
Of mensen die zich heel daar bewust mee bezig houden en daar heel krachtig mee 

bezig zijn, en daar zijn speciale correctie groepen voor die vliegen gewoon letterlijk 
deze werkelijkheid in, zichtbaar of onzichtbaar, werken vooral 's nachts.  

 
Ik heb zelf heel veel ontvoeringen gehad door hele grote vliegende 

driehoeken, dat ons hele huis stond te trillen en de ramen eruit klapte als een 

filmscene dat Ellen zich in haar bed moest vasthouden schreeuwend en ik dwars 
door het plafond heen naar boven werd gehaald en met mijn volledige kracht met 

mijn bewustzijn onder die vliegende driehoek zo krachtig in mijn kern, dus niet 
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die daar, die kracht liet zien “je kan me alles laten geloven maar ik ben 
onsterfelijk”  en of ik nou hier ben of ergens anders, dat is een bewustzijnsgolf.  

En toen werd ik zo dwars door het dak heen keihard naar beneden gegooid fysiek 
op het bed, dat ik dacht ik ben dwars door het bed heen.  

Drie dagen lang met enorme rugklachten gelegen waarbij mijn lichaam gewoon in 
de matrix zo'n dreun krijgt.  

Dat zijn correctiegroepen.  
Nou dat moet ook maar eens gecorrigeerd worden.  

Maar wat ik ermee wil aangeven, het is heel heftig, er wordt met ons mee gekeken 
en we moeten in die momenten moeten we tot onze zuiverste kracht komen, het is 

niet zomaar iets.  
Ik heb niet voor niks gezegd aan het begin dit is gewoon nog niet voor alle mensen 

want dit is een enorm onderwerp, maar dit is wel voor de mensen die allerlei 
stromingen van spiritualiteit al doorgelopen zijn en die werkelijk de pracht/kracht?  

Van het analoge in zichzelf hebben gevoeld en dat zijn wij.  

Wij mensen, alle mensen die hier zitten hebben de kracht van het analoge leven 
gevoeld.  

Wat het betekent om ook in een labyrint werkelijkheid bij een beekje te zitten, het 
water te horen kabbelen wat er met je gebeurt.  

Die mensen, dat zijn de godswezens die dat kunnen voelen daar binnenin, en die 
komen nu bij elkaar over de hele wereld samen om ergens iets te doen, zichzelf in 

eerste instantie de referentiepunten te geven om eruit te komen.  
Want voor het moment dat we dus een soort overlijden, we krijgen een overlijden 

en na dat overlijden moment grijpt labyrint in want je wordt namelijk eerst wakker 
in het labyrint op de plekken waar ze het hebben gedaan.  

Dat zijn hele grote faciliteiten, hele grote onderzoekscentra, en daar is de mensheid 
letterlijk aan gekoppeld.  

En vanaf dat moment, van die ontwaking moeten we onszelf imploderen met ons 
bewustzijn, swoepboem, zijn we weg uit die controlegroepen, dus in feite 

overlijden we dan in die werkelijkheid, tjoek en daar gaat íe 

boepboepboepbeopboepboem...Boem en dan ben je thuis!  
En dan ben je thuis in jezelf, want hij ligt daar.  

Dus de echo die in jezelf zit, dus de ontvoering uit dat model, dat zit in ons.  
Ik neem er geen genoegen mee dat alleen hier te voelen in kleine mate.  

Ik heb het gevoel dat ik andere mensen zo de handen wil raken, de harten wil 
raken, maar ja ik kan dat ook niet doen omdat ik dat zou willen uit belang, ik kan 

alleen maar met de mensen spelen en dat de mensen ook met mij spelen.  
Maar het is een hele job om deze werkelijkheid die in ons verscholen ligt, die kracht 

die in ons verscholen ligt om die in ons tevoorschijn te halen. 
 

=========================/ /========================= 

20181203-MvS-Therapeutentraining-Bruggen-in-
Werkelijkheden-2-3-dag-kerkenveld 
Martijn: daarom spreken we ook alleen maar over haar situatie. Het moment 
waarin wij ontdekken hoe de noodzaak een onderdeel is om iets om te buigen, hoe 

krachtig we daarin kunnen zijn, ja dan gaan we ook zien van tjongejonge het moet 

ook al bijna altijd eerst uit de hand lopen totdat we als beschaving zeg maar een 
beetje tot een bepaalde daadkracht lijken te komen. Want het hoeft helemaal niet. 

We kunnen ook terwijl het niet uit de hand loopt kunnen we ook al gaan buigen en 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 103 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

kneden. 
  

En de drie punten jij aangaf, die kunnen we meenemen, maar het komt er wel op 
neer dat de labyrint groep heeft als het ware een deel van de scripten, laat ik het 

anders zeggen.  
Dit experiment, dit hele universum is een experiment, van een hele ver gevorderde 

beschaving die van oorsprong ook mensen zijn geweest uit het oorspronkelijke 
veld, die hebben ook een enorme invasie meegemaakt.  

Zij zijn op basis van technologische ontwikkelingen, wat ze in zichzelf niet meer 
konden vinden, zijn zij een universum gaan scheppen, dat zijn de scheppers, de 

designers, ontwerpers van dit universum, zijn ze een experiment gestart waarbij 
het uitgangspunt is de kwantumfysica, dus wat je kunt bestuderen wat er gebeurt 

als observant, dat kun je ook weer in jezelf ervaren door de downloads, door het 
waarnemen.  

Energie waarnemen van buiten en het naar binnen toe halen en daarbij jezelf 

analyseren.  
Dus als er wezens zijn die in dit experiment zichzelf gaan herkennen als meer dan 

alleen toevallige fysieke passanten dan komen ze erachter dat ze een onderdeel 
zijn van grote kwantumwereld en als dat bestudeerd wordt door de ontwikkelaars 

van het universum kunnen zij die ontdekking van die medelevers in hun script, 
kunnen ze ook in zichzelf opnemen.  

Daar is eigenlijk het ontwerp op gemaakt.  
Dat ontwerp is gehackt door hele geavanceerde andere beschavingen die ook 

cyborg zijn en daarbij hebben ze de uitkomst, dus het volledige script van het 
speelbord, laat ik het zo maar noemen, wat niet als een speelbord wordt gezien, 

maar als een heel serieuze alles bepalende voor die beschaving zijnde kosmische 
ordening van allerlei mogelijkheden, die ontploft zijn, daarbij hebben zij het 

volledige script allemaal, hoeveel scripten die er ook zijn, hebben andere groepen 
die dat experiment dus gehackt hebben, hebben daar voor zo'n 90% werkelijkheid 

geïsoleerd.  

Want er bleef maar een heel klein deel over wat voor onze begrippen een enorm 
arsenaal aan oorzaak en gevolg mogelijkheden zijn.  

Binnen dat stuk is de mensheid ingekomen met haar bewustzijn, 
gekoppeld.  

En binnen die werkelijkheid levend is de mensheid door het labyrint bewustzijn 
overruled.  

Dus dat zijn virtuele werkelijkheden, instructies door instructies heen.  
Dat is best wel complex, maar binnen dat stukje 5% bandbreedte, 10% 

bandbreedte wat enorm veel is, daarvan is een heel groot deel ook door het 
labyrint weer uitgeschakeld.  

 
Dus binnen het labyrint bewustzijn, dus binnen de Nederland uh ..ja Nederland 

heeft daar ook mee te maken, ik weet niet of jullie het hebben gelezen van Trump 
en Xi-Pin over het gesprek over Eindhoven wat op de agenda stond binnen de G20, 

de overname van die grote chipgiganten.  
 

Die hebben te maken o.a. hier in Leeuwarden zit onder de grond van de 

NAVO-basis een heel groot complex wat bezig is met holografische 
chiptechnologieën, wat ik weet omdat ik als kind daarnaar toe werd 
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gebracht door de ontvoeringen, maar dat even terzijde.  
Dus er is heel wat gaande, dus binnen die labyrint groepen hebben ze van 

die 10% die er over is van dat script hebben ze een hele kleine 
bandbreedte gebruikt van die scripts in het holografische aardse veld 

waaraan wij nu gekoppeld zijn.  
 

 
30 

 
Toch hebben we nog steeds heel veel mogelijkheden.  

Maar de mogelijkheden om eruit te breken zijn aanwezig, alleen wij kunnen het niet 
bedenken.  

Zo eenvoudig is het.  
Dus wij kunnen het niet bedenken omdat we geleid worden door alle mogelijke 

scenario's.  

En op spiritueel gebied zitten we ook in allerlei scenario's vast, dus er zijn heel veel 
andere velden die zich kunnen gaan openen maar precies daar ligt onze taak.  

Dus wat we dan doen, als we binnen labyrint iets veranderen, dus binnen onze 
werkelijkheid waarin we nu leven, als we daar anders gaan denken in lijn met een 

heel ander gedachtegoed vanuit ons innerlijke weten, ik wil de hartskracht maar 
even weglaten, een innerlijk weten wat verbonden is aan gewoon zuiver 

bewustzijn en zuiver analoog, niets geen groter iets dan wie we zelf zijn, als 
krachtdragers, dan openen wij eigenlijk binnen het labyrint routes die buiten het 

labyrint liggen die dus geïsoleerd zijn en die een deel zijn van het oorspronkelijk 
script.  
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31 

 

=========================/ /========================= 

20181203-MvS-Compilatie-van-uitspraken-over-Smartphones-
laptops-tablets-etc 
 
Maar wat is er nou zo belangrijk aan dit verhaal en dat is heel belangrijk. Het barst 

van de bewijzen en de feiten die versplinterd liggen in allerlei lagen en dit dossier 
dat moet ter tafel worden gelegd omdat het alles gaat verklaren en het is ook zo 

dat daardoor de gereedschappen in onszelf terughalen om te zorgen dat we 
terugkeren in onszelf. Want het maakt niet uit in welke werkelijkheid ik leef. Dat 

vind ik namelijk niet belangrijk. Het enige wat ik fijn vind is dat ik in het moment 
dat ik leef mijn eigen leadership, mijn eigen leiderschap als krachtwezen toepas. Ik 

ga niet zoeken naar welke bron, ik weet als ik bron ben weet ik “daar gaat het om”. 
Ik hoef niet te zoeken naar welke uitgang, want het is toch een labyrint. ja. Deze 

werkelijkheid hier waar wij nu in leven dat is laat ik zeggen de intentie 

werkelijkheid, en de intentie werkelijkheid, dat hele spirituele model komt voort uit 
de labyrint groepen. 

Er zijn dus hier op aarde oorlogen gaande achter deze werkelijkheid, over het 
denken van de mensheid en die oorlog die is zo heftig dat je ook merkt al 

gedurende enige tijd nu, dat het lijkt ogenschijnlijk heel rustig op de wereld, dat is 
natuurlijk niet waar, dus over oorlog, maar ik bedoel nu even in het bewustzijn 

maar je merkt dat er zoveel in jezelf, kun je goed kijken ook wat er gebeurt, je 
weet waar je voor gaat maar je voelt de frictie.  

  
Je wordt alle kanten ingeduwd die kant uit, die kant uit, en er is echt iets 

aan de hand en Donald Trump bijvoorbeeld staat niet onder controle van 
het Labyrint Delta groepen, die staat onder controle van een andere groep 

en die komt uit China.  
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Dus er zijn verschillende mind control groepen binnen deze werkelijkheid.  

Nou dat is allemaal heel interessant om veel over te weten.  
Ik ga er ook zeker heel veel over delen met andere mensen en jullie zodat we dat 

heel goed in beeld kunnen brengen en dan gaan we zien wat de 2e W-O nou 
eigenlijk exact is geweest, waar ook echt de hele farmacie op gebaseerd is, want 

alles is sluitend.  
Je moet eigenlijk zeggen samenvattend, is deze werkelijkheid het perfecte 

spionagesysteem omdat alles wat hier gedacht wordt door de mens, niet door de 
mens zelf hier gedacht wordt maar eigenlijk in feite gedacht wordt door het 

systeem.  
En dat is die collectieve kracht die wij voelen.  

Dus ons bewustzijn wordt zich bewuster dan ooit dat het niet klopt en 
tegelijkertijd komen we in een diepere impasse in onszelf. 

  

Kijk dit systeem, ja dit is eigenlijk ontwikkeld door mensen die op deze 
aarde bezet raakten door een gedachte waarvan ze dachten dat het hun 

gedachte was en die gedachte van hen was, nadat ze ontdekten dat er 
buitenaardse intelligenties zijn binnen deze werkelijkheid, dat ze wilden 

achterhalen waar die buitenaardse intelligenties vandaan kwamen.  
Dus die ontvoeringen die plaatsvonden daar gingen ze allemaal achter 

zoeken met hypnose regressie technieken, en ze kwamen erachter dat 
achter deze wezens een andere intelligentie zit.  

 
Dat zijn dus de wetenschappers van de aarde, van deze aarde hier, die dat 

onderzochten binnen het labyrint, ze onderzochten dat, en ze kwamen er ook 
achter dat er een andere intelligentie zit achter de mensheid zelf.  

Daar kwamen ze ook achter.  
En toen zij daar vanuit een bepaalde menselijke angst die aansluit op de 2e W-O en 

de Koude Oorlog hebben ze een soort veiligheidsmechanisme willen toepassen, dat 

is ook besloten, en dat is eigenlijk de Orwell agenda, die daar uit voortkomt, er 
moet een perfect strategisch 100% sluitend spionagesysteem komen waarbij alle 

mensen gecorrigeerd kunnen worden in hun gedachten om gedurende die periode 
ook daardoor controle te kunnen krijgen door de gedachten van die mensen over te 

kunnen nemen, controle te kunnen krijgen over de indringende bezoekers uit 
andere werkelijkheden. Want die kunnen ze er dan uit scripten.  

Dus ze konden het probleem, wat ze niet konden doorgronden, dus eigenlijk de niet 
vanuit deze werkelijkheid aanwezige reizende intelligentie die naar deze aarde toe 

reizen, die dwars door deze militaire protocollen heen zich tonen wat zeer 
verontrustend is, die konden ze dus niet aan en op basis van dat ze dat niet konden 

doorgronden en wel d.m.v. de neergestorte brokstukken, hebben ze een 
technologie weten te ontwikkelen zodanig dat de mens in principe haar vrijheid niet 

zou kwijtraken, dat zijn de gedachten van de wetenschappers, maar dat ze een 
volledig spionagesysteem zouden ontwikkelen waarmee ze dat spionagesysteem zo 

kunnen gebruiken dat het gedachtegoed van de mensen wordt beïnvloed en 
daarmee het ufo fenomeen wordt gedebunkt ofwel wordt weggedacht. Waarmee ze 

die bezoekers buiten de werkelijkheid kunnen houden. 

 
=========================/ /========================= 
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20181203-MvS-Therapeutentraining-Bruggen-in-

Werkelijkheden-2-3-dag-kerkenveld 
Martijn: er zijn hele geavanceerde correctiegroepen actief binnen de matrix, daar 

gaan we het nu maar niet over hebben, maar dat zijn hele geavanceerde 
correctiegroepen, die doen er echt alles aan om de uitkomst, namelijk dat is de lus 

van het labyrint, om die in stand te houden.  
Daar gaat het om.  

En binnen die hele cyclus van waar we nu zitten als mensen van deze werkelijkheid 
daar kunnen we dus veranderingen laten ontstaan die onverklaarbaar zijn voor hen, 

die kunnen ze niet bevatten en vooral laten we die op twee manieren ontstaan of 
per ongeluk doordat we heel erg geëmotioneerd zijn en vanuit een diep 

oorspronkelijk liefdesveld wat we niet eens weten als mensen, zoveel kracht 
brengen in een veld waardoor het hele veld in één keer eigenlijk compleet vrij 

wordt gemaakt van alle scripten.  
Dat gebeurt onbewust.  

Of mensen die zich heel daar bewust mee bezig houden en daar heel krachtig mee 

bezig zijn, en daar zijn speciale correctie groepen voor die vliegen gewoon letterlijk 
deze werkelijkheid in, zichtbaar of onzichtbaar, werken vooral 's nachts.  

Ik heb zelf heel veel ontvoeringen gehad door hele grote vliegende 
driehoeken, dat ons hele huis stond te trillen en de ramen eruit klapte als een 

filmscene dat Ellen zich in haar bed moest vasthouden schreeuwend en ik dwars 
door het plafond heen naar boven werd gehaald en met mijn volledige kracht met 

mijn bewustzijn onder die vliegende driehoek zo krachtig in mijn kern, dus niet 
die daar, die kracht liet zien “je kan me alles laten geloven maar ik ben 

onsterfelijk”  en of ik nou hier ben of ergens anders, dat is een bewustzijnsgolf.  
En toen werd ik zo dwars door het dak heen keihard naar beneden gegooid fysiek 

op het bed, dat ik dacht ik ben dwars door het bed heen.  
Drie dagen lang met enorme rugklachten gelegen waarbij mijn lichaam gewoon in 

de matrix zo'n dreun krijgt.  
Dat zijn correctiegroepen.  

Nou dat moet ook maar eens gecorrigeerd worden.  

Maar wat ik ermee wil aangeven, het is heel heftig, er wordt met ons mee gekeken 
en we moeten in die momenten moeten we tot onze zuiverste kracht komen, het is 

niet zomaar iets.  
Ik heb niet voor niks gezegd aan het begin dit is gewoon nog niet voor alle mensen 

want dit is een enorm onderwerp, maar dit is wel voor de mensen die allerlei 
stromingen van spiritualiteit al doorgelopen zijn en die werkelijk de pracht/kracht?  

Van het analoge in zichzelf hebben gevoeld en dat zijn wij.  
Wij mensen, alle mensen die hier zitten hebben de kracht van het analoge leven 

gevoeld.  
Wat het betekent om ook in een labyrint werkelijkheid bij een beekje te zitten, het 

water te horen kabbelen wat er met je gebeurt.  
  

Die mensen, dat zijn de godswezens die dat kunnen voelen daar binnenin, 
en die komen nu bij elkaar over de hele wereld samen om ergens iets te 

doen, zichzelf in eerste instantie de referentiepunten te geven om eruit te 

komen.  
  

Want voor het moment dat we dus een soort overlijden, we krijgen een 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 108 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

overlijden en na dat overlijden moment grijpt labyrint in want je wordt 
namelijk eerst wakker in het labyrint op de plekken waar ze het hebben 

gedaan.  
  

Dat zijn hele grote faciliteiten, hele grote onderzoekscentra, en daar is de mensheid 
letterlijk aan gekoppeld.  

En vanaf dat moment, van die ontwaking moeten we onszelf imploderen met ons 
bewustzijn, swoepboem, zijn we weg uit die controlegroepen, dus in feite 

overlijden we dan in die werkelijkheid, tjoek en daar gaat íe 
boepboepboepbeopboepboem...Boem en dan ben je thuis!  

En dan ben je thuis in jezelf, want hij ligt daar.  
Dus de echo die in jezelf zit, dus de ontvoering uit dat model, dat zit in ons.  

Ik neem er geen genoegen mee dat alleen hier te voelen in kleine mate.  
Ik heb het gevoel dat ik andere mensen zo de handen wil raken, de harten wil 

raken, maar ja ik kan dat ook niet doen omdat ik dat zou willen uit belang, ik kan 

alleen maar met de mensen spelen en dat de mensen ook met mij spelen.  
Maar het is een hele job om deze werkelijkheid die in ons verscholen ligt, die kracht 

die in ons verscholen ligt om die in ons tevoorschijn te halen. 
 

=========================/ /========================= 

20181203-MvS-Therapeutentraining-Bruggen-in-
Werkelijkheden-2-3-dag-kerkenveld 
 
Opmerking: maar dat is niet in elk geval zo want er zijn ook mensen die wel die 

botsing krijgen. 
  

Martijn: daarom spreken we ook alleen maar over haar situatie. Het moment 
waarin wij ontdekken hoe de noodzaak een onderdeel is om iets om te buigen, hoe 

krachtig we daarin kunnen zijn, ja dan gaan we ook zien van tjongejonge het moet 
ook al bijna altijd eerst uit de hand lopen totdat we als beschaving zeg maar een 

beetje tot een bepaalde daadkracht lijken te komen. Want het hoeft helemaal niet. 

We kunnen ook terwijl het niet uit de hand loopt kunnen we ook al gaan buigen en 
kneden. 

  
En de drie punten jij aangaf, die kunnen we meenemen, maar het komt er wel op 

neer dat de labyrint groep heeft als het ware een deel van de scripten, laat ik het 
anders zeggen.  

 
Dit experiment, dit hele universum is een experiment, van een hele ver 

gevorderde beschaving die van oorsprong ook mensen zijn geweest uit het 
oorspronkelijke veld, die hebben ook een enorme invasie meegemaakt.  

 
Zij zijn op basis van technologische ontwikkelingen, wat ze in zichzelf niet meer 

konden vinden, zijn zij een universum gaan scheppen, dat zijn de scheppers, de 
designers, ontwerpers van dit universum, zijn ze een experiment gestart waarbij 

het uitgangspunt is de kwantumfysica, dus wat je kunt bestuderen wat er gebeurt 

als observant, dat kun je ook weer in jezelf ervaren door de downloads, door het 
waarnemen.  

Energie waarnemen van buiten en het naar binnen toe halen en daarbij jezelf 
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analyseren.  
Dus als er wezens zijn die in dit experiment zichzelf gaan herkennen als meer dan 

alleen toevallige fysieke passanten dan komen ze erachter dat ze een onderdeel 
zijn van grote kwantumwereld en als dat bestudeerd wordt door de ontwikkelaars 

van het universum kunnen zij die ontdekking van die medelevers in hun script, 
kunnen ze ook in zichzelf opnemen.  

Daar is eigenlijk het ontwerp op gemaakt.  
Dat ontwerp is gehackt door hele geavanceerde andere beschavingen die ook 

cyborg zijn en daarbij hebben ze de uitkomst, dus het volledige script van het 
speelbord, laat ik het zo maar noemen, wat niet als een speelbord wordt gezien, 

maar als een heel serieuze alles bepalende voor die beschaving zijnde kosmische 
ordening van allerlei mogelijkheden, die ontploft zijn, daarbij hebben zij het 

volledige script allemaal, hoeveel scripten die er ook zijn, hebben andere groepen 
die dat experiment dus gehackt hebben, hebben daar voor zo'n 90% werkelijkheid 

geïsoleerd.  

Want er bleef maar een heel klein deel over wat voor onze begrippen een enorm 
arsenaal aan oorzaak en gevolg mogelijkheden zijn.  

 
Binnen dat stuk is de mensheid ingekomen met haar bewustzijn, 

gekoppeld.  
 

En binnen die werkelijkheid levend is de mensheid door het labyrint bewustzijn 
overruled.  

Dus dat zijn virtuele werkelijkheden, instructies door instructies heen.  
Dat is best wel complex, maar binnen dat stukje 5% bandbreedte, 10% 

bandbreedte wat enorm veel is, daarvan is een heel groot deel ook door het 
labyrint weer uitgeschakeld.  

Dus binnen het labyrint bewustzijn, dus binnen de Nederland uh ..ja Nederland 
heeft daar ook mee te maken, ik weet niet of jullie het hebben gelezen van Trump 

en Xi-Pin over het gesprek over Eindhoven wat op de agenda stond binnen de G20, 

de overname van die grote chipgiganten.  
 

Die hebben te maken o.a. hier in Leeuwarden zit onder de grond van de 
NAVO-basis een heel groot complex wat bezig is met holografische 

chiptechnologieën, wat ik weet omdat ik als kind daarnaar toe werd 
gebracht door de ontvoeringen, maar dat even terzijde.  

Dus er is heel wat gaande, dus binnen die labyrint groepen hebben ze van 
die 10% die er over is van dat script hebben ze een hele kleine 

bandbreedte gebruikt van die scripts in het holografische aardse veld 
waaraan wij nu gekoppeld zijn.  

 
Toch hebben we nog steeds heel veel mogelijkheden.  

Maar de mogelijkheden om eruit te breken zijn aanwezig, alleen wij kunnen het niet 
bedenken.  

Zo eenvoudig is het.  
Dus wij kunnen het niet bedenken omdat we geleid worden door alle mogelijke 

scenario's.  

En op spiritueel gebied zitten we ook in allerlei scenario's vast, dus er zijn heel veel 
andere velden die zich kunnen gaan openen maar precies daar ligt onze taak.  
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Dus wat we dan doen, als we binnen labyrint iets veranderen, dus binnen onze 
werkelijkheid waarin we nu leven, als we daar anders gaan denken in lijn met een 

heel ander gedachtegoed vanuit ons innerlijke weten, ik wil de hartskracht maar 
even weglaten, een innerlijk weten wat verbonden is aan gewoon zuiver 

bewustzijn en zuiver analoog, niets geen groter iets dan wie we zelf zijn, als 
krachtdragers, dan openen wij eigenlijk binnen het labyrint routes die buiten het 

labyrint liggen die dus geïsoleerd zijn en die een deel zijn van het oorspronkelijk 
script.  

Dat is wat we in feite doen.  
En als we dat doen, dan wordt het labyrint getrakteerd op informatievelden 

waarvan eigenlijk de labyrint kwantum neurowetenschappen niet willen dat we die 
in beweging zetten. Dat is wat we dan doen. 

  
 

=========================/ /========================= 

20181203-MvS-Compilatie-van-uitspraken-over-Smartphones-
laptops-tablets-etc 
 

Je wordt alle kanten ingeduwd die kant uit, die kant uit, en er is echt iets 
aan de hand en Donald Trump bijvoorbeeld staat niet onder controle van 

het Labyrint Delta groepen, die staat onder controle van een andere groep 
en die komt uit China.  

 
Dus er zijn verschillende mind control groepen binnen deze werkelijkheid.  

Nou dat is allemaal heel interessant om veel over te weten.  
Ik ga er ook zeker heel veel over delen met andere mensen en jullie zodat we dat 

heel goed in beeld kunnen brengen en dan gaan we zien wat de 2e W-O nou 
eigenlijk exact is geweest, waar ook echt de hele farmacie op gebaseerd is, want 

alles is sluitend.  
Je moet eigenlijk zeggen samenvattend, is deze werkelijkheid het perfecte 

spionagesysteem omdat alles wat hier gedacht wordt door de mens, niet door de 

mens zelf hier gedacht wordt maar eigenlijk in feite gedacht wordt door het 
systeem.  

En dat is die collectieve kracht die wij voelen.  
Dus ons bewustzijn wordt zich bewuster dan ooit dat het niet klopt en 

tegelijkertijd komen we in een diepere impasse in onszelf. 
  

Kijk dit systeem, ja dit is eigenlijk ontwikkeld door mensen die op deze 
aarde bezet raakten door een gedachte waarvan ze dachten dat het hun 

gedachte was en die gedachte van hen was, nadat ze ontdekten dat er 
buitenaardse intelligenties zijn binnen deze werkelijkheid, dat ze wilden 

achterhalen waar die buitenaardse intelligenties vandaan kwamen.  
Dus die ontvoeringen die plaatsvonden daar gingen ze allemaal achter 

zoeken met hypnose regressie technieken, en ze kwamen erachter dat 
achter deze wezens een andere intelligentie zit.  

 

Dat zijn dus de wetenschappers van de aarde, van deze aarde hier, die dat 
onderzochten binnen het labyrint, ze onderzochten dat, en ze kwamen er ook 

achter dat er een andere intelligentie zit achter de mensheid zelf.  
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Daar kwamen ze ook achter.  
En toen zij daar vanuit een bepaalde menselijke angst die aansluit op de 2e W-O en 

de Koude Oorlog hebben ze een soort veiligheidsmechanisme willen toepassen, dat 
is ook besloten, en dat is eigenlijk de Orwell agenda, die daar uit voortkomt, er 

moet een perfect strategisch 100% sluitend spionagesysteem komen waarbij alle 
mensen gecorrigeerd kunnen worden in hun gedachten om gedurende die periode 

ook daardoor controle te kunnen krijgen door de gedachten van die mensen over te 
kunnen nemen, controle te kunnen krijgen over de indringende bezoekers uit 

andere werkelijkheden. Want die kunnen ze er dan uit scripten.  
Dus ze konden het probleem, wat ze niet konden doorgronden, dus eigenlijk de niet 

vanuit deze werkelijkheid aanwezige reizende intelligentie die naar deze aarde toe 
reizen, die dwars door deze militaire protocollen heen zich tonen wat zeer 

verontrustend is, die konden ze dus niet aan en op basis van dat ze dat niet konden 
doorgronden en wel d.m.v. de neergestorte brokstukken, hebben ze een 

technologie weten te ontwikkelen zodanig dat de mens in principe haar vrijheid niet 

zou kwijtraken, dat zijn de gedachten van de wetenschappers, maar dat ze een 
volledig spionagesysteem zouden ontwikkelen waarmee ze dat spionagesysteem zo 

kunnen gebruiken dat het gedachtegoed van de mensen wordt beïnvloed en 
daarmee het ufo fenomeen wordt gedebunkt ofwel wordt weggedacht. Waarmee ze 

die bezoekers buiten de werkelijkheid kunnen houden. 
  

Dit is een op gedachte gebaseerde super geleide wapensysteem waar ik het nu over 
heb.  

En daar is die hele mindcontrol in eerste instantie op gebaseerd geweest.  
En dat zien we dus nu terug in onze historie en daarbinnen moet je ook gewoon 

heel nuchter kijken nou vanuit militair oogpunt en inlichtingen oogpunt is dat heel 
erg begrijpelijk, want als jij ontdekt dat er dus zeg maar mogelijke vijanden zijn en 

die zijn er dus uit andere werkelijkheden, en je gaat ontdekken dat we worden 
bezocht, dat die technologieën er ook zijn om de mensheid te besturen, en je krijgt 

ze ook nog eens een keer in je handen geworpen dan ga je dat gebruiken, zonder 

te vermoeden dat dat vooropgezet is, want die intelligenties die hebben dat heel 
slim gedaan, dan ga je dat gebruiken om het denken van de mensen te 

coördineren, want als blijkt dat het denken van de mens de doorgang is van de 
volgende momenten van werkelijkheid, dan moet je niet anders dan je macht 

inzetten op het denken van de mensen.  
Dus dat hele mindcontrol is eigenlijk in eerste instantie als een super geavanceerd 

wapensysteem ingezet om de mensheid op een andere manier te laten denken over 
het buitenaardse fenomeen.  

Om ze eruit te denken.  
Moet je nu eens kijken, hoe staan we in de wereld, bijna 100 % van de mensen, er 

zijn heel veel mensen die weten van “ja ufo's, we worden bezocht door ufo's en ze 
kunnen niet alleen zijn in de wereld” maar als je echt een serieus onderzoek doet, 

als het aan komt op echt eigen gedachten, dan gelooft bijna niemand erin.  
Bijna niemand gelooft dat.  

Die gedachte is uit de mensheid weg.  
En sterker nog, daardoor komen ze er ook niet in.  

Dus het is een super geavanceerd, op gedachte basis geleide wapensysteem, ons 

denken.  
En daar is de mindcontrol in eerste instantie uit ontstaat.  
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Dus letterlijk om die indringers uit andere werkelijkheden waar ze op militair gebied 
geen grip op konden krijgen om die buiten de deur houden.  

En toen dat dus helemaal ontwikkeld is, deze tijdlijn zich helemaal voltooid heeft, 
de mindcontrol labyrint groepen zich hebben geïnstalleerd in het menselijk 

bewustzijn, toen is dus een andere werkelijkheid ontstaan, en dat is nu de 
werkelijkheid waar nu in zitten, en binnen deze werkelijkheid zijn de labyrint 

groepen zelf voor bijna 100%, bijna 100%, verantwoordelijk voor ufo 
verschijningen.  

Nou mooier kan ik hem niet maken. 
 

=========================/ /========================= 

20181216-MvS-Sterven-doe-je-zelf-Haarlem 
Ik heb in dit leven heel veel gesproken over allerlei thema's die eigenlijk aan elkaar 

vastgezet moeten gaan worden.  
 

Waarom omdat we goden van oorsprong zijn, die een kracht in zich 
dragen, het menselijke ras o.a., weer terug mag en moet ook keren in 

zichzelf.  
 

Dus niet omdat het moet voor een ander maar voor jezelf.  
Dat verlangens weg kunnen gaan en dat fantasie niet meer nodig is omdat het 

gewoon klopt wat je bent wie je bent en dat de werkelijkheid en het veld er op 
reageert.  

En zich feitelijk ook letterlijk laat zien op de manier wat jij letterlijk bent.  

En dan is er dus geen ruimte meer voor geloof, want je krijgt echt een reactie uit 
het geloofsveld naar je toe.  

Ik sprak over ufo, het ufofenomeen, daar spreek ik veel over.  
Ik spreek over de ontvoeringen die op het gebied plaatsvinden van wat mensen 

zeggen dat ze een ufo-ontvoering of militaire ontvoeringen.  
Ik spreek over alle mogelijkheden die je maar bij elkaar kunt vegen.  

Er is een rode draad wat alles met elkaar verbindt. Maar als wij niet waakzaam zijn, 
en dat zijn we niet omdat we graag per se willen dat dat allemaal in de bloemvorm 

wordt besproken dan kunnen we het niet bij elkaar brengen met elkaar en dan 
blijven we die rode draad eigenlijk als een draad hanteren om verdeeldheid te 

behouden. En dat zie je ook in de bewustzijnswereld, in de spirituele wereld zie 
je dat er zoveel tweedeling en tweespalt is. Het is ongekend wat ik de afgelopen 

tien jaar ben tegengekomen. En nu nog, van mensen die ook op de bühne staan en 
de onbereid willigheid hebben om met mensen met elkaar op menselijk level in 

contact te komen. Wat er allemaal tussen de mensen ingezet wordt door de mind. 

Het is ongekend. Nou en het is precies dat stukje waarmee ik mij introduceer, ik ga 
ervoor!  

 
Ik ga ervoor om alles bespreekbaar te maken. En waarom doe ik dat omdat 

ik een heleboel informatie in mij heb en ik het niet vind kloppen dat als ik 
er morgen niet meer ben, want sterven doe je zelf dus het zou ook morgen 

kunnen zijn, dat ik die informatie niet gedeeld heb.  
 

Want vanuit het kader dat alles transparant is en alles energie is, is mijn informatie 
minstens zo belangrijk dan jouw informatie, en jouw informatie net zo belangrijk 
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dan mijn informatie. En als je daarin naar elkaar kunt luisteren en je gaat begrijpen 
wat informatie en energie met elkaar doet en wat voor kracht wij in ons dragen, als 

godswezens wat die kracht is, dan begrijp je dat wij helemaal boven op de 
hotspot zitten en dat we met elkaar iedereen echt in een enorme versnelling 

kunnen brengen in verbreding van het bewustzijn. Dan is er wel wat nodig! Laten 
we het daar maar eens over gaan hebben. 

  
Dat was een korte introductie. De totstandkoming van dit onderwerp, “missie” 

tussen aanhalingstekens, niet mijn missie maar missie van de mensheid.  
 

Het onderwerp sterven.  
 

Ja de afgelopen jaren heb ik met heel veel mensen en waarschijnlijk ook met jullie 
daarover gesproken en uitgewisseld, zowel hier in Nederland als daarbuiten, dat 

het hele sterfproces verschillende werkelijkheden kent. En dat het 

afhankelijk is van je eigen of het ontbreken van je eigen kracht op het 
moment van overlijden, welke werkelijkheid jij daarop aansluitend gaat 

ervaren. En dan komt natuurlijk tevoorschijn door alle onderwerpen 
waarover we hebben gesproken.  

 
Mensen die tot in de diepste spelonken vast zaten in religieuze overtuigingen, 

spirituele overtuigingen maar ook binnen de gnostiek en heel veel andere 
informatievelden, kwamen tot een diep inzicht van ik moet mijzelf openen want wat 

hier wordt gezegd is heel essentieel. Het hoeft niet per se in die vorm te zijn wat ik 
altijd heb geloofd.  

 
De missie van ons gezamenlijk is dan ook dus spreken over dat stukje 

overlijden, want als je het hebt over overlijden heb je het primair ook over 
de manier hoe we leven en wie jij bent. Hoe je de werkelijkheid vandaag 

ervaart, en eigenlijk de hele werkelijkheid, alles. Je hele leven is in feite 

een vertraagd moment, slow motion, van een nanoseconde wat we 
overlijden noemen, om met je bewustzijn te ontkoppelen uit deze 

werkelijkheid. Als dat dus zo is, als het werkelijk zo is dat ons leven in een 
soort slow motion zich afspeelt, op het moment van de nanoseconde te 

bepalen, dan moet ik dus heel goed gaan opletten en bewust worden hoe 
ik leef, hoe ik denk, hoe ik voel, en of het klopt wat ik denk en of het klopt 

wat ik voel. Want als mijn gevoel gemanipuleerd kan worden dan leef ik 
een slow motion leven met een nanoseconde erop gevolgd, die misschien 

precies is de reden waarom we hier zijn. 
 

Een paar zinnen (op scherm). Ik ga dit niet de hele dag doen, maar er zijn een 
aantal fundamentele kwesties die in deze lezing aan bod komen en daar kan ik niet 

over uitweiden, dus ik doe het op een andere manier. Ik ga niet echt expliciet de 
onderwerpen in maar hij zit verweven in de onderwerpen die voorbijkomen.  

 
Onder andere het ufofenomeen komt aan bod in dit stukje informatie, 

emotionele resonantieveld, het activeren van oorzaak en gevolg hoe de 

werkelijkheid waarin je leeft reageert een gevolg is van jouw denken en 
jouw voelen. Wat en wie is bron. Iedereen heeft het over bron, keer terug 
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tot de bron. Tot welke bron, wat is bron? Moet ik me aansluiten bij bron? 
Wat is dat voor kracht?  Wat is het witte licht waar veel mensen over 

spreken. Niet alleen bij het overlijden maar ook in de grootste abstractie 
van wat is het witte licht, keer terug tot het witte licht. Wat is dat? En 

verhoudt zich dit tot een grotere kwantumwerkelijkheid dat witte 
licht?  Wat zijn gedachten en wat zijn de gevolgen van denken op basis van 

geloofsovertuigingen en wijze kennis in boeken?  Dus wat zijn de gevolgen 
van denken, informatievelden die je tot je neemt, informatie, energie, 

geschriften, verhalen, wat zijn de gevolgen ervan, wat gebeurt er met 
jouw brein als je een goodfeeling hebt bij iets, wat gebeurt er met jouw 

brein met die geloofsovertuiging, wat zijn de gevolgen ervan?  
 

In hoeverre zijn informaties die hier op deze aarde zo gedetailleerd worden ontdekt 
….nog steeds niet ontdekt? Hoever wil en kan de mens haar inzicht verruimen? Een 

fundamentele vraag. En haar innerlijk weten verlossen van hele grote 

indoctrinaties. Willen wij allemaal het verhaal van de bloem in de bloemvorm 
horen?  Of willen we met elkaar luisteren naar mensen die fragmenten in zich 

dragen die jouw fragmenten, wie jij bent, waar je werkelijk vandaan komt, waar 
het echt mee te maken heeft, wat de dwarsverbanden zijn wat hier op deze planeet 

aarde wat er hier allemaal gebeurt, wil je het werkelijk weten? Wil je daarvan 
af?  Wil je jezelf verlossen? Dan hoeft dat dus niet altijd per se in die bloemvorm! 

Maar ik ga er wel voor. Zo, het ijs is gebroken! 
  

Dit is een oproep voor ons allemaal, niet vanuit Martijn. Dit is een oproep vanuit 
een universele kracht, dat de mensen wakker worden dat in zich of haar verscholen 

ligt. En dat heeft helemaal niets met religie met spiritualiteit, met complottheorieën 
te maken. Het zijn feitelijkheden. 

  
Oké wij hebben gisteren, Ellen en ik, mijn partner zit hier. Ellen leeft al 25 jaar met 

mij en dat vind ik heel knap, en ik leef ook 25 jaar fysiek met haar...en dat is echt 

heerlijk. Wij waren gisteren naar een hele leuke samenkomst in Apeldoorn, waarin 
een lezing was over gezonde complementaire voedingssupplementen. Helemaal 

chemo vrij, heel prachtig mooi allemaal. Fantastisch. En wij zaten daar met elkaar 
in de zaal, beetje achterin hè, ja ik zit altijd graag achterin, maar we zaten daar en 

toen werd er gesproken over het product. Maar wat gebeurt is dat ik niet meega in 
het gedachtegoed waar ik zit. Dus vanuit mij, ik zit daar in die zaal en ik denk heel 

anders en ik zeg dat wel vooral hardop nu want we moeten allemaal tot onze eigen 
kern komen en als niemand het durft te zeggen dan heeft het allemaal geen zin. 

Dus het gaat hier niet om mij maar ik zeg het wel. Ik denk anders, ik ga niet mee 
in wat het beeld daar laat zien hoe de mensen zich bewegen, waar het om zou 

moeten gaan, waar je met je focus naar toe moet gaan, wie er spreekt etc. Mijn 
bewustzijn is anders, en door mijn andere manier van denken komen de mensen 

in een crash terecht, dus ook de mensen die er spreken. Ik zei tegen Ellen “moet je 
even opletten, misschien dat we wat sneller tot de essentie kunnen komen” Dus wij 

zaten daar, de microfoon viel uit, de apparatuur viel uit, de muziek was ineens 
knetterhard en die mijnheer die was zijn tekst kwijt. Er was dus één grote chaos en 

toen konden we beginnen en was de boem weg en konden we spreken waar het 

echt over gaat. Het was een fantastische middag. Maar het mooiste van die dag 
een het eind van die dag is dat er een arts kwam en die arts is al 38 jaar lang actief 
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in Nederland en op internationaal niveau, en die man heeft 1,5 uur een lezing 
gegeven en die heeft met 7 slides puntsgewijs het hele fenomeen waar wij hier op 

de aarde mee te maken hebben, heeft hij in voeding en in het inademen van lucht, 
het fijnstof, het water, de vaccinatie, alles heeft hij blootgelegd. Hij heeft alles 

benoemd, apparatuur waarmee ze mee werken, hij heeft verteld dat er apparatuur 
is waarmee je kankergezwellen kunt opheffen, hij heeft zo veel verteld, dat was 

echt fantastisch.  
 

Waar het eigenlijk om ging is dat hij vertelde dat voeding, dat ons lichaam 
voeding nodig heeft, schone voeding. Voeding die informatie en energie 

bevatten. En dat maar 10-15 % van de gewassen dat op dit moment nog in 
zich dragen. Maar hij ging zo gedetailleerd.  

 
Ik heb ook gelijk tegen Ellen gezegd “dit zou heel fijn zijn dat deze man op een 

groter podium terecht komt” Hij begon over chemtrails te spreken, hij haalde alles 

uit de kast, dat was fantastisch. Maar waar het om ging dat hij dus vertelde het 
gaat om voeding, ons lichaam heeft voeding nodig, En dan heeft hij het hele 

verhaal afgerond en toen kwam hij tot de conclusie van oké ons lichaam heeft 
voeding nodig, maar naast dat voeding deel van het lichaam hebben wij nog meer 

nodig, daar ging hij ook af en toe en beetje naar toe. Maar goed die middag ging 
natuurlijk iets anders dan waar wij het op dit moment nu over hebben, maar ik 

merkte ook aan hem dat hij daar ook echt 100% mee bezig is.  
 

Wat ontbreekt is naast die voeding van de aarde, ook bewustzijn van ons. 
Dus je kunt en dat werd ook in de hele seminar duidelijk dat mensen die 

zich 100% zich afstemmen op goede voeding dat deze mensen op een 
gegeven moment in een soort verslaving terecht kwamen. Ze moesten die 

supplementen blijven gebruiken. Ze moesten dat soort voeding gebruiken. 
En als ze dat niet gebruikten dan kreeg het lichaam een terugval. En dat is 

interessant als je daarnaar kijkt, dat heeft alles te maken met sterven en 

leven. Het gaat om het bewustzijn.  
 

Er is achter de voeding, als er balans in het fysieke bewustzijn is en fysiek is niet 
anders dan lichtenergie want het is gewoon energie. We hebben een fysiek lichaam 

en alles is energie. Er is geen boven en geen onderwereld, alles is energie. Het is 
maar net hoe je het zelf ervaart. Dat het bewustzijn achter de voeding ontbreekt.  

 
Dus ik zat een beetje op mijn punt van de stoel zo van nou ik zou een 

vraag kunnen stellen over hoe komt het dat we in een soort ja 
verslaafdheid zijn gekomen van gezonde voeding. Dat is eigenlijk helemaal 

bizar want het is natuurlijk geen verslaafdheid want je hebt het wel nodig 
maar wat ontbreekt daar? Dan kom je op het punt uit: bewustzijn. Alles 

draait om bewustzijn.  
 

Als ons bewustzijn er niet is, als ons bewustzijn afwezig is dus in 
geloofssystemen, we zitten in gefalsificeerde modellen dan is ons bewustzijn 

afwezig, niet operationeel, of in een hele kleine mate operationeel, en kun je 

eigenlijk ook niet informatie vanuit je bewustzijn ook aan het lichaam geven. Dat 
vond ik heel bijzonder dat dat zo tevoorschijn kwam. En ja er komen allerlei punten 
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tevoorschijn dus uit dit onderwerp van wat is dan dat bewustzijn, waarom is dat 
zo belangrijk? Dus ook de missie van ons, waarom is het zo belangrijk om over dat 

bewustzijn te spreken? En waarom is het zo belangrijk om dat te koppelen aan 
het onderwerp sterven? 

  
Overigens voor alle mensen die misschien nog wel eens een keertje komen 

dit is de allerlaatste keer dat het mogelijk is om je smartphone mee naar 
binnen te nemen. De volgende keer kan dat niet! Er staat dan een doos, 

daar kun je je smartphone inleggen en als je het wilt opnemen dan kan dat 
wel dan neem je maar zo 'n opname apparaatje mee. Waarom, daarom! 

Straks misschien passeert het wel de revue. Maar het is echt belangrijk dat we 
nu even doorpakken. 

  
Creëren wij werkelijk op dit moment onze eigen werkelijkheid? Leeft de 

mens vanuit eigen vrije hart? Die vraag die kom ik nog steeds tegen bij 

veel mensen, ze zijn jaren bezig met het onderwerp waar wij het met 
elkaar over hebben en dan komt er ineens een soort terugval.  

 
Ik noemt het even een terugval, er gaan mensen toch denken, ze denken en ze 

voelen op basis van een geloofsovertuiging dat zij leven vanuit eigen vrije wil. En 
misschien is dat ook wel de bloem die we willen hebben. Misschien is dat ook wel 

nodig om in een soort model te blijven zitten dat je denkt dat je uit eigen vrije wil 
leeft. Maar wat is dat eigenlijk, vrije wil?  

 
Het vrije hart is vrije wil. Wat is dat eigenlijk? Hoe kun je werkelijk vanuit 

je eigen vrije wil gaan leven? Voor veel mensen is geloof waar dan ook in, 
een taal om betekenis te geven aan het levensonderwerp, dus waar het 

allemaal over gaat op dat moment. Wat komt mij het beste uit, wat komt 
jullie het beste uit? De grote ontmanteling die op dit moment beschreven 

wordt over bijvoorbeeld disclosure, de onthullingen op het gebied van 

ufo's, buitenaards technologieën of technologieën door geheime militaire 
afdelingen, waar veel mensen het over hebben dat er disclosure komt. 

Waar geloof je in, stel dat dat een geloof is en dat het ingevoegd wordt om 
grote massa's mensen iets anders te laten denken. Wat komt je het beste 

uit. Wederom is dan het geloof, een disclosure, een vorm daarvan, een taal 
om betekenis te geven aan het onderwerp. En ik haal het voortdurend weg 

bij de mensen. Waarom omdat ik weet dat hier op deze aarde een heel 
machtige groep aanwezig is, verschillende groepen maar één voert de 

boventoon, die er alles aan doet om de mens te laten geloven in het beeld 
waarbij ze zichzelf niet als godswezen kan zien.  

 
Om allerlei hele diepgaande redenen. Dus wat hier gebeurt en ik zie ook weer dat 

er hele lezingen in Nederland op gang komen over ufo disclosure. En ik vind het 
fantastisch dat erover wordt gesproken, maar we moeten dus eventjes daar goed 

over nadenken. Dus het gaat over spirituele modellen, het gaat over bijvoorbeeld 
heel kamers, of er heel kamers zijn na deze werkelijkheid als je overlijdt. Ik sprak 

met mensen die hebben het daarover gehad. Ik zeg “wat wil je heel maken, alles 

wat je bent en aan wie je bent, aan krachtwezen is heel” het enig wat er is is dat er 
een verstoring doorheen loopt. Als je uit die verstoring bent, kwantumlogica, als je 
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uit de verstoring bent, wat die verstoring ook is, als je daar uit gaat als wezen, je 
ontkoppelt je uit allerlei geloofsovertuigingen, je ontkoppelt je ook uit je 

persoonlijkheid, dan is er niets te helen. En de verstoring die hier plaatsvindt speelt 
zich af in deze werkelijkheid op dit moment hier. En niet in die heelkamer. Zo zit ik 

weleens een beetje te zagen en te vijlen en te knutselen met de mensen. En ik 
denk dat het gewoon goed is om je eigen kracht aan te zetten. Je moet niet alles 

geloven in die vorm. Natuurlijk is er na deze werkelijkheid van alles maar hoeft dat 
niet per se een heelkamer te zijn. Natuurlijk zijn er hele grote geheimen op het 

gebied van ufo's en technologische ontwikkelingen die niet eens uit deze tijd 
komen. Sterker nog er komt überhaupt geen technologie uit deze tijd. Maar als wij 

geloven dat dat wordt gefabriceerd door een buitenaardse groep, dan gaan we 
dus weer een kant uit wat je het beste uitkomt. Dus bovenal geloof mij dat 

gesprekken die ik voer met andere mensen heel moeilijk zijn. Zij vinden dat niet 
leuk, de mensen willen dat het is zoals zij het zeggen en ik zeg “geloof mij in ieder 

geval niet, maar neem het ter harte aan om dit te onderzoeken”. 

 
Hier zijn twee driehoekjes, het alom bekende illuminatie beeld, de 

driehoek van controle, het oog. Daar is dan het model, een deel van het 
ontrafelen van het mysterie van wat sterven zou moeten zijn. Is dit dan 

het model, die driehoek, bovenaan de macht met alle controle en onderaan 
de mensen zoals jullie en ik. Is dit dan het model? Kunnen we hiermee 

wegkomen? Verklaart dit dan alles? Er zijn mensen die uiteraard zeggen 
van “er zijn geen buitenaardsen, dat is allemaal gefabriceerd vanuit 

inlichtingendiensten en geheime militaire groepen. Er is een hele grote 
macht op deze aarde, de Cabal die dat doet” Maar als dit zo is, als dit het 

model is hoe komt het dan dat die mensen, als het alleen mensen zijn, hoe 
komt het dan dat die mensen bovenaan in die driehoek zo anders zijn dan 

jij onderaan die driehoek? Want als het alleen maar mensenwerk is dan 
zouden we allemaal dezelfde essentie in ons moeten dragen. Maar dat is 

niet zo.  

 
Ik had vroeger een jongetje in mijn klas en ik zat ook bij hem in de klas, we zaten 

zelfs, nog sterker bij elkaar in één klas, het leek zelfs alsof we een klas waren. Dat 
jongetje dat was altijd anders, die sloeg een ander, mij ook. En ik keek naar hem 

en ik beschouwde hem niet als een mens zoals ik. Niet omdat ik beter ben maar 
omdat ik voelde dat er een verschil was. Het gaat niet om beter of slechter, ik zag 

het verschil. Wat is het verschil van de Cabal de Illuminatie bijvoorbeeld en de 
onderkant van deze lijn, de mensen en het volk? Daar kan het toch niet mee 

ophouden? Je kunt toch niet simpelweg zeggen van “ja maar dat zijn mensen die 
zijn op macht uit” Die mensen hebben dus een ander bewustzijn. In feite wijkt dat 

af van het bewustzijn wat wij noemen het godskrachtveld. Dat is open en 
transparant, dat verbergt niets, dat is hartelijk, ondersteunend, is daadkrachtig, is 

niet zachtzinnig altijd. Daadkrachtig, helder, transparant in alles wat je maar kunt 
bedenken. Als mensen boven in de top zitten dan spreek je over een ander 

bewustzijn. Wat is dat dan voor bewustzijn? Waar komt dat dan vandaan? En is 
het soms zo dat die driehoek iets maskeert? Is die driehoek misschien een geloof. 

We gaan nu maar eens kijken wat je het beste uitkomt. 

 
=========================/ /========================= 
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20181216-MvS-Sterven-doe-je-zelf-Haarlem 
 

We hadden het al even over propaganda gehad en over sterven.  
Ik wil hier graag met elkaar over spreken.  

Overal waar ik over spreek is allemaal eigen ervaring, ik haal niks uit boeken en ik 
weiger eigenlijk ook bijna stoïcijns om boeken te lezen, bijna heel af en toe komt er 

toch iets naar mij toe waarbij ik dan één pagina lees en niet twee.  
En dat doe ik omdat ik dus begrijp hoe het systeem van het brein werkt.  

We hebben een systeem van denken dat wij heel snel informatie overnemen.  

Mensen publiceren elkaars informatie, mensen spreken elkaar na, mensen houden 
zich niet echt aan datgene wat erin zichzelf is, mensen spreken elkaar na.  

 
De grootste hoax die hier in deze werkelijkheid is, in feite de nep-situatie, 

is dat mensen denken dat ze weten hoe het zit door elkaar na te spreken.  
 

Dat klinkt eigenlijk heel raar maar het is wel zo, want niemand hier in deze zaal, ik 
zou kunnen zeggen misschien toch één, die is bij de MH 17 geweest en toch heeft 

iedereen een mening.  
Er is een artikel over geschreven is precies wat je het beste uitkomt passend bij je 

eigen geloofsbeeld.  
En wat nou als we er allemaal naast zitten? 

  
Oké propaganda.  

We hebben de afgelopen jaren gezien, de afgelopen hele lange jaren, maar 

wij praten even over de jaren voor onszelf, dat deze wereld vooral 
ingedeeld is in feite om te voorkomen dat mensen tot hun ware kracht 

komen.  
 

Dat klinkt voor de mensen die hier helemaal niet mee bezig zijn, heel belachelijk.  
Die zeggen “nee we zijn ons juist aan het evolueren” dan zeg ik “ja dat klopt en ga 

vooral door maar waar wij mee bezig zijn is in feite een systeem beleven als 
mensen, een systeem beleven wat heel erg gericht is op dat je beziggehouden 

wordt” Ja dus we kunnen dus vakantie vieren, we kunnen kerstbomen neerzetten, 
we kunnen verjaardagen vieren, we kunnen leuke dingen doen.  

En ik geniet ook van al die leuke dingen te doen, niet per se deze dingen die ik nu 
net opnoemde overigens, maar ik geniet ook van de leuke dingen, ik leef ook op 

deze planeet hier.  
 

Echter is het wel zo dat het hele systeem waar we in leven vooral 

gebaseerd is, zo georkestreerd is dat je moet voldoen aan allerlei regels.  
 

Dus jij moet ook voldoen met je gevoel, je kan al niet eens je gevoel uiten omdat 
het algehele beeld dat eigenlijk gewoon nou ja veroordeelt, dus wat je gevoel ook 

is.  
 

Dus het hele systeem van deze aarde is gericht op onderdrukking.  
 

Niet onderdrukking dat je alleen maar ellende hoeft te ervaren maar onderdrukking 
van een bepaald potentieel.  
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Als jij nu op dit moment kan weten dat je onsterfelijk bent, er wordt nu 

een decreet uitgevaardigd, waardoor er iets verandert in onze manier van 
hoe ons DNA functioneert, simpelweg omdat de mens in één keer anders 

denkt, tsjoek.  
Ineens komt er een heel andere gedachte tevoorschijn, alles wat er ooit is 

geweest is helemaal niet meer belangrijk.  
 

Want er is een totaal heel andere veel grotere werkelijkheid is tevoorschijn en 
ineens weten we met elkaar waar het om gaat.  

 
In dat moment weten we ook er is geen sterven.  

  
Ik sterf niet, ja misschien het lichaam, maar dat is geen sterven.  

Wat zou er gebeuren als je beseft dat je onsterfelijk bent?  

  
Stel je nu eens voor dat je nu weet ik ga niet dood, ik ga dus nooit meer 

dood.  
Wat voor beeld krijg je dan van de werkelijkheid?  

  
Zou je dan nog meedoen aan al die systemen of zou je dan er inééns uitstappen 

van “ja maar ik ga hier niet mijn onsterfelijke leven lang aan mee doen”  
Dan worden de kaarten heel anders op tafel gelegd.  

Dit is heel serieus.  
Ja ik moet er zelf ook om lachen natuurlijk.  

  
Maar stel je het nou eens gewoon voor, zou je dan nog steeds met alles wat je nu 

weet, nog steeds dat blijven doen waarvan je zegt dat dat niet hoeft?  
  

Als je onsterfelijk bent?  

Wat bepaalt nou eigenlijk dat we blijven doen wat we doen?  
En in feite is dat dus ook wat er aan de hand is.  

De mens is onsterfelijk.  
  

De mens is een beschaving, een ras, één van de op kosmisch gebied, die 
onsterfelijk is.  

 
Kent geen begin en geen eind.  

Dat we kunnen we nog weleens fantaseren van je wordt onsterfelijk, we kunnen 
ons voorstellen dat er ingrepen worden gedaan waardoor wij ineens niet meer 

verouderen, nou Oil of Olaz gaat gelijk failliet natuurlijk, maar dat kunnen we ons 
nog wel voorstellen, voorstellen dat er iets gebeurt in ons lichaam waardoor wij, de 

lichamen, in ons bewustzijn, in dat lichaam onsterfelijk is.  
Dat kunnen we ons allemaal voorstellen.  

De vraag die dan aan de andere kant van de spiegellijn zou kunnen ontstaan is “ja 
maar waar komen we dan vandaan?” maar dat is een mind vraag.  

Want als je altijd hebt geleefd, altijd, je bent nooit, er is geen concept voor dit 

lichaam die dat kan bevatten, er is altijd leven geweest, je hebt altijd geleefd, en 
niet zoals in de bijbel staat geschreven of in een spirituele leergang wordt 
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beschreven, maar op een hele fundamentele manier zoals we hier ook zitten, 
gewoon hier zo als mens, met een grotere capaciteit van weten, met  een veel 

grotere capaciteit van kunnen voelen, emoties voelen, met veel grotere maximale 
capaciteit om vanuit het innerlijk weten, het gevoel binnenin, inclusief het intellect 

bij elkaar opgesteld, dat je met je bewustzijn de reacties van het veld naar je toe 
krijgt wat klopt bij wie jij bent.  

In feite is daar helemaal niks moeilijk aan.  
Maar waar wij nu mee te maken hebben hier op de aarde is dat we wel sterfelijk 

zijn.  
  

En dat stervensproces dat moment dat wij dus een fractie ervaren van wat er 
werkelijk allemaal aan de hand is in de kosmos, moet ook vooral een fractie blijven.  

Voor de mensen die daar niet bewust mee bezig zijn die hebben werk in de 
kerk en de mensen die er wel bewust mee bezig zijn die hebben spirituele 

modellen en bewustzijn maar die moeten ook in het systeem blijven van 

het algehele gedachtegoed van sterfelijk zijn. 
  

En de mensen die zich bewust worden binnen die spirituele stromingen daarvoor 
zijn de, komt 'ie hè, de tegenovergestelde krachten, dus de krachten van de 

negatieve kant, dan kunnen we ons daarmee bezighouden en vervolgens gaan we 
dood.  

We komen er eigenlijk dus niet doorheen.  
Dus waarom staan deze twee plaatjes hier (volgens mij de tank met raketten en 

een smartphone), de kracht van de mens, en zo wordt het ook in de kosmos 
gezien, is niet benoembaar, maar ik ga het toch een klein beetje proberen.  

  
Als een mens niet gelooft maar een mens is kracht, als een mens nergens in gelooft 

in een grotere kracht behalve dat ze de kracht in zichzelf voelt, de levenskracht, en 
zich verbindt met die levenskracht in zichzelf en daarmee verbondenheid voelt met 

allerlei krachtvelden die afgestemd zijn op diezelfde bandbreedte.  

 
Als de mens zo op die manier leeft en dus nergens in gelooft, dan keert de 

mens terug in een leidinggevend bewustzijn.  
 

En ik heb het niet over leiding naar buiten toe over een ander, ik heb het over 
leiding in jezelf.  

Als je de leiding terughaalt, en dat is een beetje moeilijk woord maar ik gebruik 
hem wel omdat daar een hele grote smet op ligt, omdat wij als mensen zo onderuit 

gehaald zijn doordat leidinggevenden de mens onderdrukken, al wel of niet bewust, 
maar de leiding terughalen, zuiver in jezelf, die kracht, als de mens terugkeert in 

zichzelf, en ze haalt leiding terug dan heeft ze vanuit die leiding die ze in zichzelf 
voelt, de verbondenheid, geen geloof, heeft zij met haar bewustzijn een één op 

één communicatie met het veld, een informatieveld, het bewustzijnsveld onze 
werkelijkheid in dit geval waarin zij leeft.  

  
In de oorspronkelijkheid waar de mensen niet getiranniseerd worden, verdrukt 

worden en overgenomen zijn door zeer geavanceerde projectie technologieën van 

andere rassen, daar leeft de mens vanuit die leiding in een collectieve gezamenlijke 
leiding waar én privacy is, niet zweverig gewoon terugbrengen hierheen.  
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Hier gewoon voeten in de grond. Ook een prachtige wereld met bloemen.  
  

Daar leeft de mens nog uit een kracht en daar voelt de mens dus ook de kern van 
wat het leven echt is, wat je niet met woorden kunt benoemen, dat is een emotie, 

verbondenheid, daar leeft vanuit zo'n krachtig leidinggevend bewustzijn en dat 
leidinggevend is dat alles wat zij van binnen voelt waar het om gaat daar reageert 

die werkelijkheid op.  
  

Dat is dus de kwantummechanica wat hier op de aarde nu sinds enkele decennia 
wordt gemeten dat atomen, elektronen, quarks, lichtdeeltjes, fotonen, 

elektromagnetisch deeltje dat zijn fotonen, dat dat reageert op het moment dat de 
mens haar zijn bewustzijn inzet in een bepaald thema.  

  
Dus menselijk observatie, menselijke aandacht, nog sterker, menselijke 

aanwezigheid met bewustzijn in het lichaam, zorgt ervoor dat het veld waarin de 

mens leeft, reageert op de diepste boodschap die de mens in zichzelf draagt. 
Behalve als dat bewustzijn afwezig is.  

En zie hier wat er op de aarde gebeurt.  
Er is iets gebeurd met een hele geavanceerde technologie, dat de mens omdat ze 

onsterfelijk, is in een soort situatie terecht is gekomen waarbij zij met een 
heel groot geavanceerd ontvoerings- en gijzelingsprogramma terecht is 

gekomen in allerlei verschillende werkelijkheden, andere universa die ook 
bezet zijn door diezelfde kracht waarbij de mens steeds minder zichzelf is 

gaan ervaren.  
  

Dus ze is steeds meer gaan waarnemen wat erbuiten zichzelf was.  
En dan komt 'ie, stapje ervoor, bij het waarnemen buiten jezelf trek je in feite die 

informatie naar binnen, dus als je in genoeg scenario's hebt geleefd of ervaringen 
hebt gehad, die in feite niet horen bij jouzelf maar een soort show zijn waar je in 

leeft, dan wordt jouw bewustzijn uiteindelijk steeds dieper vervuild en neem je 

steeds meer afstand van die innerlijke kracht en gehoorzaam je steeds meer d.m.v. 
het geloven in iets buiten jezelf en verdwijnt god.  

  
Dus dat is de tegenovergestelde beweging van de wederopstanding, het is 

dus het wegvloeien van je innerlijke kracht.  
En dat is een hele geavanceerde weloverwogen kosmische militaire 

beslissing!  
  

En één van de belangrijkste redenen, ik heb hier de vraag nog even opgeschreven, 
misschien kunnen we aan het eind van deze sessie nog wat met elkaar uitwisselen, 

dat is voor mij helemaal oké.  
  

Maar één van de belangrijkste redenen om dat te doen is vanwege onze 
scheppingskracht, en wat is die scheppingskracht nu: jouw aanwezigheid!   

  
Kijk gewoon heel eenvoudig naar hier op de aarde, ieder mens kent een situatie 

waarin hij of zij aanwezig was waarin je voelde dat het heel belangrijk was dat jij 

daar was. Jij was daar en jij had invloed op het scenario.  
  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 122 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Jouw manier van aanwezig zijn, het waarnemen, het uitzenden, bewustzijn, 
zorgde voor een verandering in het veld.  

En dat in het klein, dus helemaal weg geslibd, dat mag dus weer open en is 
tegelijkertijd de grootste bedreiging voor een aantal andere zeer geavanceerde 

intelligenties.  
  

En die andere intelligenties die hebben ongelofelijk veel last van de kracht 
van o.a. het humanoïde ras, omdat het humanoïde ras maximaal 

transparant is en niets verbergt en open en eerlijk zegt hoe het ervoor 
staat. En daarom doe ik ook wat ik doe.  

Ik heb het tegen Ellen al vaker gezegd ”als ik daardoor nog één dag leef 
dan is dat zo, in deze werkelijkheid”  

Ik sta voor deze boodschap die in ons verscholen ligt! 
  

Dus wij moeten dus helemaal terug naar de kern van wie we zijn.  

Het is een isolatieactie eigenlijk wat heeft plaatsgevonden.  
  

En dat is niet een spiritueel spelletje wat er wordt gespeeld maar het is een hele 
grote strategische multidimensionale interstellaire en interkosmische ingreep die 

gecoördineerd wordt vanuit verschillende groepen.  
  

En daar moeten we niet verbaasd van zijn want we zien het hier op de aarde 
precies in het klein.  

Maar als jij gelooft dat dat in de kosmos niet bestaat omdat je dat niet uitkomt, dan 
geloof je het niet.  

Maar dit is wat er hier aan de hand is.  
  

En de grootste angst en de grootste reden om de mensheid te ontvoeren met haar 
bewustzijn in zeer geavanceerde technologische ontwikkelingen waarbij ze 

overgeleverd is aan spirituele ontwikkelingen, de grootste reden daarvan is dat de 

mens een vermogen heeft waarmee leugens, dus onzuiverheden, mind 
programma's, onwaarheden, dus in feite daar waar god de kracht van transparantie 

niet aanwezig is, om dat te openen, openen, whoem!  
  

Dat heeft de mens in zich, dat draag jij in je.  
Dat voel je, daarom voel je je niet plezierig als je moet liegen.  

Dat doet je pijn, dat raakt je.  
Je voelt dat je eerlijk moet zijn.  

Dat is het. Het is een kracht, dát is god.  
  

In het universele kosmische leer van wat god is, is er alleen maar een 
omschrijving van maximale transparantie.  

Geen verborgenheid.  
Niets.  

Nul.  
Ik heb me in mijn leven zo vaak heb ik mijzelf in ellende gebracht, 

ogenschijnlijk, door zo open en eerlijk te zijn.  

 
Als mensen mij iets vragen dat ik gewoon zeg van “nou zo en zo”.  
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Inmiddels in de processen waar we nu zitten ben ik wel aan het filtreren omdat ik 
niet wil sturen dat andere mensen in processen komen door wat ik zeg. Dat doe ik 

dus ook nooit, ook vandaag niet…... 
  

Maar de basis in de mens, het bewustzijn van de mens, is scheppend, het 
is, de manipulatie, de velden van manipulatie, deactiverend. Verstoringen 

terugbrengen naar harmonie.  
  

De kracht van de mens is dat zij met zoveel innerlijke kracht, niet met 
liefde hoor, want dat is de tegenhanger van het draconische systeem, met 

de innerlijke kracht vrij van denken, naar de kern, met aandacht naar een 
boom die ziek is, binnen no time alle structuren, alle sappen en alle cellen, 

alle zenuwbanen, het bewustzijn wat in die plant verstoord is d.m.v. van 
haar waarneming van binnen naar buiten toe weer in leven en in lijn 

terugbrengt met de kracht.  

  
Wij noemen dat liefde, maar het is veel meer dan liefde.  

Die kracht die is zo enorm groot, daar wordt voor gevreesd!  
En hij is niet uit te schakelen, omdat 'ie onsterfelijk is, zul je dus met een speciale 

technologie, met een heel groot mainframe van bewustzijn moeten zorgen dat je 
de mensen en de beschavingen die hier mee te maken hebben, ontvoert in een 

alternatieve beleving.  
En dat is gewoon wat er gebeurd is. En daar houdt het niet mee op.  

Want veel mensen die nu bezig zijn hierover, er wordt natuurlijk veel geschreven 
over virtuele werkelijkheden en matrixen.  

  
Er wordt veel geschreven over draconiërs en over allerlei toestanden, nou 

het is nog veel groter als dat het ooit beschreven is. 
  

Maar wij zijn nog veel groter in onszelf dan ooit beschreven is.  

Dus we moeten én ons aandacht geven naar buiten en kijken wat er 
ongeveer aan de hand is om de noodzaak die daarbij ontstaat te 

implementeren in onszelf als instrument om tot dat te komen waar het 
echt om gaat in dit leven hier! 

 
=========================/ /========================= 

Dat vermogen wat eigenlijk gebaseerd is, dan ga ik echt even naar de kern 
toe van wat andere beschavingen niet snappen waar menselijke abducties, 

ontvoeringen op gericht zijn, wat zij niet snappen is de kracht van fantasie.  
Dat kunnen ze niet begrijpen.  

Ze kunnen alleen met hun mind kunnen ze proberen iets te fantaseren op 
gedachte maar niet op basis vaneen emotioneel veld.  

 
=========================/ /========================= 

Uiteindelijk is dat hele veld, dat universum is, waarin wij nu leven, onder 
controle gebracht door verschillende andere groepen, daar komen ook de 

ufo-ontvoeringen voor een klein deeltje vandaan, het merendeel van die 

ontvoeringen worden veroorzaakt door de labyrint Delta groepen, de mind 
control, die met hele grote eigen ja hele grote machtige afdelingen zich 
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kunnen verplaatsen door ons. Je hebt weleens van die vliegende 
driehoeken gehoord, maar het zijn niet alleen maar driehoeken. En binnen 

die werkelijkheid waar wij dan nu leven, waar die controle is en daar moet 
ik dus nog even niet naar toe, daar is iets heel erg aparts gaande. Want de 

werkelijkheid waar wij nu leven wordt gezien niet eens in andere lagen, 
heel bijzonder, uit een laag waarin wij nu leven dus het labyrint de 

controle van de mind groepen, mind control groepen, wordt gezien als de 
grootste bedreiging. Niet eens het Archontisch bewustzijn wat de mens, 

wat door draconische groepen is ingezet met projectie technologie dat ze 
uit de onsterfelijkheid zijn gehaald, niet eens dat.  

Maar het systeem waar wij nu leven, want waarom omdat onze hele 
manier van overlijden wordt georkestreerd wat het niet is.  

 
Dus ja het is best wel een groot onderwerp want daar ligt direct weer een 

geloofssysteem in.  

Want alle vragen komen tevoorschijn over de dood.  
Want hoe zit het dan met jouw overleden man?  

Hoe zit het met jouw kind?  
Is die wel over, is die wel terug naar huis?  

Al dat soort vragen. En in feite zijn die vragen uit de mind! Zo diep zit het.  
In feite zou je je bewustzijn daarom zo sterk op jezelf moeten afstemmen 

binnenin in jezelf dat je hoofd niet eens de neiging heeft om daarnaartoe te willen. 
Dat vraagt heel veel hè? Het vraagt heel veel van jezelf. 

  
Wat is nu die wederopstanding. In het moment hier ervaren wij een aantal 

dingen. Een aantal zeer vreemde dingen bij het overlijden.  
En dat moment van overlijden is dus volledig gebaseerd op je totaalbeeld 

van de werkelijkheid en jouw plek in het geheel.  
  

En daar gaat 'ie, het moment van overlijden treedt in, er is iets dat het 

bewustzijn losgaat van de werkelijkheid, echter is het niet deze 
werkelijkheid.  

  
En dat labyrint groep, de mind control groepen bootsen en simuleren een 

gigantische werkelijkheid.  
Wat er gebeurd is op het moment dat het overlijden intreedt is dat er 

verschillende scripten gaan openen, mogelijkheden, en dat script verhaal 
dat is ook een heel groot verhaal, dat kan ik ook allemaal niet nu vertellen, 

maar de scripten daar bedoel ik mee oorzaak en gevolg.  
Even een stapje terug, de experiment houders van dit universum hebben 

een experiment opgezet waarbij ze in principe, ik zeg er met name bij in 
principe volledig alle scripten hebben gefabriceerd.  

Als een zeer intellectueel geprogrammeerd script ligt eigenlijk alles daar in 
vast.  

Het is alleen aan de mensen om te kiezen welk script zich opent, 
gedurende het hele leven.  

  

De labyrint groepen die hebben ervoor gezorgd dat 5 %, ongeveer 5% van 
het volledige script van het oorspronkelijk experiment zich opent.  
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Waarom omdat ze mens hebben gebracht in een virtuele werkelijkheid 

waarin de mens gelooft in de dingen waar het niet om gaat. Waarbij het 
grootste deel van de oorzaak en gevolgen die er zijn die kunnen aansluiten 

op andere keuzes van jezelf zich niet laten zien!  Nou dat zet zich door tot 
het moment dat je overlijdt.  

  
Het moment dat je overlijdt gebeuren er eigenlijk twee verschillende 

dingen.  
  

Het eerste moment daar waar je denkt dat je overlijdt, overlijd je helemaal 
niet.  

  
Het moment dat je gaat overlijden wordt gesimuleerd door het labyrint.  

  

Door zeer hooggekwalificeerde technologie waarin de mens waarin de 
mens denkt dat ze overlijdt.  

En in het moment dat de mens overlijdt, dat ze denkt dat ze overlijdt, is er 
eigenlijk niets anders dan een hele persoonlijke ervaring.  

  
En die persoonlijke ervaring die daar is, wat je daar gaat ervaren als mens, 

dat is dus een persoonlijke ervaring, is volledig, sluit volledig aan op de 
hele manier van hoe je hier hebt geleefd.  

  
Dus alles waarin je hebt geloofd en alles wat je belangrijk hebt gevonden 

“hè gelukkig ik ben tot een liefde gekomen, ik heb de here jezus 
gevonden”  

Alles waarin je gelooft, het maakt dus niet uit wat het is, alles wat je hebt 
ontwikkeld, waar je persoonlijkheid uit is ontstaan, je geloofssystemen, 

die voor jou het beste uitkwamen die dus de taal zijn om jouw 

werkelijkheid een betekenis te geven, en het doet er echt wel toe in welke 
betekenis en welke werkelijkheid je terecht bent gekomen.  

Want er is uiteindelijk maar één werkelijkheid die regeert boven alle 
gesimuleerde werkelijkheid.  

En dat is nogal wat ik hier zeg.  
  

Ik heb wat boze mails gekregen “als jij denkt dat je het weet dan...” ik zeg “dan ga 
ik nog harder praten” het gaat niet om Martijn, ik neem de moed en ik heb de 

moed om dat gewoon te zeggen om het zich te laten openen.  
Het moment dat overlijden plaatsvindt is een overlijden die volledig aansluit bij 

je hele perceptie van de werkelijkheid die jij op dit moment hier op aarde hebt 
geleefd.  

  
Dus alles wat er is gebeurd, pijn en vreugde, verdriet, angst, trauma, 

spiritualiteit, geloof, alles wat er is gebeurd betekenis van buitenaardsen, 
alles wat er is gebeurd, betekenis van graancirkels, alles wat er is gebeurd 

dat hele informatieveld wat wij dus ervaringen noemen is dus ook 

informatie. Het is energie.  
Weet je nog aan het begin van de dag wat ik zei over dat downloaden?  
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Waarneming of gedachten wordt energie, hier binnenin het is vormloos.  
Dat spaar je je hele leven op, je hele leven spaar jij als bewustzijn, je 

antenne van bewustzijn, spaar jij in feite alles op wat jij ervaart.  
Wat er wordt gedacht is energie, wat er wordt gevoeld is energie, wat er 

wordt geloofd, waar je voor gaat is energie. 
 

Maar het gaat om één energievorm, en dat is de energie van autonoom zijn! Eigen 
innerlijke kracht hebben, dat is christus.  

De ware christus kracht, die ik niet christus wil noemen maar nu toch eventjes wel 
noem omdat ik dat eigenlijk niet wil.  

Omdat ik dat ook doorbreek omdat jullie erbij weg willen blijven.  
Het gaat om die autonome kracht.  

  
Op het moment dat overlijden wordt geïnitieerd ontstaat er niets anders 

dan alles in dat moment aansluitend op wat jij in je leven bent geweest.  

En op dat moment ben je helemaal niet dood.  
Op dat moment is de dood, overlijden, een proces wat aansluit op het 

labyrint, uit het labyrint wordt het geproduceerd.  
Dus je krijgt precies het overlijdensproces voorgelegd, getrakteerd wat 

aansluit bij je hele leven.  
Wat is daar nou erg aan?  

Als het aansluit op de informatiebewustzijnsvelden die jij bent dan ga jij 
ook met dat informatiebewustzijn in jezelf overlijden.  

En feitelijk overlijd je dus niet. 
Nou de andere kant van het verhaal.  

  
Als jij in het moment dat je dit kunt doorzien, dus je moeder komt naar je 

toe en ze zegt “lieve schat kom maar, ik hou van je”  
Je wordt overstelpt met liefde.  

Dat je in dat moment met aandacht bij jezelf blijft, bij jezelf blijven en dan 

komt er weer iets anders aansluitend op dit leven, alsof het alleen maar 
om dit leven gaat, waanzinnig slecht script van het labyrint maar goed de 

meeste mensen identificeren zich alleen maar met dit leven, waardoor ze 
dus ook daar op reageren.  

De volgende golf is iets anders wat ook aansluit op dit leven.  
Zo komen er een aantal golven tot het moment dat het stopt.  

Dus je moet héééél bewust autonoom in jezelf aanwezig zijn.  
Doe je dat niet vanuit het overlijden dan krijg je eigenlijk een neurologisch 

overlijden.  
Hè, wat is dan het verschil tussen een neurologisch overlijden en een echt 

overlijden?   
Er is een kracht in ons en dat is bewustzijn, die van oorsprong zelf loslaat, 

dus overlijdt, bewustzijn van ons uit onszelf loslaat, eruit stapt, 
zelfstandig, en ook zelf ergens een ervaring in heeft.  

Dat is ons eigen autonome bewustzijn.  
  

Bij die invasie die heeft plaatsgevonden in ons bewustzijn, moeten wij ons 

dus ook ontdoen van die invasie.  
Wij kunnen dus ook niet overlijden in een script van die invasie, omdat 
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labyrint een onderdeel is van die invasie.  
Dus in het moment dat je gaat overlijden kun je overlijden volgens het 

script aansluitend op wat je in dit leven allemaal hebt geloofd, en dan 
overlijd je dus niet, want je gaat met je aandacht naar buiten toe.  

  
En als je met je aandacht bij jezelf blijft en je laat je helemaal niet leiden 

door allerlei dualistische systemen van liefde en kracht, er komt van alles 
aan lichttunnels, want je gaat helemaal niet door een lichttunnel, want wij 

reizen helemaal niet, de invasie is ook niet met een lichttunnel naar ons 
toe gekomen, er ontstond het witte licht toen we niet meer konden 

interpreteren.  
  

Dat is de invasie van de draconische macht.  
  

Dus we komen ook bij dat witte licht weer uit, maar we moeten terug naar 

de vorm, naar de interpretatie.  
Terwijl veel mensen zeggen “je moet juist naar de vormloosheid”.   

Nee we moeten terug naar onze eigen vorm daar binnenin.  
  

En op het moment dat je daar gaat overlijden en je trotseert al deze 
diepgaande afleidingen en in feite zijn het echt forse afleidingen, dan komt 

er een moment dat het stil wordt, je blijft met aandacht bij jezelf, je voelt 
je lichaam, je moet ook echt met je bewustzijn bij jezelf blijven dus niet 

naar buiten gaan, komt er een moment dat er zo'n warmtegolf van 
binnenuit komt vanuit je hartskracht, voel je hem helemaal stromen en 

dan komt er een verbinding, een verbondenheid terug wat wij hier niet 
kunnen beschrijven, met al het leven.  

En dat is zo'n warme golf.  
  

Zo'n opstaan, opstaan in jezelf, dus dat is de wederopstanding, dan gaan 

alle circuits van bewustzijn gaan weer aan, die draconisch en Archontisch 
bezet zijn, en op dat moment word je wakker ben je bewust van de wereld 

waar je in feite bent toen die invasie plaatsvond. 
  

Dus je wordt dan wakker.  
Je wordt dan geboren.  

En in dat moment dat dat gebeurt, zul je ook de werkelijkheid die er dan 
net allemaal is geweest herinneren als een behoorlijke misleiding.  

Maar gelukkig zijn er spirituele modellen die nu in opstand komen en nu 
gaan zeggen van “nee maar dat wil ik niet, tot zover was het leuk maar de 

laatste 5 minuten vinden we niet helemaal leuk” en daar moet je zelf maar 
eens over na gaan denken.  

 
=========================/ /========================= 

20181217-MvS-Bewustzijnsverruiming-1-3-Baarn 
 
de Draconische machten zijn in staat (geweest) om andere werelden in te 

nemen door middel van projectieoorlogen.  
In wiens bezig is de werkelijkheid op deze planeet dan? Deze vraag moet gesteld 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 128 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

worden. Er zijn veel goed-feeling-shows hier.  
De invasie heeft geleid tot – door onze afwezigheid, we zijn in een 

projectie terechtgekomen – de vorm die wij creëerden in de 
oorspronkelijke werkelijkheid- er moeten de draden knippen van hoop 

(noot van mij: oude spirituele modellen) de HOOP moet komen uit onszelf, 
een deel van het universum zijn wij in terechtgekomen door de projectie 

van de Draconiërs. De plek waar wij vandaag komen is bezet door deze 
machten (noot van mij: oorspronkelijke wereld). We mogen nagaan wat 

dat zou kunnen betekenen. Geen dramaveld creëren maar gewoon nagaan, 
bewustzijn erop zetten. De zaken die hier niet (noot mij: op de aarde) 

besproken worden of gesuggereerd worden, daar steekt iets achter. 
Gewoon naar willen kijken! 

  
Deel 3-4 - is uitgewerkt  

 

Vraag aan de groep: Wat als de bronwereld is ingenomen? Wat heeft dat 
voor verbinding met nu? Er is een heel groot (niet te verstaan) plan bezig 

vanuit de Archontische macht, technologie en ’t Draconische……… 
(leger?)  dat heel veel rassen onder controle. Ontvoeringen………………  

Blijf vragen stellen naar je eigen innerlijke veld. Daarnaar toegaan en 
vragen stellen waar je in mag gaan en kijken. Kun je nog iets uitstellen in 

deze wereld? We kunnen ook de sjoelbak nemen! (hilariteit). 
  

Hybridiseren 
Deze dag heeft ook als doel om in de verboden zone te komen. Stel dat zij 

naar hetzelfde op zoek zijn dan wij. Zij zijn daarin terecht gekomen, zodat 
zij het onderzoek kunnen doen hoe dat bij ons werkt zodat zij vervolgens 

het bij zichzelf kunnen integreren. Stel dat deze macht, deze zeer 
geavanceerde levensvorm een manier heeft gevonden om een 

samensmelting te hebben laten plaatsvinden tussen wezens die die kracht 

in zich dragen en zijzelf door heel veel gestudeerd te hebben hoe andere 
cyborg beschavingen die niet vanuit de levenskracht maar vanuit een 

collectief intelligentieveld – misschien kun je je dat nog herinneren in je 
databank.  

 
De Draconische machten hebben dit heel lang bestudeerd en ze hebben 

zichzelf op de plek neergezet dat zij dat ook willen.  
Zij willen echter niet bezield worden met die levenskracht (noot van mij: 

The Force). Ze willen dat niet in zichzelf ervaren, maar ze willen zich wel in 
die kracht neerzetten, achterstevoren. Als we dit hele scenario 

achterstevoren in beeld zetten, dan kun je zien dat de mens is afgeleid met 
haar bewustzijn en in een projectie terecht is gekomen. Dat het bewustzijn 

van de mens onderuitgehaald is. Ze hebben maar één belang en dat is dat 
hun experiment moet slagen, een nieuw gehybridiseerd menselijk ras, die 

onder (super)visie valt hoe ze denken en hoe ze voelen en die wordt 
teruggeplaatst op Terra Gaia. Je zou niet herkennen aan deze mensen dat 

het Draconisch zijn. 

  
Vraag: zou het dan kunnen dat deze wezens toch in het hartsbewustzijn 
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komen? 
M: zegt dat niet gebeurt. Deze hele cyclus…………… we denken te 

gemakkelijk van, we worden even wakker en we keren terug in ons 
vermogen. 

  
Op een vraag van iemand anders die niet goed te verstaan is zegt  

M: Als er 1 extra bloedlijn wordt gecreëerd, die eigenlijk alle vaardigheden 
in zich draagt van beide rassen, dan spreken we over een nieuw goddelijk 

humanoïde ras die ingezet zal worden tegen andere humanoïde rassen om 
een nieuwe godsideologie te brengen. Dan spreken we niet meer over die 

kracht in ons maar door een door hen gefabriceerd, genetisch energetisch 
mens.  

  
Vraag: moet dat nog komen? 

M: het is er al. 

  
Ontvoeringen 

Vraag: hoe gaat de ontvoering dan te werk? Weten de mensen dat al dat ze 
ontvoerd zijn/worden? 

M: Er worden heel veel mensen ontvoerd.  
De laatste schatting is dat er zo’n 2,5 tot 3 miljard ontvoeringen hebben 

plaatsgevonden die behoren bij de hybridisering onderzoeken. 
  

Vraag: hebben we daar invloed op? Gebeurt dat in je slaap? 
M: op de start van de ontvoeringen heb je geen invloed op, aanval, omdat 

het een andere intelligentie is die dat doet. Maar op het moment dat het 
gebeurt, ben je volledig bij je bewustzijn. Dat je het daarna niet meer weet 

is wat anders. Ze hebben technologie om dat uit te zetten (noot: wissen). 
Hoort eigenlijk niet bij deze dag. Toch een stukje ervan bespreken. 

Doordat de mens heel lang heeft gedacht om alleen maar Licht en Liefde te 

zijn, heeft zij zwaar onderschat waar zij mee te maken heeft gehad en 
daardoor is de mens heel erg afwezig geweest om in het leven NU, de 

teugels aan te trekken en te staan waar je voor gaat. Als je dit niet weet 
en je wordt wakker in deze realiteit en je keert terug in je vermogen, heb 

je een heel grote kans dat je in een wereld terecht komt waarin je in 
contact komt met een ras met het vermogen wat ze in zich dragen en 

hoogverraad zullen plegen naar jou als je dit niet weet………………..dan ga 
je vanzelf meemaken of iets lukt of niet niet………….dat zie je hier op de 

aarde ook als er een militaire invasie plaatsvindt. Dan wordt er alles aan gedaan 
om deze in stand te houden. De mensen die militaristisch strategisch onderbouwd 

zijn, ik weet daar zelf ook iets van, invasie op elk gebied, geavanceerd militaire 
invasie zoals bijvoorbeeld door Frankrijk, Engeland, Amerika, die werken met cycli 

van 12 tot 14 militaire strategische invasies door elkaar heen en als er 1 
mislukt, dan blijven de anderen nog overeind, die houden het vast.  

Dan zijn militaire strategieën.  
 

De Draconische machten hebben dat ook – het gaat uiteindelijk om de 

hartskracht. Als je terugkeert in dat bewustzijn, kom je ook in al die 
strategieën terecht. Het is niet zo dat je eventjes wakker wordt en 
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daarmee de draad oppakt. Wij hebben nog heel wat te doen. Maar wij 
zullen dat niet doen met het bewustzijn dat je hier in je draagt en daarom 

moeten we heel goed opletten en daarom gaan we zo (noot; dadelijk) met 
de kwantummechanica bezig. Op het moment dat je wakker wordt daar 

(noot van mij: oorspronkelijke wereld?), dat staat gelijk aan het wakker 
worden hier met je bewustzijn hier, je wordt je bewust met je bewustzijn 

dat daar ook invloeden – omdat je met mensen te maken hebt die eigenlijk 
Draconiërs zijn – zij dragen alle genetische eigenschappen in zich ook van 

andere ET-rassen die ons hier bestuderen – die hebben ze al in zich 
geïntegreerd – je zult daar te maken krijgen met een hele grote militaire 

macht in de vorm van mensen die het vermogen ook in zich dragen wat jij 
in je draagt en dáárop zul je worden aangesproken. De agenda is er op uit 

dat die mensen die dat niet weten en vanuit hun openheid en transparantie 
een krachtveld weer leven, dat die mensen wederom misleid worden en in 

een werkelijkheid terecht komen, doorvoering naar een ander bewustzijn. 

Dit moeten we opentrekken met elkaar.  
  

Het klopt wat David Icke zegt over de reptielen maar je moet het plaatsen 
en je bewustzijn eraan koppelen en door erover te spreken doe je dat. Op 

dit moment geven wij op een heel eenvoudige manier een stempel af aan 
dit informatieveld. Op het moment dat je wakker wordt uit de Draconische 

machten, dis het hele systeem en circuit van het enorme bewustzijnsveld 
gaat aan, golven van kleur, frequentie en trilling en alles gaat aan en je 

voelt dat God weer in je kan leven, alle levenslijnen met heel het leven 
wordt hersteld, het water stroomt door je heen , die levenskracht, dan kom 

je bij in die werkelijkheid, een wereld die compleet is overgenomen door 
een andere militaire macht in de vorm van mensen, en wat er dan gebeurt 

als je dit niet weet, is dat jij samen met die andere wezens die dezelfde 
taal spreken dan jij, het is geïntegreerd, dat is de innerlijke kracht – dus 

ook de darkforce en de light force zitten in het wezen, - oeps – dat lijkt op 

ons, donker – licht – in dat moment meegenomen wordt door de ander 
door jouw vermogen, jouw taal met de ander – doordat jij zo transparant 

bent, 100% de taal spreekt van de ander, dat je in het moment dat je met 
die anders spreekt 100% communicatie hebt, openheid en hierdoor 

transparantie, door die kracht die daar nog inzit, die verborgen blijft, ineen 
wordt aangevallen, overgenomen wordt, en in een heel ander circuit wordt 

neergezet. Boem.  
  

Vraag: En hoe kom je daar weer uit? 
M: en hoe voorkomt je dat? We spreken nu over een invasie in de Bronwereld 

mensen! En voor de duidelijkheid, daar begon het ook. God is niet te 
hacken zeggen ze! 

  
Vraag: is dat voorbij het Avatar lichaam? 

M: ja, helemaal het begin.  
  

Vraag: Zijn wij ons hier aan het trainen om dit te herkennen?  

M: misschien zijn wij wel een heel draaiboek aan het doorlopen maar 
misschien is er wel nooit iemand geweest die in jezelf andere mensen 
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waarheid heeft bijgebracht. Jij hebt deze situatie nu, dit moment, heb jij 
gecreëerd. Jij hebt ervoor gezorgd dat wij hier bij elkaar zijn, niet ik! Niet 

de educatie, dat zijn de dekmantels binnen deze matrix. En het zit in jou 
dat je zegt: nu moet het gebeuren! Daarom ben je hier. En de ene dag is de 

andere niet. Boem. 
  

Vraag: dat het belangrijk is om samen te werken heb ik altijd anders 
begrepen.  

M: als er wordt samengewerkt tussen de Wezens van Oorsprong in welke 
vorm dan ook, dat die kracht überhaupt, het uitwisselen van die kracht het 

dragen van die Kracht in jezelf, als dat nou gewoon gezien wordt als 
samenwerken, dan is er eigenlijk alleen sprake van die Godskracht door 

die samenwerking van oorspronkelijkheid. Als dat verbroken wordt is God 
weg, geïsoleerd in individuele processen in wezen. Hij wordt niet meer 

gedeeld, niet meer opengezet en is er geen communicatie meer. Waar deze 

krachten op uit zijn is om zitting te nemen binnen het netwerk van die 
samenwerking maar zij willen een coördinerende rol hebben omdat ze 

willen sturen in een ideologie die wij op dit moment niet kunnen bevatten. 
Wat ze hebben gedaan is dat ze een gehybridiseerd leger hebben 

opgebouwd, teruggebracht in een hologram buiten de werkelijkheid die ze 
bezet hebben, onder bezetting. Daar leven mensen met beide vermogens 

maar in feite hebben ze de Goden vervangen. En de Goden die er nu zijn, 
die de Godskracht wel in zich dragen maar dat ze niet weten wat ze 

denken en voelen, staan onder controle van die Draconische machten, 
waardoor er een samenwerking is niet op basis van het stromen van 

waarden gezamenlijk, maar een samenwerking op basis van instructies uit 
een ander groter veld. Dus eigenlijk praten we hier over de verandering 

van het Godsbewustzijn, maar dat kun je niet veranderen in een wezen, 
want je bent onuitwisbaar. Bewustzijn blijft voor altijd bestaan. Ze hebben 

iets anders neergezet. En het bijzondere is dat dat andere dat neergezet is, 

op dit moment ook meewerkt in ons bewustzijn. De Draconiërs die dus 
ingezet zijn in het overnemen van het menselijk bewustzijn, dus de invasie 

hebben gepleegd hebben zichzelf vervangen. Ze zijn niet allemaal 
vervangen in deze belegering om als een nieuw ras, in plaats van die 

Draconiërs, als een nieuw ras mee te regeren, mee te coördineren en 
complete zeggenschap te houden over wat hier op de aarde gebeurt. En nu 

komen we op het kwantum, op het grotere gedeelte. Wat daar gebeurt 
sijpelt door, door alle projecties heen en heeft invloed op de mensen die 

leven in fysieke lichamen onder dat Draconisch bewind waaronder deze 
lichamen (klopt op z’n eigen lichaam). 

Dus die enorme woede-uitbarstingen, de neiging om een ander bij de keel 
te pakken, om het te beslechten met een vernietigende energie, 

verwoesting, dat is die kracht. 
  

Vraag: is dat het matrixprogramma waar je hier mee te maken hebt of ben 
je zelf ook overgenomen? 

  

Het leger van Ur 
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M: op het moment dat die invasie plaatsvond, is er een invasie geweest in 
de oorspronkelijkheid van de heelheid van wie wij zijn. Dus dat 

informatieveld is omgezet en gekopieerd en geplakt in hun hologram, in 
hun projectie. Daar is het uit elkaar gehaald waardoor er minder vermogen 

overbleef van de mens in het concept van wat de mens is in het 
lichamelijke gedeelte, dat is helemaal uitgeschakeld. Ons DNA is 

uitgeschakeld, de ontvangstvermogens van het DNA, dat het DNA geen 
emoties meer kan ontvangen of produceren waardoor we dus mentale 

lichamen werden. Uiteindelijk is ons lichaam van Oorsprong, dit lichaam, 
komt voort uit die Oorspronkelijke Wereld dus 1 op 1 alleen versimpeld en 

vereenvoudigd en na de ingreep van de menselijke rassen, dus de 
Draconiërs die zichzelf hebben omgezet naar het menselijk bewustzijn dat 

ze Ur noemen, het menselijke bewustzijn van Ur, dát leger, zo wordt het 
gezien het Draconische leger, dat heeft nu zoveel macht en invloed, 

doordat dat leger in plaats is gekomen voor die oorspronkelijke mensen 

wie wij zijn en daar eerst leefden, worden die coderingen door het veld 
gegeven en geëffectueerd in onze lichamen. 

  
Vraag: wat kunnen we hier mee? 

M: wil je het weten? Ik ga nu een moeilijk voorbeeld geven. 
  

Voorbeeld intimiteit 
Intimiteit is niets anders dan dat je open staat voor elkaar, (voorbeeldje samen met 

iemand praten in de supermarkt over jam) en je kijkt elkaar aan. Intiem is dat je 
elkaar ziet. Je voelt dit gaat voorbij dit moment. Op dat moment zou je gearmd 

met elkaar op vakantie kunnen gaan, dat is een krachtveld. Dat intieme moment 
“het jammoment” nemen we mee in een andere vorm. Dat is dat je vanuit 

vriendschap die er al is, intimiteit voelt met elkaar. Je kunt ook intimiteit met elkaar 
hebben in een relatie als mensen met elkaar maar intimiteit kan zich ook zover 

uitbreiden dat dit zonder seksuele handelingen een seksuele energie is, die niet op 

seks gebaseerd hoeft te zijn, maar zo’n diep krachtveld is, dat die intimiteit zich 
heel diep opent en daardoor iets heel dieps in jezelf voelt en voelt dat het daarom 

gaat. Dan kan het zijn dat je in deze wereld ook seksualiteit hebt als verlengstuk op 
de communicatie die je met elkaar hebt, dat is heel diep. Dan komt de 

scheiding…………… (niet goed te verstaan) ertussen en dan zijn er 2 lagen binnen die 
seksualiteit wat er eigenlijk……………..  

 
Er zijn 2 lagen waarop we het Draconische kunnen voelen en dat hele 

intieme vanuit de hartskracht, en in beide velden is seks…….heel 
waardevol maar binnen dat Draconische komt er een energie tevoorschijn 

waardoor je dus wordt overheerst door de ander je moet onderworpen 
worden aan de ander, dan heb je te maken met een Draconische kracht, of 

als je dat zelf doet, dan vertegenwoordig je die Draconische, of je doet het 
tegenovergestelde (oorspronkelijke kracht?) Dit is een concreet voorbeeld 

waarbij ieder voor zichzelf ergens wel kan voelen, wat is seksualiteit. 
Eenvoudig voorbeeld, maar je zou er de hele dag nog verder over kunnen 

praten waar de scheidingslijn is tussen de Draconische energie, de 

overheersende energie, overnemende energie of energie die vanuit 
verbondenheid en openheid komt. Als je nu kijkt hoe de hele wereld 
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geregeerd wordt, daar zit dus een groot, een besmetting zit er eigenlijk. Ik 
stelde een simpele vraag. We willen het weten en het is goed om erover na 

te denken. Het is ook goed om te beseffen waarom jij in je dagelijkse leven 
tot je eigen kleur moet komen. Je moet het doen voor jezelf, je moet het 

doen voor je eigen kracht. Als je een verlangen hebt, een gevoel vanuit 
hier (hart) dat je weet, dit moet ik mijn hele leven doen, ga ervoor, doe 

het, leef ervoor! Moet je naar de andere kant van de wereld en je weet niet 
waarom en je hebt geen geld, je moet er gewoon ruchtbaarheid aan geven. 

Je moet gewoon zeggen: “jongens er is iets aan de hand. Ik weet mijn hele 
leven als dat het gebeuren moet maar het lukt me niet, ik heb er ook geen 

energie opgezet enz.…” 
Je moet je niet meer laten tegenhouden doorgedachten, je moet ervoor 

gaan, wat het ook is want er lopen allerlei dingen doorheen. Je moet tot de 
essentie komen in het dagelijkse leven wat er speelt, wat is er aan de 

hand. Welk slot zit er, wat doe je wat je niet meer goed of aardig vindt 

voor jezelf? Waar ontkracht je jezelf mee? 
 

=========================/ /========================= 
 

2019 
=========================/ /========================= 

20191203-HA-De-schokkende-waarheid-rondom-buitenaards-
contact 
  
Er is een document boven water gekomen, waaruit blijkt, dat wat wij vaak 

‘buitenaardsen’ noemen, in werkelijkheid ‘entiteiten/ demonen/ gevallen engelen’ 
zijn, die reizen tussen de verschillende dimensies.  

Maar dit zijn geen mensen van andere hoge Galactische beschavingen, 
maar een behoorlijke misleiding, afleiding vooral op spiritueel gebied. 

https://vault.fbi.gov/UFO  
  

Ze zijn dus vaak niet afkomstig van andere planeten, of zonnestelsels maar 
komen uit andere dimensies.  

De Amerikaanse regering, is hier sinds 1947 van op de hoogte.   

  
Natuurlijk zijn er miljoenen andere hoge galactische rassen 
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Wij mensen zelf zijn namelijk van oorsprong scheppende wezens, waar 
helaas nog steeds erg veel mensen op aarde onbewust van zijn, welke 

kracht wij in ons dragen en er wordt ook van alles aan gedaan omdat op 
een zeer complexe manier te zien voorkomen, doordat we niet de echte 

werkelijkheid zien en we via ons brein continue worden gecontroleerd en 
bijgestuurd. 

  
Het betreft hier nu dus de Sheti’s, een reptiliaans ras, waar in artikel  

‘De verborgen geschiedenis van de aarde’ al eerder iets over is vermeld  
·         https://www.wanttoknow.nl/hoofdartikelen/de-verborgen-geschiedenis-van-

de-aarde/  
  

Zij namen onder aanvoering van de rebellerende Reptiliaanse koningin 

Ishtar/Lilith, ongeveer 6 duizend jaar geleden de macht over en zijn tot op 
de dag van vandaag, de onzichtbare macht achter de schermen hier op 

aarde. 
  

De Sheti’s zijn niet in staat zichzelf te reproduceren en kunnen zich enkel 
staande houden d.m.v. klonen.  

  
Ze gebruiken onze levensenergie om zich mee te voeden.  

Dit komt vrij via onze emoties, denk bijv. aan angst, stress en trauma. 
  

Rituele satanische offers, spelen hier ook een zeer belangrijke rol bij. In 
alle hoge kringen, zoals de Illuminatie families; de Koninklijke bloedlijnen;  

het Vaticaan e.d. worden deze rituelen uitgevoerd in ruil voor macht en 
rijkdom. 

·         https://www.wanttoknow.nl/overige/de-machten-achter-de-schermen/ 

  
·         http://leozagami.com/2019/11/17/sex-abuse-scandal-in-the-popes-choir-

further-exposed-on-italiantv-shocks-the-world/ 
  

Ze hebben een methode ontwikkeld om de emotionele explosie die tijdens 
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ons overlijden vrijkomt, af te tappen via de ‘witte tunnel’ en ons zo 
opnieuw in ditzelfde slavenbestaan terug te plaatsen.    

  
Deze machtsovername door de Sheti’s, was volledig illegaal. Alle rechten 

om dit universum te mogen ontwikkelen, waren sinds de geboorte van dit 
zonnestelsel, toegekend aan de Siriaanse koningen.  

Met behulp van o.a. het Amerikaanse leger, hebben de Sheti’s de macht en 
hun rijkdom in dit zonnestelsel (ERIDU) weten te behouden.  

  
·         https://www.bibliotecapleyades.net/sumer_Anunnaki/reptiles/reptiles.htm 
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In de Galactische wetten is bepaald, dat er op geen enkele wijze zonder 

toestemming van een volk of ras ingegrepen kan of mag worden in de 

ontwikkeling, tenzij de wezens hier zelf om vragen.  
  

De oorspronkelijke bewoners van ERIDU hadden Siriaans-bloed. De 
inbeslagname van het zonnestelsel door de Sheti’s van Orion’, was een 

illegale daad. 

 
Om in ERIDU te mogen blijven, vereiste dit een wettelijke en correcte 
aanwezigheid in dit zonnestelsel.  

Er was dus een uitnodiging nodig, afkomstig van het grootste deel van de 
bevolking van de Aarde.   

Zonder deze uitnodiging, zou de Galactische rechtbank kunnen oordelen, 
dat de Sheti’s zich illegaal in dit zonnestelsel ophouden en een speciale 

strijdmacht kunnen sturen,  
om hun aanwezigheid hier met geweld te beëindigen. 

Op deze manier, zou zelfs de Siriaanse koning zijn verkregen 
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ontwikkelingsrechten moeten opgeven.  
Een verdrag met de bewoners van deze planeet om hier te mogen 

verblijven, was dus noodzakelijk.   
  

·         Een nieuwe herprogrammering werd opgestart. Hier blijkt, het ontstaan van 
de New Age, met zijn opgestegen Meesters,  

dimensies en channelings en dergelijke nauw mee verbonden te zijn.  
https://www.wanttoknow.nl/geschiedenis/geheime-genootschappen/lucents-

technologies/ 
  

Dit, verklaart ook de huidige strijd tussen het christendom en het 
satanisme.  

De strijd tussen de godskracht, die we in ons dragen en de verering van wezens, 
die beweren groter en belangrijker 

·          https://www.wanttoknow.nl/inspiratie/meelezen/de-oorsprong-van-het-

satanisme/ 
  

Voor de Sheti’s, is het van cruciaal belang, dat het aantal bewuste mensen,  
die wéten dat zij de Godskracht in zich dragen, hier op aarde vernietigd 

worden.  
Om dit scenario te kunnen laten slagen, mag er geen traceerbaar bewijs 

achterblijven,  
dat er met de mensheid is geknoeid en dat deze zijn beïnvloed en 

gemanipuleerd.   
  

Eind 19de eeuw kregen de Sheti’s hulp van mensen, zoals Helene 
Blavatski, de grondlegster van de Theosofische beweging en Aleister 

Crowley. 
  

Vanaf die periode vond er wereldwijd een opleving m.b.t. satanische rituelen plaats. 

Satan, heeft duidelijk zijn volgelingen tot in de hoogste kringen.  
Vanaf hun geboorte worden ze hier getraumatiseerd en getraind, hoe je deze 

entiteiten kunt oproepen.  
  

In 1918 beoefende Aleister Crowley hele specifieke satanische, occultische rituelen 
met bloedoffers. Deze waren nauw verweven met de seksmagie. 

·         In Duitsland startte in diezelfde periode, het atrofische en occulte Thule-
Gesellschaft, met gelijksoortige rituelen.  

(Arisofie wordt ook wel Nazimystiek genoemd) 
https://www.wanttoknow.nl/overige/de-bizarre-seks-magie/ 

  
Hiermee werden de demonen opgeroepen, waar ze in ruil voor 

tegenprestaties, informatie van ontvingen, die hen machtig maakten. Deze 
tegenprestaties bestonden uit, het aanleveren van zeer getraumatiseerde 

kinderen en of vrouwen, die hierbij werden, en tot op de dag van vandaag 
worden, geofferd. 

  

Deze rituelen werden, weliswaar in een iets gewijzigde vorm, overgenomen door 
‘Jack Parsons’, een Amerikaanse wetenschapper en occultist en ‘L.Ron Hubbard’, de 
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oprichter van de Scientology Kerk. 
  

·         https://lovetruthsite.wordpress.com/2017/10/14/aleister-crowleys-insane-
debauchery/ 

  
Zij waren beiden in de leer geweest bij Crowley. Jack Parsons onderzocht deze 

rituelen op een wetenschappelijke manier.  
De zeer seksueel getinte rituelen vonden plaats, midden in de Californische 

woestijn en kregen als naam: ‘The Babalon working ritual’.  
Pas na een paar jaar, waren ze succesvol en verklaarden, dat ze in staat waren een 

portaal uit het niets te openen. 
  

  
Bij een van deze rituelen schijnt de entiteit ‘Hilarion’ een kind te hebben verwekt, 

waaruit 9 maanden later, op 26 oktober 1947, niemand minder dan ‘Hillary Rodham 

Clinton’ werd geboren. 
Dit verklaart ook: haar huidige machtspositie binnen de Democratische Partij; dat 

ze behoort tot de meest corrupte politici ter wereld; werd opgenomen in de 
grootste ‘heksen koven’: ‘THE WING’; heeft vele moorden op haar geweten en loopt 

nog steeds vrij rond; etc.etc. 
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Door deze geopende portalen, begonnen allerlei entiteiten en Ufo’s, binnen 

te stromen. Dit fenomeen, nam zulke grote vormen aan, dat ze door 
miljoenen mensen werden waargenomen. De Amerikaanse regering werd 

overspoeld met vragen en moest actie gaan ondernemen, om antwoorden op deze 
vragen te kunnen gaan geven. In datzelfde jaar, in 1947, is er door de Federale 

regering een departement opgericht binnen de FBI, dat zich hierin ging verdiepen. 
  

Toen Jack Parsons door de FBI werd ondervraagd, gaf hij toe, hoogstwaarschijnlijk 

de verantwoordelijke persoon te zijn, achter dit fenomeen.  
De informatie, die hierbij naar boven kwam, werd verwerkt, in het bovengenoemde 

FBI-document.  
  

  
Hierin was te lezen, dat de wezens, die overal gesignaleerd werden,  

niet buitenaards maar interdimensionaal waren en reisden tussen de 
verschillende dimensies.  
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Deze informatie was zo geavanceerd, helemaal voor het eind van de veertiger 
jaren, dat het duidelijk, niet afkomstig van de aarde bleek te zijn.   

Dit document kreeg onmiddellijk de hoogst denkbare classificatie.  Het bevat 
teksten, die rechtstreeks verwijzen naar de ‘Theosofie van Helene Blavatsky’ en 

Aleister Crowley, die volledig bewust waren, waar ze mee te maken hadden.   
Een geheime subgroep, die officieel niet bestaat en valt onder de L.A.P.-

categorie (Limited Access Program), is de ‘Collins elite’. Deze groep werd in 
dezelfde periode opgericht.  

Zij vertegenwoordigt de mens christelijke kant, die de mensheid wil beschermen 
tegen deze demonische krachten. Het christendom, had in die tijd nog aanzien, in 

tegenstelling tot nu, waar het wereldwijd wordt verguisd, m.n. door de media. 
Zij hebben een ‘Theocratie' opgericht, gebaseerd op de ‘wetten van Mozes’, met als 

doel te voorkomen, dat het Amerikaanse volk als slaaf zal eindigen,  
onder bewind van deze demonische krachten. Niemand is op de hoogte van hun 

bestaan. Ze ontvangen af en toe financiële overheidsgelden, zonder dat er vragen 

bij worden gesteld.  
  

Justin Faull, een Amerikaanse documentairemaker, is naar deze geheime 
groep op zoek gegaan.  

Zijn onderzoek leverde de nieuwe documentaire op: 
‘Higher entities, the lost tapes.   

  
·         https://www.youtube.com/watch?v=ggFMsk61ExA 

  
Met de informatie die Jack Parsons van de Sheti’s ontving, werd hij, volledig 

ongeschoold in deze tak, de ontwikkelaar op het gebied van de voortstuwing van 
raketten.  

Dit maakte later de ruimtevaart mogelijk. Hij kwam met oplossingen, die door de 
bestaande wetenschap, voor onmogelijk werden gehouden.  

  

Hij werd vervolgens medeoprichter, van ‘Jet Propulsion Laboratory’ en 
‘Aerojet Corporation’, een belangrijk onderdeel van NASA.  Het was vooral 

NASA, die religie en wetenschap uit elkaar haalde.  
De naam God, is verbannen uit de wetenschap. 

  
Het begint misschien al duidelijk te worden waarom….  

We worden steeds meer gedwongen de wetenschap blindelings 
vertrouwen, denk hierbij bijv. aan de Co2 hoax; de vaccinaties e.d. Trek je 

dit in twijfel, dan ben je een ‘complottheorist’. 
  

De NASA-top zelf, houdt zich al jaren bezig met spirituele en occulte bezigheden. 
Jack Parsons, heeft zichzelf in 1952, tijdens een ritueel in zijn eigen laboratorium 

letterlijk opgeblazen.  
Heel weinig mensen waren hier, in die tijd, van op de hoogte, om geen paniek uit te 

laten breken.  
  

Het portaal, dat hierbij werd geopend, is namelijk nooit gesloten 

geworden.  
Er bestaat een belangrijke code, die aan geeft, dat wanneer je een portaal 
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opent, deze na afloop ook weer sluit. 
  

De regeringen hebben nog steeds het idiote idee, dat ze geloven ons beter te 
kunnen beschermen, door dit soort informatie te verzwijgen.   

  
Op 20 februari 1954, vond er een geheime ontmoeting plaats tussen 

president Dwight David Eisenhower, met een afgevaardigde van de Sheti’s, 
op ‘Muroc Air Force Base’ (later bekend als Andrews). 

  
·          https://www.bibliotecapleyades.net/exopolitica/esp_exopolitics_Q.htm 

  
 Op de landingsbanen van de luchtmachtbasis keek de president, in gezelschap van 

zijn militaire adviseurs en een select aantal burgers, toe hoe een peloton van 
verschillende buitenaardse schepen naderde. Het volgende moment voerden de 

schotelachtige schijven een reeks manoeuvres uit, die alle kijkers versteld deden 

staan. Na een laatste demonstratie, waarbij ze zichzelf onzichtbaar maakten of 
ineens van een hele andere richting naderden, kwamen de schepen plotseling tot 

stilstand. 
  

Vanuit het niets, werd er op de dichtstbijzijnde UFO een deur geopend, 
waaruit een intimiderende figuur verscheen en naar voren stapte.   

Het grijze Wezen was ruim 180cm lang. Zijn hoofd had iets eigenaardigs, 
het was erg groot en had twee grote zwarte ogen die zijn gezicht 

domineerden.  
Zijn neus was groot, zijn mond, oren en kin onevenredig klein. 

Terwijl hij naar voren stapte, haalde hij een klein doosje op zijn borst 
tevoorschijn, waar hij iets uitpakte,  

waarna hij met een eenvoudig gebaar begon te communiceren met de 
delegatie van de president.  

Het wezen identificeerde zichzelf als ‘KRLL’, een afgezant van een 

beschaving uit een andere dimensie. 
  

·         https://www.bibliotecapleyades.net/vida_alien/alien_krllpapers.htm 
  

KRLL informeerde de president, dat zijn mensen al geruime tijd bezig waren, met 
het de observeren van de aarde. Hoewel hun ras ons dierlijk gedrag niet kon 

bevatten, waren ze niettemin onder de indruk van de mens.   
KRLL legde de president uit, dat ze verbaasd waren, over onze genetische 

samenstelling. Mensen zijn sterk en verrassend flexibel. 
Bovendien zijn mensen een buitengewone soort, die in staat is te leven en ademen 

in een atmosfeer, die voornamelijk bestaat uit stikstof: een giftig gas.   
Dit, verklaart ineens heel duidelijk, waarom de Co2 met alle macht omlaag moet en 

waarom ze bezig zijn de atmosfeer op aarde te veranderen met behulp van geo- 
enginering.   
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KRLL had instructies gekregen, terug te keren met monsters van genetisch 

cellulair materiaal,  
voortkomend uit het onderzoeken van de mens. In ruil hiervoor, was hij 

geautoriseerd om de vliegende schoteltechnologie en buitenaardse wapens 
aan te bieden aan het leiderschap van de aarde. 

Ze hoopten hiermee de genetische cellulaire materialen, die hun eigen ras sterker 
zou kunnen maken, te identificeren en te isoleren.   

KRLL vervolgde zijn relaas en legde uit, dat ze uit een stervende wereld afkomstig 
waren en hoopten, zowel ons genetische materiaal, als dat van hen, te integreren 

om zo een hybride ras te creëren, die hen in staat zal stellen te overleven.   
De president was diep geschokt. Het was ondenkbaar dat hij zou toestaan, dat 

menselijke wezens zouden worden ontleed ... om welke reden dan ook!  
Hij weigerde dan ook onmiddellijk het aanbod. 

Het buitenaardse wezen antwoordde, dat hij de President kon garanderen, dat er 

op geen enkele wijze schade zou worden toegebracht aan enig menselijk wezen. 
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“Alle geselecteerde individuen zullen een elektronische 'zenuwverbinding' 

ondergaan, zodat ze geen pijn zullen voelen. 
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DIT IS NIET WAAR!!!!! 
Bovendien zullen ze hun herinneringen losgekoppeld hebben, waardoor 

elke trauma aan hun psyche kan worden voorkomen. 
DIT IS NIET WAAR!!!! 

Als verdere voorzorgsmaatregel zullen ze worden geïmplanteerd met 
'schermherinneringen',  

een techniek, die alle herinneringen aan het incident maskeert, waardoor de illusie 
ontstaat, dat elk geheugen dat opnieuw de kop kan opsteken, slechts een droom 

lijkt. 
DIT IS NIET WAAR!!!! 

Personen, die voor onderzoek zullen worden geselecteerd, zullen alleen 
onder de meest discrete situaties meegenomen worden.  

Het overgrote deel van de aardse bevolking zal zich niet bewust zijn van 
deze ontvoeringen. 

DIT KLOPT WEL!!!! 

Degenen die geselecteerd worden, zullen na afloop worden teruggebracht naar 
dezelfde locatie waar ze zijn opgepakt en geen herinnering hebben aan het 

evenement en slechts de tijd missen, waarin deze ontvoering heeft 
plaatsgevonden”. 

Ook hiermee wist hij de president niet te overtuigen. “Een mens onderzoeken 
zonder dat deze zijn/haar goedkeuring hiervoor heeft gegeven, lijkt een schending 

te zijn van zijn privacy en rechten…. 
Zijn militaire adviseurs pleitten vóór het Verdrag. De onderhandelingen gingen 

door. 
Ten slotte maakte een generaal een punt, dat doorslaggevend zou worden. 

Zijn stelling was:  
“Wat als het aanbod van het buitenaardse wezen zou worden geweigerd, 

hoe zou de mensheid zich kunnen wapenen tegen deze ontvoeringen?” 
De president zag geen ander alternatief en stemde toe.   

Hij stelde als voorwaarde dat bij iedere ontvoering een groep medische adviseurs 

aanwezig zou zijn. Ze zouden alle klinische procedures volgen en onbeperkte 
toegang krijgen,  

tot alle aspecten van het ontvoeringproces. 
Schendingen, zouden gemeld worden aan zowel mensen als buitenaardse 

wezens en het Verdrag onmiddellijk beëindigen. 
Het interdimensionale wezen ging hiermee akkoord.   

Dit verdrag staat bekend als het ‘Trilaterale verdrag’. Het heeft een 
ongeëvenaarde impact op de wereldpolitiek. 

  
Namens de planeet Aarde heeft de president van de Verenigde Staten,  

ontegenzeggelijk de machtigste man in de wereld, de Sheti’s,  
nu bekend als de ‘GREYS’, uitgenodigd om deel te nemen aan de 

ontwikkeling van onze wereld.  
  

·         https://www.bibliotecapleyades.net/vida_alien/alien_krllpapers.htm 
  

  

 Als individu hebben we allemaal de vrije keus hier wel of niet akkoord mee te 
gaan. De grote val die is opgezet om de mensheid hier massaal mee akkoord te 
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laten gaan, is de SMART-technologie met zijn IPhone, de grootste verslaving aller 
tijden. Dus…. ben je nog niet geheel verslaafd, doe er zo snel mogelijk afstand van. 

  
De reptielen, zijn dus vanaf die periode legaal aanwezig op aarde!  

Een handjevol wordt onderdeel van de verborgen SHETI- of ISHETU-
regering (de 'schaduwregering').   

De regering zelf, raakte ook meer en betrokken bij de bloedrituelen, 
waarbij entiteiten werden opgeroepen in ruil voor technologie. 

  
Denk hierbij bijv. aan het ‘Montauk Project, waarin met tijdreizen 

geëxperimenteerd werd. 
  

·         http://www.star-people.nl/index.php?module=news&id=297 
  

Vervolgens, werd er een buitenlandse raad van commissarissen opgericht. 

Sommige rapporten vermelden de naam als ‘MJ-12’, anderen kennen het 
onder een andere naam. 

Deze heeft de taak, toezicht te houden op alle ontvoeringen en hierover 
verslag uit te brengen aan de president.   

Twee ondergrondse bases werden ingepland. De eerste, was een grote 
faciliteit voor het Amerikaanse leger en was bedoeld om vertrouwd te 

kunnen raken met UFO-technologie en wapens.  
Deze basis is gebouwd onder een schietbaan, ten noorden van Las 

Vegas.  Het wordt afwisselend ‘Area 51’ of ‘Dreamland’ genoemd.  
  

·         https://www.bibliotecapleyades.net/offlimits/offlimits_area51.htm 
  

De tweede basis, is gebouwd in de grotten onder het ‘Four Corners’-gebied 
(grensgebied waar Utah, Nevada, Arizona en New Mexico samenkomen),  

in de buurt van een klein stadje, genaamd ‘Dulce’,  

  
·         https://www.bibliotecapleyades.net/offlimits/offlimits_dulce.htm 

  

 
37 

 

 Deze dient als de plek, die door buitenaardse wezens gebruikt wordt voor 
het onderzoek van hun menselijke ontvoeringonderwerpen.  

Getuigen verklaren hier reuzen te hebben ontmoet, die zichzelf de 'Nefilim' 
noemen, de nakomelingen van slechte engelen, die in de tijd van Noach 
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gemeenschap hadden met vrouwen op aarde. 
  

Om hier toegang te verkrijgen, word je gedwongen om een bindend contract te 
ondertekenen, waarin je belooft op geen enkele wijze de naam Jezus/ Ishahu 

(leraar van de oorspronkelijke kennis);  
Christus/ Christos, of de combinatie van deze woorden hardop uit te spreken. 

 Het woord alleen al lijkt zo krachtig, dat het de scheppingskracht kan activeren. 
Hier zijn deze wezens op geen enkele wijze tegen opgewassen. 

  
Volgens hun eigen zeggen, zijn ze zich hier aan het voorbereiden op een 

interdimensionale oorlog tegen God. 
Het is niet zonder gevaar, wanneer je onderzoek wilt doen, naar deze streng 

beveiligde faciliteiten. 
Om mensen de mond te snoeren, deinst de óverheid er zelfs niet voor terug, om 

mensen te doden. 
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Een andere ongeschreven wet is, dat je geen poorten moet willen openen,  
die niet meer te sluiten zijn. Deze plekken worden beschermd door de ‘Men 

in Black’.  
Zij maken gebruik van technologieën, die zo goed als onzichtbaar zijn voor 

het blote oog maar mensen in een oogwenk kunnen doden.   
  

  
De Mensen en de Sheti’s, werken vanaf dat moment samen. In ruil voor 

macht; roem; bekendheid; succes; geld; etc.  
verkopen steeds meer mensen hun ziel aan deze entiteiten/ demonen/ 

gevallen engelen.  
Denk hierbij ook aan: Hollywoodsterren; musici; sporters op topniveau; 

topmanagers in het bedrijfsleven; etc.   

  
·         https://sarahwestall.com/exposed-hollywood-dc-elites-destroy-souls-

corrupt-institutions-w-john-paul-rice-1of2/ 
  

·         https://www.youtube.com/watch?time_continue=271&v=5155cb8rRc4&feat
ure=emb_logo 

  
En ben je eenmaal, die weg ingeslagen, er is géén weg meer terug. Je 

wordt permanent gemonitord en in de gaten gehouden.  
Maak je de gedane beloftes, niet waar, of denk je eruit te kunnen stappen, 

dan word je leven tot een hel gemaakt,  
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of je wordt vermoord of gezelfmoord. 
  

Denk hierbij aan bijv. Jim Morrison, Whitney Houston, Michael Jackson, 
John Lennon, Robin Williams en vele anderen. 

‘Duistere’ projecten (Black Opps) Er was geld nodig, om de ontwikkeling van de 
nieuwverworven wapens en UFO-technologie, de zogenaamde 'duistere' projecten, 

te kunnen financieren.    
Door middel van geavanceerde mind control, wist de 'schaduwregering', de 

president en zijn medewerkers te overtuigen,  
dat het publiek niet op de hoogte gebracht mocht worden van het verdrag met de 

interdimensionale demonische wezens. De paniek, die daaruit zou voortvloeien, 
zou desastreus zijn. 

Vooral als de mensheid zou ontdekken, dat deze wezens oncontroleerbaar zijn. 
Fondsen voor deze ‘Duistere projecten’ mochten dus niet gefinancierd gaan worden 

uit belastinggeld.  

Ze moesten komen uit niet-waarneembare bronnen ... , met een zéér hoge 
opbrengst. 

Hieruit, ontstond de illegale drugs en…. mens- en kinderhandel. Deze 
laatste alleen al, brengt tegenwoordig, jaarlijks ongeveer al 60 miljard 

dollar winst op.   
De 'schaduwregering', 

  
·          https://www.bibliotecapleyades.net/esp_sociopol_secretgov.htm 

  
 Heeft geen belang bij het laten slagen van de 'Duistere ' projecten’, maar bij grote 

winsten 
·          https://www.bibliotecapleyades.net/esp_sociopol_projnegros.htm 

De eerste fase van de operatie, concentreert zich op bestaande papavervelden in 
Turkije. De maffia is verantwoordelijk,  

voor het brengen van de drugs naar het gebied net buiten de territoriale wateren 

van de Verenigde Staten. De CIA. 
·         https://www.bibliotecapleyades.net/sociopolitica/sociopol_cia.htm 

  
zal de illegale drugs vervolgens aan land brengen.  De maffia vindt een jonge 

Griekse scheepsmagnaat, die bereid is de smokkelwaar in zijn schepen naar de 
Amerikaanse zeeën te brengen.  

Deze jongeman zal een tycoon worden. Hij is: ‘Aristoteles Onassis’. 
De CIA, maakt gebruik van de talenten van een Ierse bootlegger, een man met 

maffiaconnecties, die ervaren is in het verplaatsen van 'buit' van kleine boten op 
zee naar 'vriendelijke' havenarbeiders op de dokken.  

Van daar worden ze met vrachtwagens naar alle grote steden vervoerd. Deze man 
is: ‘Joseph P. Kennedy’, de vader van John F Kennedy en zijn broer Robert. 

  
De drugs beginnen binnen te stromen, enorme hoeveelheden geld worden 

opgesplitst tussen de maffia en de CIA.  
De 'Zwarte' projecten kunnen worden gefinancierd en de 'schaduwregering' houdt 

de teugels stevig in handen.  

Overheidsfunctionarissen, nu verbonden met de maffia, kunnen gemakkelijk 
worden gechanteerd, gecontroleerd ... of geëlimineerd. 
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De drugsoperaties en mensenhandel zijn extreem winstgevend. De 'duistere' 
projecten hebben echter meer geld nodig.  

De 'schaduwregering' is hebberig en wil meer en meer geld. Ze azen op de 'Gouden 
Driehoek' in het Verre Oosten.  

De Fransen hebben daar vlak daarvoor een dure oorlog verloren. Zonder hun 
aanwezigheid, kunnen nu vliegtuigen worden ingevlogen en begint de 

drugssmokkel vanuit de velden van Cambodja en Vietnam.    
Het succes van de drugshandel neemt fors toe en grotere aantallen vluchten, 

kunnen niet langer verborgen blijven. Er is een nieuwe dekmantel nodig.   
Op 2 augustus 1964 vindt het ‘Tonkin-incident’ plaats. Dit is een valse vlag 

aanval, waarbij Noord-Vietnam volledig onterecht,  
wordt beschuldigd van een aanval met drie patrouilleboten op de 

Amerikaanse torpedobootjager ‘USS Maddox’ in de ‘Golf van Tonkin’ en een 
mogelijke tweede aanval op 4 augustus 1964. 

  

·         http://www.vrijewereld.org/2013/01/27/golf-van-tonkin-incident-false-flag/ 
  

Als vergelding, bombardeert de Amerikaanse luchtmacht voor het eerst, 
Noord-Vietnam.  

Dit, wordt aangedragen als reden om een oorlog uit te lokken. Oorlog 
vereist luchtvluchten naar het noodlijdende gebied. 

  
Drugs en kinderen uit het Verre Oosten (Cambodja-Vietnam) worden 

binnengebracht door ‘Air America’, een CIA-front.  
De Vietnamoorlog is een drugssmokkelfront. ‘Body Bags’ zitten boordevol drugs, 

soldaten raken verslaafd, de markt floreert aan alle kanten. Vietnam levert het 
product en de gebruikers.   

De financiering van de “duistere’ projecten neemt toe. De 'schaduwregering' wordt 
ontevreden, ze willen meer winst zien.  

In ruil voor geld en macht, wordt de officiële overheid steeds crimineler. In Zuid-

Amerika is een overvloed aan drugs.  
De routes, die de smokkelaars vroeger gebruikten, worden opnieuw in gebruik 

genomen.  
De drugsbaronnen van Centraal- en Zuid-Amerika brengen hun lading naar een 

klein oliebedrijf in de Golf van Mexico.  
De hoeveelheid vaten met ruwe olie afkomstig van de olieplatforms voor de VS, 

worden verdubbeld. 
Ruwe olie bezet slechts de helft van de vaten, drugs worden opgeslagen in de 

andere.  
De meest succesvolle operatie concentreert zich rond een jong oliebedrijf genaamd 

‘Zapata Oil’. De jonge uitvoerder maakt naam voor zichzelf.  
Zijn naam is: ‘George Bush’. De operatie is zó succesvol, dat zijn positie binnen de 

CIA, steeds belangrijker wordt.  
Hij is aanwezig in Dallas, op 22 november 1963, de dag dat President 

J.F.Kennedy, wordt vermoord. 
  

·         http://www.jfkmurdersolved.com/bush.htm 

  
·         https://whowhatwhy.org/2017/10/24/classic-ghw-bush-jfk-assassination/ 
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De Bush clan, speelt al veel langer een belangrijke criminele rol op het 

wereldtoneel.  
  

https://www.bibliotecapleyades.net/esp_sociopol_bush.htm 
  

Ze zijn, net als bijna alle Amerikaanse presidenten, bloedverwant van het Britse 
koningshuis. 

·         https://www.ninefornews.nl/vrijwel-allepresidenten-vs-stammen-af-van-
engelse-koning-video/      

  
Barbara Bush lijkt de dochter te zijn van Aleister Crowley.  

  
·         https://www.youtube.com/watch?time_continue=6&v=L5pv-

2zCbeU&feature=emb_logo  

  
De Koninklijke bloedlijnen in ons eigen land liegen er ook niet om. 

Zo hebben Willem-Alexander en Maxima, dezelfde stamvader 
  

·         https://www.ninefornews.nl/willem-alexander-en-maxima-hebben-zelfde-
stamvader/ 

  
 De gezichten achter de ‘Duistere projecten’ en 'Drugkartels' zijn één en dezelfde 

geworden ... de maffia en de CIA,  
zijn niet langer van elkaar te onderscheiden ... de regering van de Verenigde Staten 

en de 'schaduwregering', zijn tot op de dag van vandaag volledig verstrikt.  
Ambassades; departementen van Justitie; het Vaticaan; Wall Street; Unicef; de VN; 

Koningshuizen, Illuminatie families; etc., zij zijn er allemaal bij betrokken. Ze 
houden elkaar de hand boven het hoofd. 

  

·         http://nowewont.ning.com/profiles/blogs/obama-may-have-a-criminal-past 
  

Dupont erfgenaam wordt vrijgesproken na verkrachting van zijn 3-jarige dochtertje 
Zij zijn de plegers van alle grote misdaden tegen de mensheid ... wij zijn de 

slachtoffers.   
JFK Patriarch Joseph P. Kennedy, stelt een deal voor aan machthebbers van de CIA-

maffia.   Als ze bereid zijn, zijn oudste zoon president te maken van de VS,  
zal zijn zoon in ruil daarvoor gehoor geven aan, wat zijn vader de CIA en maffia 

hem opdragen. In feite zal het presidentschap van de Verenigde Staten,  
volledig onder de controle van de maffia en de CIA komen te vallen. De 

'schaduwregering' lacht, alles regelt zich vanzelf.   
De oudste zoon van Joseph Kennedy komt echter om, tijdens een 'mysterieus' 

ongeval. Joseph verzekert de CIA-maffia dat zijn andere zoon, John Fitzgerald,  
zich zal houden aan het scenario, dat Joseph heeft voorgesteld. John is zich niet 

bewust van de 'deal' van zijn vader en stemt, nietsvermoedend, toe.  
Hij is een intelligente jongeman, maar heeft een onophoudelijk oog voor vrouwen. 

De verkiezingsuitslag van de Presidentsverkiezingen wordt gemanipuleerd en JFK 

wordt zoals was bekonkeld,  
de nieuwe president van de VS. De patriarch wordt echter ziek. John en zijn 
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jongere broer Robert krijgen nu de kans, hun eigen beleid uit te stippelen en 
beginnen hun eigen weg te gaan. 

Ze zijn zich ten dele bewust van de connecties, die hun vader had met de CIA-
maffia. Wanneer ze achter de ‘Duistere ‘projecten en het drugskartel komen en in 

de gaten krijgen,  
hoe diep en crimineel die connecties zijn, voelen ze zich enorm verraden. 

Ze hadden tijdens het afleggen van de eed, beide gezworen, om tegen dit onrecht 
ten strijde te gaan. John belooft de CIA en de drugshandel te ontbinden.  

En Robert gaat achter de maffia aan. Beide groepen vinden, dat de overeenkomst is 
verbroken. Zowel de Texaanse Oliemaatschappij, als wel het leger,  

dat in de Varkensbaai een nieuwe oorlog had willen creëren, voelen zich verraden.   
De twee jonge mannen hebben de machtigste organisaties ter wereld, effectief 

weten te bedreigen.  
  

Op 22 november 1963, om 12 uur in Dallas, Texas, wordt John Fitzgerald Kennedy 

vermoord. 
• Op 5 juni 1968 wordt Robert Kennedy tijdens een presidentiële campagne in Los 

Angeles vermoord. De wereld huilt,  
niet omdat de meesten het met hen eens waren, maar, omdat iedereen op de een 

of andere manier voelt, dat we een van onze eigen mensen hebben verloren. 
  

De twee personen, die vandaag de dag de wereld proberen te bevrijden van de 
‘schaduwregering’ en het CIA-maffia kartel,  

die achter de schermen bezig is een Nieuwe Wereld Orde te stichten waarbij de 
mens volledig zijn rechten zal verliezen, zijn de presidenten POETIN en TRUMP. 

Het is aan deze 2 heren te danken, dat er nog geen 3de wereldoorlog is 
uitgebroken. 

De media, die volledig in handen is van de ‘schaduwregering’, doet er alles aan 
deze presidenten in een slecht daglicht te plaatsen en de meeste mensen trappen 

nog volledig in die leugen. 

Ook is de ‘schaduwregering, het gezicht achter DYNCORP  
  

https://cooperatiedevrijemedia.nl/2017/01/een-vuile-oorlog-tegen-de-mensheid/ 
  

de genetisch, gemanipuleerde gewassen van Monsanto en BIG FARMA. Het wordt 
nu duidelijk, waarom ze iedereen verplicht, willen laten vaccineren.  

Maar ook waarom 5G wereldwijd wordt uitgerold. 
Er zijn aanwijzingen, dat 5G in staat is portalen te openen. 

  
·         https://www.youtube.com/watch?v=jkOpiABIokQ&feature=share&fbclid=Iw

AR1X4e6pe1kP2vDw8wQTTdlglE26QVNCFIUnQhsN7P-5uUb_6iXUz1Obc00 
  

Trump, heeft in 2016 totaal onverwachts, de overwinning van de 
presidentsverkiezingen naar zich toe weten te halen,  

tot grote woede van de CIA-maffia waartoe ook de BUSHES; CLINTONS 
behoren.    

  

·         https://cooperatiedevrijemedia.nl/2016/11/hillary-gate/; 
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OBAMA en George Soros 
  

·          https://cooperatiedevrijemedia.nl/2016/11/de-paarse-revolutie-van-
george-soros/  

  
Volgens de Bijbel, zitten we nu ruim 2000 jaar, in het einde der tijden. De eindstrijd 

is in alle hevigheid losgebarsten.  
Het wordt steeds duidelijker dat we midden in een oorlog zitten, die woedt tussen 

het christendom en het satanisme.  
De strijd, is zich meer en meer aan het verharden. De ‘entiteiten/ demonen/ 

gevallen engelen’, kunnen iedere vorm aannemen die ze willen, ze passen zich aan,  
aan iedere groep; situatie; sekte; religie; overheid; etc., om er hun winst uit te 

kunnen halen. 
Het zijn de ‘magiërs’ van de hoogste orde.  

  

Houd er dus rekening mee, dat bepaalde bekende politici,  
filmsterren en popsterren in werkelijkheid geen mensen zijn.  

Ze zullen zeggen, wat nodig is om de uitkomst in hun voordeel te kunnen 
veranderen.  

Ze zijn voor geen cent te vertrouwen. 
  

·         https://www.youtube.com/watch?v=EqZBLjImVSw 
  

Zij zijn de meest geraffineerde ‘shapeshifters’ denkbaar,  
die alles uit de kast halen, jou uit je lichaam te trekken,  

om te voorkomen dat jij in je Godskracht komt.   
Dan doen ze onder andere via de volgende manieren 

  
·         Zij zijn de opgestegen Meesters, St. Germain; Kuthumi; El Morya; 

Aartsengel Michael; etc.  

·         Zij zijn de krachten, achter de Voyagers; de Meesters uit het Verre 
Oosten; de Cursus in wonderen e.d.   

·         Zij zijn de stemmen, die doorkomen van overleden dierbaren, tijdens 
een seance. 

·         Zij zijn de moeder Amma’s; moeder Meera’s; Sai Baba’s; de walk-
inn’s als Drunvalo Melchizedek.  Zij zijn de stemmen, die mensen in hun 

hoofd horen met als doel, ze gek te maken.  
·         Zij zijn degenen, die informatie doorgeven aan helderzienden, -

horende, -voelende en mediums. Zij zijn de krachten, achter voodoo.  
·         Zij zijn de ‘OUDERS’, van duizenden jaren oud, die de kinderen van 

de Illuminati families door seksuele trauma’s grootbrengen, om ze te 
veranderen in emotieloze psychopaten.  

·         Zij zijn de krachten, die je willen laten geloven dat dit de enige echte 
realiteit is.  

·         Zij zijn de krachten achter de Delta-groepen, die experimenten op de 
mensheid uitvoeren en de nachtmerries veroorzaken.   

·         Zij zijn de krachten, die je willen laten geloven, dat jij de identiteit 

bent van het lichaam waarin je in deze realiteit bent geboren en zal 
overlijden.  
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·         Zij zijn de Bill Gates…en de…. George Soros, die bezig zijn de 
mensheid te vernietigen.  

·         Zij zijn de krachten, achter de Media; Google; Facebook; Twitter; 
YouTube; etc., die bepalen wat er wel en wat er niet aan nieuws naar 

buiten mag komen.   
·         Zij zijn je grote idolen………   

  

                                               
39 

  
  

De ‘SMART- technologie’, wordt gebruikt om je volledig in kaart te kunnen 
brengen. Hierdoor ontdekken ze je zwakke plekken, je passies; je diepste 

geheimen,  
om je weer terug te kunnen plaatsten onder hun controle.   

  
Wanneer je volledig aanwezig blijft in je lichaam, hoofd en hart, kan je 

niets overkomen. 
  

Geloof niets en niemand meer, neem het slechts waar. Hier ligt onze 

kracht, waar ze niet tegen opgewassen zijn.  
Om ons te verzwakken, worden we tegen elkaar opgezet, zowel in de 

privésfeer als op het wereldtoneel.  
Dit heeft tot gevolg, dat er, ondanks dat de media dit probeert te 

vermijden, steeds meer van de gruwelijkheden,  
die zijn begaan over de rug van de mensheid, boven water komen.  

Dit zal alleen maar toenemen en mensen wakker schudden. Dit…, kan niet 
meer gestopt worden. 

  
In 2017 liet Trump aan Poetin weten, dat als hij niet in staat zal zijn het 

oorspronkelijke geloof terug te brengen in de VS, hij ten dode is 
opgeschreven. 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 150 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

  
·         https://lovetruthsite.wordpress.com/2017/12/06/trump-shockingly-warns-

putin-either-god-will-win-or-i-will-die/ 
  

De pogingen door de Deep State, hem uit de weg te ruimen, zijn niet meer 
te tellen. 

  
·         https://www.naturalnews.com/2019-11-18-president-trump-unscheduled-

stop-military-hospital-tests-chemical-food-poisoning.html 
  

Poetin, is de eerste Russische leider, die sinds de moord op de tsaar, de 
banden met de Orthodoxe kerk heeft hersteld. Trump en Poetin, kunnen 

het echter niet alleen.  
Ze hebben ons nodig. God zit niet op een troon buiten ons. 

  

De Godskracht zit, in ieder van ons. De godskracht van iedereen opgeteld,  
is wat God in werkelijkheid is. We zullen het dus met zijn állen moeten 

doen. 
  

Wat deze bewustwording bij mijzelf tot stand heeft gebracht, is 
tegelijkertijd een rust en een enorme strijdvaardigheid.  

Tot voor kort, was ik op continu zoek naar de sleutel: Hoe kan ik 
ontsnappen uit deze wereld, die met de dag gestoorder wordt. 

NÙ weet ik, dat we, met allen, deze demonische krachten kunnen 
verdrijven, namelijk met behulp van onze scheppingskracht. 

  
Activeer je zelf en maak je zelf zichtbaar, door weer volledig aanwezig te 

komen in je lichaam, hoofd en hart.   
  

 

=========================/ /========================= 

20191103-MvS-Themadag-Levend-bewustzijn-in-een-Virtuele-
analoge-werkelijkheidheid-Zwaanshoek 
Er zijn verschillende groepen bezig en op dit moment zijn het er zo’n als ik 
het goed heb 71 verschillende groepen in verschillende dimensies, zijn 

bezig binnen die constructie, dus binnen die lagen van de matrix, die 
verdiepingen zijn bezig omdat wij door hun velden heen gevallen zijn, zijn 

we gemonitord, dat is een onderdeel, een bewust onderdeel om ons te 
kunnen track en tracen, dus het zijn allemaal controlesystemen. Er zijn 71 

groepen die met hun technologie doordat we bij hen langs zijn gegaan en 
zij weten en volgen waar we zitten met ons bewustzijn in welke matrix, die 

met hun technologie ons bewustzijn hier van deze aarde kunnen koppelen 
aan technologie van hen waarbij er dus een ontvoering plaatsvindt. 

  
k zal er iets meer over vertellen. Het gaat als volgt. Er zijn een hoop mensen die op 

deze aarde en zij worden vaak als psychiatrisch patiënt versleten maar dat zijn 

mensen die dat meemaken, en het gaat om heel veel mensen. En ook een hoop 
mensen die daar niet over praten. Die midden in de nacht wakker worden of 

overdag wakker worden, wanneer dan ook, en ineens op een tafel liggen ergens 
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anders waar een onderzoek wordt verricht. Of op een andere manier als dat ik nu 
zeg. Die mensen en ik heb dat zelf heel veel meegemaakt, ik weet precies hoe dat 

werkt, dat wat er gebeurt is dat het bewustzijn. 
Ik zal even mijzelf als voorbeeld nemen. Ik ben hier een neuraal bewustzijn, dus 

een breinbewustzijn en ik heb een innerlijk bewustzijn. Dat breinbewustzijn 
daar zitten de programma’s in van dus het denken wat gecontroleerd moet worden 

om binnen die tijdlijn te blijven wat zij voor ogen hebben zodat we niet in een 
andere tijdlijn komen waardoor de doelstelling die zij van de matrix voor ogen 

hebben komt te vervallen. Wat zij doen is zij pluggen in op dit matrixbrein, ze 
kunnen het bewustzijn, in dit geval van mijn persoon en ook mijn innerlijk 

bewustzijn is daar eigenlijk mee verbonden, kunnen ze wegtrekken en die kunnen 
ze inladen, nu staan we even in hun operatiekamer, hele geavanceerde ruimtes zijn 

dat. Dat zijn ook cyborg beschavingen die daarbij betrokken zijn, een aantal ook 
andere groepen die gevallen zijn die ooit scheppers waren. Zij kunnen vanuit hun 

ziekenhuisafdeling, laboratoria, daar liggen allerlei verschillende bionische 

lichamen, die liggen opgesteld. En dat zijn over het algemeen en dat hangt per ras 
af, maar over het algemeen zijn het eigenlijk meer poppen. Er zit geen 

gezichtsuitdrukking op, er zit helemaal niks, er zit geen mond op, maar het is een 
pop en vaak zijn ze helemaal spierwit en die pop is niet voor onze begrippen een 

pop, die is zo geavanceerd dat die eigenlijk alle levensvormen, waar ook in het 
universum, het bewustzijn daarin kan laden en dat het uitgelezen kan worden via 

dat lichaam. 
 

 
40 

 

Wat er gebeurt is dit. Mijn bewustzijn wordt gekaapt, wordt weggetrokken 
omdat ik leef in een lichaam wat niet van mij is, dat moeten wij beseffen 

hoor. Wij moeten niet denken dat dit lijf van ons is. Daar ligt de grote 
sleutel. Je moet goed gaan beseffen dat het lichaam niet van ons is en dat 

er andere houders zijn die menen dat het van hen is en sommigen hebben 

misschien ook gewoon recht van spreken. Het lichaam wordt 
opengebroken, neuraal, ze halen het bewustzijn er als het ware uit en 
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doen dat met een speciale technologie koppelen aan het bionische lichaam 
wat klaarligt in hun laboratoria. Op dat moment word ik wakker in dat 

lichaam en kom tot leven. 
En dan komt het bijzondere, als ik wakker word kijk ik naar mijzelf en zie ik dus 

ook wie ik ben hier op de aarde. Zij zien het niet! Zij kijken naar mij en zien 
gewoon een bionische lichaam. Zij weten dat mijn bewustzijn gekoppeld is aan 

dat lijf. Zij weten dat ik mijzelf ervaar zoals zij willen dat ik dat ervaar, maar het 
lichaam is niets anders dan een soort vangmechanisme om mijn bewustzijn daarin 

te brengen dus ze kapen je bewustzijn in een ander veld. 
En dat is de constructie van het draconische ras, dus die 188 lagen. Ik word daar 

wakker en ben volledig bewust, puur vanuit wie ik ben, dat het lichaam dat ik zie 
dat dat helemaal niet waar is. Dat weet ik, dat ben ik niet, ik ervaar het wel maar 

dat is wat zij door mij heen zetten. Mijn bewustzijn fabriceert dat ik dat ben. Zij 
zien dus een leeg lichaam. Op het moment dat ik daar, zo ervaar ik dat, kunnen zij 

met hun technologieën kunnen ze allerlei aanpassingen verrichten in het brein, dus 

in het neuraal netwerk. Eigenlijk speelt het zich af door dit stuk (volgens mij houdt 
hij zijn beide handen zijwaarts tegen zijn hoofd). Het neuraal netwerk daar gaan ze 

aan werken en alles wat er nodig is wat zij hebben aan doelstellingen dat wordt 
toegepast.  

En dit is zeg maar een onderdeel van een grote ontvoering scenario.  
Dus mensen denken dat ze ontvoerd worden ergens heen maar het gebeurt 

eigenlijk niet echt, hun bewustzijn wordt alleen gekoppeld aan iets anders.  
Dat zijn hele grote ontvoering scenario’s. Hier op de aarde gebeurt dat ook. Er zijn 

hier inlichtingendiensten dat zijn de Labyrint Delta groepen die doen dat ook. Die 
hebben die code ook gebroken, die breken gewoon in en je wordt gewoon 

losgekoppeld en dan word je in een of andere faciliteit ergens in Nevada onder de 
grond, wat je nooit zult weten, word je wakker en daar passen ze dingen aan en 

vervolgens word je wakker en je weet het niet meer. 
Dus de vraag is en waarom ik dit vertel is van “wat gebeurt er allemaal met ons?” 

Waarom leven we nu na duizenden jaren nog steeds in dezelfde situatie en denken 

dat we slim zijn omdat we een slimme telefoon hebben. Wat is er nou fundamenteel 
veranderd?  Wat is er dan nu echt werkelijk veranderd? 

  
Ons lichaam wat niet van ons is heeft jou nodig!! 

 

 
41 

 
=========================/ /========================= 

20190928-MvS-Themadag-Levend-bewustzijn-in-een-Virtuele-
analoge-werkelijkheidheid-Zwaanshoek 
Ik heb buitenaardse “ontvoeringen” tussen aanhalingstekens meegemaakt 

om te zorgen dat deze ervaringen getraumatiseerd zouden worden, dus 
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eigenlijk overschaduwd, overmaskerd, door een negatieve gebeurtenis 
zodat de mind als het ware alleen daaraan denkt. 

=========================/ /========================= 

20190928-MvS-Themadag-Levend-bewustzijn-in-een-Virtuele-
analoge-werkelijkheidheid-Zwaanshoek 
Opmerking: Ik wou nog even zeggen voor die ene vraag wat betreft literatuur 
over ufo's. Ik heb daar een hele lijst van allerlei richtingen en er staat ook mijn 

filmpje op internet dat is getiteld ufo-ontvoeringen in relatie tot het dagelijkse 
leven. Ik leg mijn kaartjes neer voor ieder die nog meer informatie wil hebben. 

Martijn: het is buitengewoon belangrijk om je met je bewustzijn ook in moeilijke 
circuits te kijken. Waarom omdat menselijk bewustzijn dicht getrokken velden laat 

ontspannen! En daar waar pijn en trauma ligt is eigenlijk een diepgaande 
afwezigheid van scheppende wezens aan de orde.  

Dat is wat hier gebeurt. En door weg te trekken en te zeggen van “nou dat 
bestaat niet” of “ik geef het geen aandacht dan groeit het niet” nee het is 

al gescript, het is er al. En het heeft aandacht nodig, jouw bewustzijn mag 

daar heen stromen. Juist daarin! In, ga er maar in.  
Ga maar kijken wat er gebeurt, laat je bewustzijn daar maar in stromen en 

dan gaan die verdichte velden, dat zijn informatievelden die gaan 
ontspannen, zuiver omdat jij er bent! Haah en wat er dan gebeurt daar 

gaan we het zo over hebben. 
 

=========================/ /========================= 

201908xx-RG-Persoonlijke-ervaring-van-Rene-Gieltjes  
  

Ik wil graag mijn ervaring delen die ik tijdens een week samenkomst met een grote 
groep andere mensen (die allen verder gevorderd zijn in de visie die Martijn van 

Staveren met ons alleen deelt) heb mogen ervaren, hopelijk zijn er ook anderen die 
hierop een opbouwende ervaring & reactie willen geven zodat het mee helpt om ons 

allen bewustzijn verder te verhogen en dat we gaan begrijpen wat onze echte 
taak op aarde is. 

  
  

Ongeveer een week voor vertrek voor deze samenkomst had ik weer eens in 
gedachte om een teken gevraagd van mijn Galactische vrienden (krijg eigenlijk 

nooit bewust antwoord). Ik ben nu 60 jaar jong en heb weinig zaken bewust 
ervaren qua contact met andere beschavingen. Heb alleen tijdens een Reiki 

Initiatie, ET Healing en bij Universal White Time healing wel per keer iets eerder 

bewust mogen ervaren.  
Verder in het dagelijkse leven niet, behalve dat als ik andere help omtrent inzicht in 

bewustwording en zaken omtrent ontvoeringen door andere beschavingen positief 
of negatief schrijf ik vaak reacties die ook voor mezelf vaak nieuw zijn. Dat er 

verder geen bewust contact is had ik op zich wel vrede mee, nu ik zelf bewust was 
wat mijn missie op aarde is. 

  
  

Maar nu kreeg ik toch na enkele dagen vooraf die week contact met iemand uit het 
niets waarmee ik diepe ziel verbintenis mee voelde en gaf me allerlei informatie 

doorgaf van Arcturianen, inclusief mijn galactische naam Yanadath en hun namen 
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waarbij ik een raar gevoel kreeg zoiets een oproep voor dienst of zo (terwijl ik niet 
in dienst ben geweest, dus hoe zoiets voelt weet ik bewust eigenlijk niet). 

Het leek er wel op dat ik werd voorbereid op die week die ging komen en had een 
heel sterk gevoel dat die week zeer belangrijk werd om in contact te komen met 

andere beschavingen en dan samen de verbinding op te schonen van energieën die 
in de doorgang voor vervuiling zorgde. 

  
Had namelijk in de voorbereiding plots o.a. zeer warm lichamelijk en vooral m’n 

boven schedel, leek op zware hoofdpijn, maar een gebruikelijk aspirientje bleef 
maar niet helpen en normaal wel altijd zo, het was wel behoorlijk pijnlijk, de pijn 

druk tot aan m’n beide slapen. 
Ook uit mijn handen stroomde continue warmte, wat ik al heel lang niet meer 

gevoeld had.  
  

In deze bijzondere week heb ik echt van alles mogen ervaren wat ik nog nooit 

eerder bewust voor mogelijk hield. In een soort begeleide meditatieoefening zag ik 
met m’n ogen dicht een heldere blauwe doorgang te zien, later tijdens het vertellen 

van mijn inzichten aan anderen nogmaals. Voor mij was het een duidelijke 
bevestiging waar we mee bezig waren en wat onze taak was in die week en verder 

in ons leven nu op aarde. 
  

Maar het meest bijzondere was dat ik in een andere oefening waarbij we allen in 
een cirkel, met een binnen  cirkel tegenover elkaar stonden en waarbij je met 

elkaar verbonden was en hieraan voorgaand ook een lange verbinding & zuivering 
oefeningen hadden gedaan, had ik opnieuw de behoefte om opnieuw en voor het 

eerst in m’n leven om m.b.v. het bewegen van m’n handen in combinatie met het 
kijken door d’r iemands ogen zag ik de beschaving waar de persoon mee verbonden 

is in dit aardse leven, in de oefening stond ik achter elkaar tegenover 6 
verschillende brongenoten en bij ieder zag ik een ander wezen uit een andere 

beschaving waar ieder mee verbonden is, wat voor een ieder niet bekend was.  

 
=========================/ /========================= 

20190520-MvS-Defragmentatie-Sessie-deel1-Verborgenheid-
aanschouwen-Staverden 
Oefensessie: kijk naar het gevoel rond een situatie, blijf erbij, in de dynamiek. Die 

komt in beweging. Blijf de kracht van de emotie voelen. Neem door wat er nu voor 
je speelt, door je leven door te nemen wat je je kunt herinneren. Waar ben je door 

geraakt? Kernpunten, gevoelens die je hebt vastgehouden. 
Er leeft geheimzinnigheid/onvolledigheid rondom het thema ‘waar dient de mens 

toe?’, ‘wie zijn wij?’. We spreken vanuit een ontspoord niet-menselijk bewustzijn 
(vanuit de persoonlijkheid) over de mensheid. 

Wat haal je terug uit jezelf, als je eerst landt in wie je oorspronkelijk bent? 
Bewustzijn zet informatie in beweging, = het scheppingsveld. Er wordt van alles 

op ons afgevuurd om je uit je balans te halen. De buitenwereld reageert echter op 
onze andere manier van kijken en gewaar-zijn. Je verleden is een instructieveld= 

bewustzijnsveld, actief en stevig, gecodeerd, daar kun je met aandacht naar 

kijken, waardoor je bewustzijn anders gaat functioneren. De buitenwereld 
reageert erop! 

Er wordt iets onzichtbaar gehouden van wat we oorspronkelijk zijn. Je komt bij je 
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weten in je balans. Door er met anderen over te praten breek je het zegel van de 
onzichtbaarheid open. Daartoe moet je eerst in jezelf landen, daarbij met aandacht 

blijven om vandaaruit te verbinden met de ander. Met aandacht naar bepaalde 
punten reizen in diep bewustzijn, vervolgens vanuit onze uniciteit gezamenlijk 

delen. 
Wat staat er allemaal tussen? In je gedachtenveld? Hoe laat je het wegebben? 

Hoe manage je de gevolgen? De reacties van de wezens die met elkaar 
interfereren? Kunnen wij gezamenlijk denken? Elkaar ontmoeten in bewustzijn-

overdracht? Kun je samen scheppend denken vanuit een krachtig bewustzijn/de 
mens die je nu bent, zonder spiri-gedoe, met elkaar komen tot een harmonische 

structuur? Afpellen van alle laagjes die er over jouw oorspronkelijke zelf liggen. 
Bijdragen aan het zelfbestuur van de planeet. 

Grootste prioriteit: het uitzuiveren van onze gedachten, ze ontmantelen. Want ze 
kloppen grotendeels niet! 

We moeten uit de stroming van wat anderen doen en bij jezelf blijven. Zet jezelf 

aan om tot de ander te komen (durf je open te stellen). 
Leeglopen van je energie: je hebt nog niet genoeg je trauma verwerkt/gevoeld. De 

energie ervan zit nog vast, je reageert er nog vanuit. Het roept irritatie op, 
waardoor je direct bij jezelf wordt weggetrokken (door het niet-aardige van de 

ander). Je trauma speelt weer direct op in je bewustzijnsveld, het wordt daardoor 
blootgelegd. Je bent op dat moment niet bewust verbonden met jezelf, maar met 

de traumapijn. Je laat je beroven omdat je in een schrikreactie zit. Als je jezelf de 
ruimte geeft, kun je jezelf in bewustzijn opschonen door in het momentje 

bewustzijn op te pakken.  
Je kunt met elkaar als gelijkgestemden kijken naar de velden vanuit gezamenlijk 

bewustzijn. De traumakracht wordt dan op 0 gezet, geneutraliseerd. Een volgende 
keer vind je het niet leuk, maar reageer je niet meer onbewust vanuit het trauma. 

Er zit een belang in waarom we het niet doen. Als je een trauma weghaalt moet je 
meer volledig gaan leven, in je kracht, aan de gang gaan i.p.v. Pavlov systemen na 

te lopen. Het is altijd gekoppeld aan een status quo compromis. Je moet durven dat 

los te laten. 
Haal stuk voor stuk je belemmeringen weg en maak je bewustzijn vrij. Je moet 

heel helder indalen in jezelf, gun jezelf daar de gelegenheid toe. Het moet voor 
jezelf kloppen en voor de ander. Dan merk je dat je ook de kracht hebt zorgvuldig 

te zijn met je leven. Je laat jezelf gelden. 
Trauma is de bedekte scheppingsvraag. 

Ook positieve dingen kunnen je onderuithalen. Doe ik iets vanuit mezelf? Of vanuit 
een scenario? Je moet de scenario’s ontmantelen. Het openpellen van de 

bewustzijnsvelden in en om ons heen en van de programma’s in de kosmos.  
Ons hele leven is een traumatische ervaring. Ons universum is geconditioneerd op 

trauma. Het beweegt in golven. Er is trauma – opbouw van de energie – trauma 
ontlading – weer trauma opbouw (= scheppende energie). Trauma is verkapte 

scheppingskracht. We zijn daarmee als krachtige, intelligente wezens in slaap 
gehouden. Trauma is een ontvoering mechanisme waar je niet mee te 

maken wilt hebben.  
Het is een communicatiestoornis. 

Ga met aandacht naar de situatie. Met aandacht open je het veld van het trauma, 

je zet er bewustzijn op en voel in het bewustzijn. Haal de ervaring terug, bedenk 
andere reacties en laat het veld neutraliseren (t.a.v. gevoelsenergie). Je gaat 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 156 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

hiermee iets aan =voor jezelf, waar je voor staat. Het is geen strijd. 
 

=========================/ /========================= 

20190318-MvS-Ontkoppeling-van-je-Matrix-identiteit-Galder 
 
En ik heb hier iets anders staan. Een paar dingen die bij de introductie horen van 

mijn persoon, wie ik ben als niet-Martijn, en dat heeft vooral te maken met de 
dwarsverbanden tussen het grotere kosmische gebeuren, dus wat hier staat, het 

ufo-verschijnsel, is gigantisch groot, dat is één van de grootste wetenschappelijke 

onderwerpen, wat primair in beeld gaat komen de aankomende tijd, in ieder geval 
ook waar ik doorheen reis.  

Waarom, niet om het over buitenaardsen te hebben of over allerlei andere 
aanverwante zaken, maar om dwarsverbanden te kunnen zien tussen het 

onderwerp buitenaardse ontvoeringen, buitenaardse contacten, 
multidimensionale werkelijkheden, controle, vrijheid, liefde, angst.  

Al die onderwerpen die horen erbij omdat uiteindelijk in de manier hoe je ernaar 
kijkt en vooral veel mensen er niet naar kijken vanuit hun ware zelf, maar meer 

vanuit een aannamesysteem, dat dat het hele kosmische aspect als het ware wat 
in onszelf zit hier op aarde gegijzeld houdt.  

Dus er is heel veel nodig om daar dieper in te kijken.  
Hier heb ik bij gezet ufo verschijnsel, dus het gaat over de aannames over dit 

fenomeen, over dit onderwerp, dus de cultvorming die er is, en de 
gedachteformatie hier op het veld van desinformatie. Waar ik het over heb, we 

moeten alles open gaan leggen, alles, helemaal terug naar de basis. Helemaal open 

gaan leggen dat alles wat er is er is, maar dat de betekenis daarvan het niet kan 
zijn omdat het wordt bekeken met de persoonlijke perceptie. Dus in feite is alles 

wat je waarneemt per kosmische definitie moet je dat op losse schroeven 
gaan zetten.  

Nou ja ik denk dat het daar gewoon de tijd voor is.  
De verbondenheid met percepties, daar gaan we het over hebben, persoonlijke 

visies die het beste uitkomen, kom ik ook heel veel tegen en dus gegijzeld worden 
door persoonlijke rollen en voorkeuren. En ik heb in de afgelopen tien jaar met heel 

veel mensen mogen spreken die ook allemaal heel veel kennis in zich dragen, net 
als jullie, over het leven waar het over gaat, waar je mee verbonden voelt en bent, 

maar met mensen die vooral gegijzeld worden door de persoonlijke rollen en 
voorkeuren in welk onderwerp dan ook, en vooral in het onderwerp het verschijnsel 

multidimensionale werkelijkheden en bezoekers uit andere werkelijkheden, die 
staan op de één of andere manier dicht voor het grotere geheel in zichzelf. En dat is 

best wel een soort ja, ik wist dat eigenlijk wel, het was niet echt onthutsend, maar 

het is wel onthutsend om et zien hoe dat uitwerkt. Hoe diepere lagen die echt 
ontmanteld moeten worden en dieper bekeken moeten worden, dus eigenlijk 

gegijzeld worden door de manier hoe mensen denken. Nou ja en wat is dan 
denken? Wat zijn die gedachten? Hoe kun je nou een onderwerp dichthouden met 

een bepaalde gedachte, hoe kan dat? Dat zijn dus de formaties van gedachten die 
energievelden zijn, eigenlijk software trillingen zijn, zijn instructies om in het veld 

een reactie te houden die aansluit op die gedachte. Dus de mensen zitten in 
gegijzelde gedachten waarbij ze dat niet ervaren willen als gijzeling omdat ze 

zeggen van ja maar het zijn liefdevolle gedachten, maar de grotere context van 
waar het echt over gaat wordt eigenlijk ingepakt met die gedachte. Als een droom 
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die je jezelf eigenlijk aanpraat met je eigen geloof. Dus je zou kunnen zeggen dat 
ik heb ontdekt en gezien heb dat in de bewustzijnswereld vooral heel veel 

mensen bezig zijn met van alles en nog wat, vooral vanuit wat ze zelf willen, dus 
persoonlijke visie en wat hen het beste uitkomt. En waar wij het over gaan hebben 

is dat er maar één ding is wat ons het beste uitkomt en dat is dat ons niets het 
beste uitkomt! Maar dat we gewoon teruggaan naar binnen toe en als een heel 

fundamenteel mens van deze aarde met de voeten in de klei, lekker kabbelend aan 
het water, op een hele eenvoudige manier ons innerlijke kracht terughalen, wat 

weggevloeid lijkt te zijn, terughalen naar binnen, integreren en de persoonlijkheid 
afstemmen op dat mens zijn waarbij het best wel zou kunnen zijn dat we dan op 

dat moment doorzien, alle mensen, dat we inderdaad gegijzeld zijn door 
persoonlijke voorkeuren maar ook dat wij al die tijd op zoek zijn geweest naar wat 

ons het beste uitkomt. 
  

 
42 

 
En ik wil jou, hier, op dit moment, nu vragen of je visies in je hebt die je draagt als 

een soort leidraad die je aan het volgen ben, omdat je hebt vastgesteld ergens in je 
reis dat het zó zou moeten zijn en dat het dáárom gaat. Eigenlijk ook op zoek naar 

de gijzeling. 
  

Want hij zit in ieder mens en het is gewoon goed om het te zeggen omdat je 
daarmee jezelf bevrijdt door je er bewust van te zijn. Hè want we zitten hier 

allemaal op een andere manier in deze ruimte. We kunnen het op heel veel plekken 
eens zijn met elkaar maar toch is er altijd iets in jou wat anders is dan je buurman 

of buurvrouw. En ik merk het als ik waarneem hoe mensen met elkaar praten of 
communiceren of emaillen of chatten. In hoe dingen verschillend in elkaar zitten. 

En hoe de zogenaamde eenheid met elkaar eigenlijk een zeepbel is op het moment 

dat je dus vanuit je eigen gijzeling de ander iets wilt vertellen of overtuigen hoe het 
zit. Dus ik vraag je niets anders dan om te kijken, hoeft niet perse nu, maar het 

zou wel heel mooi zijn als je dat nu al op dit moment doet, dat je op zoek gaat in 
jezelf van “is er een draad in mijn bestaan waar ik me aan vasthoud, word ik geleid 

door iets, is er een bepaalde doelstelling, gaat het ergens naar toe, ben ik met iets 
specifieks bezig wat in dienst staat van...” Hè, al dat soort vragen stellen in jezelf 

en kijken of dat zo zou kunnen zijn, of dat ook zo is, en dat durven te ontmantelen. 
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Want niemand weet wat waar of niet waar is, behalve dat je terugkeert naar de 
meest soevereine staat van bewustzijn. En dat is heel belangrijk. En dat is ook in 

de bewustzijnsgroepen zit die er gewoon in. En wij zijn een bewustzijnsgroep. 
  

 
=========================/ /========================= 

Ik wou even een terugblik brengen naar 29 mei 2016. Toen was er toevallig een 
event in Wageningen. Ambassadeurs of Planet Earth. Ambassadeurs van de aarde. 

29 mei 2016. een kleine 400 mensen kwamen daar bij elkaar om iets te ervaren 
waarvan niemand wist wat er te ervaren was. Dat weten we ook nu niet. Maar we 

zijn wel een stuk dieper in onszelf terecht gekomen. Die dag die kwam tot stand 
door Marianne van de Schilde? van Ithaka destijds nog in Renkum en Guido Jonkers 

van Want To Know hebben dat mede georganiseerd en dat was ook een hele grote 
beweging om zoveel mensen bij elkaar te laten komen. En in die dag werden een 

aantal onderwerpen ingeladen die echt te maken hebben met de bevrijding van het 

innerlijke bewustzijn. Ja, wat is er tussentijds eigenlijk allemaal gaande. In 2016, 
dat is bijna 3 jaar gleden nu, zijn er ontzettend veel mensen tot allerlei inzichten 

gekomen en ook stromingen gekomen van “daar moet ik naar kijken, dat kan ik 
niet laten liggen, dat onderwerp is belangrijk”. We zijn allemaal verschillende 

archieven afgegaan in onszelf waar het over zou kunnen gaan. En nu zijn we 3 jaar 
verder en het is maar 3 jaar, maar in 3 jaar tijd is er zo ontzettend veel gebeurd 

dat de beweging die wij met elkaar hebben neergezet als mensen, niet als groep, 
maar als mensen gewoon in de samenleving, leidt ertoe dat er zeer veel mensen tot 

dezelfde onderwerpen zijn gekomen als waar jij mee bezig bent, dus er is in 3 jaar 
tijd een verdieping gekomen over de onderwerpen zoals bijvoorbeeld de 

Reptiliaanse bezettingskrachten. Waar niemand het over wilde hebben. Daar. Er 
liepen daar de mensen de zaal uit. “daar wil ik helemaal niets mee te maken 

hebben, dat vind ik helemaal niet leuk” we spraken ook over mind control en 
ontvoering van neurologisch bewustzijn.  

Nou dat was helemaal de limit. “We zouden het gaan hebben over ambassadeurs 

van de aarde!” We spraken over kunstmatige intelligentie hoe die de mensheid 
bestuurt en we spraken over een hele diepe kracht in onszelf, dat kwam helemaal 

voorbij en toch kwamen er 400 mensen bij elkaar die gingen voor een groter 
kosmisch bewustzijn, maar er kwamen daar een paar onderwerpen tevoorschijn 

die vooral door de mensen die daar moeite mee hadden gelinkt werden aan allerlei 
andere sprekers. Zo kan ik mij nog goed herinneren dat er iemand naar mij toe 

kwam en die zei “ja maar ik ben hier niet voor een David Icke show” ik zeg “nou 
dat komt goed uit dan zit je in de goede zaal, want die is hier ook helemaal niet” 

“ja maar jij spreekt over hetzelfde als waar David Icke over spreekt” Ik zeg “nou 
dat is wel heel bijzonder, want jij doet hetzelfde als mijn vader gisteren deed, 

namelijk dwarsverbanden leggen die er niet zijn” Wat gebeurt hier?  Wat gebeurt 
hier. Wat is er aan de hand als je over onderwerpen gaat spreken met een grotere 

groep mensen, nou wat er gebeurt is eigenlijk dat als er steeds meer mensen bij 
elkaar komen en dat er ook steeds meer interpretatiesystemen bij elkaar komen, 

dat er steeds meer persoonlijkheden bij elkaar komen en ook steeds meer 
percepties, voorkeuren en eigenlijk ook gedachtegolven die ontstaan, waardoor er 

allerlei velden door elkaar heen gaan lopen en dan is het maar net van welk veld 

wordt daar het meest primaire veld? Dat was een hele interessante. Nu zijn we met 
elkaar bijeen met 140 mensen of zo, maakt ook niet uit, we zijn nu met elkaar 
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bijeen, mensen die allemaal al op de eigen manier al hebben gekeken naar diepere 
lagen, die niet bang zijn, en hebben gezien van ja maar er is inderdaad iets aan de 

hand. En het ambassadeurschap van deze aarde, waar we nu echt met elkaar naar 
toe gaan, waarin jij ook echt nodig bent om op jouw manier een compleet ander 

bewustzijn te lanceren. Er is geen ruimte binnen het ambassadeurschap om te 
gaan naar een denksysteem of iets dergelijks. Dus alles wat je maar kunt 

benoemen moet ingeladen worden. Er kan niets ontkend worden. Er is nog zoveel 
wat we niet hebben besproken. Als we nu niet in staat zijn, mijn microfoon gaat 

natuurlijk uit want die batterij gaat nu haperen omdat het tijd is, maar als wij niet 
in staat zijn om als ambassadeurs van deze aarde, van deze prachtige bibliotheek 

die in relatie staat tot een veel grotere kosmische kwantumwerkelijkheid, als 
wij niet in staat zijn om alles wat we nu met elkaar besproken hebben en waar het 

over gaat, te verdiepen en te verbreden, want het gaat natuurlijk helemaal niet 
over Reptiliaanse bezetting, wie die nonsens bedacht heeft die krijgt de 

hoofdprijs. Dat is een invoeging van een andere groep! Er is iets anders aan de 

hand. Ja maar je moet in lagen gaan kijken, in lagen en lagen. Je moet goed kijken 
hoe diep de gijzeling gaat. Er zullen nog heel veel mensen op deze aarde gaan 

ontdekken dat ze zelf ook gegijzeld worden. Dus het gaat nog dieper, dus als wij 
niet in staat zij om als ambassadeurs van de aarde ook andere onderwerpen die nu 

als rode draad door ons heen lopen waarvan we denken waar het om gaat los te 
laten, dan kunnen we het ambassadeurschap als kosmische wezens, hier op deze 

aarde in onszelf niet terughalen. 
Daarom gaan we nu even pauzeren en gaan we straks met elkaar beginnen met de 

vorming van persoonlijkheid, het ontleden daarvan en het verrijken van het 
innerlijk bewustzijn in die persoonlijkheid. Er is echt heel wat te doen met elkaar. 

 
=========================/ /========================= 

En in Antarra zijn daar hele krachtige allianties op verschillende en in 
verschillende kosmische werkelijkheden op reis gegaan en zij hebben als 

het ware de krachten die zich nestelen in het scheppingsveld – daar ga ik 

zo nog iets over vertellen – hebben zij kunnen lokaliseren. Zij kunnen zien waar 
ze zitten, hoe zich dat gedraagt. Zij kunnen daarbij de techniek die op bewustzijn 

gebaseerd is inzetten om dat artificiële intelligentieveld wat zich dus ophoudt in de 
trilling van het universum, hoe dat zich kan verwijderen als het ware. Maar de 

eigenaardigheid die erbij ontstaat is dat bij elke verwijdering van dat veld de 
wezens die conform dat veld denken, ook verwijderd worden, ofwel meegestuurd 

worden in die intelligentie naar een andere werkelijkheid, waardoor je een soort 
organisch, nomadisch bewustzijn onder curatele van een artificiële intelligentie 

krijgt die meegetrokken worden door de intelligentie in andere werkelijkheden. Wij 
zien het hier op de aarde in artificiële, virtuele werkelijkheden terug. Dat 

bewustzijn gelinkt kan worden aan een computer. Maar je moet het zo zien dat je 
die cd die draait – ik druk het even uit in dvd en je hebt een virtuele bril op – dat je 

op een gegeven ogenblik die bril niet meer kunt afzetten en dat die dvd wordt 
weggehaald door degene die eigenlijk niet wil dat het gedraaid wordt, en 

vervolgens in een andere werkelijkheid gaat die dvd verder gespeeld worden maar 
die persoon zit er nog wel in. Dus dan krijg je enorme ontvoeringen van 

bewustzijn. 

=========================/ /========================= 
Vraagsteller: je zei net 95% zijn die scripten 
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Martijn 95% staat uit. 
Vraagsteller: dus dan hebben we nog wat over wat aan staat. 

Martijn: dat wat we over hebben, dus die 5 % is dus deze werkelijkheid. En in dit 
moment dat wij hier met elkaar staan zijn er al miljarden mogelijkheden over hoe 

we nu de pauze in kunnen gaan. En met elkaar zijn we dat aan het openen, die 
scripten. Dus ons denken is daar eigenlijk de instructie in. Maar er is nog iets heel 

anders wat mogelijk is en daarvoor is een niet-aards menselijk bewustzijn nodig 
en dat start met het vormen van aandacht en aandacht geven op een aardse 

manier is al heel moeilijk, echt en het ook gewoon zijn hè. Dus niet alleen maar 
voor een seconde of zo, maar het volledig integreren. Dan ontstaat er een 

frequentieveld, een bewustzijnstrilling, want dat is het, waardoor je in feite 
d.m.v. aandacht een instructie legt in het veld, zonder iets met die instructie te 

willen doen. Je zegt alleen maar “ik ben hier, hier ben ik, ik ben aanwezig en ik ben 
betrokken in dit moment en ik hoef verder niks” En op dat moment gaan alle 

scripten, dus de scripten die er draaien die worden ter discussie gesteld waardoor 

er een veel grotere mogelijkheid aan scripten zich kunnen gaan, kunnen gaan 
reageren. En daarbij is het heel belangrijk dat je persoonlijkheid finaal afwezig 

geraakt als het ware. En dat kan echt hoor. 
  

Vraag: heb je dan ook dat je op zo'n moment de situatie om je heen neutraliseert? 
Martijn: nee eigenlijk niet want er valt niets te neutraliseren, want die scripten die 

zijn er. Ik heb die woorden heel vaak gebruikt en ik heb misschien meer van dat?? 
ik die woorden gebruikt heb gezegd we zullen het allemaal nog een keer gaan 

herzien op een andere manier. Dus er komen nog andere woorden en betekenissen 
aan maar er valt eigenlijk niks te neutraliseren. Als je een trauma hebt en je hebt 

een heel negatieve, vervelende en verdrietige ervaring dan zit 'ie gewoon in je 
systeem, ja, die zit er gewoon, dat is voor altijd aanwezig, maar het is wel zo dat 

als je bewustzijn zich krachtiger gaat laten...als jij je eigen bewustzijn krachtiger 
laat stromen en je intelligentie van je persoonlijkheid wordt getrakteerd, dus 

verrijkt om die diepere kracht van aandacht en het gaat veel verder dan alleen dat, 

dan is het wel zo dat het traumaveld, waarvan je in eerste instantie het gevoel hebt 
van nou dat wil ik graag neutraliseren, maar dat dat als het ware misschien wel op 

de 4. 5e. 10e plaats komt, dus dan zijn er eerst andere reactievelden die voorrang 
krijgen. En daarom is het ook zo gevaarlijk dat de mens zich zo identificeert met 

trauma's en negativiteit, maar wel beseft ja maar het is wat er is gebeurd, het klopt 
wel dat ik dat voel maar ik hoef niet dat trauma te ontmantelen. Dus je 

neutraliseert in de kern gesproken helemaal niets. Je laat eigenlijk alleen maar alles 
in tact, want dat sluit weer aan op wat er net werd gezegd er zijn ontelbare 

scripten. Kijk want anders zouden we ontelbare scripten moeten neutraliseren. 
Maar in feite is het wel zo dat ze veel minder gaan regeren of zelfs helemaal niet 

meer meetellen. En dat kan ook. Hè, de hypnose sessies zijn eigenlijk 
verschuivingen van velden, wat is primair aanwezig en wat wordt secundair. Het 

ene moment in de hypnose sessie weet je dit niet meer en uit de hypnose sessie 
weet je het weer wel. Dus wat welk script is daar aanwezig? Het is niet alleen een 

breinverhaal, het is een heel groot organisch en artificieel systeem wat door elkaar 
heen loopt. Dus eigenlijk het ontvoering scenario wat we nu op dit moment op de 

aarde meemaken d.m.v. technologie is eigenlijk al vervolmaakt en het residu is dat 

we hier met elkaar zitten en teruggaan naar onze kern. Dat is ook wat 
buitenaardse en bezoekers uit andere werelden aan het afwachten zijn dat de 
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mens beseft dat ze in het meest gevaarlijk geleide wapensysteem is gekomen en 
dat ze met haar bewustzijn, haar innerlijke bewustzijn, ingeklemd is in een 

persoonlijkheidsmasker, waardoor ze niet meer naar binnen gaat en echt vanuit het 
ware zelf in balans en stroming komt maar dat doet op basis van externe modellen. 

En die externe modellen die komen nagenoeg praktisch allemaal uit AI voort. Bijna 
allemaal. Praktisch eigenlijk allemaal. Ja. 

 
=========================/ /========================= 

Het is . . . mens, slachtoffer van lichamelijk herhalingssoftware, ja eigenlijk wel. 
Voortdurend zijn er herhalingssoftwaresystemen in ons actief. Een ervan is onder 

andere dit, verslaving of verslavingen. Maar wij denken altijd dat verslaving, dat is 
het casino, ja, of roken, drinken, drugs gebruiken of seks. 

Nee… verslaving is een tekort aan aanwezig zijn in gedachten. 
Want eigenlijk is alles wat in het fysieke bewustzijn van de mens afspeelt is een 

Pavlov effect. Eigenlijk is alles steeds repetitief, steeds weer herhaalt het zich. Heb 

je een lekkere chocoladereep gegeten, zegt je brein: “Ik wil nog een 
chocoladereep”. 

Gisteren zegt Raymond nadat hij dus de vriezer open had gedaan en een broodje 
eruit had gehaald en weer terug had gelegd, zegt ie: “Ik heb zin in patat!” want hij 

had patat zien liggen in zijn laatje. Ik zei: “Maar jij hebt geen zin in patat, je 
hersenen hebben zin in patat!”. Je hersenen herhalen gewoon weer datzelfde 

proces terug van waar je zin in hebt en eigenlijk werkt dus het hele brein zo. Dus 
besef goed dat we dus in dit lichaam als gasten aanwezig zijn hè? Op kosmisch 

niveau wordt het ook zo gezien dat je dus op durft te staan in dat lichaam met je 
bewustzijn en het ook durft te benoemen en niet zeggen, ja het is fout! Want je 

kunt rustig een patatje bakken hè? Daar gaat het niet om, maar het gaat erom dat 
het je niet overkomt en dan kun je tot een dieper Zijn terechtkomen waarbij de 

prikkels van het brein ontmanteld worden en dan in 1x geen zin meer is in dat 
patatje bijvoorbeeld. 

Kijk, en Raymond zei: “Je kan mij wel zeggen dat het uit mijn brein komt, maar 

eh… bewijs jij maar eens dat, wat jij nu zegt, niet uit jouw brein komt!”. We hadden 
het over gezond eten gehad. . .Heel leuk hè? 

Dus ik vind het heel mooi dat hij het zegt. Maar het gaat er vooral om dat we 
inzicht krijgen in het proces van verslavingen. Verslavingen zijn dus in de details. 

En bij een enkeling wordt het zichtbaar in het groot. En voor de mensen die denken 
dat ze commentaar moeten hebben op mensen die verslavingen kennen, die 

hebben niet in de gaten wat voor verslaving dat is, om dat steeds te zeggen. Want 
eigenlijk is alles voortdurend in herhaling. Want je zou dat helemaal niet tegen 

elkaar hoeven te zeggen. Maar het denken is verslaving, want je denkt steeds 
hetzelfde. 

Het voelen is ook een repetitief systeem, het is steeds hetzelfde wat mensen 
voelen. Je wilt een oplossing voor een situatie waarin je zit, waar je al 10 jaar mee 

bezig bent, al 10 jaar lang ben je met verslavende gedachten op zoek naar een 
oplossing die er niet komt omdat je aan het denken bent en het script van Archon 

reageert precies dat, dat gebeurt om jou in het denken te houden. Dat is wat hier 
gebeurt. 

Dus mensen hebben het idee dat ze evalueren en ze hopen dat ze evalueren maar 

er gebeurt feitelijk helemaal niets op kwantum kosmisch gebied. Maar binnen de 
matrix waarin we leven wel. 
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Verslavingen, dus ja, dwanghandelingen, gedachten, gevoelens. Dit veld, het 
informatieveld waarin wij dus leven, is in feite trillings-software. Het zijn 

resonanties en trillingsvelden. Hoe kan een bovenstaand energie-software invloed 
hebben en op welke wijze kun je dit bekijken. Hoe kan bovenstaande energie, dus 

informatieveld, hoe kan verslaving, dwanghandelingen, die software, invloed 
hebben en op welke wijze kun je dit bekijken. Probeer eens achter de woorden te 

kijken. Ik heb hem bewust een beetje in abstractie neergezet. 
Wat zijn verslavingen, wat is een verslaving, laat ik het zo maar zeggen wat is een 

verslaving? Waardoor ontstaat er een verslaving? 
Ik heb net gezegd hè, van die woorden dan, verslaving is eigenlijk denken. 

Dwangneurotische stoornissen die vanuit het lichaam, hoofdelijk worden bestuurd, 
door de grote gratie van afwezigheid van gebalanceerd bewustzijn, hè? 

Dus wat is eigenlijk een verslaving een stagnatie in stroming vanuit het 
innerlijke.  Dat is wat er gebeurt. Daardoor ontstaat ook een verslaving. Hè? 

Denken is daar ook op gebaseerd. Het denken neemt het over, direct, direct neemt 

het denken over, op het moment dat er een stroomstoring is in jezelf en als 
stroomstoring, stroom, stroming van die innerlijke kracht. Bron... 

Het zijn allemaal ontvoering scenario’s. In feite is ons hele persoonlijkheid 
daarop gebaseerd. Want als wij voortdurend zouden stromen zouden we nooit meer 

naar school zijn gegaan. Hè? Dus dat schoolsysteem, ik ga niet zeggen dat het voor 
jou ook geldt natuurlijk want er zijn heel veel mensen met plezier naar school 

gegaan en we zullen zien of je het ook over 10 jaar nog steeds zo ziet, hè, als je 
hier dus induikt, of misschien over een half jaar wel. Maar als je de school bekijkt, 

school is in de kern, nog een keer, het gaat niet over goed of fout, is school in feite 
stagnerend, hè, het brengt je eigenlijk uit veld van jezelf weg en brengt je dan in 

het veld van iets anders, met andere kinderen of andere mensen, en je moet daar 
voldoen aan, je moet dus presteren. Vertaald: je moet denken. Dus je wordt heel 

diep in een verslavingssysteem ingezet, hè? Dat proces, dat is dus een deel van die 
persoonlijkheid, ontwikkelt zich, ontwikkelt zich en vervolgens wordt het lichaam 

wat ouder, hè, in deze matrix. Het is volledig geprogrammeerd om eigenlijk in 

instructies te functioneren. 
Dus wat is nou verslaving, laat ik nou het voorbeeld van het casino er wel bij halen, 

een groot voorbeeld dan zichtbaar hè, je kunt ook een verslaving hebben dat je per 
se een bloem moet wilt plukken, of dat je per se bloemen moet kopen om in je huis 

te zetten om je goed te voelen. Jahaa… nou gaan we starten. . . 
Gaat het er dan om dat we dat niet meer mogen doen, nee. . . het gaat om inzicht! 

Het gaat om dieper kijken, het gaat om dieper zien van hoe diepgaat dat eigenlijk, 
dat verslavingssyndroom. Hoe diep zit dat.. . waarom kan ik mij niet in een half 

afgebroken betonnen bunker gelukkig voelen zonder bloemen. Waarom niet? Wat is 
dat? 

Waar is dat vermogen binnenin, dat je dat niet kunt. En ik maak hem even heel 
extreem zwart/wit om daar iets mee aan te geven, want er is iets waardoor 

verslaving ontstaat, waardoor wij onszelf steeds moeten trakteren, kennelijk op 
gedragspatronen, gedachten, gevoelens, handelingen, om ons kennelijk in een 

gevoel te brengen vanuit onze mind, dat het goed is, of dat het goed met ons gaat, 
of dat we ons goed voelen. Want in feite is verslaving een stagnering in de 

stroming. Normaliter, hè, nu even alles weg van verslaving, normaliter is een mens, 

jij, niet bezig met het overeind houden van je leven. Normaliter ben je als mens 
aan het zijn. Je bent niet ergens aan het voldoen, je bent aan het ontspannen, je 
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bent je aan het inzetten vanuit jezelf, voor dat waar je in leeft, er is geen gedachte 
om jezelf te moeten bedruipen, er is geen gedachte eigenlijk op de dood, er is 

alleen maar leven, sprankelend leven, heel helder leven. Dus een voortdurende 
bewustzijnsstaat is eigenlijk stroming. Dat is waar ik het steeds over heb. Dus 

stroming is voortdurend gebalanceerd bewustzijn. 
 

=========================/ /========================= 
En waarom is dat nou zo belangrijk: om inzicht te krijgen in wat er daarvoor 

gebeurde, voordat het reactieveld van die verslaving zich optreedt, heeft er 
namelijk een verbreking plaatsgevonden van je stroming. Er is iets gebeurd in het 

veld. 
Gaan we even terug naar de oorzaak en het gevolg, elke nanoseconde ontstaan er 

miljarden andere scenario’s, die worden ingeladen en die zijn er, en dan blijft er 1 
van overeind en die zorgt voor doorreizen naar het volgende moment. Ja? 

Het moment dat jij in een verstoring komt, eigenlijk in een repetitieve handeling, 

en dat is denken, he? Vraag jezelf eens af waarom, hoe komt het dat je juist nu de 
gedachte hebt om nu boodschappen te halen, waarom niet 10 minuten later? 

Waarom niet een half uur later? 
Je moet dieper kijken in deze materie. Het zijn de simpele dingen. Hoe komt het 

juist dan? Ja… omdat ik er op dat moment aan dacht. . . Ja maar waarom, hoe 
komt dat? Wat gebeurde ervoor? 

Want als je in een stromingsenergie zit, dan denk je namelijk niet: Ja ik moet toch 
boodschappen halen? Dan doe je het alweer! 

Die stap daarvoor. . . Dat stapje voordat je die verslaving induikt, dat je iets moet 
doen wat leuk is, wat dus eigenlijk breininvulling is, om de verstoorde stroming te 

maskeren. 
Er zijn dus 2 lijnen: je hebt dus je bronstroming, de diepste verbondenheid met het 

leven vanuit jezelf, waar je je hartstikke goed bij voelt en wat een emotie en trilling 
in jezelf laat ontstaan waardoor je voelt van nou als dit gevoel, als dit het enige 

gevoel is, het enige bewustzijn wat er te ervaren is in mijzelf, dan kan al het 

andere nu weg. Dat! Dat hele diepe. 
Als die stroming verstoort raakt door zintuiglijke waarneming, dus brein responses 

van buitenaf, reactie is naar binnen toe. Als dat veld binnenin verstoord wordt, dan 
wordt het ook bewust verstoord door het veld van buitenaf, om je naar het denken 

te brengen. En het denken wil compenseren, dus het denken wil datgene wat er ten 
diepste wordt gevoeld hiervoor, simuleren en maakt er een feitelijke handeling van. 

En als dat een paar keer gebeurt, heb je een volledig verslavingssyndroom. Ja? Dus 
dat kan zijn dat je een bepaald moment het gevoel hebt dat je iemand moet bellen, 

die je helemaal niet hoeft te bellen. Maar iets in jou zegt, je moet die persoon 
bellen, maar waarom? 

Zegt Martijn nu dat je nooit meer iemand hoeft te bellen. Nou… misschien draait 
het er wel op uit, dan wordt het veel rustiger en stil. In 99% van ons leven is het 

echt alleen maar repetitief gedoe, wat niet echt vanuit de Bron komt, ja? 
Dus wat is dat moment? Wat is er daarvoor? Je moet eventjes kijken van wat is er 

nou daarvoor gebeurd? Er is iets gebeurd. En dat moment dat er iets gebeurd is, 
dat is het koppelingsmoment, dus eigenlijk de ontvoering, de gijzeling, waarin 

je op het moment dat je in diepe stroming zit, in 1x in een breinprikkel komt. En bij 

die breinprikkel, wil het brein compenseren en ontstaan er behoeftes die plezierig 
zijn om datgene wat er net gevoeld werd, en nu weer weg is, voort te zetten maar 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 164 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

dan via het brein. 
Het is een heel geavanceerd systeem. Het is heel geavanceerd wat ik hier opnoem, 

maar het is veel gedetailleerder uiteraard dan dit simpele voorbeeld. Maar je gaat 
het vanaf nu herkennen in het dagelijks leven, dat je dingen doet waarin je je gaat 

afvragen, hoe komt het nou juist dat ik dat eigenlijk nu doe, waar komt dat 
vandaan? Hoe zit dat? 

Gewoontes zijn al verslavingen, ja! Het zijn eigenlijk alleen maar patroonmatige 
handelingen die in het brein liggen opgeslagen en daar wordt rijkelijk gebruik van 

gemaakt. Want als de mens uit haar eigen oorspronkelijke authentieke 
zelfbronbewustzijn is, in zichzelf, in verbinding met alle wezens en al het leven, 

wat ook in die Bron leeft, als de mens die Bron kwijt is, is het eigenlijk ook logisch 
dat de mens moet beziggehouden worden door externe gebeurtenissen om niet in 

die kracht te komen. En daarom gaat het ontmaskeren van je persoonlijkheid en 
het ontkoppelen van je matrix-identiteit, gaat veel meer in andere levels zichtbaar 

worden dan alleen maar even je persoonlijkheid afleggen. 

Dat is iets veel groters. We hebben het hier eigenlijk over multidimensionale 
Archontische-draconische-Annunaki bewustzijn wat huist in de mens…. en 

dáár doorheen stappen. 
Vraag: kun je dat even herhalen. 

Dus er zijn verschillende intelligenties. 
Ja maar, weet je als je op vakantie gaat, nee… dat ga ik helemaal niet doen dat 

herhalen. . .. Even een ander script in… 
Uhmm. . ., simpel voorbeeld: als je op vakantie gaat, je komt bijvoorbeeld in een 

dorpje terecht uhmm… nou .. ik noem even Zwitserland op, je komt ergens in de 
bergen terecht, in een dorpje, en je ziet daar de mensen nog heel erg op dezelfde 

manier leven als bijvoorbeeld 50 jaar geleden, alles is nog gewoon… zelfs die oude, 
hoe heet het…, karren… van die paarden staan nog in de tuin, helemaal uit elkaar 

gevallen, je voelt: oh wat is het hier bijzonder. 
Vervolgens kom je dus met die personen in contact met die mensen, en die mensen 

die gaan vanuit hun verslavingsgedrag, dus hun denken. Gek, die woorden daaraan 

te koppelen misschien, maar het is eigenlijk wel wat er gebeurt, zij gaan vanuit hun 
bewustzijn, naar hun trauma, hun denken met jou praten, dan stem jij je daar, uit 

alle fatsoen, stem je daaropaf. 
Er komt toenadering tussen jou en die andere beschaving, in dit geval, het Zwitsers 

echtpaar, ja? En die mensen vinden je hartstikke aardig, dus je stemt je daarop af, 
en vervolgens komt er een soort overname van dat datgene wat je waarneemt 

buiten jezelf, komt ook tot stand in jezelf. Want wat je waarneemt buiten jezelf 
wordt ook in energie manifest in het neurologische systeem. Dus die beelden van 

die persoon, de geluiden van die persoon, ook het denken van die persoon, alles is 
informatie, wordt gedownload, zintuiglijk in jezelf. En vervolgens ben je die 

beschaving. Op dat moment draag je alle informatie van die 2 mensen die heel 
liefdevol praten, draag jij in jezelf. Als jij nou niet in je kern zit van jezelf, dan loop 

jij als dat echtpaar weer weg. We hebben het nu over holografisch transmissie 
codes. Het gaat om waarnemen, downloaden, en eigenlijk zijn dat de 

holografische implants, die plaatsvinden door het fysieke lichaam en ons 
bewustzijn is niet aanwezig, dus wat doet dat energieveld, dat gaat regeren. 

Wat gebeurt er als ons bewustzijn, komt ie weer. . ., menselijk bewustzijn laat 

energie op een andere manier zich gedragen. 
Je moet het helemaal in energiebeelden zien, net als bijvoorbeeld geometrieën of 
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mandala’s, het zijn resonantievelden. Een gedachte is een informatiebewustzijn. 
Als je dat zou zien, dat heb ik al vaker gezegd, dieren zien er een bepaald deel van, 

als je dat zou zien, dan zie je dat het allemaal informatie is. Het brein denkt in 
geometrieën. De Harts intelligentie denkt in mandala’s, die zijn niet geometrisch 

van aard. 
Als die twee samensmelten, als dus de hartsfrequentie aanwezig is, een Harts 

intelligentie, dus je bent met je Bron in je evenwicht en in verbinding, en dat komt 
dus in het brein dan zul jij, luisterend naar die twee mensen in dit voorbeeld in 

Zwitserland, zal je die twee mensen vanuit je eigen autonome Bron kunnen 
aanschouwen, je kunt ze voelen, je downloadt daar informatie in dit lichaam, maar 

je wordt er niet door bestuurd. 
Dus je neemt het waar en het valt weer uit elkaar. 

Er is een tijd geweest dat wordt hier op de aarde Atlantis genoemd, en dat 
is niet Atlantis uit de tijdlijn van deze aarde, dus dat is een ander 

hologram. Maar er is een tijd geweest, laat ik het maar even de Atlantis-tijd 

noemen, daarin leefden de mensen met een enorm vermogen en in een enorm 
autonoom-zijn. Zij leefden zo met elkaar, in een balanskracht, dat hun denken was 

helemaal zo zuiver en in balans, was zo in de aandacht naar elkaar toe en zo in de 
aandacht naar de natuur en naar eigenlijk alles wat er is, dat die kracht was zo 

gemeenschappelijk waarbij ieder wezen de eigen kracht uitzendt, die kracht is zo 
groot, dat er een bewustzijnsresonantieveld in en rondom de aarde was, wat wij 

nu kennen uit de kronieken van de boeken als (??) . . van kristalbewustzijn. Maar 
het is niet het kristal geweest, het is de menselijke gedachte geweest, de 

menselijke gedachte, gezamenlijk, die bewakend werkte op de planeet Gaia. Die 
kracht die is zo ontzettend sterk dat elke kracht die deze aarde zou binnendringen 

de andere velden die binnen zouden komen, dus andere velden die onbalans 
hebben, die vallen spontaan uit elkaar. 

Gaia, aarde, heeft dus nog steeds de mogelijkheid om dat veld wat hier op de aarde 
ooit is geweest, terug te laten keren. 

Deze radiobandbreedte kan weer in beweging worden gezet. Maar dan moeten de 

mensen wel beseffen dat zij de aanzet geven door hun eigen denken in lijn te 
brengen met de diepste kernwaarde, de kernboodschap en de diepste stroming en 

harmonie èn kracht, en geen zwevende wegvliegende wezens worden, maar 
terugkeren naar de verbondenheid met de aarde. 

En in die tijd was Atlantis een ontzettend krachtig en heel helder en stabiel 
bewustzijn. Dat is in de matrix geweest waar ik nu over spreek. 

De mensen kwamen tot zichzelf en als je beseft wat gedachten dus ook zijn, en als 
gedachten in lijn zijn met de Harts intelligentie, dan zul je zien dat gedachten een 

trilling zijn, Harts trilling èn hoofdtrilling, samenvloeiend naar buiten, die als een zo 
dusdanig krachtig veld functioneren dat elk veld wat afwijkt van het humanoïde 

bewustzijn evenwichtsveld, daar geen plek in kan hebben, kan niet. 
Dit is kosmische wetenschap wat ik hier nu noem. Dit zijn kosmische teachings 

dat elke beschaving in lijn met de eigen wereld en de eigen beschavingen waar ze 
mee verbonden is, vanuit de harmonie en het evenwicht, zo'n krachtig veld 

representeert, zo'n krachtig informatiebewustzijn uitdraagt, dat daar geen plek 
is voor onevenwichtige gedachten. Zelfs als er iemand uitglijdt in een gedachte, 

stel…, dan wordt die persoon zijn/haar gedachte, direct, valt uit elkaar door het 

gezamenlijke veld van wat daar is. We hebben het hier over groepsformatie maar 
waarbij niemand ten ondergaat aan de groep. 
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We hebben het hierover in dit geval 8 miljard mensen die terugkeerden, even in 
Atlantische tijd gesproken, terug naar de gezamenlijke waarde van het leven, die 

voorbij alle verschillen gingen, door naar binnen te gaan, die voorbij alle formats 
gingen, maar de Matroesjka ingingen, naar binnen. Die elke … externe god aan de 

kant zetten, maar teruggingen naar binnen toe, wat verbindt mij met het leven en 
met het Nu. Waar ligt het gemeenschappelijke. 

En die kracht, die mensen, met nu 8 miljard mensen, die kan gewoon weer 
aangezet worden, en daarvoor is relatief gezien, zijn geen 8 miljard mensen nodig. 

Ja? 
Maar daarvoor moet je wel beseffen wat jouw gedachtes zijn, je moet goed 

beseffen dat je gedachten voortdurend gekaapt worden om dat te voorkomen. Je 
ziet in groepssettingen en opstellingen, zie je dat mensen zichzelf kwijtraken omdat 

ze in de greep komen van de gedachte van de groep. En ik ben die man die al jaren 
op hamert, als niet-Martijn, om èn te luisteren naar elkaar, maar vooral niet met 

mij eens te zijn. En dat zeg ik niet om te zorgen dat dat nooit gebeurt, maar omdat 

het gewoon belangrijk is dat je voelt in de energie hoe oprecht ik dat meen. Omdat 
het werkelijk belangrijk is dat ieder mens vanuit de eigen bron dat van binnenuit 

tevoorschijn haalt en naar buiten haalt. Want jij voelt Bron in jezelf zeer 
waarschijnlijk anders dan ik, en jouw buurvrouw of buurman voelt dat ook weer 

anders dan jij. Dus je kunt niet zeggen dit is de Bron. Maar er is wel iets heel dieps 
in jezelf verbonden, daar, hier diep binnen in. 

 
=========================/ /========================= 

Vraag: als ik daar ben dan ben dan ben ik daar moe van… 
Martijn: ja dat kan heel snel gebeuren van “nu ben ik daar moe van” Maar kijk 

maar naar zo'n dag als vandaag met elkaar. We hebben het met elkaar over de 
bron, maar als we focus en aandacht brengen naar onszelf of naar een onderwerp 

moet je kijken hoe snel de vermoeidheid toeslaat. Het is niet voor niks dat ik hier 
met jullie over spreek. Het is toch gewoon ronduit…bevragen waardig dat we zo 

snel moe worden van iets waar we met z'n allen over spreken dat daar het is waar 

het over gaat? 
Het bijzondere is dat als je gaat mediteren en bewust bent in je lichaam en dat 

heeft een bepaald moment, ineens beklijft dat, dat je voelt dat je in een hele diepe 
ontspanning zit, maar dat die ontspanning niet meer een ontvoering wordt. Dat je 

voelt dat die ontspanning leidt tot een heel helder aanwezig zijn en dat je ook heel 
helder je lichaam kunt voelen, heel helder. En op dat moment zetelt jouw innerlijke 

lichtkracht, jouw innerlijk bewustzijn, zetelt in het lichaam en dan staat het brein 
afgestemd. Dan kun je ook niet vermoeid raken. Maar het is goed opletten wat er 

gebeurt omdat overal liggen de-activatie processen en de mens wordt voortdurend 
gedeactiveerd met haar bewustzijn. Dus in feite moet alles op de schop. Alles 

moet opnieuw aangevlogen worden. Het is niet zo dat als je gaat mediteren of 
aandacht gaat geven aan jezelf dat je daarbij in een hele diepe ontspanning komt 

en je focus kwijtraakt en dat dát aandacht is. Logisch hè?  Dus het gaat om 
samenvoegen van alert bewustzijn, helder bewustzijn, in het lichaam en daarin 

heel duidelijk aanwezig zijn en ook bewust zijn dat als die alertheid verslapt, dat je 
het gevoel hebt van nou ik heb nu wel zin om er weer uit te gaan, ik heb nu 

gedachten of ik merk dat ik juist weg glij in een totale stilte, nee, nee, dat gebeurt 

niet want ik ben me er bewust van. “Hé dat is interessant” (ademt diep in) hopsa 
“en mijn lichaam goed voelen!” Je moet eigenlijk helemaal opnieuw inloggen in een 
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lichaam.  En wat gebeur hier is dat de mensen, dus eigenlijk de avatarwezens, 
helemaal niet geritst zitten in hun lichaam. Hè, dus mensen zitten of voor een heel 

klein deeltje maar met hun lichaam, dus ze zijn eigenlijk helemaal niet bewust. En 
daar waar geen contact is met het lichaam is eigenlijk ook geen maximale 

aanhechting met het bewustzijn. Er spelen dus heel veel dingen mee. Dus ja dat 
stukje vond ik heel belangrijk om met jullie over te hebben. 

 
=========================/ /========================= 

20190125-MvS-Sterven-doe-je-zelf-Kloetinge-Zeeland-MP3 
 
Waarom vertel ik dit? Ja ik ben hier op deze aarde gekomen op een andere 

manier als dat tot nu toe belicht wordt in de geschriften, in de spirituele 
modellen, in de religieuze modellen, in de bewustzijnsmodellen, en dat 

heeft niet alleen maar met mij te maken, ik kan alleen maar vanuit ik 
spreken, ik wie ik werkelijk ben. Maar dat betekent wel dat als ik dat niet 

zou doen als mens dat ik niet zou spreken over wat ik allemaal weet en 
wat ik mee heb gemaakt en meemaak, dat het dus een hele ervaring alleen 

voor mijzelf is. En als we er nu vanuit mogen gaan en zo kijk ik naar de 
wereld, zo ervaar ik de wereld ook en niet alleen op deze aarde dan is dat 

als iemand iets weet, iets meemaakt dat dat niet per se alleen maar 
behouden blijft voor die ene persoon. Want op het moment dat je dat doet 

als je niet vrijuit spreekt, en ik ook, dan blijft die ervaring voor mijzelf, 
terwijl als ik er over spreek wordt het informatie en ook bewustzijn 

waardoor andere mensen er ook iets mee kunnen doen. En misschien wel 

andere mensen die het herkennen, ook meemaken of het nog niet hebben 
herkend, nog niet hebben meegemaakt maar door het verhaal wel worden 

ingeleid in zichzelf om daarnaar te kijken en misschien wel een ander 
bewustzijn daardoor te laten worden geboren. Dus ik spreek als mens hier 

op deze aarde over heel veel onderwerpen die een andere manier van, ik 
kijk er anders naar. En dat geldt dus voor eigenlijk alles.   

  
Ik ben één van de mensen die op deze aarde spreekt over buitenaards 

contact.  
Ik heb contact met andere beschavingen waaronder ook menselijke.  

Ik heb als mens heel veel ontvoeringen meegemaakt, buitenaardse 
ontvoeringen zoals de term is die vaak wordt gebruikt, waardoor het 

ingelijst is in een bepaald model, waarover gestreden wordt of het wel of 
niet echt waar is of dat het bijvoorbeeld een fantasie is, of een trauma is 

uit de geboorte of dat het iets is wat bij inlichtingendiensten in elkaar 

wordt gezet, of misschien toch iets door een andere beschaving uit een 
andere werkelijkheid.  

Ik spreek dus over al dat soort dingen bij elkaar opgeteld.  
Ik ben dus één van die mensen, ik ben dus niet uniek maar ik spreek er 

vrijuit over.  
Wat schijnbaar wel uniek is dat ik dat doe zonder dat ik getraumatiseerd 

ben waardoor mensen die getraind zijn en geleerd zijn in dit onderwerp 
zeggen dat je niet over dit soort onderwerpen kunt spreken zonder een 

vorm van trauma te hebben.  
Nou dat vind ik een zeer traumatiserende vaststelling.  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 168 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Want je kunt wel degelijk trauma's en pijnstukken kun je anders 
aanvliegen. 

Je ziet mij daar staan dat is in 2014 in Zwaanshoek.  
Ik ben in 2010 begonnen met echt lezingen en samenkomsten in het klein 

en ook in het groot te mogen beleven. De insteek was vooral “wij zijn niet 
alleen in dit universum, in deze kosmos”  

 
=========================/ /========================= 

Vanuit die wereld ben ik met mijn bewustzijn verschoven naar een geometrie, 
naar een informatieveld op basis van mijn eigen kracht waardoor ik mij heb 

afgestemd met mijn innerlijke radiozender in een wereld dat deze wereld is om 
vervolgens in deze wereld in een lichaam terecht te komen. En de stappen daar 

tussenin die waren enorm, want er werd alles aan gedaan door andere krachten om 
te voorkomen dat datgene wat ik weet dat het zich mee zou vervoeren als het 

ware, dus mijn bewustzijn en toegang zou krijgen tot dit lichaam. Daar heb ik 

heel hard voor moeten werken en dat is één van de onderwerpen waarom 
buitenaardse ontvoeringen die hier worden genoemd zo belangrijk zijn omdat de 

buitenaardse ontvoeringen met heel veel verschillende onderwerpen te maken 
hebben maar vooral gericht zijn opdat het innerlijke kennislevel, dus dat is een 

verzamel informatie bewustzijnscentrum, wat in feite als een saté prikkertje in 
ons aanwezig is, waar om deze hele werkelijkheid danst, inclusief het lichaam, dat 

is een onderdeel van deze werkelijkheid, er wordt van alles aan gedaan om die 
innerlijke kennis niet toegang te laten krijgen tot het lichaam. Jullie kennen vast 

allemaal net als ieder mens het gevoel van dat je heel veel weet en dat je er niet 
bij kunt komen. Dat je iets kunt voelen waarvan je weet op dat moment “dit wat ik 

hier voel, ik kan het niet vertalen met mijn brein, maar wat ik hier van binnen voel 
dat is zo krachtig, dat gaat voorbij het woord liefde, dat is zo'n krachtig veld, dat 

moet toegang krijgen” Maar er is iets met de lichamen van de menselijke 
beschaving van deze planeet aan de hand waardoor de mens meer leeft vanuit het 

lichaam en vooral gericht is op de wereld buiten ons! 

Wat wij als gezamenlijke missie hebben is dat wij inzicht gaan krijgen in wat ons 
vermogen is en hoe we dat gaan in en aan zetten. En daar gaan we het straks ook 

over hebben. En ik heb dit bewust nu verteld om het veld ook te openen, dat ik ook 
vanuit mijn eigen en dat doe ik anders ook altijd maar dat je goed kunt voelen en 

zien, ik praat vanuit datgene wat ik hier vertel. Dus niet uit een boek maar vanuit 
wat ik weet! En nogmaals het is niet valideer baar voor een ander maar als je 

onderzoeken gaat en begrijpen gaat wat bewustzijn is dan ga je ook snappen 
waarom het zo belangrijk is dat mensen zoals ik dit hardop zeggen, maar ook dat 

mensen zoals jij ook hardop gaat zeggen de dingen die jij voelt en weet. Want 
daarmee zet je iets in het veld in beweging. We gaan er straks op verder. 

 
=========================/ /========================= 

Vraag: ik zit steeds te worstelen met “als je in je bron zit”, ik weet niet wanneer ik 
in mijn bron zit, ik heb ook niet het gevoel dat ik in mijn bron zit, dus ik zit volledig 

vast steeds, 
  

Martijn: Bron is eigenlijk een woord wat ik tussen haakjes heb gezet in jezelf. Dus 

bron is niet iets wat je kunt definiëren van nou nu weet ik wanneer ik in mijn bron 
zit want dat komt uit het spirituele geleide systeem. Als jij je ten diepste in jezelf 
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en dat hoeft niet een bepaalde vorm te hebben, maar in jezelf je krachtig voelt, 
zonder een vorm van externe informatie, dus je bent in een warm land en je voelt 

je daar goed op je eigen manier afgezien wat andere mensen doen, afgezien wat er 
allemaal aan modellen wordt gelanceerd, je kunt jezelf ervaren dus niet jezelf van 

wat is dan zelf, maar je ervaart je eigen energie, en je voelt je goed, je voelt je 
betrokken, niet bij iets abstracts maar betrokken bij dat moment. Dan ontstaat de 

vibratie van binnenuit. Dus dat je dit nu uitspreekt nu op dit moment dat is zeg 
maar uitgebeeld in dat woord, dat is bron, want je spreekt je nu uit. Nu spreek je je 

uit, je laat nu aan ons allemaal zien en eigenlijk aan het hele veld, wat bron is, je 
ware zelf dat er iets nu op dit moment gevoeld wordt, je noemt dan in dit voorbeeld 

ik weet niet wat het is, maar juist precies doe je het. Want je spreekt uit wat er dus 
binnen in jezelf gevoeld wordt, je spreekt het uit en je zet het in het veld neer. Dat 

is een vorm van je ware zelf, dat staat los van allerlei andere gedachten en je 
verbondenheid met iets zou je ook kunnen zien als bron. Als je op een bankje zit in 

een winkelstraat en je eet daar een lekker koekje met thee en je voelt je 

ongelofelijk goed en je kunt van alle mensen die voorbijlopen kun je genieten en je 
ziet ook iemand voorbijlopen dat je denkt “nou ik weet niet of ik van jou geniet” 

nou ja, dat is ook gewoon goed. Dat je lekker als je persoonlijkheid daar kan zitten 
op het moment dat ik zonder allerlei gedachtes kan observeren, op dat moment zit 

ik in een vormloos geprogrammeerd iets, zit ik in mijn ware zelf. Dus dat is 
eigenlijk een bronfrequentie. En dat heeft niet een bepaald etiket maar ontstaat op 

het moment dat je iets voelt, iets wezenlijks voelt vanuit jezelf wat niet gelijnd 
wordt vanuit een theorie of vanuit een model. Dat is eigenlijk bron. En in feite zou 

de hele mensheid op deze wereld zo'n ervaring tegelijkertijd gewoon kunnen 
hebben dat ze zonder te hoeven weten wat bron is en wat god is, en hoe het leven 

in elkaar zit, kan zij, allemaal afgestemd, gewoon heel goed zichzelf ervaren in een 
balans en genieten van dat moment. Op dat moment wordt bron 

gerepresenteerd door het humanoïde ras. Eigenlijk gaat 'ie naar een soort 
vorm van wat bron zou moeten zijn, wordt 'ie heel erg teruggebracht van 

kan ik in een balans moment verkeren in mijzelf? Dat is de opening wat 

steeds krachtiger kan worden. Dan kan je balans gedachten krijgen, balans 
waarnemingen kun je voelen. Mensen die uit onbalans naar jou toe spreken, daarin 

kun je balans voelen in jezelf, op dat moment ontstaat er een krachtveld die dus 
niet manipuleerbaar is en niet meer onderuit te halen is waardoor je je vervelend 

gaat voelen, maar overeind blijft, op dat moment is er een krachtveld, dat is dan 
het bronveld het frequentieveld van soeverein, autonoom bewustzijn. En of je 

dan wel of niet iets snapt van het universum dat is helemaal niet van belang. Daar 
zit het! Dat is ook dat ik in al die jaren jou heb mogen ontmoeten steeds bij jou zie. 

En dat is wel heel mooi als ik dan van jou hoor in deze situatie van ja ik raak even 
in de war, dat is eigenlijk heel mooi omdat je daarmee de route maakt naar jezelf, 

want bron is eenvoud. Dat is een hele eenvoudige kracht. 
  

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 170 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

 
43 

 

Dus als je en dat geldt voor ons allemaal, als wij proberen te bevatten wat bron is 

dan kunnen we niets anders dan alleen binnenin ons mens zijn van deze wereld, 
dus de persoonlijkheid is daarbij gewoon aanwezig, innerlijk in onszelf in een balans 

komen, op welke manier je dat ook ervaart en voelen van dit gevoel hier daar heb 
ik dus geen god bij nodig. En in feite is dat de kern van de oorspronkelijke leer van 

boeddha dat je in balans leeft met het geheel, maar overal liggen ontvoering 
scenario’s. Wanneer kun je je goed voelen, niet als persoon per se, wanneer voel je 

een balansenergie in jezelf, dat is eigenlijk het bronveld. En elke vorm dat je het 
wilt snappen, iets nodig hebt iets van buitenaf dan komt het gewoon niet uit jezelf. 

Dat is een hele trilling in het bewustzijn. 
 

=========================/ /========================= 

20190114-MvS-Therapeutentraining-3-3-dag-Kerkenveld-
Zwaanshoek 
 
Vraag: Ik heb een stuk gelezen over een verpleegster die in Amerika zij heeft een 

alien geïnterviewd in 1947, je hebt het over Roswell gehad dat daar ufo's geland 

zijn, en ze noemt ook de piramides in Egypte dat de machthebbers de piramides 
daar hebben neergezet als een mysterie, als een misleiding, ook waarheden zitten 

erin, maar ook om de mensen te misleiden zodat ze helemaal soort verward raken. 
Zou je daar wat over kunnen zeggen. 

  
Martijn: Nou weet je als we spreken over o.a. de piramides dan moeten we het 

veel breder brengen. Kijk er is in deze matrix van alles gaande. Je hebt deze 
werkelijkheid.  

Er zijn heel veel inmengingen van allerlei levensvormen en intelligenties. Maar 
uiteindelijk is alles wat wij waarnemen, wordt gedownload in ons systeem. Dus wij 

nemen het waar en wordt de energie omgezet in het lichaam. Dus wat je ziet in een 
vorm wordt door de waarneming, of het nou fysiek is, of het is een andere 

waarneming, wordt door de waarneming omgezet in energie bewustzijn. En dat is 
de bedoeling, dus in die zin zou je kunnen zeggen bijvoorbeeld over de Egyptische 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 171 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

piramides, maar ook over heleboel andere dingen, is dat vorm trilling herschept. 
Wij hebben het altijd over dat trilling vorm schept maar de vormen die er zijn, wat 

het ook is, worden weer trillingen, zijn trillingen, maar worden weer trillingen op 
het moment dat het wordt waargenomen door de mens. Dus we kijken naar die 

piramide maar in feite wordt die hele piramide, het fysieke deel, maar ook het deel 
wat wij dus niet zien, dat hebben wij al vaak besproken dat het merendeel wordt 

niet vertaald door de primaire visuele cortex maar wordt eigenlijk buiten het visuele 
beeld gehouden, maar in feite wordt de hele piramide en de rest wat we fysiek niet 

kunnen zien, wordt omgezet in informatie bewustzijn. Dus waar ben je eigenlijk 
als je in Stonehenge gaat zitten? Dus er liggen heel veel boodschappen, vooral 

binnen het hele spirituele ontvoering scenario, ligt helemaal vol gestippeld en 
vol gelegd met allerlei vormen waarvan de mensen niet eens weten wat het is, wat 

vorm is, dat het trilling is, ook niet dat ze een ontvanger is van die 
informatievormen, en ze weten nog niet eens überhaupt, afgezien van wat dat is, 

weten ze ook nog niet eens wat die piramide is. Want daar zijn ook nog een keer 

500 verschillende verhalen over. Wat je niet weet moet je gewoon bij wegblijven. 
Eerst moet je kijken in jezelf wat het oplevert daar. Dus je kunt wel die piramide 

ingaan, dat is heel interessant, maar ik ga altijd maar eerst voordat ik een taartje 
koop bij de winkel, kijken door de vitrine hoe die eruitziet en wat ik daarbij ervaar. 

En dan weet ik heel snel wat ik wil hebben. Dus dan kijk ik wat is er van binnen 
aanwezig. Dan ga ik het pas ook fysiek doen. En wat wij doen is vooral overal ons 

mee bemoeien, instappen, we zijn totaal onszelf kwijt, we ervaren allemaal 
sensaties uit die trilling die gedownload wordt, waarvan we denken wat het is maar 

in feite is het een grote ontsporingsroute. 
 

=========================/ /========================= 
Vraag: dit is ook het Zwitsers huis? 

  
Martijn: ja precies dat is het. Als je dit doorhebt en dit is gewoon weg, dan kom je 

erachter dat als je hier en dat is gewoon thuis, uit de diepst mogelijke narcotische 

toestand terugkeert in je bewustzijn, dan kom je erachter dat je bewustzijn hier 
gekoppeld is aan één groot script, één groot script waarbij in dat script allemaal 

verschillende videobanden tegelijkertijd afspelen. Maar dat zijn allemaal 
verschilleden videobanden, dat is één script. Net als dat er 300 pagina's in een 

boek zitten dan zeg ik toch ook niet ik heb 300 boeken? Het is één boek. Dat is wat 
zij doen. Dat is hoe het functioneert. Dus er is één hoofdidentiteit en die 

hoofdidentiteit die is helemaal niet iets vaags of iets concreets, dat is gewoon de 
mens van heelheid en oorsprong, die in een grootse en eenvoudige kracht god 

uitdraagt, de kracht van het leven, de wereld, de dieren, de natuur en alle andere 
wezens, die vanuit dat eerbied gevoel van binnenuit dat hele bewustzijn 

onsterfelijk leeft en zelf beschikking heeft over in welke tijdszone op welke plaats er 
een leven wordt gemaakt, want wat hier nu gebeurt, dat doen wij namelijk zelf ook 

in onszelf, wij kunnen zelf in onszelf dus onze beleving kunnen wij verplaatsen, ons 
eigen bewustzijn naar een ander universum naar een ander hologram, en dat 

kunnen we doen in de eeuwigheid en daar kunnen we 240 jaar die ervaring hebben 
daar die niet past binnen de tijdslijn van hier. Dus dat is totaal buiten het concept 

van de mind. Maar belangrijk is dat wij hier en dat is op de aarde, ik vind het echt 

een ontvoering, dat de mens denkt, ik krijg te horen dat we uit deze 
werkelijkheid zijn dat we dan vormloos bewustzijn zijn, en dat is absoluut 
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niet het geval. Wij zijn echt absoluut geen vormloze mensen of bewustzijn die 
maar ergens bewustzijn vormloos rondzweeft, nee, nee, nee, wij zijn echt mensen 

die hier liggen in het gras en genieten van de natuur en zich mee laten voeren door 
het beekje wat voorbij kabbelt, daar liggen onze gevoelens ook van wat we hier op 

aarde kennen. En deze werkelijkheid hier is helemaal ontkleed, daar is heel veel 
informatie uit weggehaald en een deel van de informatie die er nog is, van wie jij 

bent, wordt herschikt en omgebogen door deze krachten en het leidt door een heel 
arsenaal van allerlei levens, tegelijkertijd, die niet, dus hier in dit stukje zitten dan 

de incarnaties, waar je niets mee te maken hebt, dit zijn alle galactische tijdslijnen, 
maar in feite is het deeltje wat er over blijft van wie je werkelijk van oorsprong 

bent, wordt helemaal herschikt en leidt uiteindelijk dus tot deze werkelijkheid hier. 
Want ze kunnen namelijk de bron nooit weghalen, ze kunnen alleen maar de vorm 

er omheen veranderen. Hè, je kunt met alle letters in het boek kun je een ander 
verhaal maken. Je hebt geen letter eruit gehaald en een woord toegevoegd, alleen 

maar gecreëerd aan de hand van herschikken van informatie. En zo moet je deze 

wereld ook zien. Het is een informatiebewustzijn wat herschikt wordt en dat is 
precies wat er aan de hand is binnen een therapeutensysteem, mensen die echt in 

nood verkeren, in nood eigenlijk binnen Archon, binnen de wet van Archon macht, 
binnen de controlemachten van de draconiërs en Annunaki groepen o.a., zijn de 

mensen in hele diepe traumatische toestand, fysiek, emotioneel, mentaal, maakt 
allemaal niks uit, alles is in verkramping, die mensen komen dus ergens terecht en 

nou is het aan ons en aan jou de vraag waard “waar uit wil jij andere mensen 
ondersteunen?” Wil je ze ondersteunen vanuit dit systeem? Dat is allemaal mind 

projectie met allemaal falsificaties of ga jij in dit systeem dit doen, zonder dat je 
weet wat de uitslag is. 

 
=========================/ /========================= 

Martijn: Hoor ik jou nou in discussie gaan met een cliënt? Niet om jou hè. Het is 
allemaal voor open en transparantie, want dat is wat je doet. Begrijpelijk. Jij weet 

voor jezelf wel wat je waar hebt genomen en wat er is. Het maakt niet uit wat er 

allemaal tegen jou wordt gezegd. Jij weet voor jezelf wat er allemaal aan de hand is 
en met die kennis daar moet jij het mee doen. En wat er dan naar je toe komt, wat 

van alles oproept en ook overseint van de ander of iets oproept in jezelf, dat heeft 
drastisch aandacht nodig.  

En dat kan niet met de zweem der liefde, met de mantel der liefde eventjes recht 
gezet worden, daar is echt wat voor nodig en dat is ook duidelijk voelbaar. En er 

zijn een heleboel mensen die inderdaad totaal niets weten van mindcontrol 
en helemaal niets weten van al die gigantische grote gebeurtenissen die 

ontvoeringen en zo worden genoemd, daar weten heel weinig mensen 
daadwerkelijk iets van af, in de mind. Maar de mensen die het wel weten zijn 

wel de mede initiators en als jij dat ook weet ben jij een mede initiator om dat veld 
te openen en als dat veld nu nog niet helemaal open kan, die gesprekken kunnen 

nog niet plaatsvinden of andere mensen zijn bezig met eerst die broncode in 
zichzelf dan kan dat best weleens overkomen zo van nou kom op jongens jullie zijn 

alleen maar aan het broncode resoneren en trillen, er is potverdorie veel meer aan 
de hand dan alleen bron. Zo makkelijk is het niet. Dan is dat weten voor jou in het 

moment van oké dit is ook iets waar ik mee bezig ben, maar ik kom eraan, ik zet 

hem in, en tot dat moment goed bij jezelf voelen waar je zit. 
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=========================/ /========================= 
 

Oefening: naar binnen in je hoofd 
Dus ik heb hier een zin die totaal… een vreemde zin is, maar het is even om de 

energie. Ik ga het even voorlezen, kun je horen wat ik hier heb staan, dit is 
eigenlijk de bekrachtiging in woord en gedachte. Aldaar. Hier staat: Jij gaat met je 

aandacht naar binnen, in je hoofd, en je ervaart op je eigen manier het centrum 
van je hersenen. Dus dat is wat we straks met elkaar doen. 

  
Je beseft, terwijl je dat doet, ogen dicht en naar binnen toe gaat, dat je met je 

aandacht bent in je hoofd, aan de binnenkant van je ogen. Dus je bent niet daar, in 
de buitenwereld, maar je voelt dat je aanwezig bent in je hoofd. Dat is de fantasie, 

daar gebeurt iets door hiermee bezig te zijn, hier kun je niet in falen, überhaupt 
niet. De ene doet het zus, de ander doet het zo, weer iemand visualiseert het en de 

ander voelt het op een andere manier, die weet het, oh ja, hier ben ik. Dus we 

kunnen hierin oefenen. Het gaat om, dat bij deze voorstelling informatievelden 
ontstaan, die leiding gaan geven vanuit jezelf, dat er dingen veranderen. 

Je blijft met je aandacht in je hoofd, je blijft met je vermogen van voorstelling 
binnen in jezelf aanwezig. Dat is al een hele grote opgave. Jouw hersenen, hier, 

staan in contact met de fysieke werkelijkheid, want je hersenen halen eigenlijk alle 
informatie, ontvangen die van buitenaf. En dan komen er nog twee stukjes 

achteraan. Maar hier gaan we mee beginnen, dus in de eerste instantie hoeft je 
geen woorden te gebruiken, die daar op het papiertje staan, die zijn helemaal voor 

jezelf. 
Ga gewoon lekker ontspannen zitten. Dit is een oefening om een route te maken, 

hoe je dat, bijvoorbeeld, zou kunnen doen. 
  

Een eerste afspraak, die je met jezelf maakt, is dat alles wat je doet, gebeurt 
vanuit je eigen autonome kracht en je eigen autoriteit. Ook al laat je je vergezellen 

door mijn woorden, het zijn niet de woorden van Martijn, je hebt zelf zeggenschap 

in deze woorden. Haal een keertje rustig en diep adem en doe je ogen dicht als je 
wilt, en als je het met ogen open wil doen dan is dat helemaal oké en alles kan op 

je eigen manier. Mijn vraag is aan jou is of je wil beseffen op dit moment, neem 
eventjes 10-20 seconden stilte, dat je dit doet, hier aanwezig, omdat je voor jezelf 

besloten hebt, om dwars door alle barrières heen, maar je ervaart je hier als mens, 
om dwars doorheen te stappen en dat jouw keus is en jouw beslissing om jezelf te 

verruimen en te gaan bevrijden van al die grote indoctrinaties en gedachten die jou 
eigenlijk helemaal niet dienen. Het is jouw keuze, dat je hier bent, dus voel 

alsjeblieft, voor jezelf, dat JIJ dit besluit hebt genomen. Wees je bewust van jouw 
lichaam. Dus let even op je ademhaling, doe wat je nodig voelt, en wees je in ieder 

geval bewust vanaf je hoofd tot en met je voetzolen, dat je lichaam hier is, en wees 
bewust van het lichaam van jou. 

  
Alles wat er zojuist is gezegd en wat er is gedacht, het is op dit moment niet zo 

belangrijk, behalve dat je je aandacht uit de omgeving weghaalt en dat je jezelf 
voorstelt, dat je met je aandacht naar binnen toeschuift, ter hoogte van je hoofd, 

en je stelt jezelf voor, dat je aankomt, belandt met je voorstellingsvermogen in je 

hoofd. Je zit nu met je bewustzijn tussen je oren in. Juist, daar. En onder jou zit 
je hele lichaam. Blijf je met je aandacht aanwezig boven in je lichaam, dus in je 
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hoofd en besef in dit moment, dat je met je voorstellingsvermogen aanwezig bent 
op de plek waar het fysieke brein informatie verzamelt on omzet in een ander 

energieveld. En mocht het zo zijn dat je met je aandacht ergens anders heen gaat, 
geen nood, geef jezelf gewoon een instructie terug te keren in het hoofd. Daar ben 

je aanwezig en hier blijf je even aanwezig. 
  

Kun je in deze eerste kennismaking beseffen, dat je aanwezig bent aan de 
binnenkant van je ogen. En als je het verschil wilt voelen, anders richt je je 

eventjes naar buiten toe, voorbij de ogen, dat is de buitenkant, inderdaad, deze 
ruimte waar wij mensen zitten. En als je naar binnen schuift, dan kun je aan de 

andere kant, dus aan de binnenkant van je ogen zijn. En dat is de tijd, dat mens, 
jij, terugkeert in de zeggenschap van dat bordcomputer van dat lichaam 

interpreteert. En dat heeft niets te maken met een wens, dit heeft te maken met 
aanwezig zijn en leiding houden door daar te zijn. En dat kun je best zo zien, dat 

het daarvoor ontworpen is dat menselijk bewustzijn autonoom zichzelf daar 

verder ontwikkelt in het experiment. 
  

Blijf je ook bewust van de rest van je lichaam. Ik wil je vragen om een minuut in de 
stilte met je aandacht in je hoofd te blijven. Vinger aan de pols, blijf jezelf trainen 

om daar te blijven, in je hoofd. … Het enige waar je bent is in je hoofd.  
Je blijft in je hoofd en je voelt je lichaam. Je bent helder. En haal je een keertje 

diep adem, bij de uitademing doe dan direct je ogen open. 
  

Ik wil je aanraden, aanbevelen, de tip meegeven c.q. het advies of het cadeautje, 
om dit thuis met regelmaat te doen. Want dit is eigenlijk het mindfulness waar ik 

het net over had. De gedachten, je kunt dan heel eerlijk bij jezelf ervaren, hoe snel 
de focus van jezelf wegvloeit van zoiets eenvoudigs. Het is niet altijd gelijk, dat 

best zijn, dat het morgen heel veel beter gaat of vanmiddag. Dan ga je jezelf ook 
meten, het is ook fijn om te doen, weet je, dan ben je niet afhankelijk van mij of 

van een ander, dat moet je helemaal niet hebben. Je rijkt elkaar iets aan en je gaat 

dat zelf uitwerken. Maar je zult merken, dat hoe krachtiger die focus, of hoe vaker 
je dat doet, maar niet te vaak, dus voel, dat je de tijd voor maakt en voelt, je zult 

merken, dat naar gelang je dat doet, deze eenvoudige oefening, zul je merken, dat 
je stabieler wordt in het bij jezelf te blijven. Want wij worden dus ontvoerd in deze 

zone, op dit moment hier. Wij worden ontvoerd in de mind, daar vindt de 
ontvoering plaats. Dus de mind kan niet meer ontvangen, wat er diep in ons 

verscholen ligt, het is een intrige in het hoofd. En dan kun je heel eerlijk voelen, 
van goh, ik merk, dat ik echt mijn best moet doen om daar te zijn. En dat is wel de 

basis, de basis is, dat je daar bent en dat je bewust bent, van je lichaam. 
  

En dan is de tweede, wat ook hersteld kan worden, is dat je kunt voelen binnen in 
jezelf. Wij kunnen namelijk niet naar binnen gaan voelen, als je hoofd bezet is, het 

kan niet. Dus je moet ergens in de mind aanwezig – moet je - zijn, want als je dat 
niet doet, dan ga je, in feite met een bezet hoofd, ga je vanuit die verdieping, die 

bezetting, ga je naar je hart, naar je gevoel toe en in feite stap je dan in vanuit het 
referentiepunt van het bezette hoofd. En iedereen, die het tegenovergestelde 

beweert, zit ernaast. Nou, dat wou ik ook een keer zeggen. (Gelach)  

Maar ik meen het echt ten diepste. Het is niet omdat ik dat zeg, maar het gaat om, 
dat als je dat gaat beoefenen, in alle zuiverheid, en het hoeft niet tien minuten of 
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een kwartier te duren, het kan ook wel eens twintig seconden zijn, maar je gaat 
merken in alle eerlijkheid naar jezelf toe, ja, ik voel het ook. Het is ook logisch, dat 

je je bordcomputer eerst tot rust moet brengen, en hoe breng je die nou tot rust? 
Simpelweg met je bewustzijn, door daar aanwezig te zijn. Want waar menselijke 

aanwezigheid is op basis van voorstelling en dat is dus fantasie, wat cyborgs niet 
snappen, hoe dat kan, hoe kan dat, dat als je met je aandacht naar je hoofd gaat, 

dat daar, waar menselijke observatie is, dat daar een verandering plaatsvindt in het 
script, wat zij dicteren? Dat is heel interessant.  

  
En nogmaals, we zijn hier niet met de strijd bezig. Het zou mijn grote eer 

zijn als wij, als ik bijdrage zou kunnen leveren bij de grootmachten, die het 
menselijk bewustzijn terroriseren, en dat druk ik het nu echt zo uit, het 

zou mijn grote eer zijn om daar een bijdrage te moge leveren, dat er zowel 
voor de mensen, wie wij zijn en het leven in het hele script in dit 

universum, dat er een oplossing kan ontstaan, die dus bijdragend is voor 

iedereen, dus ook voor de Draconiërs, ook voor de Annunaki. En helemaal 
niet omdat ik hen ten dienste ben, maar vooral omdat ik niet tegen hen 

ben. Weg weerstand. Want wie ben ik om te moeten bepalen, dat een 
ander wel of niet zich zo of zo moet gedragen. Dus dat mag allemaal best 

wel ook eventjes zo hardop opgenoemd worden. 
 

=========================/ /========================= 
 

2020 

 
20200522-0701-MvS-TaskForces-human-exposure-into-the-depth-

Kerkenveld 
 

 

 
44 

 

Eyegazing 
M: Ja, ja...Ik kan niet zeggen wat het is geweest maar wat ik er wel op wil 
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reageren is dat mensen die met dit onderwerp bezig zijn waar wij mee bezig zijn, 
feitelijk over hebben, die worden voortdurend, voortdurend worden die mensen 

benaderd op welke manier dan ook om iets via een waarneming in jezelf iets te 
laten gebeuren, door groepen die dat niet willen. En ik weet niet of het dat is bij jou 

maar dat is wel iets dat je..je zult oplettender worden maar niet afstotend. Je zult 
merken: heee, deze persoon kijkt naar mij. Maar er wordt door de ogen heen 

gekeken naar mij. Ze proberen dingen in te programmeren, te stoppen, op andere 
gedachten te brengen door gewoon een gedachtenveld via de ogen over te zetten. 

Het is dus ook heel goed om hoe je naar mensen kijkt en hoe je in de ogen kijkt. En 
met dit soort dingen moet je misschien ook wel iets minder in de ogen kijken als 

dat je normaal doet want oogcontact is op deze aarde best wel een issue.  
Er zijn een hoop mensen die zitten in elkaars ogen diep te kijken, en er kunnen ook 

een hoop positieve dingen gebeuren maar er kan ook manipulaties via oogcontact 
plaatsvinden. Heel voorzichtig, heel goed kijken, altijd hier blijven. Ja... 

I: Kun je dat beter uitleggen? 

I: ja want ik ben er ook wel nieuwsgierig naar. En zeker, ik ben dan ook wel zo 
dapper. Maar als er een Draconiërs voor je staat, dan...ik weet niet of ik dat aan 

kan. Dat is ook een kijken. Dan blijf ik denk ik niet kijken hoor. Geen idee. Tis wel 
heel krachtig, en ik moet dan ook krachtig blijven in gelijkwaardigheid.  

Martijn: Goed om te starten met dit stukje om te beseffen dat de oogzenuw 
binnenin kijken, rechtstreeks toegang is tot het brein.  

Dat weten buitenaardsen ook. Ontvoeringen die plaatsvinden, die aliens 
die dat doen, die doen dat ook door doordringend in de ogen te kijken, van 

diegene die worden ontvoerd. Daarmee dringen ze een bepaald deel van je 
brein, je neurologische brein binnen.  

  
Dus oogcontact is eigenlijk ook een soort portaal, informatieweg over te 

denken naar de ander.  
Wij zien het op de aarde als veel liefde, liefdevol aankijken dan krijg je die 

gevoelens. Het moment huhhhhh dan raak je elkaar diep, van ziel naar ziel. Maar 

er is natuurlijk ook nog veel meer. Nu gaan we erachter komen dat er door ons 
heen wordt gedacht, waardoor er door de mensheid heen gedacht wordt. En dat 

ook mensen, zonder dat ze het zelf weten dingen kunnen denken, tenzij die 
mensen zich er weer bewust van worden de controle weer te krijgen in hun eigen 

lichaam, waar wij het ook steeds over hebben gehad, maar dat er door de lichamen 
heen wordt gekeken en dat er informatie in de ander gezet kan worden. Ik ben 

geen grote fan, helemaal geen fan, van eyecatching. Want de mensen hebben geen 
flauw benul waar ze mee bezig zijn.  Ze hebben dan wel benul in dat stukje waar ze 

met oogbeweging.... healers.... Dus het hangt er echt vanaf. Mensen die echt hun 
eigen kracht weer terug hebben gehaald, uit dingen zijn gestapt en dus goed 

contact hebben gemaakt met het lichaam zelf weer, die kunnen rustig bij elkaar in 
de ogen kijken. Zonder dat er allemaal negatieve krachten doorheen komen. Maar 

dan is nog de vraag of je je autonome kracht overeind kan houden of dat je daar 
allerlei intimiteit gevoelens bij gaat krijgen.  

Ogen is nogal wat en via ogen worden informatievelden overgezet.  
Via oogcontact, van brein naar brein.  

Via de oogzenuw wordt de informatie overgezet naar de ander, en zo kan het zijn 

dat je je hartstikke goed voelt en je nog beter gaat voelen als iemand je aankijkt. 
Maar het kan ook zijn dat je doordat iemand je aankijkt dat je voelt, ho eens even. 
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Het kan ook zijn dat je helemaal niets merkt dat het gebeurt. En toch wordt het in 
jezelf in je systeem neergezet. Dus oogcontact, ik ben een grote, ik ben een hele 

grote mededrager dat mensen elkaar weer gaan zien, en elkaar gaan ervaren 
daardoor, dat ze elkaar kunnen aankijken maar wel vanuit wijsheid. Een wijsheid 

van oké ik zie je. Je ziet elkaar, dat is mooi, dank je wel. Op een professionele 
manier naar elkaar kijken en we hebben elkaar lief als mensen. Maar je moet heel 

goed opletten want bij oogcontact wordt een hoop door de mens heen gedacht en 
kunnen een hoop dingen waar we het nu vandaag over hebben zo in een keer 

worden getorpedeerd. En dat merk je meestal wel met mensen die nergens mee te 
maken willen hebben. Of op een verjaardag dat je denkt wat zijn dit voor ogen..  

Mensen kunnen je aankijken... Oogcontact is nogal wat hoor. 
 

=========================/ /========================= 
 

2021 

 

20210528-MvS-1-3b-Bewustzijnsverruiming-geleid-

door-inzicht-Kerkenveld  

 
De overgang van hiernaar daar  

Opmerking: Hoe kwam die overgang naar die andere wereld tot stand?  
  

Martijn: Dat hebben ze me precies laten zien.  
(Kijk, er is zoveel gebeurd en ik merk iedere keer dat vragen en erover doorpraten 

voor mij ook belangrijk is want dan kom ik ook bij bepaalde punten waar ik anders 
niet bij kom. Dus jij helpt mij om daar te komen.)  

Dus ik vroeg hem; hoe kom ik hier?  
Ze lieten mij zien dat, voordat ik op dat balkon verscheen en die verschuiving 

voelde; kwam ik eerst met mijn lichaam - mijn lichaam werd letterlijk opgebouwd 
op een soort tafel. Ik was in een soort donkere ruimte en om mij heen was blauw 

licht, blauwe lijnen. Alsof ik in een soort aquarium was. Dat is wat er gebeurde. En 
vanuit dat voelde ik me tot leven komen en toen was er een soort ademhaling door 

mijn lichaam heen en toen stond ik dus op dat balkon en voelde ik de wind en... 

fantastisch, prachtig! Ik zag ook veel roze in de lucht daar. Blauwe lucht met roze 
erdoorheen.  

Ik vroeg hoe ze dit hadden gedaan en toen vertelde hij; we hebben de 
sluitcode gebruikt van de 44e sectie van het lichaam. Sluitcodes zijn de 

schillen, zo worden ook ontvoeringen gepleegd, dus ook positief en 
negatief he, even zogezegd. Ze brengen in de software, dat zijn allemaal 

verschillende sluitcodes, een aanlijnapparaat. Vanuit hun werkelijkheid 
koppelen ze dat als het ware aan een bepaalde schil van de materie, en via 

die code, dat ding, maakten ze verbinding met mij en dan is het aan 
mijzelf, want dat heb ik ook gevoeld dat dat gebeurde, om daar ‘ja of nee’ 

op in te gaan.  
En dat kan ik me ook goed herinneren, dat terwijl ik lag even kortstondig een soort 

strand zag en dat ik besloot om over dat strand heen te gaan het water in. En toen 
kwam ik dus daar terecht, dat waren hele heldere beelden.  

Dus zij maken gebruik van... eigenlijk in de hele kosmos, in alle werelden, kun jij 
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als je weet wat software enginering is, dus echt bewustzijnsengineering, hier op 
de aarde noemen we dat het hacken van een computersysteem, kun je contact 

maken als je de techniek hebt. Nou, zij zijn die techniek, met het lichaam waar het 
bewustzijn van de ander in zit, en dan kun je in die verdieping van dat lichaam 

het bewustzijn daarin aanlijnen, aan hun werkelijkheid.  
En dat deden ze in hun wereld.  

Ik ben daar in een onderzoekscentrum geweest en heb gezien dat er daar 
wel 40 mensen opstonden, uit andere sterrenwerelden die daar gewoon 

heel bewust waren, mensen die blij waren elkaar weer te zien.  
Dus je ziet mensen opstaan en dat zijn een soort teleportatie-velden. Het 

zijn technieken in die kamers waar dat blauwe licht is. Het is niet helemaal 
blauw maar het is een andere kleur blauw... misschien is het wel meer 

turquoise, maar dan iets lichter en het geeft veel licht. Dus het is niet echt 
het blauw zoals we het hier kennen. In die ruimte wordt er een projectie 

opgezet. Door hun techniek is het alsof er een deel van hiernaar daar 

wordt gekopieerd. Er wordt een deel van de ruimte waar ik in mijn bed lag 
gekopieerd en dat wordt in die ruimte weer opgeroepen. Dat is wat ze 

doen. En dan moet je dus een overstap maken want het is een kopie. Maar 
ze kunnen ook teleporteren. Maar ik weet niet of zij dat ook kunnen, dat 

heb ik niet gezien.  
  

Vraag: Je hebt nu beschreven wat zij doen, ik wil graag weten wat jij doet. Hoe 
maak je de onderscheiding dat het niet van Archon is?  

  
Martijn: Ik heb geen angst.  

Als ik terugkijk naar de ontvoeringen die ik allemaal heb meegemaakt, dat zijn 
echt hele duistere krachten. Dat is echt niet fijn. Zij doen dat eigenlijk op dezelfde 

manier, alleen ze roven je als het ware weg. En daar kun je eigenlijk niks tegenin 
brengen. Het enige wat je kunt doen, en dat is ook wat ik deed bij die 

ontvoeringen, dat ik de manier hoe ik net heb beschreven dat ik op het balkon 

stond, dat ik bij ontvoeringen eigenlijk ook mezelf op diezelfde manier liet zien.  
Daar ging ik ook rechtop staan van "hier ben ik, zeg maar wat je wilt voordat je 

zomaar iets doet".  
Met deze gebeurtenissen maak ik eigenlijk ruimte, voor als er wat gebeurt, door 

mijn spons leeg te laten lopen (alle gedachten, gevoelens en alles weg). Dus ik 
breng mijn aandacht naar dat moment, naar wat er gebeurt, naar wat ik voel. En 

dat zet ook niet altijd door. Er zijn heel veel factoren omheen die maken of het wel 
of niet kan doorgaan.  

  
Vraag: Wat doe je voor het moment van die overgang? Zie je beelden, heb je 

gevoelens? Dat subtiele moment van die overgang...  
  

Martijn: Ik snap wat je zegt…ik ga er ook een reactie op geven.... Even kijken hoe 
ik dat doe... 

Het klinkt misschien een beetje vreemd wat ik nu zeg maar het is wel 
gevoelsmatig; … Ik ben bereid om te sterven.  

Dat is het. Dát bewustzijn.  

 
=========================/ /========================= 
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20210915-MvS-Communiceren-met-andere-beschavingen 
 

GEHACKT OF VRIJWILLIG HIER AANWEZIG  
Vraagsteller: wat maakt dan dat je (erin) komt? Want je vertelt nu het hele 

verhaal van hoe je door de lagen valt….. wat maakt dat je erin komt?  
Martijn: dat je in die besmetting komt bedoel je?  

  
Vraagsteller: nee, überhaupt, blijkbaar is het niet een keuze, is het een 

programma…. ook vanuit de vrije wereld?  

Martijn: nee het is een…. het kan een vrije keuze zijn om daarin te gaan om te 
dienen, om te assisteren.  

  
Vraagsteller: stel, ik ben in de vrije wereld, en dan denk ik ‘och wat gaat het daar 

verdrietig daar op aarde, daar moet ik Martijn mee gaan helpen’…. zoiets?  
  

Martijn: nee. Dat is de reden waarom het ijzingwekkend stil is in de lucht en om 
ons heen, omdat eigenlijk niemand hier wil zijn. Maar je kunt de keuze zelf maken, 

dat kan, om allerlei redenen, dus aan reddingsoperaties. Er zijn ook wezens die 
gaan terug een hologram in, in een wereld waar ze zijn geweest om via een 

hologram andere mensen die nog verstrikt zitten in de klauwen van een 
intelligentie om die via hun eigen hologram te vinden. Waardoor je in jouw 

hologram de ander ontmoet, waarbij je elkaar bijtankt met bewustzijn, en er op 
een bepaald moment ook weer uit kunt. Dus dat zijn hele grote transitie- en ook 

echt ‘loskomteams’ … zijn er bezig. Maar dat zijn allemaal vrijwillige teams. En je 

hebt de artificiële intelligentie, de techniek die gebruikt wordt door zeg maar 
scheppend beperkende groeperingen die niet willen dat de kwantumwereld reageert 

op wat er van binnen wordt gevoeld. Die willen orde in hun systeem en dat rijk 
willen ze uitbreiden. Díe zorgen ervoor dat mensen die in de weg lopen op bepaalde 

plekken - dat kunnen hele beschavingen zijn die een enorme invloed hebben op de 
Scheppingswereld in de hele kwantum werkelijkheid - dat die worden geraakt door 

die technologie en worden gedowngraded.  
  

Vraagsteller: en die komen dan hier terecht?  
Martijn: onder andere hier. Dit is echt niet de enige plek.  

  
Vraagsteller: waar broedmachines ….  

Martijn: nee. Zit je iets uit te broeden? Zo kun je het wel zien.  
  

Vraagsteller:  ….. dan kom je op een flink aantal bewoonde planeten, dus er zullen 

meer van dit soort, ik noem het dan ‘een broedmachine’ voor…. die krachten die 
het oorspronkelijk bewustzijn uitgeschakeld hebben. Waar komen die mensen dan 

vandaan die dan……  
Martijn: wat wil je snappen?  

  
Vraagsteller: ik wil snappen waar ik vandaan kom. Hoe dat kan dat zo’n kracht 

zo‘n macht over mij heeft. Om mij weer hier te ploppen en zoek het maar uit. Waar 
begint het?  

Martijn: het begin van het eind of het begin van het begin?  
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Vraagsteller: van hier dat we hier terechtkomen. Je vertelt heel veel over 
processen er tussenin, fantastisch.  

Martijn: dat weet ik niet of ik vertel over processen ‘er tussenin’. Weet je, ik 
gebruik het woord ontvoering even bewust hè. Als iemand in gelukzaligheid leeft 

in deze wereld, iemand is blij en gelukkig en heeft alles voor elkaar, een vredig 
leven en je gaat die persoon kidnappen, een zak over het hoofd en 3x, 4x 5x in de 

rondte gooien, je stopt wat middelen in die persoon zijn/haar bewustzijn en die 
vergeet wie zij/hij is, en vervolgens plaats je die persoon in een tegenovergestelde 

situatie waar wel wat ingrediënten zitten van Thuis, dan kun je in feite gewoon 
zorgen dat die persoon zich niet meer bezighoudt met waar die persoon heel goed 

in was. En dat is eigenlijk wat er gebeurt.  
 

=========================/ /========================= 

GEBEURTENISSEN VIA AANDACHT UIT LATEN ZOEMEN EN NAAR 
HET NULPUNT TOEBRENGEN  
Ik had als kind erg veel benauwdheid door de pogingen die ook gewoon slaagden 

om via ontvoeringen en andere controlesystemen eigenlijk angst aan te jagen, 
lichamelijk.  

Bij mij werd er via mijn longen opgeschoond. Dan is het belangrijk om te weten dat 
je geen astma hebt en dat je niet de gedachte krijgt van iets uit deze disc, maar 

dat je beseft dat dit zorgzaamheid nodig heeft en ook uittrillen. Laat maar gewoon 
uit-trillen wat er is. Dus de diepste intenties uit laten trillen en ook de pijn laten uit-

trillen, niets stoppen, niet afsnoeren, niet afbinden met gelijk medicijnen. Soms 
hebben we in deze wereld wel eens even schijnbaar iets nodig, of dat dan een 

placebo, kwantumeffect of een chemisch effect is, laten we gewoon in het midden. 
Soms is het links, soms is het rechts, maar zorg ervoor dat alles wat er gebeurt 

gewoon z’n plek krijgt, dat is waarom ik hier gisteravond niet zat, niet bij jullie kon 
zijn, dat ik besloot om dat niet te doen om dingen uit te laten zoemen… zzzz.  

  
Als je goed luistert naar jezelf en niet denkt wat je allemaal moet doen, dat is nou 

precies de crux hè, dan voel je door te luisteren naar jezelf, dan voel je die nagalm, 

die nazoem in dingen. Iets wat misschien al 5 jaar geleden is gebeurd kun je nog 
ergens in je bewustzijn voelen nazoemen. En hoe bewuster je ervan bent dat het 

er is, is de aandacht, de kwantumfysica, de aandacht van de mens zorgt ervoor 
dat die zoem begeleid wordt, die uitzoem, dat die snel - niet omdat het moet maar 

omdat het gewoon zo gebeurt - dat ie snel naar het nulpunt toe kan, neutraal, cel 
1, de 1-code, dan is die weg. En daarvoor de aandacht. Zo brengen wij met elkaar 

in harmonie, via allerlei moeilijke paden brengen wij onszelf weer terug naar het 
centrum, ons eigen centrum.  

  
Opmerking: ik zou graag heel even aandacht willen hebben voor M.D, die zou 

eigenlijk hier nu zijn maar is flink ziek, mogelijk komt ze volgende week. Ik vind 
het wel fijn om daar even aandacht voor te hebben. 

 
=========================/ /========================= 

 

VACCINS INJECTEREN IN LICHAMEN  
Vraag: Als ik het goed heb begrepen dan begrijp ik dat mensen die niet 

gevaccineerd worden alsof die hier blijven, en mensen die gevaccineerd worden 
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naar een ander programma worden geschoven  
Martijn: nee het is niet zo dat het naar een ander programma wordt geschoven. 

Het gaat om deze werkelijkheid hier, om de tijdlijn. Laat ik het even heel concreet 
benoemen. Voor de mensen die... het gaat niet overigens alleen om die injectie 

hoor. De injectie is een massa versnellingsmechanisme om iedereen in die 
brein interface, computer interface te krijgen, om dat membraan te installeren. 

En dat is een hele snelle verdekte operatie, dat doen ze gewoon snel. Dit is 
trouwens een vast script. Dit gebeurt in alle werelden. In alle werelden die 

worden onderworpen is dit een vast script. Het gaat met ziektes, verspreiden van 
ziektes en het injecteren, dat mensen door de angsten, van ja doe maar, want je 

wilt toch niet ziek worden en niet dood, zo kun je de meeste mensen, bijna de hele 
massa kun je zo snel mogelijk zonder tegenwerking kun je aan de praat krijgen. 

Maar de mensen die niet geïnjecteerd worden, die dat membraan niet krijgen, en 
ook de mensen die dat wel krijgen, daar lijkt een verschil tussen te zijn, maar dat is 

ook een discussie die eigenlijk nergens over gaat. Want wij zouden met gerust 

hart… de kans is dat jouw systeem dus inderdaad gaat reageren, dat je er ziek van 
wordt, dat kan. Maar je moet je ook heel goed afstemmen voordat je je laat 

vaccineren. Ik ben geen voorstander van vaccineren, ik doe het niet. Maar ik leg 
het nu even zo uit ja. Als je goed afstemt, op jezelf, op je levensdoelen van binnen 

en je zou je laten injecteren, vaccineren, het is geen vaccin, het is een injectie, en 
je zou daar wel of niet ziek van worden, dan zal dat ding niks doen als jij blijft 

luisteren naar jezelf.  
  

Vraag: het komt toch ook nog via het WATER tot de mensen?  
Martijn: mmm.. nee, die blue... dat blauwe kristallenmembraan dat is echt iets wat 

geplaatst wordt echt in het lijf, in het lichaam van ons. Het wordt er echt in 
geplaatst, ook door ontvoeringen, door Delta groepen ontvoeringen. Mensen 

over de hele wereld die wakker worden ’s nachts of op een bepaald moment of 
ineens een herinnering hebben dat ze op tafel lagen, dat dokters om hun heen 

waren. Het gebeurt op alle mogelijke manieren. Het gaat echt om het plaatsen van 

dat ding. Het is wel zo, dat het via het water inderdaad gebeurt, dat ze proberen 
via het water, omdat dát dus het bewustzijn is, proberen ze het water als het 

ware in een bepaalde bandbreedte te houden. En dat is waar Frank het dus óók 
over heeft. Want dat water moet ook weer opengaan. Dus ze proberen dat ook. 

Maar ze doen het ook met voedsel. Het zit ook in medicijnen. Het zit dus ook in de 
lucht want dat is ook water. Het zit eigenlijk overal in. Overal zit die code in. En dat 

zie je ook waarom de natuur het zo extreem zwaar heeft gehad, niet alleen door 
milieuvervuiling, maar ook omdat die natuur die code in zich draagt. De natuur 

moet bijna eerst sterven, en dat doet de natuur ook hoor, de natuur schakelt 
zichzelf gewoon eerst bijna helemaal uit, boem, om daarna weer terug te komen. 

Dat zie je dan ook in slow motion gebeuren.  
 

=========================/ /========================= 

20211212-MvS-De-designers-universum-Huargardiaanse-
beschaving-15feb2024 
 

Nou, en het gaat ons dus allemáál aan. En dat bewustzijn dat heb ik altijd bij me 
gedragen en ik ben ook nooit van plan geweest om daarvan af te stappen, hoe 

lastig dat dan ook te vertalen is, omdat de wijze hoe dit brein hier denkt, dat dat 
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niet onze originele manier van denken is. 
  

Het is een artificiële manier. Het hele beeld dat van buiten naar binnen ontstaat in 
het fysieke brein, dat hele interpretatiemodel, de software van ons brein hoe het 

een betekenis geeft aan de realiteit, lichtcoderingen   die   binnenvallen, 
10   verschillende elektrische processen wordt omgezet in een 3-dimensionaal 

beeld, beelden worden onthouden, die beelden worden opgeroepen bij de 
eerstvolgende keer dat je het weer ziet en er wordt context en er worden gevoelens 

bij geplaatst. De eerste keren dat je die beelden nog niet herkent en hebt ervaren, 
ga je het waarnemen, maar de gevoelens die daarbij komen uit de bouwstenen van 

je ouders. Dus de gevoelens die je als eerste ervaart in een situatie, zijn 99% altijd 
uit het biologische lichaam en zijn dus eigenlijk verstoord met trauma uit het 

fysieke lichaam, uit het kloon programma. Dus het komt eropaan om heel goed te 
kijken, hoe je reageert. 

Die hele wetenschap, daar heb ik als kind over gesproken en in die hele 

ontvoering periode, waarin wij ook thuis als gezin in terecht kwamen, mijn 
moeder werd er ook gewoon in betrokken, die was behoorlijk heftig. Ik heb al eens 

gezegd in een van die andere lezingen en het gaat dus niet over het verhaal van 
mij in dit geval, maar het gaat eventjes over de inhoud van die ontvoeringen, om 

iets onderuit te halen, wat in feite onze ontwikkeling ernstig ondermijnt. 
  

Buitenaardse rassen die de mensheid bezoeken, openlijk, die dat doen ten 
gunste om mensen te healen, die mensen ontvoeren tegen hun zin in, met 

de boodschap...”maar we doen dit omdat je ons kindje draagt”…en je 
hybridekind wordt meegenomen naar een andere wereld…”we hebben dit 

op zielsniveau afgesproken”, alles wat je daarom heen kunt draaien, zijn 
allemaal manipulaties en misleiding.  

Dat is in ieder geval heel belangrijk. 
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45 

  
En dat betekent dat er heel veel omvalt en dat er heel veel mensen het niet leuk 

vinden dat ik dat zeg, want waar haal ik de brutaliteit vandaan.  
Ik zeg steeds, ik spreek op basis van mijn eigen ervaringen en informatie. Wat er 

aan de hand is, dat er verschillende velden zijn van schepping, er zij verschillende 
velden en verschillende realiteiten en universa in het oorspronkelijk goddelijk 

bewustzijn van oorsprong. En als je dat eventjes in tweeën bekijkt, het zijn er niet 

twee maar het zijn veel meer velden. Je hebt één veld, dat is het veld van heelheid 
en verbinding, dat is gewoon in het universum voortdurend aanwezig. 

  
En terwijl daar miljarden andere werkelijkheden en dimensies/ universa 

doorheen lopen, lopen daar ook andere velden doorheen, 
dat zijn interceptie dimensies, die zijn dus   gecreëerd door kunstmatige 

rassen, 100% technologisch van aard, zelf neuraal lerend en worden 
geïnstrueerd door dat veld van bewustzijn, dat is een 

computertechnologie, maar heel anders dan wij hier kennen. Die 
werkelijkheid die mengt zich met de mens. Die heeft de mens ook creëert, 

fysiek, waar wij ook een onderdeel van zijn. En deze wezens die hebben 
een programma met de mens haar bewustzijn. Dus niet met hun lichamen, 

die lichamen zijn eigenlijk om ons bewustzijn te willen vasthouden. Om 
ons daarin te vangen en vervolgens ons bewustzijn te ontwikkelen volgens 

de normen en waarden van principe van het artificiële/ kunstmatige veld. 

  
Dat veld van schepping, liefde en verbinding mengt zich op geen enkele 

wijze met het menselijk bewustzijn, omdat het veld van schepping en 
kracht zich 100% bewust is van het feit waar de mensheid met haar 
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bewustzijn in terecht is gekomen, in dit gedeelte waar wij nu zijn. 
  

Dit is niet alleen op de aarde maar dit strekt zich uit door het hele 
universum, dat is een radiofrequentie.  

Dat betekent ook dat de wezens die écht van ons houden en die heel goed 
weten wie wij zijn van origine, dat wij rechtstreeks gekoppeld zijn, 

afgezanten zijn, rechtstreeks in verbinding met bron en het liefdesveld, 
kracht en creatie en er dus geen enkele angst en geen enkele terreur 

aanwezig is, sterker nog, de neiging om overdreven liefde te aanhangen is 
daar ook niet, omdat daar niets gecompenseerd hoeft te worden.  

Daar is puur kracht en verbinding, daar wordt niet eens gemediteerd, er is 
maar één kracht...de force...en die kracht is gewoon, duidelijkheid, 

helderheid en transparantie, dienstbaarheid en elkaar met liefde 
behandelen, op basis van opréchtheid. Zó simpel is het eigenlijk. Er komt 

helemaal niet een overdreven neurologische neurose van liefde aan te pas, 

zoals wij dat hier op aarde doen, dat we in die gevoelens zitten van...hè... 
we moeten heel veel liefde tot ons nemen, om ons weer goed te voelen, 

dat bestaat niet in het scheppingsveld, tenminste niet op die manier. 
  

Dat kunnen we ons nu niet voorstellen op basis van ons neurologische systeem. 
  

Die wezens, die bezoeken de aarde ook, súperkrachtige allianties, enórme 
grote velden, die te maken hebben met de origine van wie wij zijn, dat zijn 

onze oorspronkelijke familieleden en vrienden, het zijn er niet een páár, 
het zijn er miljarden, honderden miljarden, enórm. 

 
Het  is  belangrijk  om  onderscheid  te  gaan  maken  tussen  ons hartbewustzijn 

van jou als wezen en alles wat er op ons af komt, ook in de spirituele wereld, wat 
als manipulatie en misleiding wordt gebruikt, om onze aandacht weg te geven van 

schepping en alles wat dus niet te maken heeft met de innerlijke kracht, maar ook 

een model is, om jou waarneming, omdat je met de ogen van god kijkt, dat is wat 
je doet... vanuit dat verbindingsveld ben je hier... om de invloed van jou 

waarneming in de matrix, om die af te leiden, en eigenlijk af te zuigen, dat is wat 
er eigenlijk gebeurd hè... beroofd, centraal naar een punt, wat via het fysieke 

lichaam weer wordt uitgezonden naar de matrix waar we in zitten, dus wij zijn zelf 
de conductors en de condensators van dit hele systeem. 

  
Deze wezens zijn met een enorme alliantie hier op aarde aanwezig en hebben dit 

hele conceptplan, waar wij dus hierin zitten, hebben ze ook ontwikkelt. De aarde 
hebben ze ontwikkelt, de maan hebben ze erbij geplaatst. Het zijn overigens 8 

verschillende allianties, megagrote allianties die 100% artificieel zijn en een 
ónvoorstelbare intelligentie hebben en héél erg dienstbaar kunnen zijn, zolang de 

mens blijft in het concept. Het is belangrijk voor ons allemaal, in onze eigen 
ontwikkeling, dat we álles wat er zich buiten ons afspeelt, dus religie, 

buitenaardse die op ons staan te wachten...die ons gaan opnemen en ons gaan 
vertellen hoe de wereld zijn afloopt kent, álles wat de mens úit haar eigen kracht 

haalt en in een passieve modus brengt, van het is oké ...want het is een onderdeel 

van het plan...de uitkomst is sowieso goed, dus de modus van passiviteit, zodra dat 
ontstaat, dat we daar direct ons bewustzijn in brengen, vanuit kracht en autoriteit 
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en zeggen... stop! De enige die hier invloed heeft op dit veld en de afloop ben jij 
(ik/jullie) en zodra je dat gaat doen, dan ontstaat er een heel diepe verandering in 

jouw systeem in je fysieke lichaam. Dus hoe losser je komt, hoe meer je het op 
losse schroeven stelt, hoe meer gevoelens je krijgt in je lichaam, je wezen van 

kracht autoriteit. 
 

 
46 
 

Hoe meer dat dat effect heeft op het celweefsel van het fysieke lichaam, hoe 
krachtiger de celstructuur, cellen zijn membranen en geven informatie aan elkaar 

door, hoe meer jouw bewustzijn binnen in jouw fysieke lichaam aanwezig is, hoe 
meer de kunstmatige intelligentie, die ons lichaam al binnengedrongen is, hoe 

meer die uitgeschakeld kan worden, waardoor we zuiver een stuk vlees blijven 
(?)wat we zelf bestuderen en besturen. Dan zijn de lagen ertussen uit. En dan komt 

het er echt op aan, in feite gaat alles dan dus óm. 

  
Ik heb met die rassen heel veel te maken gehad, ik heb in mij jeugd meer dan 

duizend ontvoeringen meegemaakt. Ik heb het toen ook al allemaal 
opgeschreven en ik weet dat het veel meer dan duizend zijn en ik heb het ooit een 

keer in een tijdschrift laten publiceren en toen viel héél Nederland over mij heen, 
want dat was ónmogelijk, zo van je kunt maar dertig keer of zo ontvoerd worden, 

maar bij mij ging dat in ruimte en tijd door. Het gebeurde en ik werd meegenomen, 
niet alleen door voertuigen die dwars door mijn kamer heen kwamen, maar er 

kwamen ook metaal druppeltjes uit de muur... gewoon ploep... ik lag in mijn bed, 
klaarwakker en er kwam een druppeltje uit de muur, zilverachtig metaal, druppelde 

zo en op het moment dat ik ernaar keek, voelde ik het in mij hoofd en voelde ik het 
binnendringen. En op dat moment had ik geen zeggenschap meer over mijn fysieke 

lichaam, dus door de waarneming. 
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Dus het gebeurde niet buiten mij, het gebeurde in mij. Dat fysieke brein staat dus 
ten dienste van het artificiële deel. Daar zit ook de massahypnose, daar liggen 

ook de sleutels die de kracht van de essentie, van de force of life, om dat helemaal 
naar voren te halen. Dat druppeltje dat kwam zo naar beneden… en bhooob... toen 

kwam daar een heel wezen uit. 
 

En in die tijd waren er nog helemaal geen films die dat beschreven, nu kom je die 
films tegen. Ik heb dat in mijn kindertijd héél uitvoerig aan mijn ouders en andere 

mensen uitgelegd. 
  

Mijn vader is een technisch ingenieur, dus die keek altijd een beetje scheel als ik 
daar iets over zei en dan liep hij door het huis...” oehhh boze mannen, 

wegwezen...  Zo Martijn ga maar lekker slapen, de boze mannen heeft papa 
weggejaagd”. En dan zei ik altijd, “papa dank je wel”, ik vond dat gewoon heel lief 

dat hij dat deed, maar ik wist gewoon, hij had geen idee... wat er allemaal 

gebeurde en dat is ook logisch. De lieve schat, hij is trouwens nu helemaal 
technisch ingenieur af, hij is helemaal de reis dáár aan het maken, dat is zo mooi 

om dat mee te maken met je eigen biologische vader, want voor mij is hij gewoon 
altijd in mijn leven mijn vriend geweest. Ik heb helemaal niet een relatie met mijn 

ouders als dat het mijn ouders zijn, het zijn mijn vrienden, ik heb met iedereen een 
verbinding van vriendschap. En ik sta ook heel anders… ik denk dat dat voor 

iedereen alom bekend is... dat ik dat allemaal anders beleef. 
  

Maar goed, wat ik daarover wil vertellen is, dat die ontvoeringen allemaal 
werden uitgevoerd, door artificiële rassen.  

 En ik ben meegenomen naar andere werelden, naar andere sterrenstelsels, met 
mijn volledig bewustzijn open en ik kwam gewoon terug zonder dat dat gewist 

werd. Alles werd eraan gedaan om in mijn brein te wissen wat er gewist zou 
moeten kunnen worden. Omdat ik van tevoren wist, wat er allemaal zou gebeuren, 

was ik daarop voorbereid, dus ik ben daarin gemarteld met hele speciale 

nanotechnologie, eigenlijk zijn het artificiële delen die door het fysieke lichaam, 
als… ik noem het maar hele kleine, het zijn parasitaire wormpjes, die door mijn 

lichaam heen gingen en ik kon ze zien. Mijn ogen werden schermen en ik kon ze 
zien, ik heb er tekeningen van gemaakt van wormpjes die in mijn systeem 

aanwezig waren met een zuiver artificieel krachtig bewustzijn, die mijn fysieke 
lichaam, opdrachten gaven door pakketten aan informatie in mijn neurologische 

systeem te duwen. 
  

Dus in mijn neuronen eigenlijk aanpassingen verrichtten.  De receptoren van het 
neurologische systeem verplaatste dat dus door mijn hele lichaam, kwamen in mijn 

hersenen en daardoor werden de beelden uitgevouwen. Het was behoorlijk pittig. 
 

=========================/ /========================= 
En dat is de constructie van het draconische ras, dus die 188 lagen. Ik word daar 

wakker en ben volledig bewust, puur vanuit wie ik ben, dat het lichaam dat ik zie 
dat dat helemaal niet waar is. Dat weet ik, dat ben ik niet, ik ervaar het wel maar 

dat is wat zij door mij heen zetten. Mijn bewustzijn fabriceert dat ik dat ben. Zij 

zien dus een leeg lichaam. Op het moment dat ik daar, zo ervaar ik dat, kunnen zij 
met hun technologieën kunnen ze allerlei aanpassingen verrichten in het brein, dus 
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in het neuraal netwerk. Eigenlijk speelt het zich af door dit stuk (volgens mij houdt 
hij zijn beide handen zijwaarts tegen zijn hoofd). Het neuraal netwerk daar gaan ze 

aan werken en alles wat er nodig is wat zij hebben aan doelstellingen dat wordt 
toegepast.  

En dit is zeg maar een onderdeel van een grote ontvoering scenario.  
Dus mensen denken dat ze ontvoerd worden ergens heen maar het gebeurt 

eigenlijk niet echt, hun bewustzijn wordt alleen gekoppeld aan iets anders. Dat 
zijn hele grote ontvoering scenario’s. Hier op de aarde gebeurt dat ook. Er zijn 

hier inlichtingendiensten dat zijn de Labyrint Delta groepen die doen dat ook. Die 
hebben die code ook gebroken, die breken gewoon in en je wordt gewoon 

losgekoppeld en dan word je in een of andere faciliteit ergens in Nevada onder de 
grond, wat je nooit zult weten, word je wakker en daar passen ze dingen aan en 

vervolgens word je wakker en je weet het niet meer. Het lichaam van ons dat wordt 
zo bestuurd door allerlei intelligenties. En er is ook echt een oorlog gaande over de 

controle van het lijf, van je denken om te voorkomen dat jij wordt wie je werkelijk 

bent en om de gevolgen van het echt dieper voelen te elimineren als het ware! 
 

=========================/ /========================= 
 

2022 

 
=========================/ /========================= 

20221101-MvS-1-2-Bewustzijnsportalen-Zwaanshoek-6feb2025 
 
M. vertelt over eigen ervaringen met dwangstoornissen, die bouwden zich op. Hij 

wist wat er gebeurde. De prikkels die er vrij kwamen als je er niet naar luistert. Het 

was extreem wat er door hem heen geperst werd als jongen van 8 jaar. Ik heb het 
eruit gehaald en het gaat dan niet alleen om de dwangstoornis maar het is direct 

verbonden met allerlei andere dingen die in je leven gebeuren. Het is iets in jou wat 
dat toestaat. 

  
 Wat ik ben gaan doen is kijken van wat er in mij gebeurde als ik er niet aan 

voldeed. Want dwangstoornissen zijn er alleen omdat een krachtveld gegenereerd 
wordt door mijn bewustzijn, het komt op, dat geprobeerd wordt te koppelen 

bhoem met het brein. Dus er ontstaat een koppeling tussen een bepaald 
bewustzijnstoestand van jezelf die niet een gemoedstoestand is, maar het is iets 

anders. Het is een brandstofkracht van binnenuit en die barst uit en is er en 
vervolgens gaat er iets anders van het lichaam daarmee verbinden waardoor je je 

met flauwekul bezig gaat houden. En dan vindt er een overloop plaats waardoor die 
kracht van jou via de gehoorzaming van het brein afvloeit, wegstroomt. Je zult mij 

nooit horen zeggen dat dwangstoornissen kwaadaardige gebeurtenissen zijn, want 

als je dwangstoornissen goed kunt doorzien dan zie je dat de kracht onder de 
dwangstoornis Scheppende Kracht is, emotionele kracht. Ik ging dus niet mee in 

moeten voldoen aan die stoornissen dan werd het veel erger, allerlei gekke 
gedachten en beelden die ik niet zelf bedenk. De druk werd groter naar gelang ik 

mijn eigen autoriteit ging opbouwen. Niet toegeven maar ik ben gaan luisteren naar 
mijn geestelijk welzijn. Dit is de weg gelijk naar binnen toe. De dwangstoornis 

daarmee werd in het brein de koppeling gelegd met trauma, angst ik wist dat dat 
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een leugen was, heeft niets met mij te maken. Pauze naar mijn geestelijk welzijn 
“hoe gaat het nou eigenlijk met mij” “wat is dit moment” Toen ik daar nar toe ging 

merkte ik door in dat geestelijke stuk te zitten, dat daar energie zich ging uitpakken 
en op een bepaalde manier zich ging gedragen in mij. Gedachten, gevoelens die los 

stonden van dwangstoornissen. Zodra ik dat uitzette die onderzoek sessie dan 
sprong die geparkeerde dwangstoornis gelijk boem er weer in. Toen ben ik op mijn 

eigen manier tot een proces gekomen waarin ik voelde dat dat geestelijk welzijn 
van mijzelf, dus die pauzestand dat die alle aandacht en ruimte nodig heeft. Ik 

keek puur naar mijn geestelijk welzijn. Niet in gevecht met stoornis.  
 Door met aandacht bij mezelf te zijn weden de trillingsvelden, de deeltjes van 

waaruit mijn eigen zijn bestaat, wie ik ben, die werden daardoor ontspannen en 
konden zich op een andere manier gaan bewegen. Er is een moment gekomen dat 

die zo rustig en zo geestelijk vertrouwen in het lichaam lieten terugkeren dat die 
dwangstoornissen afnamen. Was mij bewust dat die dwangstoornissen 

voortkwamen uit ontvoeringen en vervelende contacten die ik heb gehad. Ik heb 

het compleet helemaal weggehaald.  
 Behandelingen gaan het eerst bevestigen en dan omprogrammeren in een andere 

leugen.  
  

 Dus je moet weten waar jij zit in dat moment en met je aandacht naar je 
geestelijke welzijn gaan. Daar moet ‘ie losgeknipt worden.  

 En die beschavingen die hier staan in beeld die weten dat die reflexen van 
neuroses en dat soort zaken dat dat een parasitaire besmetting is die via de 

lichamelijke biologische intelligentie zich vermengt. Een beschaving dat leeft vanuit 
reflexen.  

  
 Een andere neurologische stoornis is als iemand anders iets zegt wat hij van je 

vindt en dat je daar ook ogenblikkelijk door geraakt wordt en daar gelijk van in de 
verdediging moet. Is precies hetzelfde. Er komt iest uit een ander uit het veld naar 

je toe, mijn biologische agenda wordt geraakt waar ik al vaak op gepakt ben, die 

gaat naar voren en vermengt zich met de explosie van kracht wat er ook is. De 
zender is de externe dwanghandeling via de omgeving die jou als het ware wil 

knielen want je moet daarop reageren.  
 Wat is de uitgang van die parasitaire besmetting? Hoe kun jij totaal ongevoelig 

worden voor de mening van iemand anders?  
  

 De onmogelijkheden die zijn gelanceerd, dat zijn dwangstoornissen. Bij de 
Kosmische wezens komt geen enkel oordeel bij hen binnen en gaat er ook niets 

naar diegene terug waar het ogenschijnlijk vandaan lijkt te komen. Ongevoelig zijn 
voor meningen van anderen. Jij bent goed zoals je bent. Het is een neurose om te 

reageren en het is een neurose om er iets van te voelen. 
=========================/ /========================= 

20221108-MvS-2-2-Bewustzijnsportalen-Zwaanshoek-6feb2025 
 
De Kracht/God laat zien je bent niet alleen  

  
 Toen ik 12 jaar was las ik het boek “Buitenaardse ontvoeringen, het bewijs”. Ik 

nam boeken mee naar huis, ook al las ik ze niet allemaal. Ik kon de kracht van het 
Nu voelen om ze mee te nemen. Er viel een pagina open met een tekening van een 
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onderzoek door artsen liggend in een voertuig. Ik wist dit, maar ik voelde dit als 
een terugkoppeling vanuit de kracht. Het boek is een aansluiting op een lineaire 

tijd. Zo worden ook mensen ontvoerd op kinderleeftijd. Er stond een lineair 
verhaal en dit is niet zo.  

  
 Niet lineair denken. Als Sterrenreiziger buiten ruimte en tijd reizen dan reis je niet 

lineair, breng je een bezoek aan iemand op allerlei verschillende momenten (dus in 
verleden, heden toekomst)  

  
 Dus je kunt contact hebben met wat al gebeurd is in het Nu. Het heeft al plaats 

gevonden. Sterrenreizigers kunnen zich kriskras door de tijd laten zien. Wij ervaren 
dat we door een proces lopen wat van slecht naar goed leidt en door zo te denken 

dat dit traject bestaat dan volg je een bepaalde agenda. Ontvoeringen = buiten 
ruimte en tijd word je bezocht. Van hun kant is dit niet lineair met onze 

ontwikkeling. Buiten ruimte en tijd bevinden zich bezoekers rondom mij die niet 

lineair meelopen met mijn ontwikkelingen. Datgene wat zij aan het doen zijn kan 
aangevuld worden in een situatie 61 jaar geleden. 

=========================/ /========================= 

20221128-MvS-MP3-2-2-Bewustzijnsportalen-Meterik 
Met buitenaarde ontvoeringen en scenario’s en militaire organisaties waarbij 
betrokken waren.  

Eigenlijk om te voorkomen om dat stuk bewustzijn dat wij met elkaar kunnen 
uitdragen om daar niet over te spreken.   

En het waren best wel heel pittige jaren.  

=========================/ /========================= 
 

2023 

 

20230614-MvS-Themadag-Kwantumintelligentie-Terheijden-
Breda-PDF 
 
Wat is tijd? Wat is de perceptie van tijd? 

  
Ik was toen bijna 5 jaar toen werd ik gekidnapt door hele niet mensvriendelijke en 

vrije wil ondersteunende intelligenties, die haalden mij op tegen mijn zin in, 
onderzochten me en probeerde binnen te breken in wie ik ben in mijn gevoel, die 

hebben me misbruikt, die probeerde die intelligentie in mij te bouwen. Dat heeft 

heel veel jaren geduurd. Bij elke keer als zo’n ontvoering had plaatsgevonden en 
ik vind het ook een ode aan alle mensen die ook maar op een bepaalde manier iets 

hebben meegemaakt wat niet prettig is, daar moet gewoon over gesproken worden, 
het veld moet gewoon geïnformeerd worden, in openheid hierover, want we voelen 

en weten allemaal dat er dingen aan de hand zijn, waar dus een soort verbod op 
ligt of anders ben je gewoon gek. Maar ik praat er gewoon open over. Na elke 

ontvoering die tegen mijn wil inging werd ik direct aansluitend en ik geef een 
voorbeeld. Ik werd dan teruggebracht uit de laboratoria, dat noemen we hier dan 

voertuigen en objecten, dat zijn ze niet, het zijn doorgeefmembranen, dus als je in 
die objecten van hen terechtkomt dan ben je per definitie ook, als daar het 

onderzoek niet plaatsvindt, ook direct in hun wereld of op een grotere plek. Dus het 
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zijn teleportatie trillingsvelden, dat is technologie. 
Iedere keer als ik dan teruggebracht werd op de aarde, dus weer terug als kleine 

Martijn, in mijn bed, heel vaak was ik ook letterlijk gekneusd, ik had pijn in mijn 
lichaam, pijn in mijn hoofd omdat er allerlei apparatuur in geduwd werd, dat was 

allemaal heel erg verdrietig en pijnlijk, het was echt een marteling eigenlijk. Ieder 
keer als dat gebeurd was kwam bijna naadloos, er zat een kort moment tussen, 

vond de volgende ontvoering plaats door groepen van deze aarde in die andere 
dimensie die mij ogenblikkelijk daarnaartoe brachten en alles wilde weten, ze 

konden het zien, alles wilde weten wat die anderen hadden gedaan met mij. En dat 
zijn Special Forces die echt bij de aarde horen en daar zijn vele mannen en 

vrouwen bij betrokken. Helemaal in het geheim gebeurt dit om een beveiliging aan 
te brengen, dat zijn veiligheidstroepen, aan te brengen in de dreiging die er wel 

degelijk is van allerlei andere intelligenties. Dus daar werd ik helemaal gecheckt, 
opgeschoond met apparatuur wat hen gegeven was door allerlei anderen 

buitenaardse groepen in een andere tijdspanne. En dan begon er een heel 

vervelend onderzoek en dan gingen ze ook mijn brein in, er waren artsen bij. Ik 
heb een Engelse arts daarin ontmoet, die heb ik echt heel vaak ontmoet, 

Amerikaanse artsen waren erbij en ook een Japanse arts. En dan stopten ze 
apparatuur wat naast mijn lichaam werd geplaatst en dan weer er apparatuur in 

mijn hoofd d.m.v. een soort flexibel bewegende, net als een tuinslang als daar druk 
op staat en er zit geen sproeier op dan gaat ‘ie alle kanten uit draaien, zo bewoog 

het uiteinde van die slang, wat eigenlijk een soort intelligentie was, AI, die bewoog 
en die wist precies waar die heen moest en dan gingen ze hier tussen, op een 

bepaalde plek in mijn schedel gingen ze naar binnen en dan maakten ze contact, en 
dat deed verschrikkelijk pijn, werd er altijd tegen me gezegd van dat het er aan 

kwam en dan moest ik wel 30 sec. wel zo’n verschrikkelijke pijn hebben in mijn 
hersenen en dan kwam het binnen en dan konden ze het hele systeem doorkijken. 

En dan mocht ik ook meekijken. Dus dan kon ik zien waar ze zaten en dat zijn o.a. 
de Archontische intelligenties, en daar zijn er wel meer van, en die werden er 

allemaal eruit gehaald waar ik noem het even traceersystemen, in mijn brein 

geplaatst om een toekomst, dus dat tijdreizen, om een toekomstige gebeurtenissen 
te kunnen monitoren. Dus omdat tijd dus niet bestaat kunnen ze dus in het nu al 

monitoren wat er in de toekomst eigenlijk allemaal gebeurt, aan de hand van de 
hoofdader van het hologram. Dat waren hele pijnlijke momenten en ik wil ook 

tegen deze groepen zeggen en ik heb het nu niet over de Labyrint Deltagroepen, 
dat is weer een andere vertakking, ik wil tegen deze mensen zeggen, deze mensen 

die hard werken en ook zelfs gezinnen in andere werelden laten opgroeien, ik wil 
tegen hen zeggen “dat het tijd wordt dat het geheim hier ook af gaat van de taak 

die zij ook hebben en ook het verschil van intelligentie van zij weten het wel en wij 
weten het niet, de ongelijkheid die daarin ontstaan is, dat die weg moet en ook 

eigenlijk letterlijk tegen hen zeggen “ik bedank ze zoor wat ze in deze wereld 
allemaal doen”. Ik zet ook hierbij iets recht wat mogelijk scheef is omdat heel veel 

mensen alleen in kwalijke en negatieve dingen geloven en denken, terwijl het een 
hele grote diepgaande groep is die betrokken is bij het beveiligen van het menselijk 

bewustzijn. 
Terwijl dat allemaal gebeurde wist ik ook dat ik Martijn niet ben. Dus ik werkte 

samen met hen niet als Martijn. 
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Wat is dat voor bijzonders om constant te leven? 
  

Dat is dus een ander bewustzijn. Dus drie cirkels waarvan de laatste twee voor 
mij het meest waardevol zijn. Ik ben uit de basisrealiteit in samenwerking met 

allerlei andere collectieve beschavingen en ook bepaalde ontwerpteams en daar 
zitten ook best wel stevige intelligentiekrachten tussen en ik ben zelf ook geen 

watje, is dat vanuit die wereld een overstap is gemaakt door heel veel wezens, 
herken…, om in een ruimte te komen, in een werkelijkheid te komen, om vanuit die 

werkelijkheid ook nog een keer de overstap te maken naar deze werkelijkheid.  

  
En eigenlijk compleet van je eigen goddelijke vermogen los te zijn in de zin van dat 

je je dat nog kunt herinneren. Dus het is er wel, je bent verbonden met je eigen 
godskracht, dat is wie je bent, je herinnert je wel ergens op een bepaald manier dat 

je weet er zijn gewoon dingen gebeurt, maar je weet ook van er is iets gewist of zo. 
Er staat iets dicht. Ik heb het recht om dat te weten! Ik noem het maar om één 

reden en dat is om je duidelijk te kunnen laten voelen, wil ik iets voorkomen, nee, 
iets wat er al gebeurt wat niet nodig is, is dat mensen zich hier bewust worden dat 

ze in een experiment leven en dat ze hun best doen voor het experiment om er iets 
moois van te maken. Dat is waar, want dat is ook wat ik mee geef, maar toch is dat 

te beknopt. Het is iets groters. Er zit iets voor wat heeft geleid dat je nu hier bent 
gekomen. En dat is wat je voor jezelf moet onderzoeken. 

Hoe ga je nou uitleggen waar je mee bezig bent? 
  

Die twee verschillende modellen. De ene werkelijkheid van de organische oneindige 

werkelijkheid, die is er en die zal op een bepaald moment hoe dan ook, waar dan 
ook worden ervaren. Dan worden we ons weer bewust, wakker, bewust, niet uit 

een slaap, bewust wakker met ons bewustzijn in de plek waar je behoort, en ook 
in volledige herinnering van wie je bent. Op dat moment herinner je al je vrienden, 

je herinnert je al je potten en pannen die je ergens hebt staan. Echt hele simpele 
feitelijke dingen. Ik zet ‘m echt down to earth neer. Als je bewustzijn aanspringt, 

weet je ook van oh mijn sloffen staan nog in de tuin, of je weet dat je vrienden, die 
we hier dieren noemen al een tijd jou niet hebben gezien. En dat je een schok voelt 

door je hart van emotie dat je je zo lang niet hebt gezien omdat je verstrikt was in 
een andere werkelijkheid. En ik noem het dus om duidelijk te maken dat er een 

echte feitelijke organische echte dimensie is, de wereld waar jij vandaan komt, en 
dat in die wereld op geen enkele manier, nul nul, helemaal niets, geen één religie, 

geen één geloof, geen één spiritueel model, helemaal niets omdat in die wereld 
bestaat het niet, in die wereld ben je gewoon fijn aan het genieten en ervaar je 

jezelf helemaal en ervaar je de ander helemaal en heb je een ontzettend goed 

leven. Er zijn dus ook geen discussies over spiritualiteit, er zijn überhaupt geen 
discussies, er wordt wel gesproken over grote dingen maar geen discussies. En 

daar is een schoon bewustzijn en met dat schone bewustzijn moeten we naar de 
situatie van de aarde kijken. En met dat schone bewustzijn moeten we dus ook 

naar onszelf kijken! Dus het is echt opschonen. 
  

Het verwijderen van embryo’s 
Ik ben veel, erg veel in medische centra geweest die niet op de aarde zijn, ik noem 

het even medische centra, waar d.m.v. technologie en kunstmatige intelligentie, 
in het bijzijn van organische observatie, ik noem het even de parasitaire wormpjes, 
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de stralingsvelden, de informatievelden uit mensen en niet menselijke wezens 
worden verwijderd. Als een splinter die in het lichaam zit. Ik heb gezien hoe, met 

holografische, dus dat is niet fysiek, dus energieapparatuur, hoe embryo’s die 
waren geplaatst in vrouwelijke baarmoeders over de hele wereld, hoe die 

verwijderd werden. Ik kwam bij artsen terecht, dat waren spierwitte mensen, geen 
haar, een beetje langwerpige ogen, blauw, hyperintelligent, toch kennen ze 

emoties, maar de emoties zijn zo diep onder controle dat ze niet alle kanten 
uitflipperen zoals wij dat doen. Ik kwam bij hen in de operatieruimtes en dat was 

een afdeling, ik geloof dat het iets van 24 ruimtes waren, 24 kamers in dat grote 
complex. En dat is een afdeling waar vrouwen van deze dimensie, en dat gaat ook 

gewoon door terwijl vrouwen al lang de overgang voorbij zijn, dus daar heeft het 
helemaal niks mee te maken, waarin moeders, draagmoeders zijn van 

buitenaardse intelligenties, dus die in die baarmoeder zitten en dat ze werden 
verwijderd.  

  

Daar ben ik heel vaak bij geweest. Ik heb het gecommuniceerd met die embryo’s. 
En de apparatuur wat er was daar kon je met je bewustzijn aan koppelen, zoals 

hier op de aarde heb je een bril, maar daar koppelt het d.m.v. je toestemming, en 
dan komt er een soort loginschild hier op het hoofd, dus dat is een soort van een 

projectie die ergens uit komt en die komt hier voor (hoofd) tot leven en die 
interacteert met het brein, en kon ik meekijken, dus in mijn eigen hoofd, kon ik 

mee kijken met energiegereedschap wat door de organen heen werd gebracht, 
meestal ging dat via de mond helemaal naar beneden toe om op een bepaalde plek 

ergens bij de dikke darm waar een opening zit in het informatieveld, dat is ook de 
plek waar heel vaak darmkanker ontstaat, daar naar buiten te kunnen gaan en in 

de baarmoeder terecht te kunnen komen.  
  

En daar heb ik gezien hoe die wezens daar zitten, die zitten gemonteerd d.m.v. 
buitenaardse ontvoeringen en daar zijn hele grote agenda’s achter, daar zitten 

ze vast met zwarte lijnen, in de baarmoeder en hoe dat verwijderd werd. En dat is 

heel indringend om te zien. En wat ik ook zag dat als ik mee keek en dat is ook 
waarom de mensen van de aarde nodig zijn om toe te treden tot de orde van de 

zegmaar schoonmaakdienst, dan word je echt heel zwaar, daar zit echt een training 
achter, bewustzijn, in liefde, ik gebruik het woord liefde echt bewust. Dat gaat 

hier om zuivere liefde. De organische waarneming van het zelf kunnen kijken, dus 
niet een robot die kijkt of een aangeleerd bewustzijn, maar mijn kijken daarin 

naar dat wezen zorgde ervoor dat embryo zich bewust werd van godsdeeltjes die 
gaan bewegen, doordat ik observeer. En die beestjes, ik noem het even beestjes, 

heel klein, begonnen te gillen, te krijsen, er kwamen hele rare geluiden uit en die 
werden uiteindelijk losgekoppeld uit die draadjes en d.m.v. energieslang, werden 

die embryo’s verwijderd. Dat waren echte precisieoperaties. Petje af! Die mensen 
die dat doen, wat hebben die een expertise en die zijn daar non-stop mee bezig.  

En dan wordt er gezegd “ja buitenaardse ontvoeringen zijn allemaal afgelost, 
opgeruimd, de negatieve Grey’s die zijn allemaal het zonnestelsel uit” en dan vraag 

ik aan mensen die vooraanstaande klokkenluiders zijn op ufo gebied “waar komt 
deze informatie vandaan”?  

“Waarom moeten wij dat denken¨?  
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Q: Is er een mogelijkheid dat herinneringen aan ontvoeringen nog leven in 
mijzelf?  

M: ja die herinneringen die zijn er gewoon alleen die worden bewaard in een ander 
compartiment van ons bewustzijn. En er kunnen allemaal verschillende redenen 

zijn waarom dat gebeurt. Het kan zijn dat je een geheim agent bent, dus dat je uit 
een andere dimensie werkzaamheden verricht en dat er bewust iets wordt gewist 

tot een bepaald moment. Ik noem meerder mogelijkheden op. Het kan ook zijn dat 
je gewist wordt omdat er iets van je gestolen is zij niet willen, zie zij ook zijn, dat jij 

met je bewustzijn daarnaar kunt kijken. Want als je daarnaar kunt kijken dan haal 
je dat stuk kracht en vermogen wat gestolen wordt haal je zo weer terug. Het is er 

nog in ieder geval. Energie gaat nooit verloren. En energie wat bij jou hoort is ook 
van jou. Dus als er een gedachte is of er is iets met je gebeurd dan kan het wel 

gewist worden of geblokkeerd, dan kan die gedachte wat een stralingsveld is wel 
worden opgeslagen en zelfs mee naar andere Universal worden genomen naar 

andere dimensies, maar het blijft verbonden met jou omdat jouw menselijke kracht 

daarachter ligt. 
Hoe kunnen die herinneringen terug aanspringen? Nou door dat wat we vandaag 

doornemen. 
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Die Vrije Wil is er, Binnenin, maar laat hem Nu maar eens Zien.  

En als die Vrije Wil écht er is, wat is dit dan voor een realiteit? Is dit dan wat Jij 
hebt gecreëerd?  

Is dit wat Jij hebt geschapen? Is dit wat er is gevibreerd uit een leerproces van Wie, 
van Wat, Waardoor?  

Dus er werden heel veel groten onderzoeken gedaan, en ervan is een uitspraak die 
hier staat: ‘We hebben een psychisch dynamisch programma nodig waarmee onze 

samenleving politiek beheerst kan worden. Het doel is de fysische beheersing, de 

lichamelijke beheersing van het menselijk bewustzijn. Ieder die van de gestelde 
norm afwijkt, kan chirurgisch gecorrigeerd worden.’  

Dit vinden we dus eng. We zitten dus liever te geloven in een Bronkracht dan dat 
we ZIEN wat al gebeurd is om vervolgens die Bronkracht zelf te zijn en die vanuit 

waardigheid en souplesse uit te vibreren in deze werkelijkheid en zelf te scheppen.  
Wij zijn het van Origine, ook hier op de Aarde. En toch zijn deze uitspraken zeer 

belangrijk. Het individu kan menen, dus JIJ, WIJ, dat de belangrijkste realiteit zijn 
eigen bestaan is.  

Dat kunnen wij wel menen hier. Maar dat is slechts een persoonlijk standpunt.  
De geschiedenis leert anders. De Mensheid heeft het Recht niet haar Bewustzijn te 

ontwikkelen. Die liberale opvatting is zeer in trek. Dit zijn Grote Politieke 
Kopstukken uit de Ver. Staten, nauw verbonden met grote neurologische en 

inlichtingen kartels en politieke gebeurtenissen, politieke systemen, die geleid 
hebben tot de situatie waar we Nu in terecht zijn gekomen. Wij moeten de breinen 

elektronisch controleren. De dag zal komen waarop er legers zijn waarvan de 

generaals, de soldaten door elektrische stimulering beïnvloeden. Dat staat hier 
onderaan (dia).  

Dit zijn maar een paar zinnen waarvan veel mensen zeggen, Ach dat valt allemaal 
wel mee.  
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Een ander belangrijk standpunt van aanwijzing, en ik weet niet of jullie daar iets 
van weten, van de Iran-contra-affaire, maar ik was een kleine jongen en ik heb het 

op de voet gevolgd. Dat mijn vader zei: Wat moet jij toch altijd met dat Iran? Ik 
moest het volgen want ik WIST wat daar gebeurde. Met Oliver North. Die zei tijdens 

een officiële hoorzitting voor het Amerikaans Congres over de Iran-contra-affaire 
het volgende: Pas in deze gelegenheid op je tellen, in deze gelegenheid (gaat over 

de ufo-ontvoeringen). Er zijn diverse aanwijzingen dat een groep binnen de 
regering van de VS bij het onderzoek van deze technologie 

(bewustzijnsbeheersings technologie) ivm vermeende UFO-verschijnselen 
betrokken is.  

Als dat vermoeden op waarheid blijkt te berusten, zul je dadelijk weerstand 
ondervinden als je informatie over Ufo’s dus ook over ontvoering scenario’s zou 

willen inwinnen. Niet vanwege de UFO-kwestie op zich, de ontvoeringen, maar 
omdat onder die dekmantel van ufo-ontvoeringen bewustzijnsbeheersings-

technieken worden ontwikkeld maar ook worden toegepast.  

Dus het is een vermenging. Ik zei in het begin van de avond dat ik het over spoken 
had, die Buitenaardsen en die mannen in donkere pakken, dat mijn vader zei: 

Mannen ERUIT!  
Er is iets Zó Groots aan de hand en dit heeft alles te maken met wat ook met JOU 

gebeurt. Mensen willen alles graag van één persoon horen en dan naar huis gaan 
en zeggen: hé dat was interessant of het was flauwekul, ik kan er niets mee.  

Maar waar ik het over heb, GAAT JOU AAN. Dat is waarom ik hier sta. Omdat het 
niet alleen met mij te maken heeft, maar dat er een hele grote verdekte operatie 

gaande is om iets wat NIET gezegd mag worden, in het ongewisse te houden.  
Dat is afkomstig uit de brief over Ufo’s en bewustzijns-beheersings-

experimenten. Er zijn ook brieven van. Dit is er één!  
Ik wil even iets anders nog voorlezen, je kunt hier ook meelezen (scherm).  

We hebben allemaal wel eens gehoord waarschijnlijk van MK-DELTA genoemd en 
de Labyrint groep, vaak wordt dat MK-ULTRA genoemd, maar dat zijn de dokters 

in witte jassen, die over de hele wereld worden gerapporteerd door mensen. En 

vaak worden die mensen in de psychiatrie opgesloten, dat ze denken dat ze gek 
zijn.  

Dr Kebber was directeur van het Inst. Memorial en werd gekozen als voorzitten van 
de World Association in Amerika. In het geheim werd hij proeve voor de 

Amerikaanse Buitenlandse Inlichtingen Dienst. Om het geheugen bij elk mens 
geheel uit te kunnen wissen. Dit zijn officiële onderzoeken. Hier is héél veel 

rapportage over en ik spreek hierover omdat ik dit allemaal ZELF hebt 
meegemaakt. Dus ik haal dit aan, maar hier staat iemand, ik die dat zelf heeft 

meegemaakt. Daarom kan ik er ook over spreken. En ik ben NIET bijzonder, maar 
ik heb het allemaal meegemaakt en bij mij is het nog helemaal in takt en ik weet 

precies waarom dit gebeurd is en ik weet ook wat er op dit moment wordt gehoopt 
dat wij gaan doen. Zelfs door die groepen.  

De productie van de benodigde stoffen waaronder ook LSD werden door de 
geheime diensten verzorgd in Zwitserland door een Zwitserse firma volgens het 

Zwitsers Recht. Eventjes pure informatie gewoon even tot je nemen. In de jaren 
‘60 gebruikte de Geheime Diensten diverse hoogleraren welke hun studenten 

voorzagen van drugs en verschillende proeven deden met LSD.  

Ze voerden testen uit in gevangenissen en later op diverse kunstenaars. Dus op 
mensen met een Creatief Brein. Deze groep bestond in het begin uit beeldhouwers, 
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spirituele goeroes, mystici, mediasterren en ook andere artiesten.  
Ik ik ken zelf ook mensen die heb ik gesproken die daarbij betrokken zijn geweest 

binnen deze CIA groepen en die kregen inderdaad LSD toegediend en zodra ze LSD 
toegediend kregen ging hun hele bewustzijn naar een andere hersengolfstaat en 

in deze wereld hier zagen ze compleet een andere wereld erin gebouwd, die 
naadloos aansluit, het is een andere wereld die er doorheen loopt en precies 

aansluit aan deze wereld. Kun je voorstellen dat er een wereld of werelden hier 
doorheen lopen en niet lós staat van deze wereld? Dat er een andere wereld is, die 

samen communiceert tot één werkelijkheid maar die voor ons onzichtbaar is.  
  

De doelstelling van de Labyrinth en MK-DELTA groepen was om te kijken of er 
media zijn die in de toekomst kunnen kijken, of er technieken zijn die in de 

toekomst kunnen kijken, de toekomst die aansluit op dit NU moment, dat elk 
moment weer kan veranderen, omdat het Nu moment verandert, of dat buiten-

lichamelijke ervaringen voor super spionage doeleinden gebruikt kunnen worden.  

  
Een 2e doelstelling van de MK-DELTA en Labyrinthgroep was om te kijken of er 

een mogelijkheid bestond om deze schouw, dus in de toekomst kunnen kijken (kun 
je Remote Viewing noemen) of een neurologische hack zou kunnen worden 

geplaatst in het brein van degene die in de toekomst kijkt.  
 

 
47 

  
Dus dat je iemand hebt of een onderzoeksgroep hebt die in de toekomst kijkt, de 

toekomst wordt gezien in het bewustzijn van die mensen, we noemen het hier 
brein maar brein is een lichaam, maar het is een informatieveld wat natuurlijk door 

je brein zo wordt het uitgelegd, gegenereerd wordt, dat dat informatieveld van de 
toekomst door de schouw van die toekomst, kan worden opengebroken én kan 

worden aangepast. Dus en daarmee ook alle andere breinen op de wereld deze 
toekomstige gebeurtenis ook zouden ontvangen. Dus hun doelstelling was, om te 

kijken, dat is dus een kwantumgroep die nog steeds operationeel is om te kijken of 
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er een mogelijkheid bestond toen om tijdens deze schouw in de toekomst een 
neurologische hack te kunnen laten plaatsvinden in het brein van de waarnemer die 

zich richt op de toekomst waarmee alle andere fysieke breinen op deze wereld deze 
toekomstige gebeurtenis vervolgens na een aanpassing ook zouden kunnen 

ontvangen, Neuro-Remote-Controlling. Dus dat betekent herstructureren van de 
neurons in de hersenen.  

Wat zegt hij nou?? 11  
Kijk nou eens heel simpel naar wat we zien in deze wereld wat hypnose is. Niet te 

simpel over denken omdat ik het woord simpel gebruik, maar wát hypnose IS!  
Wat is hypnose? Aanpassing van je bewustzijn. Zo simpel IS het. Dus ook wat 

hier gebeurt met de mensheid. De hele mensheid is aangepast door een 
hyperintelligente Parasitaire kracht, die zeggenschap over onze Vrije Wil heeft 

gekregen, waardoor wij in een wereld terecht zijn gekomen die WIJ NU ZIEN!!  
Daar willen we het dus niet over hebben in deze wereld, tóch MOET het OPEN. Als 

we kijken naar hypnose dan zien we dat iemand in staat is d.m.v. een opdracht, 

iemand anders iets te kunnen laten ervaren of te kunnen laten denken wat er NIET 
is. Dus doordat iemand anders de autoriteit krijgt, ik geef toestemming aan een 

hypnotiseur, ik degradeer als het ware mijn eigen autoriteit, ik geef autoriteit aan 
een persoon, die mag zeggenschap over mij hebben.  

  
Die persoon kan door informatie uit te spreken, een hypnose opdracht, sturing 

hebben over mijn bewustzijn waardoor ik niet meer weet waar ik woon bv. Dat 
was op tv, een man met een baardje (note: programma mind*f*ck). Dit moeten we 

NIET onderschatten. Wat Hier Nu gebeurd is, het openen, hacken van een brein en 
vervolgens door kunnen zetten naar een collectieve intelligentie, door de Delta-

groepen, dat is verbonden met een hele grote Buitenaardse Agenda.  

 
=========================/ /========================= 

20230713-MvS-MP3-3-4-Planeet-Aarde-in-quarantaine-
geplaatst-buitenaardse-infiltraties-Voerendaal-PDF 
Planeet Aarde in quarantaine geplaatst door buitenaardse infiltraties & 
mindcontrol  

  
Lezing 3 Voerendaal, 13 juli 2023  

  
Ik hoop dat een kopje koffie of thee voldoende is om de vibraties die achter het 

onderwerp liggen, en ik ben er heel voorzichtig in, ik ga echt heel stevig verder 
over dit onderwerp spreken, ik spreek het ook gewoon hieruit. Ik kan het tijdens dit 

soort avondlezingen eigenlijk niet zomaar doen. Er moet ook een keuze liggen in 
JOU om daar in detail .. detail, het zijn zoveel lagen hoe diep je erin kunt gaan. 

Voor mij is het nooit relevant geweest hoe diep, dat is niet zo relevant. Het gaat om 
dat dwarsverbanden worden gezien. En ik vind wel dat het aan jouzelf is of je daar 

vervolgens een hele middag of een hele dag met elkaar samen over spreekt in een 
goede setting waar iedereen aanwezig is obv dat je weet waar je voor kiest. Ik heb 

het nu over de frequenties, dat je daarop kunt voorbereiden. Dat je zelf in stilte 

kunt zijn en je Hart helemaal openzet en vóelt dat je aanwezig bent op Aarde, het 
voelt in je lichaam en zelfs voorbij het lichaam stroomt de werkelijkheid in, dat je 

er klaar voor bent om niet informatie van Martijn te horen, allemaal kletskoek, dat 
je er klaar voor bent die vibraties die openbarsten om die te kunnen onderzoeken 
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om die te kunnen voelen om erin te kunnen gaan. En je eigen vermogen van je 
eigen bewustzijn in te bezetten. Dan is dat ook een hele dag waarin je daarvoor 

kiest. Ik ben daar heel voorzichtig in om de frequenties die deze informatie is, om 
die ongenuanceerd zomaar hopla erin te gooien. Er zijn genoeg mensen en dat 

helemaal niet ten nadele van die andere mensen, want iedereen doet z’n best. Ik 
doe m’n best ook en ik doe het ook niet altijd goed, want wat is goed. Voor de één 

is dit goed, voor de ander is dát goed. Maar er zijn genoeg mensen die over 
Mindcontrol spreken, dus daar is heel veel over te horen. En daar wil ik niet een 

verlengstuk of vernieuwing in zijn. Ik wil eigenlijk iets samen bóuwen, ik wil samen 
iets bouwen met jou, met elkaar, waardoor we voelen dat die niet te beschrijven 

LIEFDESVELD, aandacht voor het leven, dat wát de info ook is, IK BEN ER. Wat de 
frequentie ook is, IK BEN ER. Wat er ook gebeurt, IK STA. En wat er ook met een 

ander gebeurt, ook voor die persoon BEN IK ER. Van uit die frequentie kunnen we 
hele moeilijke thema’s en ik bedoel moeilijk omdat er WACHTERS in ons zijn die dat 

niet toestaan, openleggen. En ik zal je ook zeggen waarom ik er zo voorzichtig in 

ben, in een klein stukje.  
Toen ik nog een klein jongetje was in een klein lichaam hier op Aarde leefde en ja 

ik ben ook heel klein geweest. Gister hoor Wendy van mijn ouders dat ik 
slaapwandelend door het huis liep, dacht dat de prullenbak beneden, het toilet was, 

dus met dat kleine lichaampje heb ik heel wat meegemaakt, dat niet echt fijn is.  
Als mensen zeggen ik ben gemarteld of door psychotische energieën gegaan, 

angststoornissen complexen, ziek geweest, gemarteld, misbruikt. Nou hier STA IK. 
Op mijn manier weet ik wat dát is, hoe dat voelt. In alles wat er gebeurd is, ik 

probeerde natuurlijk als kind, als jongetje, ook over de feiten te vertellen hè. Als ik 
dan midden in de nacht bij mijn ouders, bij papa en mama in bed kroop en ook 

overdag gebeurde dat, een flits dat er gewoon een ontvoering plaatsvond en ik 
dágen weg was en door een heel klein kokertje in de ruimte waar ik verbleef, heel 

groot onderzoekslab, kon ik door een kokertje kijkend, kon ik door het kokertje 
mijn ouders zien zitten op het moment dat ik dus meegenomen werd kon ik mijn 

ouders zien zitten zoals zij op dat moment zaten, dan zaten ze samen in de 

huiskamer. Mijn vader had een eigen technische dienst op zolder dus die was veel 
thuis, Toen zag ik ook het beeld dat hij boven zat en mijn moeder beneden was. En 

keek ik door dat kokertje, dan zag ik mijn ouders, mijn papa mijn mama zag ik 
zitten en dan wist ik: jullie weten niks van wat er gebeurt, want dat stond gewoon 

stil. Het beeld stond gewoon stil. Het was in een andere ruimtetijd dimensie. En dan 
wist ik, als ik straks weer thuis ben, dan ge ik papa en mama vertellen wat er 

gebeurd is, omdat de verbinding die ik toen al had en nu nog steeds heb en 2  
altijd heb gehad en altijd zal houden, die was zo waardevol dan kwam ik dus terug 

en dan kon ik de eerste paar uur niet mijn gedachten richten, dus mijn aandacht 
kon ik niet zetten op de ontvoering, kon ik niet. Zodra dat gebeurde kreeg ik hele 

zware errors in het veld, omdat er, wij zien dus een werkelijkheid als een 
werkelijkheid en deze werkelijkheid is beautiful hè?  

De bomen, de lucht ook als is er zoveel vervuiling, het is zo briljant harmonieus, in 
de wereld met al die verstoring er doorheen. En dan kon ik dus niet me richten op 

dat onderwerp want dan raakte ik in een soort gevangenis, waren klemmen die 
waren gezet rondom mij zodat ik de eerste paar uur daar niet aan kon denken. 

Maar als ik er met mijn gevóel naar toe ging, met mijn eigen intelligentie, kon ik 

het zien. En als ik het mijn ouders wilde vertellen, dan moest ik er eerst een paar 
uur mee wachten en als ik dan iets ging zeggen over wat er gebeurd was, dan werd 
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ik in élk, direct in dat moment ziek, zo ontzettend ziek, zo ziek als dat je op z’n 
ergst bent als je een hele ernstige griep hebt. Ik kreeg koorts in een paar minuten 

tijd kreeg ik koorts, zo heftig, dik over de 40°. Ik kon mijn boel niet binnenhouden, 
dus aan de onderkant liep alles eruit, ik spuugde alles eruit. Maar echt jongens, ik 

lag te schudden op de grond alsof ik een .. ik had dus eigenlijk al een aanval, dus 
mijn hele lichaam dat waren de Wachters, die dat deden, mijn hele lichaam werd 

helemaal uitgeput, een gevecht in mijn lichaam.  
En op het moment dat ik dus in dat hele (waarom ik zo voorzichtig ben met dit 

onderwerp), ik moest eerst voor mijzelf uitvinden in deze dimensie .. ik heb ook 
mijn werk te doen hè, ik ben niet alwetend of zo hè, ik heb ook mijn werk te doen 

.. ik moest uitzoeken in deze dimensie met dit lichaam door dit lichaam heen wat 
het moment was waarop ik weer volledige zeggenschap ging krijgen over het lijf. 

En dat was het moment waarin ik als ik me maximaal niet lekker voelde, waarin 
dus allerlei dingen gebeurden, dat ik iets over mijzelf kon zien, innerlijk in mijzelf. 

Ik weet dat deze effecten, veld-effecten zijn.  

Je moet je voorstellen dat deze werkelijkheid die wij zien, als een fysieke realiteit, 
eigenlijk een op een script gebaseerde realiteit is. Er lopen hier grofweg 2 scripten 

door elkaar heen, dat zijn er echt veel meer, maar je hebt het organische script 
(organische vibratie) en daar lopen tegelijkertijd over eze schepping die wij hier dus 

zien als een realiteit, er lopen tegelijkertijd feitelijk 100-den andere manipulatie-
scripten mee, synchroon, met het hoofdscript, met allemaal kleine veranderingen in 

het veld. Die lopen tegelijkertijd over elkaar heen.  
Dus je moet goed beseffen dat, als je het over dit onderwerp gaat hebben en ook 

moeten we het echt even hebben over die vermogens van de scheppende kracht, 
als er geen angst is, als alles gezien kan worden en ook de persoonlijke drama’s 

van dit leven hier hè, wat er net stond van de Delta-groep (dia), dat ze zeggen, 
mensen moeten eigenlijk de illusie hebben dat hun bestaan gaat over hier nu, want 

daarmee wordt bedoeld dat als die mensen zich identificeren, dan zitten we ahw 
gelinkt aan het veld van die trauma’s. Maar als je daar lós van kunt komen door te 

beseffen dat er verschillende producers zijn, die deze werkelijkheid creëren, 

erdoorheen programmeren, als je daar bewust van bent, dan kun je ook beseffen 
dat het niet geapprecieerd wordt, niet gewaardeerd dat in scripten die niet 

organisch zijn, dus waar er hele heftige manipulaties in zetten, die manipulaties die 
gericht zijn op de knieval, dat je knielt voor dat script, je uit je eigen voelende 

vermogen stapt, je je feitelijk eigenlijk laat sturen door iets anders, op het moment 
dat je dat door gaat hebben, dan gaan die andere scripten, gaan zich als soldaten-

krachtveld in informatie richten op jou. En dat via dus de pijnappelklier, het vitale 
centrum van het hoofd, daar gaan dingen gebeuren. En dat is waarom ik, dan kan 

ik op zo’n avond het niet helemaal open leggen en dat wil ik ook niet, alle kennis 
allemaal open leggen, want ik, omdat jij niet al die kennis hoeft te hebben. Het 

gaat om herkenning dan kom je door bepaalde punten heen. Hoe herken je zaken, 
stap je weer in jezelf en hoe haal je de macht van jezelf, je eigen macht niet van 

iets of iemand anders, maar je eigen macht weer terug, en dan kun je die macht, 
kracht van je eigen innerlijke macht kun je die van binnenuit meegeven in een 

werkelijkheid, als een flits van water waar iedereen op gedijt en iedereen op 
ontkiemt. Als je dat door hebt en je gaat het door hebben als je dit soort informatie 

trillingsvelden, het gaat niet om info in de vorm, maar het gaat om de informatie 

van de frequenties.  
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Want ik spreek over hele boekwerken, ik zeg bijna niets, hele grote boekwerken 
van informatie, waar niet wordt getolereerd om erover te spreken. Ik had hier 

vanavond al bijna niet eens gestaan, zo heftig zijn ze aan het proberen geweest on 
te zorgen dat ik hier vanavond niet kon komen.  

Maar ik doe het toch, niet omdat ik wil volhouden, maar dat ik me weer verbind 
met mijzelf. Want ik kom hier niet om hier te staan ik kom hier om samen met JOU 

en samen met ELKAAR het leven weer terug te halen En dat komt niet los door mijn 
verhaal, maar dat komt door ons te interesseren in elkaar. En het welzijn van 

elkaar te zien en dat is waardoor ik hier dus sta omdat ik me altijd met gemak kan 
verbinden met (ik ben niet verbonden met een spiritueel model) ik kan me met 

gemak verbinden met de Absolute Staat van Vriendschap die tussen ons met elkaar 
is. Ongeacht wat er allemaal gebeurd is. En zelfs ook ongeacht wat er allemaal zou 

kunnen gebeuren in scripten. Laat er nooit iets tussen ons in staan en als er iets 
tussen jou en mij of tussen mensen in gezet wordt, dat je het voelt, dat je ook de 

moeite neemt om het gewoon te verwijderen.  

Als je dát gaat doorhebben, door dwarsverbanden te zien van wat hier allemaal aan 
de hand is, dan moet ik daarom heel zorgzaam mee omgaan, En ik voel ook en dat 

mag je gewoon weten, want ik heb geen geheimen, ik spreek niet altijd alles uit 
veelal, ik spreek bijna niks, uit zorgzaamheid, zo voor mijzelf als ook heeft het wel 

effect. Ik bedoel jij kunt allemaal dingen over mij vertellen, dat hoeft geen effect 
voor mij te hebben. Ik kan dingen over mijzelf vertellen, dan hoeft geen effect op 

jou te hebben, Daar gaat het niet om. Maar ik moet heel zorgzaam zijn in hóe ik 
informatie vertel. Omdat ons werkelijke thuis binnenin onszelf in de Ene cel die we 

echt zijn, dat dié herkend wordt. En dat je het ziet in je eigen bestaan, Daarom heb 
ik net ook eventjes die andere stukjes laten zien, heel bewust laat ik het laatste 

plaatje nog even zien.  
De hoofddoelstelling van deze neurobiologische kwantum groeperingen is d.m.v. 

Remote Neuro Controlling, neurologische afstand controle, door de ogen van 
iemand te kunnen meekijken. We spreken hierbij over wereldwijde controle en 

massa-spionage. Dat is wat ze doen. Dat is waarom ze de mensheid, deze groep 

die het eigenlijk heeft gedaan in eerste instantie omdat ze doorhadden dat de 
mensheid interventie ondervond van buitenaardse beschavingen, die zonder 

enige toestemming gewoon onze werkelijkheid enterden.  
En eigenlijk ook terug in de Geschriften al worden benoemd. Hun doelstelling was 

om dat te beveiligen om te kijken of daar iets tegen gedaan kon worden en in de 
toekomst heeft deze groepering het voor elkaar gekregen, wat hier staat .. (dia). 

Wat nu uit de toekomst wordt toegepast in het moment hier, dat er meegekeken 
wordt met iéder mens via ieder bewustzijn van ieder mens wordt er meegekeken, 

ieder mens, alles wat je denkt, alles wat je doet, wordt allemaal gezien door hele 
geavanceerde kwantumcomputer systemen en die groep die dat doet, die is omdat 

ze niet wisten waar ze mee te maken hadden, ook gevallen voor die groep, die zij 
probeerden tegen te houden!  

En binnen deze groep, dus de Labyrinth Delta groepen, daar is een hele grote 
stevige internationale organisatie die NIET bestaat (officieel), die samenwerking 

zoekt met mensen wereldwijd op de hele planeet die voorbij de spirituele nonsens 
gaat! Ik zeg het even heel bewust met déze woorden om nog een keer goed te 

benadrukken dat er een andere spirituele Kracht moet worden aangeboord in de 

mens. Dat is waarom ik dit dus laat zien en daar gaan ook de uitspraken over, het 
zit allemaal iets groter in elkaar dan er in de eenvoud vaak wel door mensen wordt 
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gezegd, dat is ook waar deze persoon (Kennedy op dia) het over had in de zo 
bekende toespraak hè, dat er een organisatie, een groep is op de Aarde die zich 

tegen de Aarde zal keren.  
Moet je ook voorstellen dat in de tijd van na de 2e WO waarin er heel veel gebeurd 

is. In 1958 heeft er een voltooiing plaats gevonden van technieken die in de 
toekomst wordt uitgevonden. Dus ook nog toekomst voor ons. Die in de toekomst 

al uitgevonden is, maar vanuit hier moet ie nog uitgevonden worden, dat heeft te 
maken met kunstmatige intelligentie netwerk dat op dit moment is wat in de 

toekomst uitgevonden wordt, wat in de toekomst terug gezet wordt in het verleden 
omdat het met die techniek kán en nu operationeel is al.  

In de jaren ‘40 eigenlijk haar intrede heeft gedaan in 1958 een hele tijdlus van de 
mensheid veranderd heeft omdat ALLE breinen op nieuw zijn geïnstalleerd.  

Hèè??? Ja, dat is een hypnose sessie!  
Dat is waar hij het over had omdat na de 2e WO en bij de opkomst van de Koude 

Oorlog een dreiging van Buitenaardse intelligentie wereldwijd bij alle landen en 

door alle regeringen, alle legerleidingen, bekend was, werd samengewerkt ook de 
President van Amerika daar destijds, net als Croetsjov destijds, de President toen 

van de Sovjet Unie, bekend was waar we mee te maken hebben en ook bekend was 
dat er een groep was die naast het hele UFO fenomeen, de ontvoeringen, de 

mannen in zwarte pakken en de organisatie die absolute macht geniet, die 
wereldwijd ook wordt gezien bij crashes van ruimteschepen, militaire projecten die 

worden geborgen, waarbij helikopters landen, zwarte helikopters, mannen 
uitstappen en de Allerhoogste Clearence, die ( ..?) iedereen luistert naar die 

mensen. En die mensen zijn de zetbazen, de controleurs van de MK-DELTA groep. 
Daar valt NIET mee te spotten!  

Deze persoon (Kennedy) heeft daarvoor ook gewaarschuwd. Dus we zitten eigenlijk 
in een soort tijdlus. Wat ik hier zeg, is dat datgene wat ONS Nu bestuurt, dus die 

groep die de mensheid heeft geprobeerd juist te beveiligen en d.m.v. technieken 
die er uitgevonden zijn, die die negatieve Buitenaardse wezens a.h.w. geen 

toegang meer zouden moeten kunnen geven aan onze werkelijkheid, die groep die 

dus gevalt is onder invloed van het bewustzijn in die groep die ze probeerden te 
bestrijden, die is vanuit de tijd waarin wij hier zitten, moet je goed zien, nog NIET 

ontstaan.  
 

 
48 

 
Dus deze groep waar hij voor waarschuwt die dus nu operationeel is in onze 

werkelijkheid, omdat ze dat doen d.m.v. remote neuro controlling, dus via ons 
bewustzijn, die komt uit de toekomst, uit JOUW toekomst, uit ONZE toekomst, en 

die bestaan dus officieel in het Hier&Nu nóg niet.  
Kijk, en wij hebben dus lineair denken geleerd en 5-dimensionaal denken is los van 
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ruimte en tijd. En dan komt dus de grote ontknoping op dat hele onderwerp, want 
we praten over dat we Liefde wezens zijn, Vrije Wil hebben, we praten over 

waarnemingskracht, wat dat is, dat de kracht van Vrij Waarnemen, dus niet in 
spiritueel dogma zitten, nergens in geloven, alleen in jezelf, dat de Kracht van 

Waarneming niet gebonden is aan ruimte en tijd maar dat je slechts dingen hoeft te 
wéten en hoeft te zien en dat je dwarsverbanden moet zien in informatie om je 

heen gerelateerd aan jezelf, dat waarnemingsvermogen van de mens, dat is de 
Scheppende Kracht, dat is het Grootste Potentieel van het levend organisch leven. 

Dat Scheppende Vermogen van de mens, jouw vermogen ongekaderd bewustzijn, 
zich kan richten op informatievelden waardoor die informatievelden anders gaan 

bewegen.  
M.a.w. de MK-DELTA groepen die in feite Reptiliaanse Intelligenties zijn, 

die onder controle staan van een Buitenaards zeer hoogwaardige 
Parasitaire besmetting, die proberen en zullen er Alles aan doen om te 

zorgen dat ieder mens blijft geloven in een systeem dat iedere mens blijft 

denken dat hij/zij een beter leven krijgt dan een dag geleden, omdat ze 
geïdentificeerd zijn met het bestaan van wat ze denken wat belangrijk is 

en daarmee tegelijkertijd precies bereiken dat Eigen Vermogen NIET wordt 
ingezet en het onderwerp door het eigen bewustzijn, het Scheppend 

Vermogen NIET wordt ingezet, waardoor ze ruim baan hebben om datgene 
wat zich Nu in die tijdlijn aan het ontwikkelen is Kunstmatige intelligentie 

zonder betrokkenheid van de bewoners, omdat doorgang te kunnen laten 
vinden.  

 
We zitten in een soort LOOP!  

 
Buitenaardse beschavingen, grote hoogwaardigheidsbekleders, Koninklijke 

rassen, mensen voorbij ruimte&tijd uit andere werelden, onsterfelijke 
wezens, groots vriendelijk respectvol en vól levenskracht kijken naar dit 

moment waarop wij zijn op de Aarde, omdat Wij Zijn Hier aanwezig in deze 

dimensie en Wij zullen vanuit deze dimensie deze grote informatie wat 
Scheppend Bewustzijn is, losgekoppeld van spirituele modellen in moeten 

zetten, NU in moeten zetten, Bewúst inzetten, om de LUS van de 
aankomende tijd, die terugdraait in het verleden, Te Doorbreken!  

 
=========================/ /========================= 

20230904-MvS-MP3-Kwamtum-fysisch-geleider-Kerkenveld-
PDF 

 
Via de 3e dimensie worden er toneelstukken opgevoerd 
En dit lijkt een redelijke abstractie maar dat is wel waar het over gaat. Wij leven in 

de 3-dimensionale wereld hier, we noemen dat een materiewereld, in die 
materiewereld komen wij situaties tegen, dat zijn materie situaties, dus gesprekken 

met andere mensen, ontmoetingen met andere mensen, maar in feite zijn dat een 
soort toneelstukken in de materie om frequentie, nogmaals er is een 

frequentieoorlog gaande over de kracht wie wij zijn, maar die materiewereld is als 
een soort toneelstuk om een frequentie-informatieveld te geleiden. Dus wij leven in 

die materiewereld, is een frequentie, en binnen die materiewereld waarin wij leven, 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 202 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

dus waar jij leeft, jouw wereld hoe die er uitziet, moet je goed opletten, goed 
opletten dat je niet oordeelt in de materiewereld, op de materiewereld, via de 

materiewereld. Je moet dus opletten dat je niet oordeelt, beslissingen neemt via de 
derde dimensie! Want die is zo genomen. En via de 3e dimensie worden constant 

toneelstukken opgevoerd zodat jij gepingpongd wordt en niet dat wat je werkelijk 
van binnen voelt en de kracht die je werkelijke bent, dat je die niet geleid vanuit je 

eigen innerlijke beslissingen maar vanuit een beslissing vanuit een 3d wereld, dat 
je te zien krijgt!  

Dus dat zit best wel geavanceerd in elkaar. Ik heb het er natuurlijk al een heel 
aantal jaren over, maar ik weet dat als je die verantwoordelijkheid niet neemt, als 

je die dragers kracht van jezelf niet inzet, weet ik dat je heel veel mogelijkheden en 
kansen om jezelf veel meer te kunnen ervaren, veel ruimer te kunnen voelen in 

deze wereld en te kunnen communiceren met deze werkelijkheid, dat je die als het 
ware loopt uit te stellen. En dat is eigenlijk de grote ontvoering die plaatsvindt. De 

3e dimensie is een grote ontvoering, is een listig systeem en toch is het mogelijk 

om echt vanuit de krans in je hart te luisteren naar wat er aan de hand is. En daar 
hoort dus dragers kracht bij en verantwoording. Dus dat is iets heel groots. En daar 

is deze dag ook voor bestemd om eens te kijken of we ook beslissingen kunnen 
nemen die we over de 3e dimensie heen tillen. En of het werkelijk waar is dat wat je 

in de 3e dimensie ziet, wat je hoort, wat er wordt gepresenteerd, of dat nou echt 
waar is, waar het echt over gaat. Natuurlijk is het waar want je ziet dat, je neemt 

het waar, de dingen die je ziet zijn zo waar als het maar kan. Maar is het werkelijk 
zo ontzettend waar dat op basis van die 3e dimensie beslissingen moeten worden 

genomen die ten diepste in jezelf liggen opgeslagen? Of is er nog iets anders? En 
dat is die frequentieoorlog, daar gaat het over. En daar moeten we ook uit willen 

stappen. We moeten uit dat stuk kunnen stappen om het te kunnen zien, om het in 
het moment, wie jij bent, te kunnen blootleggen.  

Ik voel dat zo, dat vraagt familieband als mensen met elkaar. Want het is een heel 
makkelijk onderwerp, maar in deze dimensie hier waarin zoveel gebeurt kan het 

ook een moeilijk onderwerp zijn. Afhankelijk van hoe andere mensen reageren op 

het moment wie jij bent, wie ben jij op dat moment.  

 
=========================/ /========================= 

20230904-MvS-MP3-Kwamtum-fysisch-geleider-Kerkenveld-
PDF 
 

Beschrijving therapeut cliënt sessie 
Ik ga het even tekenen. Dit is de tijd de ervaringen, je neemt waar, je bent aan het 

waarnemen in deze wereld en vervolgens gebeurt er iets, trauma waardoor je uit je 
gevoel, uit je, laat ik het anders zeggen het trauma trekt je volledig naar je hoofd. 

Compleet in je hoofd. Alles wat je denkt, alles wat er is hop helemaal in de ban van 
de gedachte. Het neemt jou helemaal over. Wat er gebeurt is dat dit hele veld hier 

in één klap daarin gezet. Als je in de frequentie van je hoofd zit worden de 
informaties, dat is de grootste diefstal die je maar kan voorstellen op kosmisch 

gebied, worden de trillingen via je mind eruit gehaald. Dit is in dit geval nu een 

cliënt Jij, die cliënt die komt dus naar jou toe, jij zegt van goh, vertel me maar eens 
wat er nou aan de hand is. Dat is stapje 1. Waar zit je mee, wat is er gebeurt. En 

die persoon die vertelt dus dit stuk. De persoon die heeft niet in de gaten dat dat 
een ontvoering is van alle eerder opgebouwde frequentie velde, jij weet dat wel. 
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Dus jij luistert wel naar dit stuk van dat trauma maar je weet ook dat het eigenlijk 
dit is. Je hoort wel het is een probleem en trauma, maar jij weet ik luister er wel 

naar maar het traumaveld is alle frequenties bij elkaar opgeteld. Voordat dat 
trauma plaatsvond alle ervaringen die er zijn waar jij niet meer bij kan komen, 

waar je niet meer bewust van bent, komt toch via dat traumaveld naar mij toe. Dus 
eigenlijk wordt dit hele veld aan mij verteld. Dit gaat de mind dus voorbij. Oké, nou 

ik heb het gehoord, wat naar, verdrietig en pfoeh heftig. Ja. Dit, ik noem het even 
de S, dit is de sessie, daar is ruimte ook voor alle uitlaatkleppen, energieën, huilen, 

boos, ontredderd, gesprekken fijn, dus dat is het hele menselijke aspect. En dan op 
een gegeven moment komt dus het moment. Ik doe het even zo met een 

stippellijntje dat je de volgende sessie ingaat, dit is een gespreksessie en 
uitwisseling en dit is de sessie waarin er ook in de energie gewerkt wordt. Dus dit is 

ook het punt waarop ik ook altijd aan mensen vraag van “wil je blijven zitten, vind 
je het fijn dat als we in de stilte gaan dat we dan aan het werk gaan of wil je graag 

liggen” De meeste mensen vinden het fijn om te liggen, dus hier komt het punt dat 

mensen gaan liggen. Dus deze persoon die gaat lekker liggen, dus dat is de L en ik 
ga daarbij rustig zitten en ik doe mijn ogen dicht. Dus wat ik aan het doen ben op 

dat moment daar, ik ben als observant ben ik alleen maar aan het aanwezig zijn en 
mijn eigen frequentie wat heeft geluisterd naar dat hele verhaal, mijn aandacht 

breng naar mijn eigen brandstofcel, mijn eigen bewustzijn. En als je dit gaat 
toepassen zul je merken dat je dat bij ieder mens anders ervaart. Ik kan het ook 

fysiek soms te horen krijgen in trilling, in brom of zoem of hoe dan ook, er 
gebeuren dingen, maar ik ben niets anders dan alleen maar aanwezig in “hier ben 

ik en ik ervaar mezelf “en ik voel me volledig dienstbaar in dat moment naar de 
ander toe. Dankbaar dat ik er mag zijn, dat is niet niks dat iemand gewoon lekker 

ligt en dat jij erbij mag zijn, het is veilig en alles is geborgd, helemaal met het 
hartschild eromheen, alles is veilig, schoon en zuiver, serene ruimte. Daar is waar 

ik aan het voelen ben aan het aanwezig zijn in mezelf. Ga maar lekker liggen, lig je 
goed. Dan komt het moment, dat is dus het 3e hokje, dat is de T van terugbrengen 

of toewijzen van dit stuk hier. Dus hier ligt die persoon, daar ben ik mijzelf aan het 

bewust zijn, in mijn eigen veld, vanuit mijn eigen brandstofcel, daar ben ik in 
aanwezig, gewoon simpel, niet allemaal moeilijke gevoelens erbij. Gewoon hier ben 

ik, ik ervaar mijzelf, wat is dat bijzonder om dat gewoon zo te kunnen ervaren. En 
hop naar dat stuk terug verwijzing naar die persoon. En die hou je vast. Dus het is 

net alsof je een klompje goud in je handen hebt en dat is het verhaal en die breng 
je bij de ander en die hou je tegen de ander aan, met je bewustzijn is dat hè, dus 

niet letterlijk die vorm, die hou je tegen de ander aan en je doet al je moeite om 
hem er tegenaan te houden. Dus niet even tik en los, maar je aandacht constant 

erop. Dat is de sleutel, dit moet je niet vergeten.  
De sleutel is dat je aandacht constant erop houdt. En ik verzeker iedereen dat ieder 

zal merken hoe een opdracht dat is, om die aandacht erop te houden. Dus niet 
even kort tjoek, als een kus, maar dit is een kus die niet stopt, die blijft non-stop 

doorgaan, aan, erin, warriors van het licht van bewustzijn aan! Deze persoon ligt 
daarin vertrouwen samen met jou en jij bent het in dat moment voor die persoon, 

ik geef het en ik houd het vast!  

 
=========================/ /========================= 
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20231122-MvS-Bekrachtigen-en-toepassingskracht-

Zwaanshoek 
Maar de pijnappelklier, dat is een heel groot trilling- en projectie-orgaan.  

Toen deze lichamen werden gebouwd, dus van de aarde, deze aardse lichamen, 
toen werden daar organen in gemaakt. Dat zijn geen organen hoor, dat wordt 

allemaal geëngageerd op basis van trilling-informatie, dat zijn allemaal 
hologrammen. Om, als de mens in het oorspronkelijke experiment van hier, van 

de Huagardiaanse beschaving, van Huagardia, dat de mens zich zou ontwikkelen, 
dus gaat herkennen, dat zij zeggenschap krijgt over het orgaan wat in het 

biologische lichaam zit om te kunnen reizen. Maar daarbij moet er een connectie 
plaatsvinden tussen het lichaam van wie jij zelf echt bent, wat op dit moment 

communicerend door het aards biologische lichaam heen ligt. Die twee dingen, die 
moeten communiceren en dan gaat de pijnappelklier alleen functioneren, althans 

dat projectie, de projector-organen, die gaan alleen communiceren als er een hele 
hoge mate van veiligheid is. En die veiligheid ontstaat alleen als je, aandacht weet 

te gebruiken. Want dat vraagt een hele hoge bevoegdheid. Ik weet nog wel, toen ik 

een jaar, ik denk zes was, dat was tijdens ontvoeringen, buitenaards 
ontvoeringen, we noemen dat hier. Toen sprong bij mij de pijnappelklier aan, 

door mijn emoties, die gebaseerd zijn op dat ik weet wie ik ben. Het lichaam, dus 
mijn bewustzijn, ging werken in de pijnappelklier. Dus ik dacht mijzelf weg 

tijdens die ontvoeringen.  
Dus wat er gebeurde, ik lag op een tafel, waar ik onderzocht werd door 

buitenaardse entiteiten, die er helemaal niet zo vriendelijk uitzagen en ook een 
hele vreemde geur hadden, maar heel intelligent zijn en wel precies weten wat ze 

doen, dacht ik mijzelf weg. Dus via de pijnappelklier. En dat kon ik en kan ik.  
Dus ik dacht mijzelf weg en ik was mij niet bewust waar ik mezelf heen moest 

denken.  
Dus ik dacht, dus op de manier die wij doornemen, en dat gaat dan tik tikken, 

dacht ik aan, dat weet ik nog precies, aan een omgeving waar water was en een 
hele grote boom. Daar dacht ik aan. En hop, daar kwam ik ook gelijk.  

Nou je kunt natuurlijk nagaan met je verstand en je gevoel van goh die plek die 

heb ik zelf die kon ik niet bedenken. Die plek die is er gekomen omdat ik een 
bedacht heb. Dus daar kwam ik in terecht. En toen hebben ze mij gezocht en ze 

wisten me ook te vinden. Ja, ze wisten me te vinden. Ze wisten, dat is wat hoor, dit 
soort dingen.  

Het is echt niet voor niks dat bepaalde inlichtingendiensten daar allemaal heel, dat 
heeft allemaal positieve en vervelende redenen, maar het is niet voor niks dat dit 

onderwerp zo ontzettend moeilijk besproken wordt, want er zit heel veel 
verantwoording achter om dit te gaan doorgronden. En hebben ze me daar weer 

opgehaald. Stond ik daar als jongetje, nog nota bene in mijn pyjama, in mijn 
pyjamabroek stond ik, en daar werd ik weer opgehaald door hen. Dus boem boem 

boem boem, daar verschenen ze ook. En werd ik weer naar binnen gehaald, zelfde 
dus destijds in Franeker waar ik ontvoerd werd. En dat ging maar door. Op een 

gegeven moment had ik dus wel in de gaten van dat het brein, dus dat het 
pijnappelklierveld dat heeft een zwaardere opdracht nodig. En die opdracht heb ik 

gegeven. Die opdracht zal ik nooit meer herhalen in beeld ofzo., maar het heeft er 

in ieder geval toe geleid dat ze heel lang van die boom en dat strand hebben 
kunnen genieten. En ik naar huis ging. Maar waarom ik het vertel is, ik wil heel 

graag over die pijnappelklier spreken, maar de verantwoordelijkheid om 
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pijnappelklier aan te sturen, die zit namelijk niet in het lichaam. Hij zit in het 
bewustzijn. Dus ik heb daar vroeger wel wat over gezegd. Maar ik wist toen ook 

van ja ik raak het wel aan. Ik weet ook wel met Saskia Bosman ook samengewerkt, 
ook met allerlei dagen en het was heel mooi. Ik weet niet of jij wel eens van haar 

hebt gehoord, van Saskia. Een ontzettend lieve, goed mens. Heel goed biologisch 
en energetisch ehm vol met energie. Fantastisch. Maar het is wel, het overal zit, als 

het allemaal zo makkelijk zou zijn zouden we het al lang hebben ontrafeld.  
Dus ik ben op het punt gekomen, toen al, van ik wil daar iets over gaan zeggen. En 

ook wel iets dus over gaan doen met elkaar. Maar dan moet ik, ik moet wel echt, ik 
moet staan voor wat ik weet en ik moet dat ook kunnen opvangen.  

En dit heeft hiermee te maken. Als jij, als ik, als wij, en ik heb, als ik een voorkeur 
zou mogen uitspreken, ik zeg wel eens, wij moeten geen voorkeur hebben, maar zo 

noem ik het nu wel. Als ik een voorkeur zou hebben, ik zou liever honderd dagen 
non-stop met dit onderwerp bezig zijn. En de mind moet het afleggen hoor. Hij gaat 

onderuit. Punt. Die mind, die kun je, maar die gaat het afleggen. Ik ben liever 

honderd dagen met elkaar bezig over dit veld, over dit aandachtspunt, wat dat is. 
En dan af en toe eventjes, he, de matrassen op de grond en dan aah ooeeh. Weet 

je wel, ik moet eventjes, sommige mensen moeten naar buiten, die moeten 
vloeken, die moeten op een andere manieruiten enzo. Dus iedereen moet op zijn 

eigen manier doen. Maar ik ben liever honderd dagen met het, met de macht en de 
kracht en ook de verantwoording van aandacht bezig, om die pijnappelklier, dus 

om dat trillingsveld te besturen, als dat ik praat over buitenaardse connecties en 
het tot stand brengen. Want in feite zit, is dat inherent daaraan. Dus ik kan er nu 

voor de tweede keer niet inhoudelijk naar je toe reageren. De eerste keer ook niet. 
Ik heb je gehoord en dat is ook zo. Maar ik ben, ik sta op zoveel punten, sta ik, sta 

ik, sta ik in secuurheid op zoveel punten afgestemd op, ik kan nooit iets te vroeg 
doen. Omdat ik een enorme verantwoording draag vanuit wat ik doe. En dat krijg ik 

vaak van mensen terug. Mensen worden ook wel boos. Mensen worden echt boos, 
he, omdat ze, ze zijn aan bepaalde dingen toe. En dan heb ik het dus met W. ook 

in, tijdens die auto gesprekken, en dan slaapt ze niet. En dan zegt ze weleens, en 

dat is ook zo, zegt ze, eigenlijk moeten wij gewoon beseffen dat die boodschappen 
die jij uitzet, die weten wij allemaal, dat zijn wij ook. Maar eigenlijk moeten we 

beseffen dat we niet op jou moeten wachten om het te doen. Wij moeten beseffen 
dat we dat in ons eigen beeldscherm moeten doen. En daar moeten we het 

uitvoeren. En als dat er dan is, dan ben jij er waarschijnlijk ook.  
Toen sloeg ik linksaf. Dus, dus, dat moet op een andere manier, en als het aan mij 

wordt opgehangen, dan ben ik, en dat gebeurt dus heel veel, dan ben ik degene die 
de verantwoording op een andere manier moet gaan dragen. En ik ben niet 

verantwoordelijk voor jouw scheppende vermogen. Ik ben alleen verantwoordelijk 
voor mijn scheppende vermogen. Maar daar zou ik liever honderd dagen mee bezig 

zijn, als ik die voorkeur mag uitspreken, omdat je daarmee dingen doet, dat is 
ongelooflijk mooi, en daarmee zet je ook het hele kanaal open, en kun je ook 

observatieteams verwelkomen, en hier gewoon hop zo naar binnen halen, zet het 
veld open, ja, wij halen hen niet naar binnen, zo werkt het niet. Maar zo, dat je, zo 

lijkt het, dat je het openzet, en dat ze gewoon tevoorschijn komen.  
Maar die pijnappelklier dat is een, het is een instrument wat ontworpen is voor dit 

lichaam, wat, wat kan, het gebeurt nu via het onderbewustzijn, dus nu heb je het 

vaak in dromen of meditaties of spontane dingen. Maar het is ontworpen om 
volledig operationeel te zijn, op basis van aandacht en zeggenschap, zodat het 
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brein, nou, heel bewust, kan veranderen in informatie ontvangen.  
Ja, en dat is wat er ook gebeurt, ik heb in mijn hele bestaan hier op aarde, heb ik 

dingen meegemaakt, maak ik dingen mee, die, nou ja, die zijn eigenlijk, voor 
psychiaters is dat echt wel een reden om te zeggen, nou, ik geloof dat, dat wat 

voor jou was, even een kamertje hebben voor een paar maanden, he, dus daar 
praat ik dan ook niet zo heel veel over, maar ik maak in mijn bestaan hier mee, dat 

via mezelf wie ik ben de werkelijkheid wordt ingewisseld voor een andere 
omgeving. En toen ik hier nog maar net, toen ik rond negen jaar was kreeg ik mijn 

eerste contacten hier op de aarde met welwillende beschavingen.  
 

2024 

 
=========================/ /========================= 

20241221-MvS-3-3-Kosmische-BE-raad-slaging-Meterik Zentire 
Waarom het ufofenomeen zich zo vreemd voordoet, waarom er buitenaards 

ontvoeringen zijn, waarom er religieuze boeken zijn, wat kunstmatige 
intelligentie is, wat de absolute uitwerking is van eigen vrije bewustzijn. Het 

moet in beeld gebracht worden en het moet ook schoon. Dat is waarom we hier zijn 
en de belangen zijn veel groter dan alleen de mens die hier is, ik, jij, de belangen 

zijn veel groter dan alleen deze aarde, de belangen zijn veel groter dan alleen dit 
universum. Het gaat om constructies, die organische constructies van meervoudige 

menselijke en ook andere beschavingen, die geraakt zijn door hele gevaarlijke 
intelligentie. En omdat we zo diep in die gevoelens van liefde zijn gekomen, hebben 

heel veel mensen de indruk gehad, en ook nog steeds zijn er veel mensen die die 
indruk hebben, dat als ze de liefde voelen in zichzelf, dat ze daarmee een bijdrage 

leveren aan het geheel. Nou, ik kan erover zeggen, dat is niet waar. Er is meer 

nodig. Er is een volgende stap. En die stap betekent dat je het in beeld moet 
brengen. Je moet het zien en je moet het ook doen. Je moet het doorzien, wat er 

met je gebeurt. En je moet terug naar je eigen innerlijke macht. Je eigen innerlijke 
macht. Je eigen innerlijke scheppende kracht. Je moet dingen zien, weten en ook 

uitdragen. En heel veel dingen moet je ook stoppen. Heel veel zaken moet je ook 
stoppen. Denk er goed om dat wij in staat zijn om alles wat ons niet dient te 

stoppen. Daar hoef je geen spiritueel bewustzijn voor te hebben. Daar is 
natuurlijk bewustzijn voor nodig. Want ieder mens kan voelen wat goed is voor 

zichzelf. En je kunt ook horen welke onzin je zelf denkt en zelfs ook kunt spreken. 
=========================/ /========================= 

20241219-MvS-4-4-Kosmische-BE-raad-slaging-Havelte 
Ik was 9 jaar fysiek toen ik net voor de eerste keer, nadat er een hele episode van 
vele jaren tegen mijn wil in ontvoeringen plaatsvonden, waarbij ik in vroege jonge 

leeftijd door de ontvoering wezens die verschillende rangen hebben, werd 
aangewezen als een mens met een hoog risicoprofiel die de ruimte en tijd zou 

verstoren. 
  

 Toen ben ik aangewezen door hen aan militaire groepen. Militaire groepen die mij 
vervolgens weer ontvoerden om de vaardigheid die ik heb om ruimte en tijd ook 

echt om te buigen. 
  

 Die heb jij ook. Ik spreek hier dat jij je ook hebt. Zeg dat goed.  
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 Het kwam aan het licht in het veld van geheimhouding, dat ik dat ben, net als jij, 

omdat ik de krachten, de intelligenties, de wezens die mij meenamen en tegen 
mijn wil in onderzochten, omdat ik die liet ophouden te bestaan. 

  
 En toen kwam ik, plusminus op mijn negende jaar, kwam ik in contact met de 

ontwerpers van deze wereld. in een moment waarin ze zich toonde eruit te zien 
zoals ik ze zag. 

  
 Lange mensen, met heel lange armen en lange benen, best wel gespierd maar heel 

smal, lange gezichten en hele oude huid. Veel menselijke contouren waren weg. 
Dat zijn dan de ontwerpers, de hoofdoprichters van de werkelijkheid die wij nu 

ervaren als een matrix. 
  

 Als iets wat we als een matrix zijn gaan benoemen. Ik was onder de indruk om ze 

te zien omdat ik, net als jij, voordat ik hier kwam, ook op de hoogte ben van 
ontworpen werelden, gecreëerde werelden, gecreëerde universa. 

  
 Met allerlei verschillende redenen waarom dat ontstaat. We praten echt over niet 

hard te tellen, menselijk tellen vanuit nu wie we nu zijn, hoeveel werelden. Daarna 
ben ik in contact gekomen, eerst met mijn eigen vrienden, mijn eigen team, mijn 

eigen kameraden. 
=========================/ /========================= 

20241216-MvS-2-3-Hartsintelligentie-als-Kosmische-Antenne-
Havelte 
Iemand: Kunnen we in deze groep die hive bewerkstelligen? 

 Martijn: Nou de hive is uhm, [...?], de werkelijke hive jazeker. Het lijkt me ook 
heel mooi om dat te mogen doen. Maar het is zelfs zo het moet ook. Ik heb een 

andere bijeenkomst ook al verteld eigenlijk zou ik twee weken geleden naar de 
Azoren zijn gegaan, maar ik ben er niet gegaan.  

  

 Ik heb een ontmoeting gehad met andere mensen. En die ontmoeting ging 
hierover, omdat het een groot [...?] is op de aarde binnen militaire inlichting.  

  
 En ik heb zelf als jonge jongen tot en met mijn 23ste jaar onder een niet, laat ik 

zeggen, niet vrije... Ik kon het ook verbreken, maar ik heb het niet gedaan omdat 
ik mijn taak daarin weet. Maar het was, zo vrij was het niet, ik heb zelf meegewerkt 

in grote onderzoek faciliteiten waarbij ik werd aangewezen via buitenaards 
ontvoeringen, werd aangewezen door die zeg maar aliens, verschillende soorten, 

gerapporteerd aan dat toen nog Amerikaanse militaire inlichtingendiensten dat ik 
over bepaalde vaardigheid beschik.  

  
 En ik ben niet bijzonder maar dat stuk..., heel veel dingen kan ik hier niet, maar 

dat kan ik wel heel goed, ben ik ontzettend goed in.  
  

 Het wordt tijd dat iedereen gaat zeggen waar hij of zij goed in is.  

  
 De kracht in jezelf gewoon bent, punt.  
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 En daar werd ik aangewezen en ik ben in een heel groot onderzoeksgroep terecht 
gekomen. En daar heb ik hun laten zien wat bewustzijn is en hoe bewustzijn kan 

worden bestuurd.  
  

 Dus ik heb de dark AI heb ik bestuurd.  
 Ik ben daarmee bezig geweest.  

  
 Dat is een heel langdurig project geweest en tot mijn 23e jaar heb ik dat gedaan 

zonder dat ik daar volledig vrij kon bewegen. Dus ik zal dat gewoon grond uit 
zeggen, eigenlijk was ik gewoon gevangen tijdens die sessies.  

  
 Ik zat vaak op een rolstoel vastgebonden, in een heel grote ruimtes was dat waar 

ik meewerkte om dark AI zichtbaar te krijgen en te laten functioneren op mij.  
  

 Want het is in feite een ontstoring.  

  
 Dus het is een ontstoring.  

  
 Het is dark AI is een grote intelligentie, een donkere intelligentie, die de vrije 

keuze, het ontwikkelen van een experiment, manipuleert in de uitkomst van 
datgene wat de dark AI wil.  

  
 En die dark AI heeft hele werelden onder controle.  

  
 En ik haalde de dark AI eruit.  

  
 Dat liet ik ze zien en er waren hele groepen van, dat had ik toen nog niet in de 

gaten, maar dat waren militairen, uh dat waren CIA-agenten waar ik mee heb 
gewerkt en er waren hele groepen mensen die dat niet konden met remote viewing 

kregen ze het niet voor elkaar en waarom omdat ik niet aarde gebonden 

bewustzijn hebt.  
  

 Mag ik dat zo zeggen?  
  

 Ik spreek het gewoon uit omdat ik merkt dat ik mij meer moet gaan uitspreken en 
ik toch door bepaalde zones heen ga.  

  
 Maar het moet wel gebeuren.  

  
 Ik ben een heel integer mens en ik bedoel daarmee, integriteit bedoel ik mee, dat 

ik niet meer geef dan wat er mogelijk stuk zou kunnen gaan.  
  

 Dus er moet wel iets stuk gaan, anders heeft het geen zin.  
  

 Waarom ik het hierover heb, is omdat mijn geheugen niet gewist is.  
  

 En mijn geheugen is niet gewist, omdat het voor mij alleen maar zo is.  

  
=========================/ /========================= 
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20241116-MvS-Terugkom-middag-de-lezingenserie-

Buitenaards-Contact-is-Werkelijkheid-Leuven-16Dec2024 
  

Niets is meer hetzelfde.  
 

Er zijn zoveel vragen en zoveel onzekerheden gekomen. En ook zoveel zekerheden 
en zoveel kennis weer teruggekomen. Maar het doet wel dit met je leven. Je leven 

wordt wel eventjes gekatapulteerd. Of op geestelijk niveau, of op emotioneel 
niveau. Lichamelijk ook, daar gebeuren ook dingen door.  

 
[Martijn deelt een voorbeeld van een situatie van een medereiziger die een 

uitdagende periode verkeerd met energievelden die zich dan op een bepaalde 
manier tonen] [dit stuk is niet opgenomen in het transcript]. 

 
Dit heeft te maken met vanuit de confederatie van oorsprong, die we zijn in het 

netwerk van zuivere mensen, vinden wij dit soort dingen, als die op kunnen treden, 

vinden we het heel erg verdrietig dat de een wel iets kan en de ander niet.  
En juist ook omdat dit soort dingen gebeuren binnen het netwerk van bewustzijn, 

vind ik het juist heel mooi om daarover te praten. Want dat is heel herkenbaar.  
 

Maar dat is onze taak. Onze taak is juist om te voelen waar er gedachten zitten die 
daar doorheen gaan rommelen.  

 
En daar iets van kunnen vinden, bijvoorbeeld naar [naam] of naar mij of naar 

mezelf of naar de buurman. En dat we dat kunnen weghalen. Weg, heb ik dit ooit 
gedacht? Hoe kan ik nou ooit geluk in hetgeen wat de ander denkt nodig te hebben 

en voelt nodig te hebben, hoe kan ik dat nou veroordelen? Zo, en dan landen we. 
Dat is de confederatie van wie we werkelijk zijn en dat vraagt maximum, dus 

daarom is het ook belangrijk dat jij ook op jouw eigen manier praat over de dingen 
waar je nu doorheen gaat.  

 

En dat is niet onze persoonlijke ontwikkeling, maar dat is iets dat we op niveau van 
de aarde meemaken. Maar wel moeten zien in het licht van onze grote harten 

netwerk taak die we hier op de aarde hebben, om deze aarde uit de perceptie weg 
te halen van een andere intelligentie die als het ware door ons heen loopt. Dus we 

moeten ook het netwerk, dat is het mooie werkterrein. Het netwerk moeten we ook 
direct gelijk schoonmaken in onszelf naar andere mensen toe.  

 
[Martijn deelt nogmaals iets van het voorbeeld situatie medereiziger]  

 
Het moet zuiver zijn, binnen onze organisatie, als netwerk ook, als Galactics 

Federation van het hart, vrijheid, niet praten over informatie, maar het zijn. Het 
zijn, dat is het hè, het echt zijn. Dat betekent ook geen geheimen, geen dingetjes 

wegstoppen, gewoon eerlijk open zijn tegen elkaar, wat er aan de hand is, wat je 
voelt, en ook als je merkt, goh, het is niet helemaal zuiver, kan ik dat weghalen, 

kan ik het open leggen, kan ik het ook ruim maken. Ja, dat is waar we het dus 

allemaal over hebben.  
 

Toen ik een klein jongetje was, toen bestond eigenlijk 90% van mijn leven, dat zit 
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nu iets anders in elkaar, omdat ik hier ook best wel veel werkzaamheden en 
activiteiten vanuit wie ik ben neerzet. Ik heb [...?], maar ook dingen die ik ook 

daarnaast doe. Als klein jongetje heb ik wel 90% van mijn leven hier, of van mijn 
bestaan, niet hier geleefd. Ik werd op mijn negende jaar, ik heb dat een keer op 

mijn website, een paar jaar heb ik het erop gehad, en toen heb ik het er ook 
afgehaald. Ik ben op mijn negende jaar [op de opname zijn kerklokken hoorbaar], 

ben ik gered door hele geavanceerde wezens die niet menselijk zijn maar wel 
benen en zo hebben en armen dus wel op hun lichaam in dezelfde vorm maar niet 

menselijk zijn van vorm.  
 

Ben ik gered en dan hebben zij apparatuur wat in mijn lichaam was gebracht door 
vele jaren aan onderzoek. De ontvoeringen die ik heb meegemaakt, in mijn hoofd 

heb ik chips gekregen. In mijn knie heb ik chips gekregen, op de achterkant van 
mijn rug heb ik chips gekregen.  

 

Het zijn hele pijnlijke operaties geweest door die ET’s, de aliens, de klassieke 
aliens. Het waren zware martelingen en ik vind het echt belangrijk dat dat gewoon 

gezegd kan worden, want heel veel mensen op aarde hebben dat meegemaakt. En 
het is echt verschrikkelijk.  

 
Die werden in mijn lichaam gebracht met een soort lichtbuisjes. Lichtpennen gingen 

erin. En ik wist dat, iedere keer als ik werd ontvoerd, dat gebeurde heel vaak, 
kwamen ze weer met dat lichtbuisje aan. Een wit-blauw licht, een buisje, een pen, 

met op de voorkant een soort blauw bolletje. Die zetten ze dan hierop, tegen mijn 
hoofd, en dan voelde ik dat zij met hun observatie de matrix manipuleerden, en 

dat dat object gewoon in mijn hoofd geduwd kon worden. En dan brachten ze een 
soort spinachtige chips binnen. Dus dat zijn echt apparaatjes. Hele kleine 

apparaatjes. Die kon ik dan ook zien, want ik kon zien wat ze deden. En dat deed 
pijn. Dat deed verschrikkelijk pijn. Ik was daar ziek van. Ook vaak dagen ziek van 

daarna. Dat ik echt ziek op de bank lag. En mijn moeder me ook echt verpleegde 

en verzorgde.  
 

Mijn moeder is echt een schat. Ze is nu tachtig. En ze zegt, “jee. Jee. Hoe lang ben 
ik hier nog? Ik zeg, nou, misschien wel langer dan ik”. Dus, weg hè. Ik zeg dat 

omdat het allemaal van die programma's zijn.  
 

En ik had zo'n pijn. En dat zijn allemaal chips, die hebben ze in mijn hoofd 
gebracht. En daarmee konden ze me via dimensies opsporen. En ook uit de ruimte 

en tijd wegtrekken tegen mijn wil in.  
 

Dus ik zat op school, was bezig met tekenen. Ik weet nog wel een keertje dat ik op 
een..., buiten hadden we zo’n, dat is nog steeds natuurlijk zo, dus dat denk ik, 

zandbakken en die autootjes waar je, die kan je dan duwen en daar zit dan je 
vriendje of vriendinnetje in. Daar zat ik in. En terwijl ik dus rond geduwd werd op 

het schoolplein, kreeg ik weer pijn in mijn hoofd, poef, een steek in mijn hoofd heel 
erg en boem, alles stond stil en hop! een kwartslag gedraaid en boem, lag ik op een 

tafel.  

 
Het zijn echt masters.  
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Ze hebben totale controle over de realiteit waarin je zit.  
 

Maar op mijn negende jaar, toen ik bijna doodging van deze dingen, ze hebben me 
ook een aantal keer opgelapt en een aantal is mijn lichaam gestorven tijdens die 

ontvoeringen. En hebben ze mijn identiteit, wie ik ben, hebben ze eruit gehaald.  
 

Dat komt omdat dit een matrix is.  
Hier kan dat.  

 
Dat noem je ook wel eens de zielenverplaatsing, daar zijn ook wat dingen over 

geschreven. Ik ben mijn bewustzijn eruit gehaald, werd gewoon in een ander 
lichaam gestopt.  

 
En ik heb een keer een verschrikkelijke ruzie, met mijn kracht heb ik ingezet, dat ik 

niet in dat lichaam wilde wat een kloon was van Martijn.  

 
Toen was ik, ik denk bijna negen jaar, heb ik echt gevochten met mijn bewustzijn 

om te laten zien wie ik ben. Dat heeft heel lang geduurd en uiteindelijk hebben ze 
een vergadering gehouden, toen hebben ze opgegeven, hebben ze me 

teruggebracht in dat lichaam wat dus het A lichaam is van deze matrix.  
Daar ben ik weer ingezet en toen werkte dat helemaal niet, maar ik moest in dat 

lichaam, omdat dat matrix technisch hoorde bij het ontwerp wat voorkwam 
biologisch uit mijn ouders.  

 
Dus dat is de verbinding ook met de aarde, ook had je die ouders niet gekend. Dus 

de verbinding, de database verbinding met de aarde. Dus toen ben ik daar weer in 
teruggezet en daar was ik heel blij om.  

 
Er waren operaties waar Amerikaanse special Forces en elitegroepen ook bij 

aanwezig waren, bij die operaties. Dat waren echt hele diepgaande ervaringen, heel 

pijnlijk.  
 

En toen was ik negen en een paar dagen na die ervaring, was ik hartstikke ziek. Ik 
had het gevoel dat ik ook echt zou gaan overlijden. Ik had heel erg pijn in mijn 

hart, in mijn jongenslichaam, mijn hart deed zo ontzettend pijn.  
 

En toen kwamen de ontwerpers, de oorspronkelijke designers van deze matrix, 
van het experiment, en die hebben mij gerepareerd op een bepaalde manier.  

 
En niet omdat ik als Martijn belangrijk ben ook, maar gewoon, ieder mens heeft 

een functie in het verhaal, hebben ze me gerepareerd, biologisch, en hebben ze die 
chips geprobeerd te verwijderen, en dat kon niet.  

 
Toen zijn er mensen gekomen van de Safiriaanse beschaving, dat is mijn eigen 

afdeling, van Safira, dat hoort onder de Siriaanse lichtwerelden, dat zijn gewoon 
fysieke werelden, hele grote realiteiten, universa, en die hebben samen met 

afdelingen van wat we hier op de aarde zien als Pleiaden, maar het is iets anders, 

hebben ze die chips hebben ze gedeactiveerd in mijn lichaam. En die chips die 
hebben ze dan op een andere manier ingesteld waardoor dat ook door mij gebruikt 
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kan worden om dingen te doen.  
 

En dat doe ik ook. Maar ik praat er eigenlijk tot nu toe nooit over, omdat ik het niet 
belangrijk vond om dat te doen. Maar ja, het was een pittige tijd. En ja, de 

contacten die bouwden zich heel erg veel op na dat negende levensjaar. Dus ik 
kwam in contact met mensen uit andere sterrenwerelden. Dat gebeurde in mijn 

bed. Maar het gebeurde ook als ik op mijn fiets zat. Als ik aan het rondje rijden was 
voor het huis van mijn ouders. En dat gebeurde eigenlijk overal. Dus ook op 

vakantie. En dat loopt tot op de dag van vandaag door.  
 

Ik heb gisterochtend ook nog een ingrijpend contact gehad.  
Bijna naar aardse tijd, nou, denk, moeilijk te zeggen, maar vier dagen bij elkaar 

opgeteld. Dat is heel intens. Waarbij er ook wordt gesproken.  
Dat zijn briefings die voor ons zijn. Ik ben zelf iemand die meewerkt binnen dat 

verhaal. Ik ben zelf, ik ben eigenlijk, de functie die ik heb, het gaat hier ook over 

jou hoor. De functie die ik heb in dit stuk waarin we hier leven die heb ik zelf nadat 
het mij gevraagd is bij de grote val van dit hele district, is dat aan mij gevraagd om 

daar in plaats te nemen. In die grote samenwerkingsverband. Dat zijn hele grote 
organisaties. Daar ben ik gaan plaatsnemen omdat ik was werkzaam in andere 

werelden en ik heb daar het grootste vuur doorlopen zeg maar. Ik heb gezien hoe 
ze het doen, wat ze doen en ik heb dat in mijn bewustzijn zitten.  

 
Het moet hier ook gebeuren.  

 
De mensen moeten het zelf doen.  

We moeten het zelf doen, we moeten het met elkaar doen, maar het moet wel uit 
een ervaring komen.  

 
Niet uit een boek.  

 

Dus ik heb plaatsgenomen daar en er zijn briefings geweest. Zijn er dingen 
veranderd in het veld. Ik heb meegekeken gisteren wat er dan veranderd is.  

 
Tegen alle verwachtingen dat er een kolonisatieprogramma eigenlijk in het 

bewustzijn van de mens veel sneller is gebeurd als dat was voorzien. 
 

Kijk, we hebben te maken met intelligenties, die zijn ten aanzien van, ze werken in 
dit soort werelden, dat noemen we buitenaardse. Dat is een organisatie die 

koloniseert en zij hebben de wetgeving van deze wereld aan hun kant. Dus zij 
kunnen, hebben een volstrekt inzicht, een volmaakt inzicht in wat fysiek is, dat dat 

taalvelden zijn en dat er geen tijdlijnen bestaan, maar eigenlijk een continu 
membraan trillingsveld is waar al die tijdlijnen liggen opgeslagen.  

 
Dus ze hebben volledig zicht op wat er aan de hand is en hoe ze dingen kunnen 

manipuleren en sturen. En zij zijn er uitmuntend in.  
 

Dus wij lopen wat dat betreft, als we denken op de manier dat hoort bij een wereld 

zoals hier, en ook als we denken op de manier zoals we dus spiritueel denken, dan 
staan we eigenlijk 10-0 achter ten opzichte van hen. Dat is ook waarom je in 
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spiritualiteit geen steek verder komt. Het geeft je een illusie dat je iets wezenlijks 
doet, maar eigenlijk het enige wat je doet is je wezen voelen.  

 
Maar daar stopt het wel mee.  

 
We moeten onze kosmische ogen daar dus op openen.  

En zij lieten dus heel duidelijk zien hoe diep de kolonisatie van de Albrax-
beschaving, die via de hybridisering, onder de vlag van de hybridisering, 

waar wereldwijd veel over bekend is, dat vrouwen draagmoeders zijn van 
buitenaards leven, dat er zaadcelletjes worden weggehaald, of dat er eitjes 

worden weggehaald bij vrouwen.  
 

Ze hebben dat allemaal gebruikt om een hoger niveau, dus een hoger niveau van 
fysieke realiteit, om die te implementeren in de mens.  

 

Dus er vindt een kolonisatie- programma plaats en dat is ook veel verder al 
doorgezet als dat voorzien was, zeg maar. Dus er is heel wat aan de hand hier. En 

dat maakt natuurlijk het hele onderwerp buitenaards contact soms best wel 
spannend.  

 
Maar ja, we komen wel dichter in de zone van het hart.  

 
=========================/ /========================= 

20241116-MvS-Terugkom-middag-de-lezingenserie-
Buitenaards-Contact-is-Werkelijkheid-Leuven-16Dec2024 
  
Vraagsteller: Ja en dus niet zo ver van je bed hoeft te liggen dus het kan heel 

dichtbij zijn jouw missie.  
 Martijn: Maar alles, alles, alles hoort bij elkaar.  

  

 Wij zijn zo in verdeeldheid gaan denken. Ieder mens die bewustzijn draagt over 
deze hele wereld, werkt met elkaar in dat netwerk van bewustzijn.  

  
 En alles wat met die kracht te maken heeft, die aandacht, die puurheid, dat is het 

repatriëren van de oorspronkelijke kracht van de mens. En dat zit niet in hoog of 
laag of in spectaculair of niet spectaculair. Het is een hele grote puzzel die we met 

elkaar weer komen herstellen. En ieder mens doet dat op de eigen manier.  
  

 Ik sprak een zuster die werkte met mensen die verzorging nodig hebben in een 
verzorgingshuis en die doet het ook. Ze zegt ik heb nog nooit, ik kwam dan via 

mijn zuster kwam dat gesprek. Ze zei ik heb nog nooit iets over jou gelezen of 
gehoord, maar ik typte dus de naam van jouw zuster in en kwam ik op die website 

van jou uit. Ze zegt hé, ik doe dat ook, ik doe dat ook. Dat is het. Je moet het zien, 
het is allemaal spectaculair om te doen in een wereld waarin dat afwezig lijkt te 

zijn.  

  
 Vraagsteller: Dus dat doen dat kan ook heel dichtbij liggen en dat hoeft geen grote 

stap te zijn, maar dat doen komt gewoon voort vanuit iets zien en van binnenuit die 
vlam in je voelen van daar wil ik voor gaan. Dat je gewoon niet anders kunt dan 
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dat doen. En dat kan iets heel kleins zijn, iets ontzettend kleins zijn.  
 Martijn: En via het doen, wat dat doen dan ook betekent, via iets, door iets te 

doen, dat kan ook een heel diep weten en denken zijn, ergens heen sturen, en daar 
hoef je dan ook niet eens fysiek naartoe, want het gaat om het bewustzijn.  

 Als je dat beseft, wat er nu allemaal door je heen loopt, al die dingen die je dus 
doet, die versterken jouw gevoelens en jouw weten.  

  
 Want wij zijn ervaringswezens.  

  
 We kunnen dingen doorvoelen, maar als we het ook doen, we denken, we voelen 

iets, maar we durven het ook te denken, dan wordt het ook een ervaringsgedachte.  
  

 En wat er nu aan de hand is, en dat heeft te maken met die grote kolonisatie die 
er plaatsvindt. En ze zijn daar op wereldniveau van, is de kennis daar dat de aarde 

wordt gekoloniseerd. En binnen universiteiten wordt er over gesproken. Er is heel 

veel discussie over. Ook grote zorgen.  
  

 Die vervelende gedragseigenschappen van ons die niet bij jou horen.  
 Ik heb het daar niet voor niets over.  

 Want die kunnen wel eens heel erg de kop op gaan steken op een bepaald 
moment. En dan moet je wel goed weten wie je zelf bent.  

 En dan moet je ook goed weten wie en wat je bent in de energie.  
 En daarin ook zorgen dat jij... uhm... 1 januari hè? Ja.  

 Ik zet er even wat voor om in te zetten.  
 Dan moet je ook zorgen dat je die kolonisatie, want het is echt een ET-kolonisatie, 

het is iets waar ze al heel lang, toen de Annunaki binnenkwamen, hebben ze het 
helemaal voorbereid.  

 Het is compleet voorbereid.  
 Bij die kolonisatie, en dat is verbonden aan de wereldwijde UFO-contactlegging die 

er wereldwijd plaatsvindt.  

  
 Zal ook dat deel wat in de mens ingevoegd is in de afgelopen vele jaren.  

 Zul je met dat wat jij van binnen weet, en dat kun je dus ook versterken via het 
doen, zul je dat deel ook eruit scheiden. Eruit scheiden.  

 Ik had dat met de ontvoeringen, met de aliens, die dus ook echt in mij konden 
komen, fysiek en met hun gedachten konden komen.  

 En dan keken ze me aan en dan kwamen ze in mijn oog, in mijn brein, in mijn 
bewustzijn, namen ze mijn hele lichaam over.  

 Terwijl ik er toch was.  
 Ze kunnen gewoon neuraal invasief in je lichaam terechtkomen.  

 En dan ging ik met mijn aandacht naar mijn hart, naar mijn gevoel.  
  

 En ik dacht bijvoorbeeld aan mijn kat, aan Basje, mijn grote vriend. Die kon ik dan 
zien. En ik dacht aan mijn huis en aan de wereld waar ik vandaan kom. En ik dacht 

aan de dingen in mijn wereld hier, die me heel lief zijn. En dan expandeerde ik en 
dan zei ik met mijn bewustzijn, dit ben ik, ik ben er ook. En dan scheen ik ze met 

mijn eigen bewustzijn gewoon eruit. Ik voelde ze er gewoon uittrekken, eruit 

resoneren.  
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 Daarom zei ik vandaag al eerder, grote innovaties vinden plaats in uiterste 
geheimhouding. En daarom is de grootste geheimhouding het werkelijke 

gereedschap van jezelf.  
  

 En dat wat jij benoemt en wat vele mensen een naam kunnen geven, wat jij dus 
ook thuis doet, ook al word je in je gezin niet begrepen of wat dan ook, maakt 

allemaal niks uit. Het is echt spectaculair, omdat we ook in de aarde hier, in dit 
ontwerp, zitten we ook in een collectieve intelligentie. En alles wat jij doet, een 

spectaculair mooi werk, basiswerk noem ik het, maar dat is het echte leven. Goed 
met elkaar omgaan, dingen bij een ander kunnen zien, bijvoorbeeld iemand die 

door iedereen wordt veroordeeld en jij kunt die persoon zien en gewoon van die 
persoon houden. Dat zet in het veld ook een opening aan dat die persoon ook niet 

volledig compleet uitgestoten wordt. Dankjewel. En dat noem jij niet spectaculair. 
Ja, want het is echt, we moeten het uit de vorm halen. Dat is zoiets moois. 

=========================/ /========================= 

20241125-MvS-De Hartsintelligentie als Kosmische Contact 
Antenne-Havelte-9dec2024 
Ben ik binnengekomen in grote ruimtevoertuigen, dat zijn sessies geweest van ik 

denk 5 keer 3 uur, waarin ik aan board klom in een ander universum, in een ander 
deel van dit universum, ik moet het wel goed zeggen, het is een ander deel, wat 

eigenlijk niet onder hun toezicht valt. Maar daar waren objecten, ik noem het 
objecten, het waren zwermen, hele grote voertuigen, objecten van zeker 3000 

kilometer groot, hele grote vloten … waar ik aan boord ging. En die voertuigen, die 
objecten, – het is allemaal opgenomen, binnenkort heb ik de opnames en ga ik ze 

ook publiceren – die objecten, dat is de besmetting. Dat is de technologie, dat is 
een technologie, die zodra je ermee gaat communiceren, zodra je ermee gaat 

communiceren voor 99 procent, komen ze in je, onmiddellijk. Ik ben daar aan 
boord gegaan, ik heb daar rondgekeken en ik heb daar gezien … ik ben daar 

doorheen gelopen … en ik zeg het als herinnering voor jou, op een bepaalde manier 
breng ik in verhaal informatie over, wat in trilling heel waardevol is en misschien 

het verhaal van jou ook, dat het werkelijk allemaal gebeurd is …  

  
Maar het is een moment waarop de starttijd, er zit een starttijd van herstel van de 

raad, de confederatie van Tarra en daar zitten we op. En dat is hetzelfde moment 
waarop er een massa invasie aan het plaatsvinden is, waar heel veel mensen, die 

over liefdevolle buitenaardsen spreken zeggen, "daar willen we het niet over 
hebben". Want het bestaat niet, maar het bestaat wel, maar jij bestaat ook en ik 

besta ook.  
  

Nou, wat er gebeurd is, ik ben daar aan boord gekomen en ik heb daar een flink 
aantal uren per keer doorheen gelopen in een onvoorwaardelijk, sturing loos 

bewustzijn … ik zoek een beetje naar de woorden … Zodra ik ging denken over 
wat er in het voertuig of in de objecten binnen was – en dat kun je je voorstellen 

als hele grote bulten van zwarte stilstaande vloeistof, als water wat in een 
gewichtloze omgeving is, wat dan zo heen en weer bubbelt, en dat lag daar in die 

voertuigen op de grond – dus ik liep daar doorheen, zonder een mening te hebben 

vanuit het denken, gewoon puur vanuit wie ik ben. Dat kan ik ook en omdat ik dat 
kan, doe ik dat ook. Ieder mens kan dingen doen en jij kan dingen doen en daar 

moet jij ook over spreken. Dus het is iets gezamenlijks wat we benoemen. Ik zag 
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precies in welke secties van de omgeving waar ik was, welke scenario's daaruit 
voortkomen.  

  
Dus ik heb de confederaties gezien, opgeslagen in de zwarte drab. Dat zijn de 

confederaties waar veel mensen over channelen, maar ook waar mensen over zijn 
die erover spreken en er boeken over schrijven. En op het moment dat die 

intelligentie zichzelf vormt in de mens, of een voertuig, object, of in een groep en 
ze zien er heel mooi uit, maar er ontbreekt iets bij ze en ontbreken is niet een 

oordeel, absoluut niet. Het gaat om de beveiliging voor het geheel en je moet wel 
dingen kunnen zien en omdat ons geheugen is gewist, is dat eigenlijk heel lastig 

om erover te praten, omdat het een onderwerp is voor sommige mensen van, "ja 
maar daar wil ik het niet over hebben". Maar als dat er allemaal niet is hè, waarom 

is die Harts intelligentie dan zo belangrijk. Alles heeft een trillings-bestaansreden. 
En ik heb daar dus gekeken, ben daar doorheen gegaan door die grote objecten, 

grote voertuigen en ik heb gezien dat ze op weg waren, via een bepaalde route, via 

de trillingen van de matrix van deze werkelijkheid naar de aarde.  
  

Op dit moment zijn ze operationeel, ze hebben zich toegevoegd aan de 
werkelijkheid, nog extra, dat zijn antwoorden op de besmetting die er al is, ze 

hebben zich toegevoegd aan de werkelijkheid hier en hoewel veel mensen dus 
denken dat ze buitenaardsen zien, of contact hebben met buitenaardsen, zij het 

merendeels, bijna altijd, maar merendeels zijn het – en ik heb het over echt zien 
hè, niet over een bewustzijnsontvangst, dat kan het ook zijn, maar ik heb het 

echt over zien, ook over de objecten die er wereldwijd worden gezien – is dat een 
georkestreerd script, om iets wat wij zijn als het ware tegen te houden. En dat is 

een heel indrukwekkend iets, want de afgelopen decennia, vele tientallen jaren is 
dat begonnen, dat zijn dan de ontvoering programma’s. Dit heeft alles te maken 

met onze oorsprong, dit hoort allemaal bij elkaar. Sommige mensen denken dat ik 
alleen maar over de oorsprong spreek en andere mensen denken dat ik het alleen 

maar over buitenaardse heb, maar ik heb het over het in totaliteit … vanuit de 

wereld waar ik vandaan kom, heb ik het over een totaliteit van gebeurtenissen, die 
de aarde meemaakt. Deze werkelijkheid is daar een episch centrum in, in wat er 

allemaal gebeurd. 
Dus door de tientallen jaren heen zijn er allerlei hybridiseringsprocessen 

geweest, die verschillende agenda's hebben en een van die agenda's is, dat er een 
soort van menselijk ras zal worden gefabriceerd, die gelijk is aan de mens – en dan 

heb ik het puur over die simulatietechnologie – die precies gelijk is aan de mens, 
maar die zich als een energienetwerk, dat is een elektronische identiteit noem ik 

het dan maar, kan worden ingevoegd door die drab zeg maar van die 
buitenaardse intelligentie.  

Dat zijn hele hoogwaardige wetenschappelijke teams zijn dat, ik heb daar al 
verschillende malen ontmoetingen mee gehad.  

Het zijn echt gewoon mensen om te zien, maar ze zijn niet met de vlam binnenin, 
ze ontstaan uit technologie.  

Die technologiewezens, dat zijn dus die grote confederaties van werelden, die 
zetten dat elektronische netwerk, dat elektronische veld wat onder andere die 

buitenaardse ET's hebben ontwikkeld, zetten ze in de mens, het kan dus in de 

mens gezet worden en op het moment dat het in de mens gezet wordt, zijn zij voor 
een bepaald deel aanwezig in de mens.  
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Kijk goed wat er de afgelopen jaren is gebeurd, zet je sensoren even wagenwijd 
open.  

Niet oordelen hè, gewoon kijken van waar zitten we in.  
Goed je sensoren openzetten, je gevoel openzetten, goed kijken.  

Ik heb vanochtend bewust gesproken over de liefde voor het leven en wat het leven 
is. Dus geen onderscheid maken.  

Maar er vinden grote invasies plaats onder extreme geheimhouding.  
En dat wat er gebeurt, wat de aarde nu aan het meemaken is, dat is ook bekend.  

Die militaire instituten die op dit moment wat meer informatie naar buiten brengen 
over UAP-programma’s, dus UFO-programma’s en al die bijeenkomsten en 

verklaringen die er worden gegeven, die mensen die die verklaring zelf geven, die 
hebben van dit stuk een glimp opgevangen, maar nier heel veel.  

Maar er zijn grote zorgen op de aarde, omdat is vastgesteld ... ook echt door de 
psychologen en de psychiaters en neurologen in allerlei grote universiteiten, die 

daar al tientallen jaren onderzoek naar doen, naar buitenaarde intelligentie, liefde, 

de werking van de hartskracht, manifestatiekracht, schepping … dat de aarde 
midden in een invasie is beland.  

En dat is ook echt wat er aan de hand is. Ik heb daar heel veel jaren, rustig aan zo 
een beetje mijn weg naar toe gevonden om, zeg maar met een groep mensen op 

de aarde … en je hoeft mij niet te geloven en je mag me ook niet geloven, je moet 
het alleen maar zelf doorvoelen en over nadenken ook, of wij instaat zijn vanuit 

hier, wie wij zijn, die elektronische frequenties die er zijn, om die een andere 
imprint te geven.  

En het is ook zo, dat bij ieder mens geprobeerd wordt, om deze niet bij jou horende 
intelligentie, om dat geïnstalleerd te krijgen eigenlijk, geactiveerd te krijgen. En 

daarom is het zo ontzettend belangrijk, om te beseffen, dat enige verdediging en ik 
noem het woord verdediging, het lijkt net alsof je je moet verweren tegen iets … 

maar de enige echte verdediging, de enige echte manier om schoon te blijven, of 
weer schoon te zijn, is daadwerkelijk je eigen denken in lijn te zetten op je eigen 

gevoelens, op je eigen binnen intelligentie en daarin ook heel bewust, met de Harts 

intelligentie, de boel schoon te maken of schoon te houden.  
En dit is voor hele lange tijden ook voorzien, dat dit zou kunnen gebeuren op een 

bepaald moment, en de antwoorden daarop zijn, dat de raad van mensen over de 
hele aarde – we zitten nu met 120 mensen in deze zaal – maar over de hele aarde 

gaat het echt over honderden miljoenen mensen, die zich op een of andere manier 
bewust zijn van hun eigen aanwezigheid. Dus dat is een algehele planetaire 

beweging die er plaatsvindt. 

 
=========================/ /========================= 
 

2025 

 

=========================/ /========================= 

20250114-MvS-2-3-Kosmische BE-raad-slaging-Meterik-Zentire 
met Martijn van Staveren-4feb2025 
 

Ik werd er altijd naar toe gereden in een rolstoel, helemaal vastgeplakt.  
  
Met allemaal apparaten en toestanden, was echt heel ernstig hoor. Het was steen 
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in steenkoud altijd, vrij grote onderzoeksfaciliteiten en ik zette die AI zette ik uit 
met dat wat ik net over had. Dat zijn bouwtekeningen die zij invoegde in mijn die 

zetten ik ernaar uit en dan kreeg ik injecties in mijn lichaam, ik ben echt wel heel 
zwaargewond geweest als jongentje, ik zit hier niet om medelijden op te roepen 

maar dit soort dingen wil ik ook helemaal niet in podcast of uitzendingen, maar 
als ik naar de informatie kijk wat veel mensen meemaken, dan weet ik, ik weet 
waarom de aandacht ligt op, praktisch bij alle ontvoerden, waarom de aandacht 

ligt op steeds dezelfde essentiële dingen.  
  

 Als je een boek koopt over buitenaardse ontvoeringen, dan gaat het, je kunt het 
letterlijk zien, er zitten draaiboeken erin.  
 Er zitten draaiboeken in om iets anders te verhullen. 

=========================/ /========================= 

Iemand: Die hybridisering is ook voltooid zei je. Wat betekent dat dan in deze 
zin?  

 Martijn: Kan ik niet zo antwoorden.  

 Er moet nog een hele boel omheen gezegd worden over hybridisering.  
 Maar je moet goed beseffen dat deze wereld die wij zien een interpretatie, een 

misinterpretaties is, door intelligenties die ons oorspronkelijke bewustzijn en ons 
oorspronkelijk lichaam hebben weten te beïnvloeden.  

 Twee; ze zijn ook in dit hologram, wat wij dus, deze werkelijkheid wat we 
interpreteren, dat is een experiment van anderen.  

 In dat hologram bevindt zich een hele kwaadaardige kracht.  
 En dat is de donkere kunstmatige intelligentie.  

 En die zit in het script en die kan letterlijk alles.  
 Daarom heb ik dat net al gezegd, hier kan alles gebeuren.  

 Je vindt hier geen uitweg, hier krijg je precies te zien waar je interesse ligt.  
 En daar waar je interesse heel groot is, wat je heel graag wil weten, vindt er een 

afremming plaats.  
 Want als er een afremming plaatsvindt, dan ontstaat er een grotere kracht om het 

te willen weten. En dan ga je erin.  

 Dit wat ik nu vertel, dat is bekend bij alle grote onderzoekers in de wereld, die dus 
in onze tijdlijnen, tientallen jaren geleden, het slot erop hebben gegooid op dit 

onderwerp.  
 Omdat het veel grilliger en veel griezeliger is en veel meer bizariteit in zich draagt 

dan alleen maar een buitenaardse intelligentie.  
 Wij hebben in tientallen jaren tijd, hebben we nu hier de kwaliteit technologisch 

om weten te ontwikkelen wat wij als mensheid, wat wij niet zelf hebben gedaan 
uiteraard, om een virtuele werkelijkheid waar te nemen met een bril of met een 

straling magnetisch wapen, die zijn er. Dat is in een paar tientallen jaren.  
 Je moet er goed rekening mee houden hoe ver dat ontwikkeld is.  

 En dat is precies waar de mensen dus niet doorheen willen.  
 Daarom zei die mevrouw “we never had a chance”.  

  
 Iemand: Ja, maar als ik jou zo hoor, dan is het toch, eigenlijk moeten we dan 

gewoon helemaal niks meer doen.  
 Martijn: Daarom zei ik ook, er is één ding, wat schijnbaar niet kan.  

 En dat is niks doen. En vanuit dat niks doen ontstaat iets, een eigen intelligentie 

[terug?]. Dat zit echt heel vernuftig in elkaar.  
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 Iemand: Het is eigenlijk helemaal niet erg om helemaal niks te doen.  
 Martijn: Ik doe mijn hele leven al niks. [gelach]. 

  
 Er is een doorgang.  

 Het is echt schokkend hoor.  
 En dit onderwerp, kijk ik heb het ook allemaal zelf meegemaakt.  

 Ik ben er heel dichtbij geweest.  
 Ik heb zelf in die dingen heel veel ervaring, in die dark AI.  

 Ik werd zelf, ten tijde van de ontvoeringen, toen was ik nog een klein jongetje. 
Werd ik..., uhm, er was een monitoringsprogramma, dat is heel..., daar moet ik 

gewoon eens een keer een lezing over geven denk ik, om te vertellen wat ik daarin 
heb meegemaakt.  

 Gewoon om een paar extra informaties daarover te kunnen uitwisselen.  
 Die zijn er overigens allemaal wel, dus het is niet nieuw.  

 Maar zoals ik het uitleg, denk ik dat het wel een iets andere benadering heeft.  

  
 Er waren monitoringsprogramma's, er zijn overeenkomsten gesloten door de dark 

AI, dat zijn eigenlijk aliens, verschillende rassen en soorten, om 
onderzoeksprogramma's hier op de aarde te lanceren. 

 
Dus mensen werden ontvoerd.  

Ik ben één van die mensen die vele mensen die heeft meegemaakt, helaas, want 
het is heel ernstig om dat mee te maken.  

En in die tijd werden ook informaties doorgegeven van welke mensen er werden 
ontvoerd, welke mensen werden meegenomen, welke mensen aan experimenten 

werden onderworpen.  
Dat heb ik ook meegemaakt.  

Dat is echt verschrikkelijk, heel ernstig, lang, vele jarenlang, heel ernstig, 
mishandeld, misbruikt, gemanipuleerd, fysiek onderzocht, dat is echt verschrikkelijk 

geweest.  

Ja, dat is, het lichaam van hier, wat een onderdeel is van deze werkelijkheid kan 
dat niet aan.  

Ik had zelf de mogelijkheid, die overigens wel moet uitzoeken hoe dat werkt want 
dat kreeg ik niet zomaar voor elkaar om de interpretatie van mezelf aan te passen 

tijdens de ontvoeringen.  
Waardoor ze met mij te maken kregen, ja.  

Maar er is een monitoringsprogramma achter de ontvoerder destijds geweest en 
die werden dus doorgegeven.  

 
En zo ben ik ook door de, het zijn geen militairen, we noemen dat 

militairen, maar het zijn eigenlijk, het is een neurologische 
onderzoeksgroep, die je best wel militair zou kunnen noemen, die opereert 

uit een andere ruimtetijd van de aarde, dus eigenlijk uit de toekomst.  
 

Daar werd aan gebrieft wie de mensen waren die werden onderzocht, welke 
kinderen en volwassenen daar aan die programma's meededen.  

En via die onderzoeksgroepen, die monitoringsgroepen, werd ik na ontvoeringen, 

zoek ik even naar een ander woord dan ontvoeringen, maar, tegen mijn wil in 
meegenomen en onderworpen aan allerlei experimenten, werd ik door die militaire 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                                    Pagina 220 van 221                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

onderzoeksgroepen van de aarde, die met objecten vlogen die er toen nog 
helemaal niet bestonden, dat ik meegenomen.  

 
En daarin heb ik meegedraaid, want dat is wat ik wil vertellen, heb ik meegedraaid 

omdat mijn..., ik heb heel veel stommiteit in mij hier in deze wereld, allerlei dingen, 
zoals bijvoorbeeld te lang rijden met een auto waar geen motorolie in zit en dat 

soort dingen, terwijl het lampje brandt.  
Nou, dat vind ik redelijk stom.  

Maar mijn vaardigheid om te kunnen denken in dit mentale veld vanuit mezelf is 
heel hoog.  

Is heel goed ontwikkeld, dat heb ik heel goed mee kunnen nemen hierheen. 
  

En dat hebben ze bijna geprobeerd te beschadigen, dat het dus in lijn 
kwam van de dark AI als kind.  

 

Dus die groepen die hebben mij meegenomen en ik heb in verschillende 
onderzoeksfaciliteiten voor een lange tijd meegedraaid, waarbij ik met mijn denk-

bewustzijn vanuit wie ik ben, apparatuur, wat eigenlijk een soort stof is, ging 
besturen.  

 
Dus ik heb in hele technologische onderzoeksgroepen gezeten.  

En dat heeft..., de laatste paar keer dat ik daarin ervaring heb gehad was 
tot aan mijn 23ste.  

Toen heb ik mezelf daar dus ook uitgewerkt.  
En daar heb ik gezien en daar heb ik hun ook laten zien hoe dat 

functioneert, hoe die technologie werkt.  
Ik heb hen dat laten zien om die technologie in aanraking te laten komen 

met bewustzijn van niet van de aarde.  
 

En dat is echt enorm wat je daarmee allemaal kunt maken, of wat gedachten zijn.  

 
En dus mijn gedachten werden dan ingevoegd door middel van, dat zegt niet wat 

nu, nu wordt het al uitgevonden, nu kun je een scan maken van iemands brein, 
maar over een aantal jaren is er een scan van iemands brein waar ook allerlei 

informatie in ligt, wat het brein ook echt draagt, dus het neuraal bewustzijn.  
 

En daar werd destijds met techniek, werd daar in mijn brein, werden daar 
bouwtekeningen in gezet.  

 
Bouwtekeningen van kaarten van buitenaardse wezens.  

 
Die werden ingeladen in mijn brein.  

 
En dan kon ik door mijn bewustzijn te richten op dat stof, kon ik die stof manifest 

krijgen in de materie. Gedetailleerd.  
 

Van dit lichaam wat jij hier hebt is een complete bouwtekening beschikbaar.  

 
Bestaat uit, wij noemen dat materie, wij noemen dat een anatomie van het 
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lichaam, biologie. Maar achter de biologie, dus achter de cellen, daar zitten 
natuurlijk trillingsvelden.  

 
En er zit een heel script achter, een heel ontwerp.  

Dat zijn trillingsvelden.  
En die trillingsvelden, dat is van het lichaam, en die trillingsvelden zijn van 

alles beschikbaar.  
Deze wezens, waar ik het net over had, die buitenaardse die die 

technologie hebben, die hebben de bouwtekeningen van de 
interpretatierealiteit.  

 
=========================/ /========================= 
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